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Rick Simpson -protokollen

“Start folk med små doser, på størrelse med et halvt korn tørr kortkornet ris. Selv om oljen er ufarlig, er mindre
bedre enn mer for de som starter behandlingen. I begynnelsen tar du bare en liten flekk av dette fantastiske
stoffet  hver  åttende  time,  deretter  øker  du  dosen din  hver  fjerde  dag med  jevne mellomrom,  og  snart  vil
toleransen din øke. Hvis personen sier at han eller hun ikke følte effektene eller at de bare kjente dem litt, ville
jeg betraktet dette som en god dosering for en nybegynner. Du vil bare få litt av medisinen i systemet slik at de
kan begynne å bli vant til det.

Du vet aldri nøyaktig hvordan personen vil reagere, så fortsett sakte, og øk dosen hver fjerde dag, til pasienten
kan innta totalt ett gram hver 24. time. Den beste måten å oppnå dette på er å få dem til å ta doser som tilsvarer
omtrent en tredjedel av gram hver åttende time, når de er vant til bruk. Likevel vil jeg minne de som opplever
vanskeligheter om at dosen kan økes saktere, men for best resultat bør den svelges så raskt som mulig.

Dette er doseringsinstruksjonene som Rick anbefaler, hvis pasienten kan bygge opp sin toleranse raskt nok.
Hvis denne protokollen følges, kan mange pasienter jobbe seg opp til det punktet på tre uker at de kan innta en
tredjedel av gram hver 8. time. Men i gjennomsnitt tar det vanligvis de fleste pasientene fire til fem uker før de
kan innta denne mengden per dose, hvoretter  de kan fortsette å ta ett gram om dagen til de er kurert eller
tilstanden deres er under kontroll.

Rick liker å levere denne medisinen i plastsprøyter, som ikke har nåler, i stedet er det bare en liten åpning som
oljen kan presses gjennom. Han sier at det å tilveiebringe oljen på denne måten gjør det lettere for pasienten å
måle dosene deres, og det forhindrer fremmede stoffer i å forurense medisinen.

Den enkleste måten for de fleste å forstå mengden de bør innta, er å sammenligne den med noe som kornet tørr
ris. En nybegynnerdose bør være omtrent halvparten av størrelsen på et av disse riskornene eller omtrent en
åttendedel tomme, denne mengden vil være lik omtrent en fjerdedel av en dråpe. I noen tilfeller kan de med en
veldig  lav  toleranse  til  og  med  oppdage  at  dette  kan  være  for  mye  for  dem  å  håndtere  komfortabelt  i
begynnelsen, så hvis det er nødvendig, kan de starte med enda mindre.

Doser av denne størrelsen bør inntas tre ganger om dagen, tidlig om morgenen,  midt  på ettermiddagen og
omtrent en time før pasienten legger seg. Alt en nybegynner trenger å gjøre er å klemme tilsvarende et halvt
korn tørr ris fra plastsprøyten, og det er deres dose. Selv om vi snakker om en veldig liten mengde og det ikke
vil skade pasienten, må stoffet brukes med respekt på grunn av dets styrke.

Etter fire dager med denne dosen blir den deretter doblet til doser som tilsvarer størrelsen på et riskorn, eller
doser som er omtrent en centimeter lange når de presses fra sprøyten. Så, fire dager senere, dobles doseringen
igjen, og dette fortsetter  hver fjerde dag til pasienten kan innta tilsvarende seksten riskorn per dose. Denne
mengden tilsvarer omtrent åtte til ni dråper olje per dose, som er omtrent en tredjedel av et gram.

En ml er bare litt  mer enn ett gram i vekt, så hvis pasienter ønsker det, kan de bruke denne målingen til å
bestemme doseringen. På det tidspunktet fortsetter pasienter vanligvis med denne dosen til de har oppnådd
ønsket effekt med sin medisinske tilstand. Det vil være pasienter som ikke vil kunne øke dosen så raskt, men
Rick oppfordrer dem til å ta den så raskt som mulig, slik at oljen kan lindre lidelsen. I tillegg vil det være de
som kan ta denne medisinen raskere, og Rick har ikke noe problem med det, så lenge pasienten er komfortabel
med å ta den raskere, betyr det ganske enkelt at de vil bli helbredet raskere.

I  virkeligheten  føler  Rick  at  pasientene  bør  forbli  i  sin  egen  komfortsone  når  det  gjelder  bruk  av  denne
medisinen. Men han tror fortsatt at alle med en alvorlig tilstand ikke bør spille spill med dette stoffet, siden hvis
det ikke blir tatt riktig, kan det hende at det ikke er i stand til å overvinne tilstanden det var ment å behandle.

Fordi denne medisinen er så trygg å bruke, måler vi vanligvis ikke dosene nøyaktig,  men for de som liker
nøyaktige målinger og eier skalaer med tilstrekkelig nøyaktighet, start med omtrent 0,01 g (10 mg) eller mindre
tre ganger om dagen for det første fire dager. Så, hvis du kan, doble den til 0,02 g (20 mg) i fire dager, deretter
til 0,04 g (40 mg) i fire dager, 0,08 g (80 mg) i fire dager, 0,16 g (160 mg) i fire dager , og deretter 0,32 gram
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(320 mg). Dette ville være den ideelle doseringsplanen for de som kan innta dette stoffet raskt. Det er også godt
å vite at doser på 1-5 mg vanligvis tolereres uten symptomer.

Når du kan få  kvalitetsstammer  av Indica-knopp til  å  jobbe med,  vil  oljen som produseres  være ekstremt
beroligende. Dette er effekten oljen vil ha hvis du har produsert den virkelige "Rick Simpson Oil" og det er lite
å  bekymre deg for.  Pasienter  sovner ganske enkelt  og til  slutt  våkner  de.  Noen kan føle  seg litt  steinete  i
begynnelsen, men de vil være uskadet, og vanligvis innen en time etter at de står opp, forsvinner den søvnige
følelsen. Hvis oljen er produsert av sativa varianter av hamp, forvent problemer og en langvarig energigivende
sativa høy. Du vil ikke at mennesker med alvorlige tilstander som kreft skal prøve å ta olje med disse effektene,
og pasienten vil ikke motta de medisinske fordelene en god indikasjon kan gi. Ikke alle liker å være høye, og det
er ikke poenget medisinsk å bli altfor steinet på dette stoffet.

Poenget  er  å få medisinen inn i  pasienten tre ganger om dagen.  Pasienten kan ganske enkelt  sette  den på
fingeren og deretter skrape den av på tennene. Ta deretter en drink med kaldt vann eller te, og de burde synes
det er lett å svelge. Noen stammer produserer et ekstrakt som ikke har en behagelig smak, men dette er lett å
håndtere. Bare legg pasientdosen på et lite stykke brød og brett det over, og legg det deretter i munnen og gi
dem en drink med vann. Det samme kan også gjøres med bruk av bananer eller andre frukttyper. Tanken er å få
oljen inn i pasienten så raskt som mulig, men Rick liker fortsatt å se at de forblir i komfortsonen.

Alle er forskjellige, og vår toleranse for denne medisinen vil variere fra person til person, så vær sikker på at
pasienten er komfortabel med mengden de får i seg. Med mange alvorlige tilstander er det viktig for pasientene
å innta denne medisinen raskt, slik at de kan ha en bedre sjanse til å overleve. Som jeg allerede har nevnt, selv
om oljen er ufarlig, hvis pasienten tar for mye, liker pasientene ofte ikke opplevelsen. Så øk dosen sakte; på den
måten vil de bli komfortable med bruken.

Likevel,  som vi liker å si,  bør aggressive sykdommer behandles aggressivt, så hvis jeg hadde noe som var
livstruende, ville jeg fått i meg så mye ekstrakt som jeg kunne ta i den korteste mulige perioden. Jeg tror det
lønner seg å være forberedt, så de som kan bør begynne å bli vant til effekten av oljen så snart som mulig, for da
vet de hva de kan forvente, hvis de noen gang skulle trenge å ta større doser.

Standardbehandlingen for å tilbakestille kroppen til en god helsetilstand er 60 gram olje av høy kvalitet som
inntas i løpet av en tre måneders periode. For de som har tatt kjemo og stråling, er det en god idé å få i seg 120
til 180 gram av oljen så snart som mulig. Vanligvis kan 60 g kurere en alvorlig kreft, men for de som har blitt
skadet av det medisinske systemet, kreves det ofte mer for å forhindre at kreften kommer tilbake og for å angre
skaden disse behandlingene har etterlatt.

Når pasienten er  frisk igjen,  kan du senke dosen tilbake  til  ett  eller  to gram i måneden eller  så mye som
pasienten liker å spise. fra vårt perspektiv, jo mer jo bedre. Ikke hopp over vedlikeholdsdosene, da de er viktige
for å opprettholde god helse. Et gram i måneden eller en dråpe om dagen etter jobb om kvelden høres ikke ut
som mye, men ifølge Rick burde det være nok til å holde kroppen frisk.

I  tillegg  liker  han  at  pasienter  bruker  andre  naturlige  ting  som  eplefrø  og  hvetegress  i  forbindelse  med
oljebehandlingen. Av min erfaring vil jeg også få pasienter til å spise hampfrø, siden oljen de inneholder er så
næringsrik og god for kroppen.

Rick mener også pasientene bør prøve å få opp kroppens pH så raskt som mulig ved å innta ting som vannmelon
eller sitronsaft etc. Han sier at dette er av største betydning, og det kan gi pasienten en mye bedre sjanse til å
overleve.

Pasienter  bør også begynne å spise mer rå frukt og grønnsaker og spise mindre kjøtt,  spesielt  bearbeidede
varianter, som inneholder flere giftstoffer. Rick tror sterkt på bruk av juicemaskiner, og han føler at store doser
vitamin C også kan være til stor nytte.

Dette er Rick Simpson -protokollen, og det er grunnen til at navnet hans vil være kjent i evigheten. Det er
sannsynligvis den viktigste oppdagelsen gjennom tidene, og den fordelaktige effekten av det denne mannen har
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gitt oss, kan ikke overvurderes. Hva hjelper moderne medisin og teknologi når det ikke fungerer? Hvis du vil se
resultater, prøv Ricks metode for helbredelse.

Vi har blitt kritisert for å kalle denne oljen som en kur, men hva annet kan du kalle et stoff som kan brukes til å
behandle så mange medisinske problemer? Noen synes å tro at ordene helbredelse betyr at denne oljen vil gi
evig liv, men det var ikke Riks hensikt. Sikkert, denne medisinen kan forlenge livet ditt, og du kan leve mye
lenger med bruken, det er det liten tvil om. Dette betyr likevel ikke at det vil gi evig liv.

Denne oljen er fremdeles ikke lovlig tilgjengelig for de fleste, og det vil derfor ta veldig lang tid å finne ut hvor
mange ekstra år den kan gi. Foreløpig ser vi ikke på denne medisinen som en eliksir av udødelighet, og vi tror
bestemt  at  den  ikke  gjør  deg  skuddsikker.  Likevel,  som Rick  sier,  hvis  vi  noen  gang  finner  nøkkelen  til
udødelighet, er han sikker på at hamp vil være en viktig ingrediens.

Ikke tro at når du bruker det, kan du ikke smitte av et virus. Du kan fortsatt få slike ting som influensa, men
virkningen kan reduseres sterkt, og du vil komme deg mye raskere. I tilfelle en pandemi eller noe slikt, hvis du
inntar eller allerede spiser den fantastiske oljen denne planten kan gi, vil sjansen din for å overleve definitivt bli
kraftig økt. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Doseringsinformasjon

Er det en protokoll for behandlingen?

"Det er en protokoll, og den bør følges for å sikre at behandlingen er effektiv. Små mengder olje kan brukes til å
behandle  hudkreft  og  andre  tilstander  lokalt,  eller  den  kan  fordampes  og  inhaleres  for  å  behandle
lungesykdommer. Oljen kan også absorberes i kroppen hvis den brukes i form av et stikkpiller, eller selvfølgelig
kan den svelges direkte gjennom munnen. For å behandle indre kreftformer bør pasienten innta oljen så raskt
som mulig.  Generelt  vil  du  alltid  få  denne  medisinen  til  området  som forårsaker  problemet  på  den  mest
fornuftige  måten.  For  eksempel,  hvis  du  behandlet  tarmkreft,  vil  det  mest  effektive  behandlingsmetoden
sannsynligvis være å ta oljen i stikkpillerform.

Den gjennomsnittlige pasienten kan innta en fullstendig 60 gram kreftbehandling på omtrent 90 dager. Personer
som har hatt stråle- og cellegiftskader,  eller pasienter som har lidd i mange år med MS og andre alvorlige
tilstander, vil i noen tilfeller finne ut at det kan ta lang tid å helbrede deres medisinske problemer.

De som har fått alvorlig skade fra det medisinske systemet og som nettopp har startet behandlingen må innse at
denne naturlige oljen ikke gir en umiddelbar kur. Ofte krever slike pasienter mye mer olje, og den må tas over
en lengre periode. Slike pasienter bør prøve å få i seg 120 til 180 gram i løpet av seks måneder for å fjerne
skadene  all  kjemo  og  stråling  har  etterlatt  seg  og  for  å  reparere  skader  forårsaket  av  andre  langvarige
sykdommer og det som ble brukt for å behandle dem. Når pasienten er kurert og all skaden er opphevet eller
tilstanden er under kontroll, anbefaler jeg at de fortsetter å ta en vedlikeholdsdose på 1 til 2 gram olje per måned
for å opprettholde god helse. For en voksen vil dette være omtrent en dråpe om dagen, og når de er vant til bruk,
føler de ikke engang effekten, så jeg kan virkelig ikke forestille meg at dette er en for høy pris å betale for god
helse. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Hvorfor er vedlikeholdsdoser så viktige?

"Alle bør ta vedlikeholdsdoser for å holde kroppen avgiftet og i god helse. Alt som kreves er 1 til 2 gram olje i
måneden, bare svelg en dråpe om natten omtrent en time før sengetid. Dette vil gi deg en god natts søvn og vil
til og med gi en viss beskyttelse mot strålingen fra Japan og andre steder.

Oljen fungerer  sammen med kroppen din for  å  holde deg frisk og for  å  gi  beskyttelse  mot en lang rekke
helseproblemer. Jeg ville ikke engang tillate et barn av meg å ta disse fryktelige vaksinene og skuddene som
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folk som Bill Gates prøver å skyve ned i halsen på oss. Hvis jeg vil beskytte barna mine mot slike ting som
influensa, vil jeg stole på riktig produsert hampolje, siden jeg vet at den er effektiv og ikke vil skade.

Jeg foreslår at pasienter starter med tre doser om dagen på størrelse med et halvt korn tørr kortkornet ris. En
dose som denne tilsvarer omtrent en dråpe, så som du kan se, bør nybegynnere i de fleste tilfeller starte med
svært små doser.

Den  eneste  gangen  jeg  vil  anbefale  at  pasienter  starter  med  større  doser,  ville  være  å  få  dem  raskt
avhengighetsskapende og farlige smertestillende  medisiner,  eller  hvis de var  rett  ved døden.  Når  folk som
bruker slike medisiner begynner oljebehandlingen, kutter de vanligvis smertestillende medisiner i to. Målet er å
få  i  seg  nok olje  til  å  ta  vare  på  smerten  og  hjelpe  pasienten  til  å  frigjøre  seg  fra  bruk av  disse  farlige
vanedannende legemidlene. Å ta oljen gjør det mye lettere for pasienten å utføre denne oppgaven, og de vil få
mindre tilbaketrekningsproblemer fordi oljen fungerer fantastisk for å avbryte avhengighet.

For  de  som  er  i  denne  situasjonen,  tror  jeg  at  deres  første  dose  bør  være  omtrent  det  dobbelte  av  den
gjennomsnittlige nybegynneren. Deretter bør de øke dosen så raskt som mulig til de når det punktet hvor de
ikke trenger andre medisiner for å kontrollere smerter. Når du tar av mennesker som morfin, kan du støte på
noen problemer. Noen ganger når du blander olje og morfin, kan det gjøre effekten av morfin enda mer uttalt,
og pasienten kan begynne å hallusinere.

Dette er bare en kortsiktig ulempe, siden ettersom pasientens inntak av morfin reduseres, vil hallusinasjonene
avta til de ikke lenger finner sted. I de fleste tilfeller gir det få problemer med å få pasienter av disse stoffene, så
ikke forvent å ha for mye trøbbel. Etter hvert som de fortsetter å øke dosen, vil pasienten utvikle en høyere
toleranse, og snart vil de ikke lenger føle oljens effekter. Når dette skjer, kan de innta den mengden olje som
trengs veldig raskt til de er helbredet.

Etter fire dager med å ha tatt en nybegynnerdose, er de fleste i stand til å øke mengden de får i seg. Jeg foreslår
at dette bør skje omtrent hver fjerde dag, fordi dette gir pasienten tid til å bygge opp sin toleranse for dette
stoffet. Det tar en gjennomsnittlig person fire til fem uker å komme til et punkt der de kan få i seg et gram per
dag. Dette betyr at pasienten inntar 8 til 9 dråper olje av høy kvalitet hver åttende time. Når de når denne dosen,
kan pasienten fortsette med denne hastigheten til tilstanden forsvinner eller er under kontroll.

Mange pasienter utvikler en toleranse for denne medisinen veldig raskt og kan ta oljen mye raskere. Hvis du
tilfeldigvis er en av disse menneskene, kan du spise dette stoffet så raskt du vil, siden sluttresultatet blir at du vil
helbrede det mye raskere.  Jeg advarer  alltid  pasienter om å bo i  sin egen komfortsone ved bruk av denne
medisinen, men hvis oljen kan tas raskere, gir det pasienten en bedre sjanse til å overleve.

Denne  metoden  lar  kroppen bygge  opp  sin  toleranse  sakte,  og  etter  fire  til  fem uker  har  de  fleste  ingen
problemer med å innta et gram om dagen eller enda mer i noen tilfeller. For den gjennomsnittlige personen som
øker doseringen hver fjerde dag, oppstår det vanligvis få problemer. Faktisk har jeg rapporter fra folk som tok
oljen, som sa at de aldri ble høye under behandlingen. Vi har alle forskjellige toleranser for medisiner, så jeg
føler at det er best å la pasienten bestemme hvor mye stoffet de er komfortable med.

Din størrelse og kroppsvekt har lite å gjøre med toleransen din for hampolje. Jeg har sett nybegynnere som var
veldig store menn ta en dråpe av denne oljen, og i løpet av en time kunne de ikke engang komme seg ut av
chesterfielden. Mens konene deres som var mye mindre kunne ta samme dose og ikke føle noe som helst. Så,
som du kan se, er størrelse ikke en viktig faktor når det gjelder å bestemme hvor mye pasienten kan ta, det
handler egentlig mer om pasienten selv.

Vær oppmerksom på når du starter behandlingen med denne medisinen at det vil senke blodtrykket ditt. Hvis du
bruker blodtrykksmedisiner, sjekk trykket ofte, for det er svært sannsynlig at du ikke lenger trenger noe annet
enn oljen for å kontrollere blodtrykket på veldig kort tid. I tillegg, hvis pasienten er diabetiker, bør de overvåke
blodsukkeret. I de fleste tilfeller vil behovet for insulin reduseres, og noen trenger ikke lenger stoffet.

Når folk tar oljen, liker jeg å se dem holde seg innenfor komfortsonen, men sannheten er at jo raskere de kan ta
den, desto større er sjansen for å overleve.
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Jeg hadde en mann med en ekstremt lav toleranse som tok syv måneder å få i seg 60 g -behandlingen. Det
helbredet hans terminale lymfom, men jeg ville ha foretrukket det hvis han kunne ha tatt hele behandlingen
raskere.

Heldigvis støter jeg sjelden på pasienter som tar så lang tid å få i seg behandlingen, men det skjer. Jeg har til og
med  sett  pasienter  som har  tatt  hele  behandlingen  på  en  måned  og var  i  stand til  å  kurere  sine  endelige
kreftformer. Derfor er hastigheten oljen kan inntas for det meste avhengig av pasientene selv og av hvor raskt
de kan bygge sin toleranse.

På slutten av behandlingen fortsetter de fleste å ta oljen, men med en mye redusert hastighet. Som jeg nevnte
før, ville omtrent en til to gram i måneden, som tilsvarer omtrent en dråpe olje før sengetid hver natt, være en
god vedlikeholdsdose.

Jeg liker ikke å se at folk overdoser oljen, men en overdose skader ikke, så ikke få panikk hvis dette skulle skje.
Hovedbivirkningen av denne medisinen er søvn og hvile, som spiller en viktig rolle i helbredelsesprosessen.
Vanligvis, innen en time etter å ha tatt en dose, forteller oljen deg å legge deg ned og slappe av. Ikke bekjemp
den søvnige følelsen, bare gjør deg komfortabel og la oljen gi deg resten du trenger. I de fleste tilfeller, innen en
måned, forsvinner tretthet på dagtid knyttet til denne behandlingen, men pasienten fortsetter å sove veldig godt
om natten.

Jeg forteller pasienter som dør av kreft at oljen vil gjøre en av to ting: den vil enten kurere kreften, og de vil
fortsette å leve videre, eller i tilfeller hvor det er for sent å påvirke en kur, vil oljen lette veien ut, og de kan i det
minste dø uten mye lidelse og opprettholde sin verdighet.

Hampolje har en meget høy suksessrate i behandlingen av kreft og de fleste har en tendens til  å overleve.
Dessverre har mange som kommer til meg blitt hardt skadet av det medisinske systemet med sin kjemo og
stråling  osv.  Skaden  slike  behandlinger  forårsaker  har  en  varig  effekt  og  folk  som har  lidd  disse  såkalte
behandlingene er de vanskeligste å kurere. Men ikke fortvil, for selv om du har blitt hardt skadet, har denne
oljen fortsatt en suksessrate på 70 til 80%.

Hvis den er produsert og brukt på riktig måte, er hampemedisin den største naturlige healeren på planeten,
ingen. Uansett hva en person lider av, bør de prøve oljen og se hva den kan gjøre for å hjelpe dem. Hvis du
virkelig er lei av å lide, gi deg selv en pause og prøv noe som virkelig fungerer. Når du har opplevd hva denne
medisinen kan gjøre, vil du forstå hvorfor historien og jeg begge kaller hampemedisin en kur. Rick Simpson,
Hamp: Den mest medisinske planten

Andre naturlige ting du kan gjøre som kan hjelpe

"Når pasienter kommer til meg for å få olje for å behandle kreften, er det første jeg forteller dem å gjøre, å endre
kostholdet. Prøv å holde deg borte fra animalsk protein så mye som mulig, siden denne typen proteiner fremmer
kreftvekst. Skaff deg en juicemaskin og begynn å spise så mange rå frukter og grønnsaker som mulig, fordi
planteprotein bekjemper veksten av kreft. Slutt å bruke sukker, og erstatt bruken med naturlige søtningsmidler
som rå honning.

Få opp pasientens pH så raskt som mulig ved å innta slike ting som vannmelon og sitronsaft etc. Kreft liker et
surt miljø, og når du øker kroppens pH, gjør det det vanskelig for kreftceller å overleve.

For flere tiår siden hadde forskere gode resultater ved behandling av kreft med megadoser av vitamin C, som
ble injisert  rett  inn i pasientens blodstrøm på omtrent samme måte som leger injiserer kjemo, men uten de
ødeleggende bivirkningene som kan forårsake pasientens død. Derfor tror jeg at store doser vitaminer kan være
til stor nytte for pasienter som lider av alvorlige tilstander som kreft.

La også pasienten begynne å spise frøene fra to epler hver dag, dette vil gi dem en god daglig dose B17, som
også er kjent som laetrile. For mange år siden var det mye propaganda om at denne behandlingen ikke var
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trygg, men disse påstandene viste seg å være falske. I virkeligheten har B17 i seg selv en ganske god rekord i
behandling av kreft. Det er også andre naturlige ting som hvetegress og blågrønne alger som du også kan ha
fordel av. For noen år siden var en lege i Italia til og med kurert noen typer kreft ved bruk av natron, så vi må
holde tankene åpne for alle muligheter.

Mange  mennesker  som har  brukt  oljen  til  å  behandle  kreftsykdommen endret  ikke  noe,  men  oljen  virket
fremdeles magisk og de ble helbredet. Likevel, hvis du har en alvorlig tilstand som kreft, tror jeg det er en god
idé å ta andre naturlige ting som kan hjelpe oljen å utrydde kreften og gi deg en bedre sjanse til å overleve.

Det viktigste av alt er at folk må innse at det medisinske systemet for det meste gjør mye mer skade enn godt.
Det er grunnen til at jeg forteller folk som kontakter meg at hvis de vil overleve, er det best å holde seg så langt
unna det medisinske systemet som mulig.

Det er den triste tilstanden det medisinske systemet vi har i dag er i, og det vil ikke endre seg før folk som
jobber i dette systemet endelig innser at kjemikalier og gift ikke helbreder. Så langt jeg er bekymret, kan det de
fleste leger praktiserer i dag neppe betraktes som medisin. Det ville være mye mer nøyaktig å kalle det ved sitt
virkelige navn, galskap.

Fra mitt ståsted bør alle med kreft gjøre alt de kan for å optimalisere sjansen for å overleve. Så for all del, ta
hampolje for å behandle kreften din, men jeg tror det ville være best å inkludere andre naturlige fordelaktige
behandlinger også. " Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Ytterligere tips for pasienter med lungekreft

Sp. Denne var på oljen en stund og måtte fortsatt bruke smertestillende midler, så vi lette etter flere måter å
hjelpe pasienten på. 

A.1) Lag en ny mengde olje og prøv å blande den med den du har, se etter mest mulig beroligende olje, du vil
ikke gi pasienten energi.

2) Prøv å produsere oljen fra mer enn en stamme om gangen, hvis det er mulig, har den vanligvis en bedre
teppeeffekt på den måten. Igjen, se etter den mest brutale og beroligende kraften til utgangsmaterialet og oljen.

3) Det ville være bedre hvis hun sluttet  å bruke oljen i kapsler.  Du vil ha noe av det i munnen for ekstra
sublingual absorpsjon (det har en bedre smertestillende effekt på den måten)

4) Lag 0,3-0,5 g suppositorier med kakaosmør og la henne bruke dem minst to ganger om dagen, hun kan bruke
det analt så vel som den andre måten. 

5) La henne fordampe oljen flere ganger om dagen - hoste er ønskelig, hun må hoste ut det som ikke hører
hjemme i lungene hennes, inkludert de svulstene (de vil bare krympe og deretter falle fra hverandre og hun vil
hoste dem ut).

6) Lag en oljetinktur med alkohol (20-30-50%, avhengig av hvor mye olje du har; 1-2ml av oljen i 4ml 96-99%
alkohol) og påfør den på stedet hun ble operert på med en pipette eller en dråpe - en eller to dråper vil vanligvis
gjøre, og du kan spare mye olje på denne måten. Selvfølgelig kan du også smøre litt olje direkte på stedet og
dekke det med et bandasje og gjenta det hver tredje dag eller når bandasjen faller av.

7) Lag en salve med sheasmør eller oppløs litt olje i varm hampfrøolje eller ekstra jomfruolivenolje av høy
kvalitet og gni den på området flere ganger om dagen. Dette bør bidra til å eliminere smerten i ribbeina, og du
kan også bruke den mot liggesår og alt som er på huden hennes.

8)  Inkluder  hampfrø,  hamphjerter  og  hampfrøolje  i  kostholdet  -  minst  en håndfull  frø/hjerter,  eller  1-3  ss
hampfrøolje. 

9) Øk kroppens pH med vannmelon og sitronsaft etc., få henne til å spise frø fra to epler hver dag (B17). 
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10) Prøv å erstatte smertestillende og plastre med oljen så snart som mulig. Hvis du begynner å påføre oljen
lokalt, bør det hjelpe veldig mye. Suppositoriene gjør også underverker for lungesykdommer. Jo mer olje hun
får i seg og jo raskere hun gjør det, jo bedre. Hun bør holde på et gram eller mer om dagen til hun erobrer
sykdommen  og  deretter  fortsette  med  en  vedlikeholdsdose  på  1-2g  i  måneden.  Les  og  følg  alle  andre
instruksjoner på nettstedet vårt også. Beste hilsner, JB og RS

Administrasjonsveier

Hvilke administrasjonsmåter for oljen anbefaler du, og hva er deres respektive fordeler?

"Jeg foreslår alltid for pasienter at de skal innta oljen gjennom munnen for indre forhold, eller bare bringe
kroppen tilbake til en god helse. Etter noen tiår med å ha blitt utsatt for giftstoffer i vårt daglige liv, bør selv de
som tenker på seg selv som sunne, vurdere å innta en full 60 g behandling for å avgifte kroppen før disse
stoffene kan forårsake helseproblemer.

For å behandle mange sykdommer som hemorroider eller tarmkreft etc., kan det være best å bruke oljen i form
av et stikkpiller. De fleste skjønner det ikke, men å ta oljen inn i kroppen din på denne måten er en av de mest
effektive måtene å utføre oppgaven på.

Jeg tror det er en fordel for pasienten at oljen administreres så nært som mulig en svulst eller det som blir
behandlet. Derfor, hvis du har tarmproblemer, vil stikkpiller sannsynligvis fungere best, men hvis du har noe
som halskreft, vil jeg få i meg oljen gjennom munnen.

I årevis har leger og forskere injisert svulster i forsøksdyr med THC, og de har oppnådd gode resultater. Likevel
vil de dessverre ikke gjøre det samme med en døende kreftpasient, så nok en gang understreker dette at vårt
medisinske  system ikke  har  gjort  det  som er  riktig  for  pasienten.  Hvis  leger  bare  ville  gjenkjenne  denne
fantastiske medisinen for hva den er og begynne å fungere skikkelig med dette stoffet, kan mange som nå dør
bli frelst.

Ofte kommer pasienter til meg med lungekreft og andre lungesykdommer. For slike mennesker anbefaler jeg
bruk av en fordamper i tillegg til å innta oljen. Fordampning av denne medisinen sammen med inntak av den
kan ha en veldig gunstig effekt for de som lider av lungekreft eller andre lungesykdommer.  Alt en pasient
trenger å gjøre er å innta den vanlige dosen og deretter varme opp en fordamper og inhalere de fordampede
cannabinoidene i lungene. Dette kan gjøres hver åttende time når de inntar sin vanlige dosering, og det vil bare
kreve at pasienten inhalerer de fordampede cannabinoidene et par ganger ved hver innstilling.  Ved å bruke
denne metoden blir lungekreft angrepet fra begge retninger, og dette kan øke effektiviteten av behandlingen
sterkt.

I de fleste tilfeller forsvinner svulstene bare, men jeg har hørt at noen pasienter faktisk har hostet opp døde biter
av svulstene de led med. Jeg er sikker på at dette ikke er en opplevelse man ville glede seg over, men det er den
naturlige måten lungene våre kvitter seg med ting som ikke burde være der.

I  tillegg kjenner jeg pasienter  som har passert  svulster  under avføring,  men selvfølgelig  er dette  også bare
naturlig. I noen tilfeller kan det hende at disse døde innkapslede svulstene må fjernes kirurgisk, hvis de er for
store til å passere på naturlig måte, så i en situasjon som denne vil det være nødvendig med lege.

Ut fra de jeg har gitt oljen til som led av ulike kreftformer, vet jeg ikke om noen form for kreft som denne oljen
ikke  ville  være  effektiv  å  behandle.  For  meg  er  alle  former  for  kreft  herdbare  uansett  hvor  den  velger  å
manifestere  seg i kroppen din.  Jo mindre skade pasienten har fått  fra det medisinske systemet,  jo større er
sjansen for å bli frisk, så etter min mening bør de som ønsker å kurere kreften bruke denne velprøvde naturlige
metoden. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Aktuell bruk
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“For lokal bruk kan oljen blandes med hudkremer, solkrem osv. Ved alvorlige hudforhold anbefaler jeg at bare
oljen i sin reneste form skal brukes. Å blande oljen med noe vil redusere styrken til denne medisinen. Likevel
kan mange av disse svekkede former for hampemedisin være ganske effektive for å behandle hudproblemer.

Ofte for mennesker med svært dårlige hudforhold som er spredt over store deler av kroppen, anbefaler jeg en
cannabis tinktur. En tinktur er ganske enkelt olje blandet med alkohol eller en slik bærer. Når man bruker en
pipette  for å påføre en tinktur på en hudtilstand,  får alkoholen en dråpe til  å spre seg over et  ganske stort
område. Alkoholen fordamper av på bare noen få sekunder, og etterlater området dekket med en tynn oljefilm.

Tinkturer er en kostnadseffektiv måte å administrere oljen over store områder, og pasientene kan selv justere
styrken til en slik tinktur for å passe deres behov. Hvis du ønsker at tinkturen skal være sterkere, kan du bare
tilsette mer olje; hvis de vil svekke det, så er det bare å legge til mer alkohol.

Tror du at hamp tinkturer kan være like sterke som hampoljen din?

Etter volum ville det være umulig for en hamp tinktur å være like sterk som ren olje. En pasient kan få i seg
dosene blandet med alkohol, men hva nytter det å ta denne medisinen med alkohol? Oljen er medisinen, og å
blande den med alkohol eller andre slike bærere etter min mening er ikke til nytte for intern bruk.

For tiden er det et legemiddelfirma som selger en overpriset cannabisbasert  tinktur som heter Sativex, som
sprayes under tungen for smertelindring etc. Jeg har gitt olje til pasienter som brukte dette stoffet, og etter å ha
opplevd effekten av oljen hadde de ingen trenger ytterligere å kjøpe Sativex, siden de fant at oljen jeg ga var
mer effektiv.  For aktuelle  forhold kan en tinktur  brukes  til  å  få oljen til  å gå lenger,  men for en alvorlig
hudsykdom eller infeksjon, foretrekker jeg at ren olje brukes i behandlingen.

Hva er de viktigste bruksområdene for aktuell applikasjon, og har du vært vitne til noen allergiske 
reaksjoner på oljen?

Jeg har funnet at tinkturer er effektive i behandling av mange hudforhold og bruk av olje på denne måten kan
være mye mindre sløsing. For folk som er bekymret for hudfargene sine, kan det bare gi dramatiske resultater å
bare blande oljen med sin favoritt ansiktskrem og gi seg en god ansiktsbehandling.

Herpes, hudkreft, vorter, føflekker og andre hudforhold kan behandles med ren olje uten allergiske reaksjoner
som jeg vet om. I virkeligheten var den eneste reaksjonen jeg har vært vitne til når oljen brukes lokalt forårsaket
av bandasjene som ble brukt for å dekke den. Når du bruker bandasje over lengre perioder, kan det føre til at
området  som dekkes  med den klebrig delen  av bandasjen  blir  irritert.  Man må rett  og slett  slutte  å  bruke
bandasjene i et par dager, og tilstanden vil forsvinne.

En annen ting jeg må nevne er at oljen ikke tillater bandasjene å feste seg til såret eller infeksjonen som blir
helbredet. Dette høres kanskje ikke så viktig ut, men hvis du noen gang har gått gjennom plagene ved å fjerne et
bandasje som har festet seg til et sår, vil du forstå hva jeg mener.

Da  jeg  var  i  Canada,  blandet  jeg  ofte  oljer  fra  forskjellige  varianter,  fordi  de  kan  variere  så  mye  i  sine
medisinske dyder. Ved å gjøre dette fant jeg ut at disse blandede oljene hadde en bedre helbredende effekt på
mange forhold, så hvis du planlegger å produsere olje i større skala, kan du vurdere å gjøre det samme. ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Kan du kombinere forskjellige typer administrasjon av oljen?

"Alle forskjellige måter å administrere oljen kan kombineres uten skadelige bivirkninger, og det kan faktisk
være til stor nytte i noen situasjoner. For eksempel, hvis jeg hadde lungekreft, kunne jeg kombinere inntak av
olje med bruk av stikkpiller, og jeg ville også fordampe oljen slik at den kunne inhaleres direkte i lungene. Både
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oral inntak og stikkpiller fungerer godt for å behandle lungekreft og fordamping av oljen kan også være til nytte
for de som lider av denne tilstanden.

Vitenskapelig litteratur sier at kroppen ikke kan behandle THC med mindre den er oppløst i animalsk fett. 
Ville det ikke vært mer effektivt å bruke oljen på den måten?

Jeg har egentlig liten bekymring for hva vitenskapelig litteratur sier, og jeg tror ikke at animalsk fett er bra for
pasienter som lider av tilstander som kreft. Etter min erfaring trenger ikke oljen å blandes med noe for å være
effektiv. Siden jeg har tatt det mange ganger uten mat og fremdeles har følt det, tror jeg det er en god sjanse for
at det vi har blitt fortalt er feil. Hvis kroppen ikke kan behandle THC uten å bli blandet med animalsk fett,
hvorfor kunne jeg fortsatt føle effekten av oljen? I tillegg når det røykes cannabis, er det ikke animalsk fett i
leddet, så hvordan blir folk høye?

Ved å bruke prosesser som løser opp THC i animalsk fett, smør, smult osv., Føler jeg at medisinets styrke er
redusert. Det er oljen som helbreder, ikke smør eller animalsk fett, derfor tror jeg at denne medisinen bør brukes
i den reneste formen for å oppnå maksimal effektivitet. Hvis jeg tok en person som hadde to hudkreftformer, og
jeg behandlet den ene med ren olje og den andre med en animalsk fettblanding, er jeg liten i tvil om at kreften
som ble behandlet med den rene oljen ville gro mye raskere og mer effektivt. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medisinske planten

Røyking av cannabis

Kan du sammenligne den medisinske verdien av å røyke og spise hamp?

"Når en person røyker en joint, gikk over 90% av de medisinske aspektene av plantematerialet opp i røyk. Det
er ironisk for meg å se pasienter som har tatt cellegift som røyker hamp for å redusere kvalmen, for de røyker
selve stoffet som, hvis det tas riktig, kan kurere dem.

For meg er det liten eller ingen sammenligning mellom røyking av cannabis og inntak av essensiell olje fra
denne planten for å behandle en medisinsk tilstand. Hvis du bare søker en liten lettelse fra tilstanden din, kan
det være en fordel å røyke cannabis. Men hvis du vil behandle tilstanden riktig, er inntak av olje den beste
måten å oppnå dette på. Det er ingen tvil om at selv røyking av cannabis har noen medisinske fordeler, men ikke
forvent å kurere en alvorlig tilstand på denne måten.

Hva er røkt marihuana bra for fra et medisinsk synspunkt?

Fra et medisinsk synspunkt har røyking av cannabishamp begrenset medisinsk verdi sammenlignet med inntak
av oljen. Røykepott kan ofte ha en effekt på blodsukkernivået for de med diabetes, og det kan også bidra til å
redusere okulært trykk for mennesker som lider av DrDeramus. Vi kjenner alle til hampens evne til å redusere
kvalme og røyking av dette stoffet vil ofte bidra til  å bekjempe smerten forbundet med mange medisinske
tilstander.

Selv bare å røyke en god Indica -stamme får en person til å slappe av, noe som i seg selv kan være ganske
gunstig. Røykepott kan bidra til å redusere symptomene på mange tilstander som MS, og er ofte veldig gunstig
for de med krampaktige tilstander. Det er ingen mangel på bevis som tydelig viser at selv røyking av hamp kan
gjøre mye for å hjelpe velferden til utallige mennesker over hele verden. Men fra mitt synspunkt, hvorfor bare
redusere symptomene når en kur eller mye bedre kontroll på problemet kan være mulig hvis medisinen tas riktig
i form av en olje?

Det er liten sammenligning mellom røykende hamp og inntak av hampolje. Røyking er den minst effektive
metoden  for  å  bruke  hamp  som  medisin.  Hampens  helbredende  kraft  forstørres  mange  ganger  når  den
konsentrerte essensielle oljen til hampplanten produseres. Hvis du vil se den virkelige medisinske magien i
denne planten, kan du begynne å innta hampolje av høy kvalitet. Når man begynner å innta den rå, uforbrente
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THC og tilhørende cannabinoider, er medisinske mirakler ofte resultatet.  ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medisinske planten

Hva bør forskning fokusere på?

"I nær fremtid er det viktigste å vokse de beste medisinske stammene mulig, slik at vi kan bestemme deres
sanne medisinske dyder. Siden denne medisinen er ufarlig, kan vi gjøre hvilken som helst forskning som kreves
mens vi helbreder menneskene.

Noen stammer av hamp er mye mer effektive enn andre for forskjellige medisinske situasjoner. I løpet av kort
tid bør vi være i stand til å finne de beste stammene for å behandle en gitt tilstand, og dette vil gjøre det mulig å
behandle disse lidelsene mer effektivt. I tillegg må vi innføre en form for kvalitetskontroll så raskt som mulig
og utvikle standarder som leverandører må følge. For tiden har pasientene ingen anelse om kvaliteten eller
effektiviteten til oljer som de kjøper fra andre. Det er virkelig mye forskning som ennå ikke må gjøres om denne
plantens medisinske egenskaper, men hvis vi gjør det på riktig måte, tror jeg på kort tid at vi kan lære mye. ”
Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

“Min 28 år gamle venn ble operert i dag for brystkreft, de sier at kreften er fjernet, men vil fortsatt gjøre kjemo
på henne. Vi har snakket før, og jeg ba henne om å nekte kjemo og bare ta RSO. Har jeg rett i dette? Fra det jeg
har lest på Phoenix Tears vil jeg tro at dette er riktig, men vil gjerne ha hjelp til å svare på dette. Takk." Justin

- Godt gjort, Justin. Ingen chemo eller skanninger. Operasjonen var unødvendig. La henne spise 120-180 g av
oljen i løpet av de neste seks månedene, og følg instruksjonene på nettstedet vårt. JB

“Tenk deg å prøve å lære folk hvordan de skal ha buksene sine ... Det virker enkelt. Hva om folk sms'er deg
hver dag og spør deg hvordan du skal ta på deg buksene? (skjerpende) Det er som en grisedag! Hvis jeg tar på
meg buksene og det er gjort riktig, er det slik jeg skal vise noen andre. Jeg kan le av menneskene som vil prøve
å ta på seg buksene bakover og si: “Hei, de sitter fint, sikkert, men det endrer ikke det faktum at de er bakover!
(Det fungerte for Khris Kross). "

JB forteller oss ganske enkelt hva som fungerer, og vil ikke fortelle oss det på annen måte fordi det ikke er
behov for andre måter. Følg instruksjonene eller gå rundt med buksene bakover, men ikke bli sint på JB når du
skjønner at han bare viste deg den riktige måten å gjøre det på! Vi prøver ikke å endre tekst i en bok, vi går og
undersøker andre bøker! ” Tsjad

- Takk, Tsjad,  dette  var en flott  forklaring,  og ja,  du har rett.  Hele denne utgaven av RSO -medisin er så
offensivt enkel at den faktisk gjør den mer komplisert. Det er for enkelt for folk å tro det, nemlig når de ikke
kan prøve medisinen selv og bare må lese om den.

Og det hele er at menneskers liv står på spill. Jeg snakker med dem personlig, jeg ser smerten i ansiktet deres,
ikke spør meg hva det gjør med meg etter alle disse årene. For meg er det ikke mye rom for improvisasjon her,
ikke tid til lange bebop -soloer eller gratis jazz. Dette er en solid gammeltimer med tolv barer og er tolv barer
lang.  Rick ga  oss  instruksjoner  for  å  følge,  men alle  ønsker  å  finne  opp hjulet  på nytt  på grunn av  noen
egoproblemer eller hva det er.

Alt jeg sier om dette er, “Mestre en riskoker og en vifte først. RSO først, deretter alle andre (mindre potente)
former  for  cannabismedisin.  Fordi  styrke  betyr  noe.  Jo  sterkere  og  beroligende  oljen  er,  desto  bedre  for
pasienten. Du trenger ikke å teste på indre forhold, prøv det først på hudforholdene og se om det helbreder
raskere med den virkelige veldig kraftige og beroligende RSO med 95-98% THC eller med noe annet, som
burde svare på det for deg. Da må du vite at det samme som skjer på huden din, skjer inne i kroppen din når du
inntar denne medisinen.
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Når du gjør det, mister du i utgangspunktet interessen for mindre potente former for cannabismedisin. Ikke fordi
de ikke kan hjelpe i noen tilfeller, men fordi hvorfor fly andre eller tredje klasse når du kan fly første klasse for
de samme pengene og redde livet ditt raskere og mer pålitelig samtidig?

RSO er førsteklasses medisin, og slik jeg ser på det resten er ikke premiummedisin. Og jeg vil ha premium
medisin, hvorfor vil jeg ha fortynnet medisin i stedet for den virkelige tingen? Jo mer brutalt beroligende og
kraftig oljen er, jo bedre fungerer den som medisin - og dette kommer aldri til å endre seg. ”JB

“Beste RSO er 95-98% THC og ekstremt kraftig og beroligende. Alt annet enn det (rå cannabis, juice, spiselige
produkter, høye CBD-oljer, ikke-dekarboksylert BHO, tinkturer, salver, sammensetninger, macerates, you name
it) er en mindre potent form for cannabismedisin. Alle former for cannabismedisin er selvfølgelig gunstig til en
viss grad, men ikke sats livet ditt på mindre potente former for cannabismedisin. ” JB

Rick Simpson -prosessen med å produsere hampolje

"Jeg jobber vanligvis med et kilo eller mer av knopp fra meget kraftige indica- eller indica -dominerende sativa
-kors av høy kvalitet. En unse god knopp vil vanligvis produsere 3 til 4 gram høykvalitets olje, og mengden olje
som produseres vil variere fra stamme til stamme. Du er aldri helt sikker på hvor mye olje du får før du har
behandlet materialet du jobber med. I gjennomsnitt vil et kilo god knopp vanligvis produsere omtrent 60 gram
høykvalitets olje, og noen ganger kan du til og med få betydelig mer fra noen varianter.

Mange synes å tro at oljen må være gul og at du skal kunne se gjennom den. Ofte viste oljene jeg produserte
disse egenskapene, men ikke alltid. Fargen og strukturen på oljen du produserer, avhenger mye av belastningen,
metoden  og  løsningsmidlet  du  bruker  for  å  produsere  oljen.  Ikke  vær  bekymret  hvis  oljen  du  produserer
tilfeldigvis er mørkere i fargen, dette betyr ikke at en slik olje ikke er en kraftig medisin. Noen av de sterkeste
oljene jeg noen gang har produsert var faktisk mørke i fargen, men de hadde fortsatt de ønskede medisinske
effektene.

Jeg tror disse instruksjonene burde gjøre det enkelt å produsere denne oljen, men før du begynner, må du sørge
for at du har alt du trenger for å gjøre det riktig. Alt du trenger er utgangsmaterialet, løsemiddelet, en lengde på
tre, to plastbøtter, noen få beholdere med trakter og kaffefiltre, en elektrisk riskoker, en vifte, en målebeger i
rustfritt stål, en kaffevarm og sprøyter.

Prosessen jeg skal beskrive innebærer å vaske utgangsmaterialet to ganger med et godt løsningsmiddel som ren
lett alifatisk nafta eller 99% isopropylalkohol for å fjerne tilgjengelig harpiks fra plantematerialet. Light nafta
har vist seg å være et veldig godt løsningsmiddel for å produsere oljen, det er også ganske billig å kjøpe i
forhold til kostnaden for andre løsningsmidler. Det kommer i forskjellige former og under forskjellige navn,
men løsemidlet jeg brukte kalles lett nafta i Canada, og i Europa kalles det ofte benzin (e). Den selges under
mange navn, men hvis du går til en drivstoffleverandør, bør du ikke ha for store problemer med å spore noen
hvis  du  ber  om  vannbehandlet  lett  alifatisk  løsningsmiddel
nafta/petroleumeter/bensin/hydrokarbonoppløsningsmiddel med et kokepunkt fra 40 til 100 ° C (140-212 ° F),
CAS-nummer 64742-49-0.

Lett nafta har mange industrielle bruksområder, og brukes ofte til å avfette motordeler eller tynne maling etc., så
jeg er sikker på at du ikke bør ha problemer med å finne det du trenger. Bare for å gi deg en ide om de mange
bruksområdene,  er det det samme stoffet som brukes til  å drive Coleman lamper og ovner. Men dessverre
tilsettes rusthemmere til Coleman -drivstoff, så jeg anbefaler ikke at dette drivstoffet brukes til å produsere olje.
Det er også nafta (heksan) av medisinsk kvalitet tilgjengelig i mange land i verden, men det er litt dyrere og
vanligvis  vanskeligere  å få  tak i,  og jeg  har ikke funnet  noen vesentlig  forskjell  mellom ren lett  nafta  og
medisinsk versjon av det .

Butan kan produsere olje, men jeg anbefaler ikke bruk som løsningsmiddel for å produsere denne medisinen,
siden den er veldig flyktig og vil kreve bruk av dyrt utstyr for å nøytralisere faren. I tillegg dekarboxylerer ikke
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det ferdige produktet ved bruk av butan for å produsere oljen, så oljer som produseres på denne måten vil være
mindre effektive for medisinsk bruk, med mindre det er tatt ekstra tid å dekarboksylere dem på riktig måte.

De  eneste  løsningsmidlene  jeg  har  direkte  erfaring  med  så  langt  er  eter,  lett  alifatisk  nafta  og  99%
isopropylalkohol. Ether er min personlige favoritt, og det er et veldig effektivt løsningsmiddel, men det er dyrt
og kan være ganske vanskelig å få tak i. Jeg tror bruk av eter er bedre egnet for lukkede destillasjonsenheter,
siden det er veldig flyktig og røyken gjør det farlig å jobbe med.

Både eter og lett nafta er mer selektive løsningsmidler i naturen, noe som betyr at alkohol ikke er like effektivt
som et løsningsmiddel, men det fungerer fortsatt godt. Alkohol vil oppløse mer klorofyll fra utgangsmaterialet,
og på grunn av dette vil oljer produsert med alkohol vanligvis være mer merkbart mørke i fargen.

For at et løsningsmiddel skal være effektivt, bør det være 100% rent og 100% rent alkohol er dyrt og kan være
ganske vanskelig å finne. Light nafta er derimot ganske billig å kjøpe og er vanligvis ikke så vanskelig å finne.
Ved siden av bruk av eter er rent lys alifatisk nafta mitt løsningsmiddel.

Alle disse løsningsmidlene, inkludert alkohol, er giftige i naturen, men hvis du følger disse instruksjonene, er
ikke løsemiddelrester i den ferdige oljen bekymret. Etter at det ferdige produktet er avkjølt til romtemperatur, er
det et tykt fettlignende stoff i stedet for en olje, og det er omtrent så giftig som du kan få. Selv om det var et lite
spor av løsemiddelrester igjen, ville selve oljen virke på den for å nøytralisere enhver skadelig giftig effekt. I
hovedsak er alt du gjør å vaske medisinske harpikser av knoppmaterialet. Etter at blandingen av løsemiddeloljen
er filtrert og løsningsmidlet er kokt av, sitter du igjen med harpiksen i sin mest medisinske form.

For best resultat må utgangsmaterialet være så tørt som mulig. Sørg for at ventilasjonen din er godt ventilert og
at det ikke er gnister, åpen ild eller rødglødende elementer i området.

Legg utgangsmaterialet i en beholder med god dybde for å forhindre at blandingen av oljeoppløsningsmidler
spruter ut under vaskeprosessen. Demp deretter knoppen med løsningsmidlet som brukes, og knoppmaterialet
knuses deretter med en lengde på tre, for eksempel et stykke 2 × 2.

Etter  at  det  er  knust,  tilsett  mer  løsemiddel  til  materialet  er  helt  nedsenket  i  løsningsmidlet.  Arbeid
knoppmaterialet  i  omtrent  tre minutter  med lengden på treet  du pleide å knuse det.  Hell  deretter  langsomt
løsemiddeloljemiksen i en annen ren beholder, og la utgangsmaterialet ligge i den originale beholderen, slik at
den kan vaskes for andre gang.

Tilsett  nytt  løsemiddel  igjen til  utgangsmaterialet  til  det  er  igjen nedsenket i  løsningsmidlet,  og arbeid det
deretter i tre minutter til  med lengden på tre du har brukt. Hell deretter blandingen av løsemiddelolje i den
samme beholderen som inneholder oljeblandingen fra den første vasken du gjorde.

Å prøve å vaske plantematerialet for tredje gang gir veldig lite olje, og det vil være til liten eller ingen fordel
som medisin. Den første vasken løser opp 70 til 80% av den tilgjengelige harpiksen fra utgangsmaterialet; den
andre vasken fjerner deretter den harpiks som er til fordel, som gjenstår.

Oljer  produsert  fra  den  første  vasken  er  medisinsk  mest  potente,  men  hvis  det  brukes  høykvalitets
utgangsmateriale, har olje fra den andre vasken også fordeler. Hvis du av en eller annen grunn må jobbe med
materiale som ikke er så sterkt som det burde være, er det best å bruke oljen fra den første vasken bare til
innvendig bruk og deretter begynne å vokse eller se etter utgangsmateriale som er av bedre kvalitet. Husk at
kvalitet er viktigere enn kvantitet og jo bedre utgangsmateriale, jo bedre medisin.

Bruk noe som for eksempel rent vannbeholdere med en liten åpning på toppen og sett trakter inn i åpningene, og
legg deretter store kaffefiltre i traktene. Hell blandingen av løsemiddelolje fra den første og andre vasken i
kaffefiltrene og la blandingen av løsemiddelolje renne ut av filtrene for å fjerne uønsket plantemateriale. Jo flere
trakter og beholdere du bruker, desto raskere blir den filtrert. Når løsemiddeloljeblandingen er filtrert, er den nå
klar til å koke opp løsemiddelet.

Hvis du ikke allerede eier en, kan du kjøpe en rimelig større riskoker med en åpen topp som har både høy og lav
varmeinnstilling for å koke løsemiddelet av oljen. Sørg for at riskokeren er plassert i et godt ventilert område,
og plasser en vifte i nærheten for å blåse bort røykene mens løsemidlet koker av. Dette forhindrer at røykene
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kondenserer  og  utgjør  en  fare.  Riskokere  er  designet  for  ikke  å  brenne  risen  mens  den  koker.
Temperatursensorene  som er  innebygd,  vil  automatisk  sette  komfyren  tilbake  på  lav  varmeinnstilling  hvis
temperaturen i komfyren begynner å bli for høy.

Når du produserer olje, vil temperaturen begynne å fordampe cannabinoidene fra oljen, hvis temperaturen blir
litt over 300 ° F (148 ° C), og selvfølgelig vil du ikke at dette skal skje. Hvis en riskoker fungerer som den skal,
vil den automatisk komme av høy varmeinnstilling på omtrent 230 ° F (110 ° C), som er over temperaturen der
dekarboksylering sies å forekomme og er fortsatt godt under punktet som THC og andre cannabinoider vil
fordampe. Dette er grunnen til at jeg anbefaler bruk av riskoker til de som aldri har produsert olje før, siden det
eliminerer faren for å skade den aktuelle oljen. I tillegg er den resulterende oljen dekarboksylert, noe som også
er viktig, slik at den kan oppnå sin fulle medisinske effekt.

Jeg foreslår at folk ikke skal prøve å bruke crock-potter og lignende apparater for å produsere olje. Da jeg først
prøvde å produsere oljen,  brukte jeg en gryte og siden jeg ikke visste hvor mye varme disse enhetene kan
generere, ble oljen overopphetet og ødelagt. Så jeg synes det er fornuftig at en nybegynner starter med å bruke
riskoker og følger instruksjonene våre nøye. Hvis du gjør det, kan du spare mye sorg.

En destillasjonsenhet kan også brukes til å produsere denne medisinen og gjenvinne løsningsmidlet som brukes.
Denne metoden gir mer mening enn å bruke en riskoker, men stillbilder som er designet for å koke løsemidler
på en trygg måte er dyre, og de fleste vet ikke hvordan de skal bruke en av disse enhetene på riktig måte. Hvis
en er tilgjengelig, foretrekker jeg å bruke et stillbilde selv, men i noen land er det å bry seg om å eie et stillbilde.
Hvis en er seriøs og ønsker å produsere store mengder olje, bør du undersøke destillasjon og utdanne deg selv i
riktig bruk av dette utstyret.

Sørg alltid  for  at  det  ikke er  gnister,  åpne  flammer  eller  rødglødende elementer  i  området  mens du fyller
riskokeren eller koker løsemiddelet, fordi røyken fra løsemidler er veldig brannfarlig og giftig. Jeg har brukt den
samme prosessen tusenvis av ganger og har aldri hatt et uhell, men for din egen sikkerhet, følg instruksjonene
og sørg for at området er godt ventilert. Jeg advarer deg også om å unngå å puste inn røykene som løsemidler
produserer, siden de kan ha ubehagelige effekter på alle i nærheten.

Sørg for at viften går og produserer nok luftstrøm til å blåse bort røykene, og fyll deretter riskokeren til den er
omtrent  tre  fjerdedeler  full.  Dette  gir  rom for  løsemiddeloljeblandingen  å  koke  av  uten  å  søle  over.  Sett
riskokeren på høy varme og begynn å koke løsemiddelet. Prøv aldri å gjøre dette uten bruk av en vifte, siden
røykene kan kondensere og hvis de kommer i kontakt med varmeelementet, kan det forårsake brann.

Når nivået i riskokeren synker, fortsetter du å forsiktig tilsette blandingen av løsemiddelolje du har igjen, til du
ikke har  noe igjen.  Når nivået  i  riskokeren kommer ned for siste gang og har blitt  redusert  til  omtrent  to
centimeter  gjenværende  blanding  av  løsemiddelolje,  tilsett  ca.  10  til  12  dråper  vann  til
løsemiddeloljeblandingen som gjenstår.  Denne lille  mengden vann lar  det  gjenværende løsemiddelet  lettere
koke av oljen som er igjen i komfyren.

Når det er veldig lite igjen i komfyren, tar jeg vanligvis på meg et par hansker og tar deretter opp komfyren og
begynner å virvle innholdet. Dette gjøres med at luftstrømmen fra viften fremdeles tar bort røykene, og det kan
fremskynde etterbehandlingen litt. På kort tid starter komfyren automatisk den høye varmeinnstillingen og går
deretter til lav varme. Når det siste av løsemiddelet blir kokt av, vil du høre en knitrende lyd fra oljen som er
igjen i komfyren, og du vil se ganske mye bobler som finner sted i oljen som er igjen. Du vil også legge merke
til at det ser ut som en liten mengde røyk eller damp som kommer fra oljen i riskokeren, men ikke bekymre deg,
da dette stort sett bare er damp produsert fra de få dråper vann du la til. Etter at riskokeren automatisk har byttet
til lav varmeinnstilling, Jeg lar det vanligvis avkjøle til det kan byttes til høy varmeinnstilling igjen. Etter at
komfyren automatisk har byttet til lav varmeinnstilling for andre gang, tar jeg den indre gryten ut av komfyren
og heller innholdet i en målebeger i rustfritt stål.

Det vil være en liten mengde olje igjen i gryten som du vil finne nesten umulig å få ut, med mindre du bruker
noe som tørt brød for å absorbere oljen, mens den fortsatt er varm. Deretter kan små mengder av dette brødet
spises som medisin, men husk at det noen ganger kan ta en time eller mer før du kjenner effekten. Så vær
forsiktig med hvor mye brød som dette du spiser, for selv en veldig liten mengde kan få deg til å sove i ganske
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mange timer, akkurat som råoljen vil gjøre seg selv. En annen god måte å rydde opp i oljen som er igjen i
gryten, er å vaske gryten med en liten mengde alkohol for å produsere en tinktur av hampolje.

En tinktur som dette kan være svært effektiv i behandlingen av hudforhold og bare litt kan gå langt, noe som
kan spare deg for penger. Siden jeg ofte liker å blande olje fra flere stammer uansett, lar jeg vanligvis bare være
den gjenværende oljen i gryten til neste gang. Ved å blande oljer fra forskjellige stammer får du de medisinske
fordelene fra alle disse forskjellige typer oljer, og jeg har funnet ut at slike oljer er effektive i behandlingen av
alt. Hvis du har mange forskjellige varianter av god hamp til din disposisjon, tror jeg det er en god idé å blande
oljene, men hvis du ikke gjør det, tror jeg at oljen fra bare en stamme sannsynligvis vil tilfredsstille dine behov.

Ta oljen du helte i målebegeret i rustfritt stål og legg den på en skånsom oppvarmingsenhet, for eksempel en
kaffevarmer, for å fordampe det vannet som er igjen i oljen. Ganske ofte tar det bare kort tid å fordampe det
gjenværende vannet, men også noen stammer produserer mer naturlige terpener enn andre. Disse terpenene kan
føre til at oljen du nå har på kaffevarmeren bobler ganske lenge, og det kan ta en stund før slike oljer slutter
med denne aktiviteten. Når oljen på kaffevarmeren har sluttet å boble og det er liten eller ingen aktivitet synlig,
ta oljen av kaffevarmeren og la den avkjøle litt. En annen måte å fullføre oljen på uten bruk av en kaffevarmer
er  å  sette  oljen  i  en  ovn  på  130  °  C  i  omtrent  en  time.  Dette  vil  dekarboksylere  den  ferdige  oljen,  og
løsemiddelrester bør ikke være et problem.

Deretter bruker du plastapplikatorer eller sprøyter uten nåler som er tilgjengelige i ditt lokale apotek, og bruker
stempelet til å trekke den varme oljen sakte opp i sprøyter og la den avkjøle. På kort tid vil harpiksen bli et tykt
fettlignende stoff.

Noen ganger er harpiksen så tykk at det kan være vanskelig å tvinge den ut av sprøyter når den er avkjølt. Hvis
noe slikt skjer, legg bare sprøyten i en kopp varmt vann på kort tid, så vil du lettere kunne presse ut doseringen.
Noen ganger tvinger en pasient ut for mye olje, men hvis dette skjer, trekker du bare sprøytestempelet tilbake,
og overflødig olje kan vanligvis trekkes tilbake i sprøyten uten for store problemer.

I gjennomsnitt vil et tørt kilo materiale kreve ca. 2 gallon (8-9 liter) løsningsmiddel for å utføre de to vaskene
som  kreves.  Hvis  du  planlegger  å  produsere  oljen  fra  mer  eller  mindre  utgangsmateriale,  gjør  du  bare
regnestykket for å bestemme omtrent hvor mye løsemiddel du trenger. Fra start til slutt tar det vanligvis tre til
fire timer å fullføre hele prosessen, og så sitter medisinen der klar til bruk.

Det skal også nevnes at denne oljen har en ekstremt lang holdbarhet. Men for langtidsoppbevaring, ville jeg ha
den i en mørk flaske med et tett lokk eller en beholder i rustfritt stål. Hvis den oppbevares på et kjølig, mørkt
sted når den lagres, kan den opprettholde sin medisinske styrke i mange år.

I begynnelsen kan det virke skremmende for noen å prøve å produsere sin egen medisin, men i virkeligheten er
denne prosessen ekstremt  enkel.  Alt  du trenger  å  gjøre er  å  følge  instruksjonene nøye,  og etter  at  du har
produsert denne medisinen et par ganger, vil du oppdage at den ikke er mye vanskeligere å lage enn en kopp
kaffe. Når du har produsert din egen medisin, tar det alt mysteriet ut av medisinen, og du trenger ikke lenger
stole på leger i de fleste tilfeller, for nå har du blitt din egen lege. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske
planten
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Sp. Hvorfor fører sliping av tørt materiale til tap av THC? Er det noen forklaring på dette?

A. Har du noen gang malt  en virkelig kraftig knopp? Hvis du gjorde det, burde du vite hvorfor. Det hvite
pulveret som er rundt bordet etter at du har malt det er THC (eller trichomes), og det er det som burde ha ligget i
oljen. I tillegg, når den er malt, er den for fin, og du vil strippe mye av det du egentlig ikke ønsket å fjerne i
oljen din.

Behandle bein tørre hele knopper etter at du har dempet dem med nafta eller løsemidlet du velger, men ikke rør
det mye før du behandler det, for hver gang du berører det, vil du miste noe. Oljer produsert av malt materiale er
betydelig mindre kraftig enn olje produsert fra knopper som ble knust etter at de ble dempet.

Første hurtigvask er den mest kraftfulle og har omtrent 70% THC som er tilgjengelig, den andre strimler ca
20% og den tredje ca 5%. Når du maler det, får du alle tre vasker (faktisk fire) i oljen, og du vil ikke ha det.
Kvalitet over kvantitet. JB

“Hei JB. Hva er den korteste tiden du kan la knoppen tørke hvis du trenger det raskt? Takk." Priscilla

- Inntil det er bentørt. Men jeg vil bare tørke raskt 5-7 g knopp, det vil gi deg omtrent et gram olje, nok til å
begynne med, og så kan du fullføre det når det er tørket ordentlig, om en uke eller så. Jo mindre du håndterer
utgangsmaterialet før behandling, desto mindre harpiks vil du kaste bort. Så det er best å ikke dekarboksylere
utgangsmaterialet (slik GW gjør uten grunn i det hele tatt, du kan dekarboksylere oljen med færre problemer
ved å varme den, noe du må gjøre for å fjerne løsemiddelresten uansett). Det beste du kan gjøre er å legge
knoppen i en bøtte for behandling rett i tørkerommet, uten ekstra håndtering, når det er mulig. Jo mindre du
berører knoppen jo bedre. JB

1.) Jeg malte bare de tørre knoppene med hendene, ingen slipemaskin ble brukt. Utgangsmaterialet så ut som
veldig  små  knopper  på  ca.  5  til  10  mm  diameter,  så  stort  sett  ikke  pulver.  Siden  jeg  nå  har  min  egen
"matlagingserfaring", er jeg helt enig med deg på alle punkter, bortsett fra punkt C. Jeg har sett oljer laget med
alkohol som vanligvis er mye mørkere ettersom vannet i alkoholen løser opp klorofyllene. Jeg lagde oljen min
med ren petroleumeter av laboratoriegrad. Denne oljen er mye lysere i fargen (gyldenbrun) og har en utmerket,
deilig krydret smak i forhold til alkohololjen jeg hadde muligheten til å prøve. Poenget mitt her er at jeg tror
Naphtha  ikke  fjerner  så  mange  av  terpenene  og klorofyllene  som alkohol  gjør.  Det  koker  også  mye  mer
kontrollert og håndterbart som alkohol gjør. Så mitt spørsmål her er,

- Ikke slip materialet først. Enhver håndtering av det tørre knoppmaterialet vil føre til at du mister THC og
andre cannabinoider (det fine støvet på bordet er det som burde ha ligget i bøtta). Ja, sliping og nafta ville være
“bedre” enn sliping og alkohol - den kombinasjonen er en nesten garantert feil, du kan rett og slett ikke lage god
olje på denne måten.

Legg knoppen i en bøtte, demp den med nafta, knus den med en pinne i to til tre minutter, hell blandingen av
olje-løsningsmiddel i en bøtte. Hvis du jobber med materialer av god kvalitet, må du vaske en ny vask og helle
den andre blandingen i bøtta med den første vasken. Hvis du ikke bruker det gode materialet, må du bare bruke
den første vasken til interne formål (og fortsette å lete etter godt materiale).

Eter  produserer gode oljer  (vi  liker  ravoljer  bedre enn mørke oljer,  men husk at  noen stammer produserer
mørkere  oljer  enn  andre).  Vi  liker  også  gule  oljer  av  praktiske  årsaker  -  hvem vil  ha  svarte  tenner  med
klorofyllmerker på? Men vi anbefaler det ikke mye for øyeblikket fordi det er ganske farlig å jobbe med eter,
det  er  vanskelig å  få  tak i  de fleste  deler  av verden,  og vi er  veldig  bekymret  for  sikkerheten til  de som
produserer oljen. Det kan bli veldig lett ved relativt lave temperaturer. Så for de fleste vil lys alifatisk nafta
fungere helt fint. Vi bruker vanligvis nafta, men eter ville være løsningen vi valgte.

Den  nåværende  listen  over  løsningsmidler  vi  personlig  ville  bruke  er:  1.  eter,  2.  ren  lett  nafta,  3.  99%
isopropylalkohol, 4. alkohol av mat - helst 99%, men det er vanligvis vanskelig å få og veldig dyrt. Når du
jobber med 96% alkohol, er de resterende 4% vanligvis vann. 4% av 10 liter er 4dcl, nesten en halvliter vann
som du må koke av - og det tar tid at du kan bruke mer rimelig.
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2.) Jeg la også den siste 60 ° C varme oljen i 1,5 timer under vakuum for å fjerne alle løsemiddelrester helt. Som
jeg skrev deg, dekarboksylerte jeg oljen 35 spiste gram senere ... Smaken av oljen var før dekarboksyleringen
mye sterkere, jeg vil ikke si det verre, men du har rett om burping.

- Som jeg sa forrige gang, var burping fra vannrester. Og vannet var der på grunn av den "vitenskapelige" lave
temperaturen du brukte. Du må uansett dekarboksylere oljen, så en riskoker som vil slå seg av ved 110 ° C
fungerer helt fint. Eller selvfølgelig er det beste å bruke en stillbilde - men igjen, mange mennesker eier dem
ikke  og  vet  ikke  hvordan  de  skal  brukes,  og  risikoen  for  en  eksplosjon  er  alltid  tilstede.  Når  en  fortsatt
eksploderer, vil den vanligvis rive hele huset. Når innholdet i en riskoker eksploderer, vil det bare lage en to
eller tre meter høy flamme som er ganske lett å håndtere.

Når det gjelder vakuum - selvfølgelig, hvorfor ikke. Hvis du har utstyret og vet hvordan du bruker det riktig, er
det ikke en dårlig idé å fullføre oljen i det, hvis du vil være 100% sikker på at det ikke er noen løsemiddelrester
i det, eller hvis du vil lukke munnen av de som er mot petrokjemiske løsningsmidler. Noen mennesker bruker
det med stor suksess, og jeg er ikke imot det. Men som du vet, eier ikke de fleste mennesker dette utstyret, og
mange av pasientene våre har ikke eller ikke råd til en riskoker og vifte, så vi anbefaler ikke vakuum som en
nødvendighet.

Se på hvor lett og enkel Ricks metode er og hvor mange spørsmål vi fremdeles må svare på. Tenk deg nå hva
som vil skje når vi legger til informasjon om andre metoder for å produsere oljen. Det vil bare skape forvirring,
og jeg må bruke dager og uker på å svare på spørsmål fra "forvirrede" mennesker, noe jeg uansett ikke kommer
til å gjøre mye lenger.

3.)  Forklar  hvorfor  du  foreslår  å  innta  oljen  rett  ut  av  røret,  direkte  i  munnen,  uten  kapsler?  Noe
absorpsjonsproblem? Jeg spiser det meste av oljen på sigarettpapir, men jeg bruker sjelden noen kapsler hvis jeg
må reise hjemmefra i flere timer. Dessuten liker jeg ikke å ha det over tennene, ettersom det er veldig vanskelig
å gå av ...

- Av flere årsaker. Den viktigste er at denne metoden for inntak har vist seg å være den mest effektive og
fordelaktige for pasientene. Det forbedrer munnhygienen fordi det også desinfiserer munnen og hjelper deretter
med eventuelle tilstander i fordøyelseskanalen eller i halsen osv. Når jeg får ondt i halsen, prøver jeg å smøre
oljen bak i munnen og deretter beholde det i munnen så lenge jeg orker det. I de fleste tilfeller blir influensa
eller ondt i halsen (eller symptomene) tatt vare på over natten.

Som du sier, blir det litt olje på tennene og under tungen din, så denne metoden for inntak kombinerer faktisk
sublingual behandling av oljen (ala Sativex og andre sprayer og tinkturer under tungen som folk bruker) og
behandling i magen og tarmene. Det viktigste er å få oljen i magen. Så hvis du har olje med en ikke så god
smak, kan du putte i et stykke brød eller banan etc. (eller sigarettpapir, hvis du liker å spise kjemikaliene i det),
brette det over og svelge det som en pille og skyll den med vann eller te eller hva du vil. Puss tennene med olje
etter ti minutter eller så, det vil også hjelpe med munnhygiene. Mange oljer har en deilig smak (spesielt når
utgangsmaterialet ikke er malt og når alkohol ikke brukes til å produsere oljen.

Kapsler - a) du må kjøpe dem fra Big Pharma, som du støtter dem med pengene dine, b) noen mennesker er
allergiske mot dem, c) noen oppløses i tarmen og ikke i magen, d) forhandlere legger ofte mindre olje i en
kapsel enn det burde være, e) de fungerer ikke så bra under så mange forhold, f) det er vanskelig å få oljen ut av
dem når du vil lage en joint eller fordampe oljen for lungesykdommer eller når du vil bruke oljen lokalt. Jeg sier
ikke at du ikke kan bruke kapsler, alt jeg sier er at det er bedre å lære å bruke oljen rett fra røret. Etter at du har
fått mer øvelse, lærer du hvordan du bruker oljen uten ubehag i det hele tatt. Jeg personlig liker å spise oljen rett
fra riskoker, jeg dypper bare fingeren i den og tar så mye som jeg tror jeg kan ta. Tenk deg, Dette er veldig
"oljekrevende", og du vil vanligvis ta mer enn fra en sprøyte. Når oljen er god, vil en "overdose" bare få deg til
å sove, big deal. Men selvfølgelig kan jeg gjøre det på grunn av min erfaring og toleranse, jeg vil ikke og
anbefaler ikke dette til nybegynnere eller de som ikke har så mye erfaring. Alt godt til deg også, Stefan. Jindrich
”
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“Hvis du er bekymret for kostnaden, er det mye billigere enn egenbetaling på de fleste kreftmedisinene, og noen
hvis legemidlene du tar hjemme for kreften ikke er dekket av forsikring. Hvis noen i familien min trengte denne
oljen for kreft, ville jeg finne en måte. Lykke til!!!!" Lisa

- “Jeg er enig, Lisa, oljen er en mye billigere behandling når man tar hensyn til alle andre kostnader og utgifter.
I tillegg er det uforlignelig tryggere enn noe det medisinske systemet vil tilby, for ikke å nevne at det fungerer
mye mer effektivt og pålitelig, og det er definitivt morsommere å ta enn gift eller stråling. ”JB

Jeg vet at du anbefaler å lage RSO selv, men en apotek har noen lokale, og jeg lurte bare på hva som burde være
en rimelig pris på den. 

A. Man trenger 4-7 g knopp av høy kvalitet for å produsere et gram olje, så det bør være den "riktige prisen." La
oss ikke diskutere de latterlige prisene på hamp, for meg er den riktige prisen for en 60 g dose 50-100USD
(eller mindre, hvis den ble dyrket lovlig utendørs i stor skala). Jeg sier ikke at jeg vet hvor jeg kan få det til den
prisen for øyeblikket, olje av høyeste kvalitet koster hva førsteklasses materiale koster der du bor. JB

Andre former for ekstraksjon

Har du funnet noen andre måter å lage oljen på?

"Det er mange måter å produsere oljen på, og jeg påstår ikke at metoden min nødvendigvis er den beste, men så
vidt jeg vet er den den eneste som har vist seg å være vellykket i tusenvis av tilfeller.

Metoden vi har vist verden vil faktisk i beste fall bli ansett som rå, men en veldig ren form for denne medisinen
kan produseres på denne måten. Min intensjon var å presentere en metode for å produsere oljen med utstyr som
er lett tilgjengelig, så om nødvendig kan nesten alle produsere sin egen medisin på en enkel måte.

Frem til jeg ble angrepet i 2005, hadde jeg brukt destillasjonsprosesser for å produsere medisinen og gjenvinne
løsningsmidlene.  Denne metoden  er  mye  mindre  farlig  og  er  mer  'jordvennlig'  siden  løsemiddelet  ikke  er
bortkastet. Men politiet beslagla utstyret mitt, noe som tvang meg til å begynne å bruke riskoker for å utføre
oppgaven.

Hvilke andre former for ekstraksjon kan brukes da?

Igjen er det en rekke ekstraksjonsmetoder, og jeg bekjenner meg ikke som ekspert på slike ting. Problemet med
vitenskapelige metoder som edelgassutvinning etc. er at de fleste mangler utstyr og kunnskap for å utføre slike
ekstraksjoner. Derfor viste vi publikum den enkleste måten å produsere denne medisinen selv.

Det finnes også metoder for ekstraksjon av kaldt vann som kan brukes til å trekke ut harpiksene. Jeg har bare
prøvd å gjøre denne typen ekstraksjon et par ganger, og resultatene var ikke så gode som forventet. Likevel vet
jeg om folk som sier at de har produsert olje av høy kvalitet på denne måten. Det er klart at kaldt vann ikke kan
ta fyr eller eksplodere, så ekstraksjonsmetoder for kaldt vann kan absolutt være et alternativ, men man må sørge
for at oljen er dekarboksylert før den gis til pasienten.

Hva er dekarboksylering?

Dekarboksylering skjer når molekylene i oljen har blitt rotert til delta 9 -stillingen ved bruk av varme, slik at de
blir mer medisinsk aktive. Temperaturen som dette skjer er diskutabel, siden mange rapporter jeg har sett om
emnet ikke er enige. Ved å gjøre det jeg har foreslått, blir oljen oppvarmet til temperaturer godt over det der
dekarboksylering sies å forekomme. Karboksylgruppen fjernes, som deretter lar molekylene passe inn i CB1- og
CB2 -reseptorene i vårt endocannabinoide system og lar dem passere hjernebarrieren.
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Er det en måte å gjøre oljen mer potent?

Det  er  flere  måter  å  øke  oljens  potens,  men igjen,  mange av  disse  metodene  krever  spesialisert  utstyr  og
kunnskap som den gjennomsnittlige personen ikke har. Tidligere har jeg produsert slike oljer, og jeg anser dem
for å være mer kraftfulle og medisinske, men med lovene som er på plass og utstyret som er nødvendig, var det
umulig for meg å produsere noen mengde.

Er det noe jeg kan gjøre når oljen jeg produserte eller kjøpte ikke er kraftig nok?

Hvis det brukes godt utgangsmateriale for å produsere oljen, bør dette problemet ikke oppstå, men jeg er sikker
på at det vil være de som vil. Når du behandler en alvorlig sykdom, er det bare det beste som vil gjøre det, så
hvis oljen du har ikke stemmer overens med oppgaven, ville jeg skaffe litt mer knoppmateriale og produsere det
ordentlig. Med noens liv som henger i balansen, er dette ikke på tide å leke med olje av lav kvalitet. Hvis du var
den som led, ville du ikke ønsket best mulig medisinering? Så vær så snill å gi det samme til andre. ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Produserer oljer av høyeste kvalitet

"For å la den vanlige mannen produsere høyeste kvalitet og mest medisinske oljer, har jeg oppdaget en enkel
metode som vil gjøre det mulig for omtrent alle å produsere oljer med enda mer effektive medisinske verdier
enn jeg har vist publikum tidligere. . Alt du egentlig trenger å gjøre er å legge til noen flere trinn i prosessen vi
allerede har vist deg, men etter at du har produsert olje på denne måten tror jeg du vil være enig i at det gjør en
enorm forskjell.

Hvis du har en medisinsk knopp av høy kvalitet å jobbe med, bør du kunne produsere oljer med svært høye
cannabinoidnivåer, ganske enkelt ved å bruke et godt løsningsmiddel og en riskoker. Oljer som jeg produserte
på  denne  måten  viste  vanligvis  THC -nivåer  på  95% eller  mer  sammen  med  varierende  nivåer  av  andre
cannabinoider  og  plantevoks.  Den  helbredende  kraften  til  oljer  som  dette  er  det  som  endelig  har  gitt
cannabishampplanten  den  medisinske  anerkjennelsen  den  fortjener,  men  likevel  har  jeg  funnet  ut  at  den
helbredende kraften til dette stoffet kan tas til et helt nytt nivå uten store vanskeligheter.

Alt du trenger å gjøre er å ta oljen og sette den i en varmeenhet som kan fange cannabinoider når de fordamper,
og  dette  vil  produsere  oljer  av  høyere  kvalitet  og  renhet.  Selv  om en  vanlig  fordamper  kan  utføre  denne
oppgaven, er de i sannhet ikke designet riktig for å oppfylle denne rollen, siden det vil ta så lang tid å produsere
en mengde medisiner og de fleste fordampere som er tilgjengelige har en tendens til å lekke.

For å produsere olje i større skala ville det kreve en mye større fordampningsenhet som var lufttett, og det ville
også nødvendiggjøre bruk av en mye større samlingskuppel som er satt på en vinkel, slik at når cannabinoidene
begynte å samle seg, ville de begynne å løpe ned til kuppelens laveste punkt, hvor de kan samles opp fra et lite
dreneringshull i form av en sterkt renset olje. Alle som er mekanisk tilbøyelige, bør ikke ha for store problemer
med å sette sammen en enhet for å utføre denne oppgaven, men det vil ta litt tid og krefter å sette sammen
enheten.

Mengden  olje  som  kan  samles  opp  etter  at  den  har  blitt  fordampet,  avhenger  av  hvilken  prosentandel
cannabinoid i vekt som den opprinnelige startoljen hadde. Hvis oljen du bruker hadde 99% cannabinoider i
vekt, bør du få omtrent den mengden tilbake etter at den har blitt fordampet.

Jeg bør  også nevne at  dette  er  en fin  måte  å  forbedre kvaliteten  på oljer  av  lavere  kvalitet  som har  mye
urenheter,  så  de  kan  brukes  som en  mer  kraftfull  og  effektiv  medisin.  Selv  en  startolje  med  mye  lavere
cannabinoidinnhold  kan  gi  en  anstendig  medisinering  hvis  cannabinoidene  fordampes  og  urenhetene  blir
liggende igjen i bollen. Du kommer kanskje ikke ut så mye som du putter inn, men du vil i det minste ende opp
med en olje som er mye mer medisinsk enn det du begynte med. Når det gjelder helbredelse, betyr medisinets
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renhet og effektivitet alt for pasienten, så hvis du ønsker å produsere mest mulig medisinske oljer, synes jeg du
bør vurdere det jeg sier, alvorlig.

Foreløpig kan jeg ikke forklare hvorfor oljer produsert på denne måten er så mye mer medisinsk aktive enn selv
de beste oljene som har blitt produsert ved hjelp av andre metoder. Siden oljene jeg har fordampet hadde blitt
dekarboksylert før de til og med gikk inn i fordamperen, burde det bety at de allerede var så medisinsk aktive
som mulig,  så man ville  forvente å se liten forskjell  i  potens etter  at  oljen er hentet  fra fordamperen.  Når
cannabinoidene fordampes fra disse oljene av høy kvalitet, er alt som er igjen i bollen på fordamperen uønskede
plantevoks og andre forurensninger. Ved å la disse uønskede stoffene ligge igjen i bollen, vil oljen du samler bli
mye renere, men siden disse oljene hadde få urenheter før de ble lagt i fordamperen, forklarer dette lite hvorfor
oljen nå er så mye mer potent .

Cannabinoider fordamper av oljen mellom 300 og 400 grader Fahrenheit, og disse temperaturene er mye høyere
enn de som vi har blitt fortalt er nødvendig for å oppnå dekarboksylering. Enten er det noe vi ennå ikke forstår
om dekarboksylering som forårsaker denne fantastiske økningen i potens, eller så kan all denne ekstra varmen
som kreves for å fordampe cannabinoidene gjøre noe med oljen som vi aldri har vært klar over tidligere .

Jeg har snakket om denne nye prosessen de siste ukene da jeg intervjuer, og nå er det noen individer som har
begynt å produsere oljer på denne måten, og etter det jeg har blitt fortalt at de var sjokkert over forskjellen i
styrke.  Etter  min  erfaring  kan  ikke  engang  oljer  av  høyeste  kvalitet  som  produseres  ved  bruk  av
destillasjonsutstyr eller riskoker, sammenlignes med oljer som samles opp etter at cannabinoidene er fordampet.
De kan se litt like ut, men jeg tror de fordampede oljene er mange ganger sterkere, og dette burde faktisk gjøre
dem enda mer egnet til å behandle personer med alvorlige tilstander.

Noen  mennesker  legger  ganske  enkelt  plantemateriale  i  en  fordamper  og  samler  deretter  cannabinoider  i
oljeform fra fordamperens kuppel, etter at plantematerialet har blitt oppvarmet. Ved å bruke rå plantemateriale
kan man produsere en anstendig olje, men testing har vist at disse oljene ikke tilsvarer styrken til oljer produsert
i en riskoker, og det er grunnen til at jeg instruerer folk om å produsere oljen ved å bruke metodene mine. Hvis
du  putter  olje  av  høy  kvalitet  i  en  fordamper,  vil  den  resulterende  oljen  som  vil  bli  produsert  etter  at
cannabinoidene  har  fordampet,  være  mye  sterkere  enn  selv  de  beste  oljene  som  kan  fordampes  av
knoppmateriale av høy kvalitet. Så hvis du vil se flotte resultater, kan de oppnås ganske enkelt ved å fordampe
den beste oljen som er mulig, og dette vil gi deg en medisin, som jeg synes er uforlignelig.

Uansett om regjeringer liker det eller ikke, vil mange av oss i nær fremtid produsere våre egne medisiner, og
siden  disse  oljene  er  så  effektive  for  så  mange  medisinske  problemer,  forventer  jeg  å  se  denne  enkle
folkemedisinen produsert overalt, av de som ikke har penger til å spille spill med legemiddelfirmaer. I fremtiden
er jeg sikker på at narkotikaselskapene vil prøve å si at de er de eneste som er kvalifisert til å produsere denne
medisinen, men vi vet alle at alt disse kriminelle er villige til å gi ville ha en veldig høy pris; og siden omtrent
hvem som helst kan produsere dette stoffet, ser jeg ikke behov for at legemiddelfirmaer engang skal spille en
rolle.

Etter at vi har gjort den enkle undersøkelsen som er nødvendig, vil vi kunne blande de forskjellige naturlige
cannabinoider og produsere oljer som er spesielt designet for å behandle forskjellige sykdommer, men selv om
disse nye oljene vil ha fantastiske helbredende evner, vil oljer som vi selv kan produsere alltid har sin plass i
medisinskapene våre. Jeg har aldri prøvd å patentere noen av metodene jeg har oppdaget, siden jeg føler at
denne kunnskapen bør være tilgjengelig for alle som velger å bruke den, og ingen har rett til å holde noe tilbake
som kan redde noens liv og som et spørsmål Jeg tror faktisk det ville vært en mye bedre verden hvis vi ikke
hadde noe slikt som patenter i det hele tatt.

Selv om de som ønsker å forby bruk av denne medisinen, som legemiddelfirmaer, tidligere har bevist at de mer
enn gjerne forgifter og dreper oss med søppelet de har levert, er jeg sikker på at de vil prøve å fortelle oss at de
er de eneste som kan produsere denne medisinen på riktig måte. Ved å bruke den nye metoden jeg nettopp har
beskrevet, kan hvem som helst produsere medisiner som er like rene som alt et legemiddelfirma kan tilby. I
tillegg tror jeg medisiner som vi kan produsere selv vil være mye mer effektive enn det et legemiddelfirma ville
tilby, for i motsetning til dem er vi ikke i dette for pengene, og målet vårt er ganske enkelt å helbrede oss selv.
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Det er nå ingen fornuftig grunn til at vi ikke kan produsere våre egne medisiner, og når våre kjøpte og betalte
regjeringer prøver å forhindre oss i å gjøre det, vil det bare være et annet eksempel på hvorfor vi må kvitte oss
med deres korrupsjon og en gang for alle,  frigjøre menneskeheten fra klørne.  Nå burde det  være mer enn
åpenbart at legemiddelfirmaer og våre regjeringer bryr seg lite eller ingenting om vår helse og velvære, så la oss
gi sunn fornuft og Moder Natur en sjanse til å se hva de kan gjøre for å forbedre vår generelle helse, og en gang
gjør vi det, er jeg sikker på at vi ikke lenger vil godta det som har skjedd tidligere. ” Rick Simpson, Hamp: Den
mest medisinske planten

Hamp eller marihuana?

"Gjennom historien har cannabis alltid vært kjent som hamp av de som i tusenvis av år dyrket det som en
avling. Med manipulasjon fra store pengeproblemer og regjeringer de kontrollerer, ble stammer av hamp med
høyt harpiksinnhold omdøpt til  marihuana og skurken til  offentligheten for øvrig. Tilbake i  en tid da dette
skjedde, hadde allmennheten stort sett ingen anelse om hva marihuana var. Alt de ble fortalt var at marihuana er
et farlig avhengighetsskapende og dødelig stoff. Vi ble alle ledet til å tro at røyking av en joint var omtrent det
mest selvdestruktive og skadelige vi kunne gjøre mot oss selv. Selvfølgelig var alt dette rett og slett bare en
pakke med løgner, men på den tiden hadde publikum ikke midler til å finne ut noe annet.

Hadde offentligheten visst da deres regjeringer prøvde å få denne planten forbudt at mange av grunnleggerne og
tidligere presidenter i USA røykte hamp ganske mye i løpet av karrieren, hadde de kanskje ikke slukt disse nye
restriksjonene som ble pålagt dem så lett . Det er et stort antall dokumenterte beretninger som ganske tydelig
beskriver røykeskikkene til mange kjente statsmenn og til og med hvordan presidenter som Abraham Lincoln
pleide å nyte tiden han brukte på å røyke hamp i pipa sittende på verandaen.

Etter noen av dokumentene å dømme, ble politiske ledere fra den epoken til, som uavhengighetserklæringen og
grunnloven, jeg tror det er trygt å si at de faktisk var veldig klare tenkere. Det ser ut til at de fryktede effektene
av marihuana de røykte som publikum nå ble fortalt er så skadelige, ikke hadde noen innvirkning i det hele tatt
på slike individer eller deres evne til å tenke rasjonelt. Likevel, flere tiår senere, da lovene som begrenset bruk
av hamp ble innført på begynnelsen av 1900 -tallet, var det få mennesker som hadde kunnskap om slike ting.

Hampens medisinske bruk gjennom historien er legendarisk. Det ble brukt til å behandle praktisk talt alle typer
sykdommer og skader. Bare de siste tiårene har hampens medisinske bruk blitt  nektet  for publikum. For å
gjenkjenne hampplanten for hva den egentlig er, er det bare å skille fakta fra fiksjon.

Systemet  gjorde  skurk  til  hamp  for  publikum  ved  å  gi  det  nytt  navn  til  marihuana.  Våre  foreldre  og
besteforeldre ble fortalt av nyheter og filmmedier at marihuana og/ eller hampplanten var et dødelig, farlig og
vanedannende stoff. Ingenting kunne ha vært lenger fra sannheten, men tilbake i den epoken var det nesten
umulig for publikum å finne ut fakta selv.

De som produserte denne latterlige propagandaen er for lengst døde, så hvorfor henger løgnene og bedragene
om hamp? Svaret er enkelt - penger. Vi lider og dør fordi legemiddelfirmaer og andre store pengeinteresser
ønsker å forbedre fortjenestemarginen. For at de skal fortsette å gjøre dette, må de sørge for at hamp holdes
ulovlig og borte fra offentligheten, for medisinsk bruk og andre formål.

Hvis vi ser nærmere på historien bak alt dette, vil vi finne at det var John D. Rockefeller og hans rike venner
sammen med korrupsjon som involverte regjeringer fra den forgangne tiden som ga oss det medisinske systemet
vi har i dag. På medisinske skoler finansiert av de rike og mektige, ble leger undervist i allopatisk medisin, dvs.
medisin fra kjemikalier og giftstoffer. Over tid har løgnene og bedragene overbevist ikke bare leger, men også
allmennheten om at kjemikalier og giftstoffer er gunstige for medisinske tilstander. Med andre ord har disse
såkalte medisinske skolene hjernevasket både leger og publikum for å tro at svart er hvitt. ” Rick Simpson,
Hamp: Den mest medisinske planten
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Hvilken stam eller stammer bør jeg bruke for å lage oljen?

"Dette er et ganske vanskelig spørsmål å svare på, siden vi i realiteten alle er prisgitt frøhandlerne, for det er de
som har det siste ordet i det vi vokser.

Problemet er hvis du skulle bestille en stamme som White Widow fra fem forskjellige frøleverandører, når du
vokste dem, ville du sannsynligvis ende opp med å dyrke fem helt forskjellige plantetyper. Den typen White
Widow som jeg vokste tilbake i Canada, hadde en veldig tung beroligende effekt som en god Indica -variant, og
det var en av de beste smertestillende jeg noensinne har støtt på. Men hvis jeg prøvde å bestille de samme
frøene fra selskapet jeg opprinnelig kjøpte dem fra, ville de i dag sannsynligvis sende meg frø med helt andre
medisinske verdier.

White Widow jeg har sett i Europa er mye mer energigivende enn det jeg vokste i Canada, så det ser ut til at frø
tilgjengelig her må være mer sativa dominerende.  Dessverre,  for det meste,  hadde den ikke de medisinske
verdiene jeg ser etter for å gi den tunge søvnige effekten som White Widow jeg vokste tilbake i Canada.

Noen stammer er bedre for smertelindring, mens andre vil være mer effektive for å kontrollere blodsukkernivået
for diabetikere eller for å senke okulært trykk for de som lider av DrDeramus. Vi trenger en god jevn tilførsel av
frø som har kjente medisinske verdier, slik at en vanlig person vet hva de dyrker. Alt vi trenger er friheten til å
dyrke de fleste medisinske stammer på jorden, og ved å bruke en enkel eliminasjonsprosess kan vi finne ut
hvilke stammer som produserer den beste oljen for å behandle forskjellige medisinske tilstander.

Etter at dette er gjort, kan en stabil tilførsel av disse frøene gjøres tilgjengelig for publikum, og de kan deretter
vokse stammer som passer deres medisinske behov. Men til den dagen kommer, kan jeg egentlig ikke anbefale
en bestemt stamme eller frøleverandør og si at "dette er den for deg" og har "garanterte effekter".

Noen frøbedrifter har informasjon tilgjengelig om de medisinske verdiene til stammene de selger. Så det ville
være en god idé å se på denne informasjonen før du kjøper.

Hvilke belastninger bør pasientene se etter da?

På dette tidspunktet er alt jeg kan gjøre å be publikum om å bestille sterke og veldig beroligende indica- eller
indica -dominerende sativa -kryss som har 20% THC eller mer for å produsere oljen sin. I tillegg spør folk meg
alltid hvor de kan få frø, og dette kan være et reelt problem for de som bor i noen land som ikke tillater at de
selges. Hvis du går på Internett, og du vil finne mange frøfirmaer som vil levere cannabisfrø og noen skip over
hele verden. (Tips: Google ordene marihuana frø over hele verden, og du vil se et utvalg av nettbutikker som
kan dekke dine behov).

Hva må man passe på når man velger eller kjøper anlegg for produksjon av oljen?

For folk som ikke har erfaring med hamp, må de være forsiktige,  siden mange produsenter og forhandlere
ganske enkelt vil prøve å selge deg det de har. For de som aldri har røkt hamp, foreslår jeg at de tar med seg
noen med erfaring når de kjøper.

Du kan ikke alltid gå etter utseende og lukt for å bestemme styrken av hamp. Jeg har sett knopper som glitret av
harpiks og luktet vakkert, men de manglet styrke til å produsere gode medisiner. Så det er best å finne ut hvor
kraftig materialet er før du kjøper en stor mengde.

Når noen tar med et kilo for å produsere medisinen, tester jeg først effekten på meg selv. Jeg kutter opp en liten
knopp og ruller en ledd med den. Hvis hampen er god, når jeg har røkt halve leddet, føler jeg effekten. Det jeg
ser etter er en tung søvnig følelse som får deg til å ville legge deg. Hvis jeg røyker en god indica eller et indica
dominant sativa -kryss, vil slike varianter vanligvis vise disse effektene.
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Jeg har  funnet  ut  at  praktisk talt  alle  hampesorter  som produserer  denne tunge,  søvnige følelsen er  veldig
medisinske. Dette er variantene jeg brukte med så stor suksess når jeg produserte oljer for å behandle kreft og
andre alvorlige indre problemer. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Hvordan finne ut hvilket utgangsmateriale som skal kjøpes?

"Den enkleste måten å finne ut hvilke egenskaper knoppmateriale har i seg, er å røyke litt og se hvilken effekt
det har på deg. Når folk tar med hamp til meg for å produsere denne medisinen, ruller jeg en ledd. Når jeg har
røkt omtrent halvparten av det, vet jeg om det har den beroligende effekten jeg ser etter, og det er slik jeg velger
materialet jeg bruker.

Hvis du skal kjøpe hamp for å produsere medisiner og ikke røyker det selv, ta med noen som er en erfaren
røyker og få dem til å prøve noe av materialet du tenker på å kjøpe. Fortell dem at du leter etter en beroligende
effekt, og at du ikke vil kjøpe noe som er oppløftende eller energigivende.

Det er heller ikke en dårlig idé å ta med en lommeforstørrelse, slik at du kan undersøke harpiksen på knoppen
du har tenkt å kjøpe. God knopp ser ut som den er dekket av frost, mesteparten av tiden kan den til og med sees
med det blotte øye. Når du blir vant til å produsere oljen, kan du ofte få en ganske god idé om hvor mye olje en
stamme kan produsere per pund bare ved å se på knoppmaterialet  med en forstørrelsesglass.  Harpiksen du
observerer er medisinen, og jo mer det er på knoppmaterialet, jo større mengde olje vil den produsere.

Hvorfor anbefaler du at folk lager oljen av et kilo eller mer av utgangsmaterialet? Kan de produsere det fra 
si en unse tørket hamp? '

Ja, selvfølgelig kan oljen også produseres i mindre mengder. En unse god tørr hampknopp bør produsere 3 til 4
gram høykvalitets olje, og det vil være nødvendig med omtrent 16 væske unser løsemiddel for å vaske de to
vaskene.

Men det er grunner til at jeg foreslår at pasienter produserer oljen fra et kilo hvis det er mulig, og de innebærer å
gjøre pasienten rolig med bruken. Jeg føler at selv de som er relativt friske bør spise en fullstendig 60 gram
behandling for å avgifte kroppen og bringe dem tilbake til en god helsetilstand. Å produsere så mye olje krever
vanligvis omtrent et halvt kilo knopp, og jeg tror det er noe lettere for pasienten hvis de ikke prøver å produsere
oljer fra mange forskjellige varianter.

Hver stamme produserer oljer med forskjellige effekter, så hvis pasienten bytter fra en stamme til en annen, vet
de aldri hva de kan forvente. For de som er trygge ved bruk av denne medisinen, bytter oljer lite eller ingen
problemer. Men for pasienter som opplever effekten for første gang, tror jeg det er best hvis de bare inntar en
type olje.

Hvor sterke og kraftige er plantene du bruker til å lage oljen?

Jeg lager alltid medisinen fra det sterkeste og mest beroligende materialet som er tilgjengelig for meg, og ofte
gir stammene jeg jobber med også en euforisk effekt. Oljer produsert av stammer med disse egenskapene har
veldig hyggelige effekter, og pasienter pleier å like å ta dem.

Lokalt klager mange potrøykere på at jeg kjøper all den gode hampen til medisin og ikke legger igjen noe til de
som ønsker å røyke. Jeg legger ikke særlig vekt på dette, siden jeg anser å redde liv som langt viktigere enn
rekreasjonsbehovet til de som ikke er syke.

Jeg er alltid på utkikk etter stammer som viser mye harpiksinnhold og de riktige medisinske verdiene. Mye av
materialet  jeg bruker til  å produsere medisinen kommer fra varianter, som skal være i 20% THC -området.
Selvfølgelig, hvis disse stammene faktisk inneholdt så mye THC, ville et pund produsere 90 til 100 gram olje.
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Det er noen som faktisk dyrker medisinsk hamp av denne kvaliteten, men ta det fra meg, hamp som dette kan
være veldig dyrt og vanskelig å finne.

Det meste av knoppmaterialet som var tilgjengelig for meg, ville produsere rundt 60 gram olje av høy kvalitet
per tørt pund; så ingen tvil om at kvaliteten kunne vært bedre. I virkeligheten hadde jeg veldig lite valg i saken.
Hvis jeg skulle redde pasientenes liv, måtte jeg bruke det som var tilgjengelig. Det folk virkelig trenger å vite er
at hver stamme vil variere i mengden olje den produserer, og disse oljene vil også variere i medisinsk verdi.

I tillegg har metodene som brukes for å dyrke hampen mye å gjøre med hvor mye THC som finnes i det tørre
knoppmaterialet. Stammen som dyrkes kan være i stand til å produsere knopper som kan inneholde 20% THC
eller enda mer, men mange dyrkere har ikke ferdigheter eller utstyr som trengs for å oppnå dette. Jeg har jobbet
med stammer som produserte 90 gram olje av et tørt kilo knopp og noen ganger til og med litt mer. Dessverre er
hamp av denne kvaliteten ganske sjelden, så hvis du kan få 60 gram god olje fra et tørt kilo hampknopp, vær
glad. Se alltid etter den mest potente hampen når du kjøper utgangsmaterialet; noens liv kan avhenge av det. ”
Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Cannabis Sativa kontra Cannabis Indica

Hva er hovedforskjellen mellom cannabis sativa og cannabis indica under behandling?

"Jeg liker ikke å se at noen inntar sativaolje for å prøve å behandle kreft og andre alvorlige tilstander. Det er
absolutt en mulighet for at olje laget av en god sativa kan kurere kreft, men den energigivende effekten av
denne oljen bidrar ikke til helbredelse. Jeg vil absolutt ikke nøle med å behandle hudkreft eksternt med en slik
olje, men inntak av oljer fra sativa -varianter kan påvirke pasientens søvnmønster dårlig. Jeg anser også slike
oljer som svært effektive i behandlingen av mennesker som lider av depresjon. I noen tilfeller kan de som lider
av depresjon ha nytte av å ta en liten dose av denne oljen når de kommer ut av sengen. Dette vil gi dem energi
og øke humøret, men hvis det tas for mye, kan noen sterke sativaoljer være altfor energigivende, og de fleste
liker ikke denne effekten.

Selv om oljer produsert fra sativas kan være gunstig i noen situasjoner, prøver jeg for det meste å unngå bruk av
dem. Ofte er disse oljene altfor energigivende, og jeg vil ikke se noen med terminal kreft eller andre alvorlige
tilstander prøve å male låven. Noen pasienter håndterer ikke effekten av energigivende oljer godt, noe som ofte
kan gjøre dem veldig rastløse. Etter min erfaring vil pasienten reagere mye bedre hvis oljen er produsert av
beroligende stammer med egenskaper som de jeg har nevnt.

Den ekstra søvnen pasienten vil oppleve er veldig forfriskende og logisk sett vil en godt uthvilt pasient helbrede
bedre enn en som opplever søvnvansker. For intern bruk for å behandle de fleste medisinske tilstander, foreslår
jeg på det sterkeste at indica -stammer eller indica -dominante sativa -kors brukes. Indikatorer slapper av en
person og gir dem mer hvile, søvn og sjelefred.

Jeg har også funnet ut at oljer produsert fra indica -dominerende stammer er effektive i behandling av depresjon
og andre helserelaterte problemer. Fra mitt perspektiv er oljer produsert av gode indica -stammer mer medisinsk
ønskelige enn de fleste oljer produsert av sativa.

Jeg har prøvd oljer fra mange stammer og kombinasjoner av stammer. Jeg husker en olje som nesten ga meg
en nirvana. Hvordan vil du beskrive den ideelle oljen som vil gi pasientene den hyggeligste opplevelsen?

Å nå nirvana er ikke nødvendig når du bruker denne oljen for effektivt å helbrede kroppen din, men selv om du
tok for mye og oppnådde denne tilstanden, ville du ikke bli skadet. Faktisk, for de som er nær døden av slike
ting som kreft, ville en stor overdose med olje av høy kvalitet øke sjansen for å overleve.

Pasienten kunne gjøre dette hjemme, men hvis oljen var tillatt, tror jeg at dette kunne utføres mye bedre på
sykehus. Med mindre pasienten er nær døden, sier jeg til dem om å følge doseringsinstruksjonene våre, men for
de som er i livsfare, anbefaler jeg at de tar denne medisinen så raskt som mulig.
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Mange som har røkt hamp tidligere har ikke frykt for dette stoffet, og jeg har sett noen få mennesker med
terminal kreft kurere tilstanden på en måned. I virkeligheten er det opp til pasienten selv om hvor raskt denne
medisinen tas. Når det blir offentlig kunnskap hvor trygt det er å innta, forventer jeg at flere vil prøve å innta det
på en raskere måte.

Indica, Sativa eller Ruderalis?

Heldigvis ser det ut til at gode cannabisindica -stammer for det meste er en effektiv behandling for alle typer
kreft.  Det  er  nå  tusenvis  av  forskjellige  typer  hamp  som har  blitt  til  på  grunn  av  at  oppdrettere  krysser
forskjellige stammer. De tre hovedvariantene av denne planten er cannabis indica, cannabis sativa og cannabis
ruderalis. Pure indicas produserer en veldig beroligende medisin som er effektiv i behandlingen av de fleste
medisinske tilstander.

Gode  indica  -stammer  som  er  krysset  med  sativa  eller  ruderalis  kan  også  ha  denne  tunge  beroligende
medisinske effekten. Likevel avhenger det mye av prosentandelen indika som er tilstede i disse nye kryssene
om hvor effektive de vil være som medisinering. Vanligvis, jo høyere indica -innhold, desto mer beroligende og
effektive vil disse kryssene være som medisin.

Pure sativa, derimot, gir en energisk effekt, som ikke bidrar til å fremme helbredelse i de fleste tilfeller og kan
forstyrre sovemønstrene til de som prøver å bruke det som medisin. Medisiner produsert fra ren sativa eller
sativa dominant indica eller ruderalis kryss kan være gunstig ved behandling av noen som lider av depresjon
eller hudforhold som kan behandles lokalt.

For inntak må oljer produsert fra sativa og sativa dominerende kryss brukes med forsiktighet. Slike oljer kan
være  utrolig  energigivende  når  de  inntas,  og  denne  effekten  fremmer  etter  min  mening  ikke
helbredelsesprosessen.

De siste årene har cannabis ruderalis fått mye oppmerksomhet i hampverdenen. Slik jeg forstår det, krysses
ruderalis  med indicas  og sativas  for  å  gjøre disse stammene mer hardføre og muggbestandige.  I  tillegg er
ruderalis -varianter høye i CBD, og noen tror at dette kan ha stor betydning, men det er ennå ikke bevist. Jeg
kan ikke si noe om hvor effektive medisiner produsert av denne sorten ville være medisinsk. Siden jeg ikke har
erfaring med å arbeide med ruderalis -varianter, føler jeg meg for øyeblikket ikke kvalifisert til å komme med
mine synspunkter.

Likevel, for best resultat, ville jeg bruke rene indica eller indica dominante sativa -kryss for å produsere denne
medisinen, fordi de allerede har vist seg å være effektive.

Etter min erfaring kan praktisk talt alle indica -dominerende stammer produsere medisiner som er en effektiv
behandling for mange medisinske tilstander. Selv mennesker som lider av depresjon kan dra nytte av effekten
av oljer produsert av gode indikatorer. Så det er best å holde seg borte fra sativas for å produsere medisin for de
fleste interne formål. Likevel, hvis du vil behandle en hudtilstand eller hudkreft lokalt, tror jeg at du vil finne at
oljer produsert av sativa -varianter kan være ganske effektive i behandlingen av slike ting. Det er ingen tvil om
at  noen  stammer  produserer  en  mye  sterkere  medisin  enn  andre  for  forskjellige  medisinske  tilstander.  I
fremtiden er det der forskningen må gjøres. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten
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Utendørs mot innendørs

Er det forskjeller mellom oljer fra innendørs og utendørs planter?

“Jeg  har  produsert  oljen  fra  hamp  som  ble  dyrket  både  innendørs  og  utendørs  med  gode  resultater.  Jeg
foretrekker å jobbe med hamp som ble dyrket utendørs, siden gjennomsnittlig hamp av høy kvalitet dyrket ute i
en god vekstsesong kan være mer kraftig og ofte produserer mer harpiks. Jeg tilskriver dette mest til solen, for
jeg tror ikke at de fleste innendørs belysningssystemer kan konkurrere med denne lyskilden. Det er også andre
påkjenninger  og  faktorer  i  naturen  som  kan  påvirke  styrken  til  stammen  som dyrkes  som planter  dyrket
innendørs ikke støter på.

Hamp som dyrkes innendørs kan selvfølgelig være veldig kraftig og vil produsere god medisin, men det er
mange ulemper forbundet med innendørs dyrking. Planter som vokser inne er vanligvis mye mindre i vekst enn
de som vokser ute.  Også med innendørs oppsett  oppstår det  problemer med lukt,  luftbevegelse,  angrep og
varme. Innendørs dyrkingssystemer produserer vanligvis en stor mengde overskuddsvarme, og ofte blir angrep
og plantevekst kontrollert med bruk av kjemikalier.

Jeg kan ikke si at jeg har hatt problemer med å produsere medisin fra innendørs avlinger; så hvis du ikke har et
alternativ, er dette en god måte å forsyne deg selv. For de som ikke bor i landlige omgivelser, foreslår jeg at de
bygger  eller  kjøper  et  lite  innendørs voksende system som de kan dekke de medisinske behovene til  hele
familien. For tiden er det mange forskjellige typer innendørs vokskamre tilgjengelig, eller hvis du vil kan du
alltid bygge din egen. Fra mitt perspektiv er det imidlertid bare en måte å dyrke hamp på, og det er ute i naturen.
Åpen bakke med god drenering og riktig pH er det som kreves. Dette sammen med mye sol, hestemøkk og store
mengder vann kan gi en fantastisk avling.

Jeg har ikke lagt merke til noen forskjeller i hampoljen produsert fra innendørs eller utendørs planter annet enn
det faktum at innendørs planter ser ut til å være litt mindre potente. Men det kan være flere grunner til at dette
skjedde, og muligens, under de rette forholdene, kan innendørs planter være like sterke som de som vokser
utendørs.

De mest potente oljene jeg noen gang har produsert i Canada kom fra utendørs planter. Innendørs planter kan
produsere litt mindre potente oljer, men de er fortsatt svært effektive som medisiner. Så for øyeblikket ville jeg
jobbe med den mest  potente  beroligende  knoppen du kan få,  uansett  om den kommer  fra  innendørs  eller
utendørs. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Hvilken type kunstig lys får du best resultat med?

“Jeg har oppnådd de beste resultatene innendørs med en kombinasjon av høytrykkslamper. Vi brukte et 1000
Watt  høytrykksnatrium  og  1000  Watt  metallhalogenid  i  samme  vekstkammer  for  å  produsere  de  største
knoppene jeg noen gang har vokst inne. Selv om jeg aldri har brukt 600 Watt høytrykksnatrium i et innendørs
voksende system, er det slik at pærer er mest effektive fordi de slipper ut flest lumen per watt. Hovedproblemet
med høytrykksbelysningssystemer er varmen de produserer og kraften de bruker, så jeg har sett på andre former
for belysning for å løse disse problemene.

Standard 4-fots kule hvite  lysrør vil  vokse hamp ganske pent i  vegetativ  tilstand;  men for spirende vil  jeg
anbefale  mye mer lysintensitet.  I  dag er det mange former for høy intensitet  LED og kompakte lysstoffrør
tilgjengelig som produsenter har fortalt meg å oppnå gode resultater. Denne typen belysning produserer svært
lite varme, har lavt strømforbruk, og disse armaturene har lang levetid.

I løpet av de siste årene har kostnaden for disse forskjellige lysformene falt dramatisk, så disse armaturene er nå
i en prisklasse mange produsenter har råd til.  For alle som er nye innen innendørs dyrking, tror jeg denne
formen for belysning i forbindelse med bruk av lysstoffrør er en god måte å starte på og kan eliminere mange av
problemene knyttet til høytrykksbelysningssystemer.
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Selv om LED og lysrør kan vokse en fin innendørs avling, er lyskilden jeg er mest spent på plasma belysning.
Etter det jeg forstår, er den veldig energieffektiv med lav varmeeffekt og mengden lys som bare en 1000 Watt
pære kan avgi, er nesten uforståelig. Bare bruken av en slik pære kan eliminere behovet for å bruke mange 1000
Watt høytrykksnatrium. For større produsenter kan dette bidra til å løse varmeproblemene og redusere energi-
og ledningskostnadene dramatisk. For tiden er slik belysning ganske dyrt, men i likhet med LED -armaturer vil
prisen snart komme ned.

Jeg tror en plasmaarmatur i samme lysspekter som solen vår i vekstrommet ditt, ville være en god investering
for  de  fleste  seriøse  dyrkere.  I  løpet  av  kort  tid  regner  jeg  med  å  se  kompakte  fluorescenser,  LED  og
plasmaturer forandre innendørs voksing for alltid og gjøre ting mye mindre komplisert for alle som er involvert
i dyrking av cannabishampanlegget. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Hva trenger pasientene å vite for å dyrke hamp?

"For alle som er nye innen hampdyrking, er en god bok eller video om emnet en nødvendighet. Bare gå til en av
cannabispublikasjonene på nettet eller kjøp en av disse publikasjonene i en lokal butikk der du bor. Vanligvis
vil disse bladene fortelle deg hvor gode bøker er tilgjengelige om emnet. Min personlige favoritt er “The Indoor
Outdoor Medicinal Grower's Bible” av Jorge Cervantes. I tillegg har Ed Rosenthal og mange andre gode bøker
om emnet tilgjengelig.

For de som ønsker å lære mer om hamp og dens mange bruksområder, foreslår jeg på det sterkeste at de leser
boken til Jack Herer, "The Emperor Wears No Clothes" eller ser Jacks video "Emperor of Hemp."

Etter oppdagelsesreisen har denne planten tatt meg på, uansett hva ditt medisinske problem er, så føler jeg at
denne medisinen ikke vil hjelpe deg, så tror jeg det er svært lite sannsynlig at du kan finne noe som vil. Jeg har
god grunn til å kalle dette naturens vidunder planten for tusen forskjellige medisinske profiler. Når du opplever
de medisinske effektene oljer produsert fra forskjellige stammer kan ha, vil du forstå nøyaktig hva jeg mener. ”
Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Sp. Er Afghan Kush en skikkelig ting for å lage olje? Jeg har laget litt olje fra street stuff og har brukt den de
siste to ukene da jeg hadde søvnproblemer, nå sover jeg som en baby og våkner godt uthvilt om morgenen.
Problemet er at det er vanskelig å få gode ting i London, derfor bestilte jeg AK, trenger bare din mening nå.
Mange takk.

A. Jeg kan egentlig ikke gå under navnet på stammen. Hvis det er sterkt og gjør deg søvnig, kan det gi god
medisin. Som du vet, anbefaler vi de mest potente og mest beroligende stammene (helst med 20% THC og mer)
og de beste oljene er produsert av en kombinasjon av flere veldig potente og beroligende stammer, så jeg vil
prøve  å  bestille  flere  beroligende  stammer  hvis  i  det  hele  tatt  mulig,  det  ville  være  ideelt.  Men  selv
enkeltstrengede  oljer  kan  gjøre  underverker,  alt  jeg  sier  er  at  de  beste  oljene  vanligvis  produseres  fra  en
kombinasjon av flere stammer. Beste hilsner, JB

“Hei, jeg ble henvist til deg av min venn Bobby ... Jeg er omsorgsperson/oppdretter i RI, og jeg fant ut at faren
min har kreft, så det har blitt en prioritet å lage litt Rick Simpson Oil. Jeg har et raskt spørsmål om materialet
som brukes til å lage oljen ...

Må  den  alltid  være  indica  dominant?  Jeg  har  tilgang  til  mye  A+  -materiale,  men  det  meste  er  sativa  -
dominerende, ettersom jeg ikke er et indy -hode ... østkysten sur diesel, chemdog d, chemdog 4, chemdog -
søster,  blåbær  sativa  -klon,  speider  -informasjonskapsler,  OG Kush osv.  ...  Alle  lener  seg  mer  til  sativa  -
spekteret ... Jeg kan få tak i mer indica -dominerende materiale om nødvendig ... Takk for alt du gjør ... “Sam

- Sam, du vil at oljen skal produseres av det mest beroligende materialet, sativas vil gi pasienten for mye energi,
og de har ikke de riktige helbredende effektene vi leter etter. Så velg de mest beroligende knoppene, lag noen
gram olje slik at han kan starte behandlingen, og fortsett å lete etter det riktige utgangsmaterialet. Beste hilsner,
JB
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Er det noen stammer som ikke er effektive mot kreft?

"Heldigvis for oss, hvis oljen er riktig produsert av beroligende varianter, ser det ut til å fungere veldig bra i
behandlingen av alle typer kreft. Som jeg allerede har nevnt, produserer jeg vanligvis denne oljen ved bruk av
sterke indica -varianter, men indica dominante sativa -kors kan ofte også gi gode resultater. ” Rick Simpson,
Hamp: Den mest medisinske planten

“Etter å ha mistet kona mi for kreft som 35 -åring, og med broren min som ventet på en levertransplantasjon de
siste fem årene på grunn av kreft, har jeg lett etter RSO på apotek. Det varierer i pris mellom 100 $/g helt til 30
g i Washington State. Et av de såkalte RSO -stedene hadde oljen på en ugudelig 7% THC med høyere CBD, er
dette til og med verdt det? Det var 30 g olje. Hundre dollar gram olje var over 90, jeg tror 92%. Hva er den
perfekte balansen mellom alle tre psykoaktive kjemikaliene? ” Heath

-Heath, beste RSO er rundt 95-98% THC, vanligvis rundt 1% CBD og ekstremt kraftig og beroligende, med
vekt på ordene potente og beroligende (sofa-låsing, det må gjøre deg veldig trøtt og avslappet når den svelges) .
Hvis den ikke gjør det, kan du prøve en annen sats og beholde den energigivende oljen for aktuell bruk).

Når det gjelder de "høye CBD" -oljene med 7% THC, vet du i det minste nå hvorfor vi er imot slike oljer - de
fleste høye CBD -oljer som for øyeblikket leveres er synonymer for det vi kaller søppel, fordi vi vet forskjellen
mellom høy kvalitet olje og i utgangspunktet alt annet.

Det er virkelig best å lage din egen olje når det er mulig. Få knoppen fra apotekene, kjøp det beste de har, og lag
deretter oljen, det er egentlig ingenting i det. Selv ville jeg ikke kjøpe oljen av noen, jeg ville alltid lage min
egen. Du vil være din egen kvalitetskontroll, du vil ikke være avhengig av noen. Hvis du kan lage en kopp kaffe
eller en mojito, kan du også lage oljen. JB

Oppbevaring

Hvor lenge kan oljen lagres?

"Etter min erfaring er det ingen" best før -dato "når det gjelder lagring av hampemedisin. Det er tre ting som
kan påvirke styrken til hampolje: luft, lys og varme. Jeg forteller folk å lagre denne medisinen på et kjølig,
mørkt sted, men den krever ikke nedkjøling. Dette tar seg av eventuelle problemer knyttet til lys og varme. Når
det gjelder luft som forårsaker problemer, er oljen et tykt fett, så luft kan ikke komme inn i den, derfor kan oljen
lagres i flere tiår og fortsatt beholde sin styrke.

Av praktiske årsaker leverer jeg vanligvis oljen i sprøyter for å gjøre det lettere for pasientene å måle dosene og
forhindre forurensning. For å lagre olje over en lengre periode, vil jeg foreslå en beholder i rustfritt stål eller en
mørk flaske med et tett lokk. Hvis oljen lagres riktig, kan bekymring for produksjonsdato overses i svært lang
tid. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Ville det være bedre eller tryggere å produsere oljen ved bruk av mat 
av høy kvalitet?

“Ofte forteller folk meg at de foretrekker å produsere oljen ved å bruke kornalkohol. Av en eller annen grunn
synes de å tro at kornalkohol ville være tryggere å bruke, men i virkeligheten er det fremdeles gift akkurat som
alle andre løsemidler. Et av hovedproblemene med kornalkohol er at det er veldig vanskelig å finne alkohol som
denne som er 99 eller 100% ren. I de fleste tilfeller er det vanskelig å finne alkohol som er over 95 %, og
vanligvis vil de andre 5 % være vann. Siden dette vannet er tilstede, gjør det alkoholen mindre effektivt som
løsningsmiddel, og på slutten av prosessen vil det være ganske mye vann igjen i oljen som må fordampes.
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Av min erfaring anser jeg ikke bruk av kornalkohol som noe sikrere enn isopropylalkohol eller lett nafta for å
produsere oljen. Uansett hvordan du ser på det, er alkohol gift, og når du spiser alkohol, produserer det en gift
som påvirker motorikken din, og dette er kjent som å være full. Jeg sier ikke at olje av høy kvalitet ikke kan
produseres ved bruk av kornalkohol. Jeg sier heller at du bør være oppmerksom på at dette stoffet ikke er bedre
eller sikrere enn andre løsningsmidler jeg har brukt og på noen måter ikke fungerer like bra.

Ofte blir jeg kontaktet av folk som ønsker å trekke ut oljen ved å bruke smør eller olivenolje osv. Ofte spør de
om jeg tror at  en ekstraksjon utført  på denne måten ville  produsere et  legemiddel  med samme styrke som
medisinen jeg produserer ved å bruke metoden min. Svaret er nei. Jeg anser ekstraksjoner som er gjort på denne
måten som ganske enkelt former for svekket hampemedisin. Etter volum er det ingen mulig måte at medisiner
produsert som dette kan ha samme styrke som medisinen jeg produserer. Hvis du hadde en alvorlig kreft, ville
du ønske å behandle den med en form for avvannet hampemedisin, eller ville du bruke den virkelige tingen
tidligere i behandlingen din?

Kan hampolje brukes sammen med alkohol?

Jeg har sett mange mennesker som ble veldig høye på alkohol roe seg rett etter å ha røyket en joint. Det er liten
tvil om at alkohol er en av de mest ødeleggende tingene på denne planeten, men folk vil være mennesker og
mange liker brennevin. Etter vår erfaring ser det ut til at hampolje ikke utgjør noen fare for en drikker og faktisk
kan redusere inntaket av dette skadelige stoffet. Ofte drikker store som drikker hampolje for sine medisinske
problemer at deres tørst etter alkohol har blitt sterkt redusert, og at noen til og med har sluttet å drikke helt. ”
Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Løsningsmidler og løsemiddelrester i oljen

“Gjennom årene har  jeg blitt  kontaktet  av en god del  mennesker  som var  bekymret  for muligheten  for at
løsemiddelrester kunne bli liggende igjen i den ferdige oljen. Av min erfaring føler jeg at det ikke er noen fare
ved å konsumere olje hvis instruksjonene vi har gjort tilgjengelig for å produsere oljen riktig blir fulgt. Jeg har
fått i meg denne oljen i omtrent ti år uten noen negative effekter. I tillegg har jeg gjort denne oljen tilgjengelig
for tusenvis av mennesker, og jeg har mottatt svært få klager. Hvis noen har et problem med måten oljen smaker
på, skyldes det ikke løsemiddelrester. I stedet er årsaken de naturlige terpenene, som oljen inneholder. Noen
oljer har veldig liten smak mens andre kan ha en ubehagelig smak, men så vidt jeg vet skal ikke medisin smake
godt uansett, så jeg har liten bekymring for slike ting.

I laboratorietester utført på oljene jeg produserte, ble det ikke funnet noen løsemiddelrester. Det virker absurd
for meg at noen ville bekymre seg for løsemiddelrester i oljen når du tenker på hva det medisinske systemet har
matet publikum. Levertoksiske kjemikalier, giftstoffer, kjemo, stråling, vaksiner, etc. Det virker som om alle
som er bekymret for å bli forgiftet, bør være mye mer opptatt av det medisinske systemet gir, i stedet for rester
fra et løsningsmiddel som er fullstendig kokt av.

Hvis noen har problemer med å ta oljen, er det vanligvis fordi en energigivende sativa ble brukt til å produsere
stoffet.  I  tillegg  kan  andre  problemer  oppstå  hvis  pasienten  prøver  å  ta  legemidler  sammen  med
oljebehandlingen,  eller  hvis  han  eller  hun  ikke  bruker  det  på  riktig  måte.  I  en  ideell  situasjon  kan  andre
familiemedlemmer ta oljen sammen med pasienten. Dette ville hjelpe dem å forstå oljens effekter, og de ville da
ikke bekymre seg så mye om effekten det har på pasienten. Siden de ikke vet hva de kan forvente ved bruk av
oljen, har familiemedlemmer ofte en tendens til å overreagere hvis pasienten får i seg for mye. Men effektene
vil forsvinne i løpet av kort tid, og pasienten blir uskadd. Derfor tror jeg at andre familiemedlemmer også bør
prøve oljen i små doser,

Hampolje av høy kvalitet har muligheten til å erstatte bruken av de fleste legemidler, men når en pasient prøver
å ta legemidler sammen med oljen, kan det noen ganger oppstå problemer på grunn av interaksjonene. Mange
av stoffene legene gir er giftige i naturen, og oljen liker ikke tilstedeværelsen av slike ting i pasientens kropp.
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Vanligvis, kort tid etter at pasienten slutter å bruke farmasøytiske legemidler, forsvinner alle problemene de
opplevde. " Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

"Nafta er handelsnavnet  for petroleum, så prøv å lete  etter  at  peteter  har mange industrielle  bruksområder,
avfettingsmiddel for å male tynnere." Al

"HUSK at THC og CBD er upolært ... og klorofyll og H2O er polært ... Så den beste oljen er laget med upolært
løsningsmiddel ... det er rent ... uten klorofyll." Michael

"En kjemikervenn av meg forenklet hele historien for meg og forklarte meg hvorfor nafta kan være bedre (selv
om han ikke tenker vesentlig): nafta er et upolært løsningsmiddel, så det trekker ut upolare molekyler lettere og
mer effektivt (THC og CBD er i utgangspunktet upolare molekyler) og utelater polare molekyler.

Isopropylalkohol (og eter for den saks skyld) er et svakt polært løsningsmiddel, så det er veldig bra for dette
formålet, men kanskje litt mindre enn nafta - siden JB sier at de testet begge, og de var sterkere. EDIT: Å, ja,
jeg glemte nesten: han sa også at det ikke er frykt for at nafta (eller iso) blir igjen i sluttproduktet hvis du følger
oppskriften fra Rick Simpson (vennen min sa imidlertid ikke å bruke en plastbøtte, men et glass eller rustfritt
stål) og hvis du ikke er sikker, gjør bare det JB alltid sier å gjøre - tilsett litt vann og sett det i ovnen, så det
fordamper helt. Han ville imidlertid bruke isopropylalkohol, fordi du er sikker på at det er det det skal være ...
”Sandra

- Sandra, metoden Rick viste at verden er den mest grunnleggende, ukompliserte og rimelige. Det er nesten
idiotsikkert når man følger instruksjonene til et T. Glass er bra, men det går i stykker og du vil ikke at det skal
skje, aldri. Rustfritt er selvfølgelig ok. 99,9% iso fungerer ok, men vi vil fortsatt bruke lett alifatisk nafta selv,
når det er mulig. JB

“Jeg anbefaler også å få alt så kaldt som mulig før ekstraksjonen. De fleste la alkohol, cannabis, beholdere, alt
som var involvert med ekstraksjonen i fryseren i 24-48 timer. Du vil få et mye renere produkt på den måten.
Utbyttet blir lavere, men du trenger ikke så mye. Beklager eventuelle skrivefeil eller mangler ord, MS er surt og
jeg har ingen medisiner, lol. Velsign. " Chuck

- Chuck, frysing er bra og greit, men det er ikke nødvendig å gjøre det når du jobber med kvalitetsløsemidler og
utgangsmaterialer. I tillegg liker vi ikke å få hendene kalde, romtemperatur fungerer helt fint for oss, og vi vil
ikke ha problemer med leddgikt etter noen måneder eller år med frysing av knoppen. I tillegg blir oljen ofte
laget på steder der det ikke er noen frysere hundrevis av miles rundt. Så, ja, du kan fryse den hvis du vil, men vi
ville ikke gjort det selv.

Jeg liker ikke frosne grønnsaker selv, jeg unngår å spise dem når det er mulig, så jeg skjønner ikke hvorfor jeg
skal gjøre et unntak og fryse grønnsaken jeg liker best av dem alle. Men ja, det kan hjelpe når du må bruke
alkohol for å trekke ut oljen, så jeg er ikke helt imot det.

Det er bare det at vi ikke bruker alkohol som løsningsmiddel selv (eller bedre: det er ikke et løsningsmiddel
etter  vårt  førstevalg),  jeg  ser  ikke  en  eneste  grunn  til  at  jeg  skal  betale  staten  en  ekstra  skatt  for  et
løsningsmiddel som vil fordampe uansett (med mindre du bruker en stillbilde, hva vi ville gjort når det var
mulig). Jeg kan kjøpe en liter lett nafta for omtrent 3 - 4 dollar, en liter med 99% alkohol vil koste omtrent fem
ganger mer, og det vil produsere mindre olje, og den oljen vil sannsynligvis ikke være like god som om lett
nafta eller 99,9 % iso ble brukt. Pluss at du får mindre olje.

Så hvor er egentlig fordelen med å bruke alkohol som løsningsmiddel? Jeg kan ikke se en eneste rasjonell grunn
til at alkohol bør foretrekkes fremfor ren lavkokende lys alifatisk nafta, nemlig når man tenker på at det ikke er
noen løsemiddelrester i oljen som man må bekymre seg for når oljen produseres riktig. Når den ikke produseres
på riktig måte, er det eller det kan være løsemiddelrester i oljen. Men ikke klandre oss for oljer som ikke ble
produsert ordentlig, vi kan virkelig ikke holdes ansvarlig for mangel på kvalitet på oljer levert av andre. Det er
så enkelt. "JB

"En veldig enkel forklaring på et uendelig spørsmål ... Jeg har personlig brukt nafta ... isoalkohol ... og butan for
å lage olje ... og uten tvil den beste ... reneste ... sterkeste ... og beste smaker olje var fra nafta ... Jeg forstår ikke

33



KUR FOR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

hva folk ikke liker ... Det er ikke noe drivstoff igjen i det hele tatt når det gjøres riktig ... og nafta ser ut til å
fjerne mer av plantene også ... Det gjør det mye raskere ... Så renere olje ... (gull) ... ”Peter

"Lett nafta er fraksjonen som koker mellom 30 ° C (86 ° F) og 90 ° C (194 ° F) og består av molekyler med 5-6
karbonatomer. Tung nafta koker mellom 90 ° C (194 ° F) og 200 ° C (392 ° F) og består av molekyler med 6 -
12 karbonatomer.

Nafta  brukes  først  og  fremst  som  råstoff  for  produksjon  av  bensin  med  høyt  oktan  (via  den  katalytiske
reformeringsprosessen).  Det  brukes  også  i  bitumengruveindustrien  som  et  fortynningsmiddel,  den
petrokjemiske  industrien  for  produksjon  av  olefiner  i  dampkrakkere  og  den  kjemiske  industrien  for
løsningsmiddel (rengjøring). Vanlige produkter laget med den inkluderer tennvæske, drivstoff til leirovner og
noen rengjøringsmidler. "

“Nafta  har den kjemiske formelen CnH2n+2. Lett  nafta  har  5 og/eller  6 karbonatom, som kommer ned til
C5H12 og C6H14, også kjent som Pentan og heksan. Så det du leter etter er en nafta som bare er en blanding av
pentan og heksan. ” Wouter

“Jeg ville bare legge ut noe om løsemidler. Jeg gikk til en venn av meg som har flere doktorgrader og master i
kjemi, og spurte ham hva jeg kunne gjøre for å fjerne nafta helt fra oljen. Han sa: "Ta 5 ml isopropylalkohol og
rør  det  inn etter  at  det  har stoppet  boblende for  siste  gang.  Det vil  fordampe og ta  nafta  med seg.  Giftig
løsningsmiddel blir da giftfritt løsningsmiddel. Dette er ikke mitt virkelige navn, det er synd at jeg ikke kan
bruke min virkelige konto av frykt for å bli sparket eller ansatt som sykepleier. ” Bobbie

"For å finne Naphtha i Storbritannia, se etter" panelvisk "eller" hurtig panelvisk ". Det er et produkt som brukes
til reparasjon av karosserier for å rengjøre metallet og ikke etterlate rester. Vanskeligheten er å finne en detaljert
liste over de eksakte ingrediensene, da de kan variere. 99,9% isopropanol burde være lett å finne. ” Em

“Rick Simpson, vi har fulgt prosessen din ved å bruke VM&P Naphtha, og alt gikk etter planen, med unntak av
de første trekkene med sprøyter som kom ut litt mer væske enn vi forventet. Jeg la til et par dråper vann og
prøvde igjen, og det ser ut til å være bra. Min eneste bekymring/spørsmål er smaken. Det smaker fortsatt som
løsemiddel. Er det ok, eller må jeg gjøre noe mer? Mottakeren av dette sover i omtrent 12 timer hver gang han
tar oljen. Er det omtrent til han utvikler en toleranse? All hjelp blir satt stor pris på. ” Pamela

- VM&P ser ikke ut til å være et godt løsningsmiddel (selv om enkelte MSDS sier at det skal være det samme
stoffet som det vi ønsker å bruke). Det ser ut til å være tung nafta, og det ser ikke ut til å koke helt av, og det ser
ut til å kreve ekstra forsiktighet.

Jeg ville tilsette litt vann og sette den i en elektrisk ovn som var satt til 130 ° Celsius (266 ° F) i noen timer,
kanskje  over  natten,  eller  til  løsemiddelet  er  helt  borte,  noen  sier  at  det  tar  opptil  fire  dager  å  fjerne
løsemiddelresten . Det bør ikke være noe ettersmak av løsemiddel hvis oljen produseres på riktig måte og oljen
ikke skal være rennende, den skal være mer som et fett. Sørg for at oljen virkelig er riktig filtrert, ettersom
løsemiddelrester har en tendens til å feste seg til plantematerialer.

Bare gjør en fingertest med løsemidlet du vil bruke. Dypp fingeren i den og se om den fordamper helt innen 30
sekunder eller raskere. Jo raskere den fordamper og etterlater ingen film, desto bedre.

Hvis du ikke kan få rent alifatisk nafta (også kalt bensin i Europa, be om CAS-nummer 64742-49-0. Det selges
under mange forskjellige navn. Det er ikke typen som brukes som drivstoff i biler, men typen som brukes som
et løsningsmiddel  eller  malingstynner  eller  avfettingsmiddel),  ville  jeg gå for  99% eller  enda bedre 99,9%
isopropylalkohol - det ser ut til å være mulig å finne nesten hvor som helst i verden.

For øyeblikket foretrekker vi lett alifatisk (lavkokende, hydrogenert) nafta, men det produserer bedre og mer
potente oljer enn de fleste andre løsningsmidler som for tiden brukes. Jo mindre plantematerialer og klorofyll i
oljen jo bedre den fungerer som medisin, desto bedre smaker den og desto sterkere er den. Hele trikset er hvor
kraftig og beroligende oljen er. Jo sterkere og beroligende desto bedre. JB
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“Den riktige naften selges IKKE i USA, ikke på Tractor Supply eller Home Depot eller Lowes eller til og med
Sherwin Williams. Den selges fortsatt i Canada. Jeg har en venn som destillerer den til 100 ° F og sparer det
løsemiddelet som kommer av for å lage olje. ” Steve

“Hvis du bor i USA, vil du ikke få den riktige Nafta, all nafta som er laget i USA kan ikke stole på grunn av den
løse forskriften på ingredienser i denne typen løsemidler. Du vil aldri få ren nafta i USA, selv VM&P kan være
helt inkonsekvent fra en flaske til den neste og blir ikke engang annonsert som ren. I Canada lager de ren nafta,
og det er det beste løsningsmidlet å bruke sammenlignet med ISO eller kornalkohol, ikke gjør en stor feil og
sløsing, eller enda verre gjør deg selv eller noen andre enda mer syke ved å bruke feil løsningsmiddel. Vær
advart om at nafta i USA til og med vil lage en olje som ser helt ut som den skal, men som vil gjøre deg veldig
syk. ” jage

-Det faktum at ren alifatisk nafta ikke ser ut til å bli solgt overalt i USA, betyr ikke at ren alifatisk nafta med
CAS-nummer 64742-49-0 og et kokepunkt rundt 60-80 ° C ikke eksisterer eller at den gjør det ikke produsere
en bedre olje enn de fleste andre løsningsmidler, når den brukes riktig. Hvis du ikke kan få ren lett nafta, ville
99% eller enda bedre 99,9% isopropylalkohol være vårt andre valg.

Men jeg ville fortsatt ikke gi opp - lett nafta (benzen) eller lignende løsningsmidler brukes til å trekke ut oljer
fra planter, så jeg ville sjekke med vegetabilske oljeprodusenter og se hva de bruker. Hvor jeg bor i Europa, kan
jeg kjøpe løsemiddel i praktisk talt alle maskinvare- eller malingsbutikker, det er en av de vanligste tekniske
væskene jeg husker fra barndommen, vi brukte den til å avfette sykkelkjeder etc., og praktisk talt alle hadde en
flaske av det hjemme. Så hele denne uendelige debatten om løsningsmidler virker litt latterlig for meg. Når du
bruker riktig lysnafta, er det ingen løsemiddelrester  du trenger å være bekymret for, kanskje noen få ppm,
akkurat  som  i  de  fleste  billige  vegetabilske  oljer  som  ofte  produseres  med  nesten  nøyaktig  samme
løsningsmiddel som det vi anbefaler. JB

“Lett alifatisk nafta fungerte godt smakte godt, ingen snev av løsemiddel var igjen i oljen min. Hvis du følger
Ricks instruksjoner til punkt og prikke, bør det ikke ha noen som helst problemer. ” Rick

“Det er to hovedkategorier av nafta - lette og tunge. Lys nafta inneholder IKKE benzen, det er det Raina mente
(ikke heksan). Selv om jeg ikke vil anbefale selv lett nafta med mindre cannabisekstraktet kan testes etter at det
er produsert for nafta -rester, kan det brukes hvis det er alt du kan få for et løsningsmiddel. Nøkkelen er å sørge
for at du koker ekstraktet til en tykk fetttilstand - på det tidspunktet burde det meste av nafta være borte. Å
bruke destillasjonsutstyr er måten å lage den reneste, løsemiddelfrie oljen, men utover kapasiteten til de fleste
gjennomsnittlige mennesker. Håper det hjelper. " merke

“Raina, jeg kommer ikke til å krangle med deg. Fra Wikipedia: "Petroleumseter, til tross for synonymet med
bensin, bør ikke forveksles med benzen eller benzyne, og det bør heller ikke forveksles med bensin, selv om
mange språk kaller det med et navn av benzen, f.eks." Bensin "(tysk) eller" benzina ”(italiensk). Petroleumeter
er en blanding av alkaner, f.eks. Pentan, heksan og heptan, mens benzen er et syklisk, aromatisk hydrokarbon,
C6H6. På samme måte bør petroleumeter ikke forveksles med klassen av organiske forbindelser som kalles
etere, som inneholder funksjonell RO-R 'gruppe. Bakgrunnen min er mikrobiologi - der jeg studerte organisk
kjemi, noe biokjemi / litt uorganisk kjemi ... Jeg vet absolutt ikke alt, men jeg vet litt. Lys nafta inneholder
IKKE benzen - periode. Jeg ignorerer kommentaren din, "Det ville være til alles beste hvis du ikke kom med
påstander utenfor vitenskapelige data." merke

“Hva vil du gi faren din? Det beste av det beste eller noe som ligner, men rett og slett ikke har de riktige
effektene? Når du lager medisinen i henhold til Ricks instruksjoner, er sjansen for feil under behandlingen svært
lav. Når du lager oljen i henhold til instruksjonene fra "eksperter og forskere", lager du et annet produkt. Og
basert på vår erfaring, gjør det kanskje ikke jobben så godt som det vi anbefaler.

Så vil du at jeg skal holde kjeft og la dem levere søppel av lav kvalitet? Eller vil du heller lære av meg/oss og
vite hvordan du gjør det riktig, slik at du får de samme resultatene som pasientene våre snakker om? ” JB

“Jeg bruker  99% isopropylalkohol,  det  var det  som var  lettest  tilgjengelig  for meg.  Jeg bruker  kremen av
avlingsknoppene mine, vokst 100% organisk og uten plantevernmidler, godt velstelt og bentørr. Jeg blander det
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med flere indica -stammer. Jeg behandlet en pasient med Hodgkins lymfom, han var på stadium 4 og innen 6
måneder etter å ha tatt oljen som anvist, er han nå kreftfri !! Takk Rick Simpson for ofrene du gjorde for å gjøre
denne informasjonen tilgjengelig for alle! Nylig henvendte en annen kreftpasient seg til meg for å få hjelp, han
har en svulst på en av nyrene som ikke kan brukes. Be om å få to bekreftede kurer på rad. Gud velsigne deg
Rick Simpson og JB,  fortsett  å  spre  ordet  og utdann folk om denne fantastiske  helbredende hampoljen.  ”
GrowGoddess

- Å blande flere stammer er alltid en god idé. Bare se på det, du vet ikke hva en bestemt stamme er bra for, så
når du blander flere stammer får du en mye bedre teppeeffekt. Pluss slike oljer vil ta deg mye høyere - de som
røyker gryte “rekreasjonsmessig” vil vite hva jeg snakker om. Tenk deg å sette deg ned med vennene dine og la
hver og en presentere den beste knoppen de har. Om et par timer vil du ikke kunne gjøre mye. Og det er den
effekten du trenger for de beste resultatene, så igjen er å blande stammene veien å gå. Beste ønsker og takk,
GrowGoddess, jeg er alltid glad for å høre om folk som bare følger instruksjonene og får resultatene vi snakker
om. JB

“Hei JB, jeg har et problem med den elektriske riskokeren. Alt jeg har sett gå ned til 100 ° C, jeg så på alle
merkene på markedet, og alt de har har en termostat som slås av når innholdet når temperatur. Hva anbefaler
du?" Cristina

- Cristina, hva er egentlig problemet? Du kan alltid sette oljen i en elektrisk ovn satt på 130 ° C og la den stå der
i omtrent en time og dekarboksylere den på den måten. JB

“Når temperaturen når 100 ° C, slår den elektriske riskokeren seg av! Løsemidlet kommer ikke til 110 ° C. ”
Cristina

- Løsemidlet kan egentlig ikke nå den temperaturen fordi det ville koke av, tror jeg. Fortsett å koke løsemiddelet
til komfyren slår seg av for første gang (tilsett noen dråper vann til den siste omgangen). La den deretter kjøle
seg ned og slå den på igjen. Det er alt vi gjør. JB

“Slår på igjen og lar det koke til det går tilbake til? Så slår den seg av og oljen er allerede ferdig? " Cristina

- Slå på riskokeren, kok av til den stopper for første gang, vent deretter fem minutter til den er avkjølt, slå den
på igjen og vent til den slår seg av for andre gang. Hell deretter oljen i en kopp i rustfritt stål og sett den i en ovn
på 130 ° C i en time, og oljen er klar. JB

- Takk JB, du reddet livet mitt. Cristina

“Du puster nafta inn mens du lager oljen. Du puster GIFT når du gjør det på den måten. Hvis du kan lukte det,
er  du allerede død. Jeg har luktet  Coleman camp fuel,  zippo lighter  fuel  og nafta som ble brukt til  delvis
rengjøring og industrielle applikasjoner hundrevis av ganger i livet mitt ... Ikke død ennå. Lol.

Seriøst ... Hvis du bruker et rent løsningsmiddel (ingen tilsetningsstoffer), og koker løsemiddelet skikkelig med
litt vann som har et høyere kokepunkt tilsatt på slutten, det være seg iso, alkohol eller nafta, får du det alt ute.
Du får i deg mye mer nafta som pumper din egen gass i bilen din i løpet av et år, enn du ville fått fra et helt liv
med riktig olje. " Matthew

“Hei Rick (eller de som leser denne e -posten), først og fremst vil jeg fortelle deg at du gjør en god jobb med å
promotere denne heksen, synes å være en fantastisk medisin for så mye! Jeg bor i Norge og har diagnosen
Crohns sykdom. Jeg har også en veldig nær venn som har kreft som legene har sluttet å behandle fordi det ikke
er noe mer de kan gjøre. Jeg vil prøve oljen på begge disse forholdene.

Jeg har et spørsmål om å lage olje. Her i Norge er det veldig vanskelig å finne ren nafta (i hvert fall etter min
erfaring),  så jeg leter  etter  gode alternativer.  For noen år tilbake kjøpte jeg en "honningbi -ekstraktor"  (en
sylinder du fyller med tørre urter og bruker butangass for å trekke ut oljen). Er dette like bra som å koke ut oljen
med nafta?

Og hvordan bruker det ånd? Som inneholder mer enn 90% alkohol? Jeg har noen venner som gjør sin egen ånd,
og  det  er  ikke  et  veldig  dyrt  alternativ  for  meg  å  få  tak  i.  Er  dette  bedre  enn  butan?  Jeg  røykte
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"honningekstraksjonen" da jeg gjorde det sist, og lurte på om det er god medisin for disse to tilstandene jeg
nevner hvis jeg spiser det. Hvis ikke butan eller alkohol er et godt alternativ - kan du anbefale noen andre
alternativer du kanskje vet er lett å få tak i i Norge eller Sverige? Takk så mye! Jeg gleder meg veldig til å prøve
oljen på sykdommen min. Med vennlig hilsen, Henry ”

"Kjære Henry, jeg har ingen erfaring med ekstrakt av honningbier, men jeg tror ikke denne metoden ville være
like  effektiv  som metodene  jeg  bruker.  Å  produsere  oljen  på  samme  måte  som  varmer  opp  oljen  til  en
temperatur  som  dekarboksylerer  det  ferdige  produktet  for  å  gjøre  oljen  så  sterk  som  mulig.  Denne
oppvarmingsprosessen roterer molekylene til delta 9 -stillingen som gjør oljen sterkere. Hvis du har problemer
med å finne riktig løsningsmiddel, kan du prøve aceton. Jeg har aldri prøvd aceton selv for å produsere oljen,
men jeg ser ingen grunn til  at  aceton ikke ville  fungere like godt som alkohol  eller  nafta  for å produsere
medisinen. Du bør kunne få lett alifatisk nafta fra butikker som leverer maling siden de vanligvis selger nafta
som tynnere.

Riktig laget olje bør ta vare på problemene dine, og også gi kreftvennen din en sjanse til å overleve. Alkohol
som er  90% vil  være et  mindre  effektivt  løsningsmiddel  siden de andre  10% vanligvis  er  vann,  og under
etterbehandlingsprosessen vil du ha mye overflødig vann for å fordampe. Beste ønsker, Rick Simpson ”

"Riktig dekarboksylering er en veldig viktig  del i  perfekt oljeproduksjon fordi råplanten ikke gir  mye rent
delta9-THC og CBD i stedet har syrene betyr THCA og CBDA. For å fjerne karboksylgruppen er oppvarming
prosedyren. Gjør dette veldig forsiktig for ikke å brenne dine verdsatte molekyler bort. Jeg fant i en Journal of
Chromatography et godt notat som bør være nødvendig temperatur og tid for å varme opp oljen fordi avhengig
av riskoker kan det hende at temperaturen ikke er nok. Så det er en god idé å ha oljen oppvarmet i minst 27
minutter på min. 122 grader celsius. Kontroller alltid temperaturen på varmeplaten med en digital måleenhet for
å unngå å overopphete oljen. I tabellen nedenfor ser du kokepunktene til de største cannabinoidene som du aldri
bør nå, ellers koker du dem bort. Jeg merker i tillegg at det er riktig det Rick sa hele tiden i videoene hans ikke
overopphetes oljen, men varme er nødvendig for å lage helende olje. En temperatur på minimum 106,2 grader
Celsius er nødvendig for riktig dekarboksyleringsprosess over den angitte tiden i diagrammet rundt en time.
Hvis oljen din bare har den sure formen av THCA og CBDA, er den ikke så effektiv fordi syrene ikke passer
veldig godt til CB1- og CB2 -reseptorene. Så pass på at du gjør det på riktig måte fordi det Rick sa er sant, bare
den best produserte oljen kan gjøre jobben når live avhenger av. (…) Hvis oljen din bare har den sure formen av
THCA og CBDA, er den ikke så effektiv fordi syrene ikke passer veldig godt til CB1- og CB2 -reseptorene. Så
pass på at du gjør det på riktig måte fordi det Rick sa er sant, bare den best produserte oljen kan gjøre jobben
når live avhenger av. (…) Hvis oljen din bare har den sure formen av THCA og CBDA, er den ikke så effektiv
fordi syrene ikke passer veldig godt til CB1- og CB2 -reseptorene. Så pass på at du gjør det på riktig måte fordi
det Rick sa er sant, bare den best produserte oljen kan gjøre jobben når live avhenger av. (…)

Ja, se og tolk dette vitenskapsdiagrammet for å forstå at dekarboksyleringsprosessen kjører hele tiden du varmer
opp blandingen av cannabinoider med væske i riskokeren. Så grafene viser at det er mye å bringe temperaturen
til 130 grader Celsius lenge nok til å få maksimal dekarboksylering. Alt et spørsmål om temperatur og tid for å
nå de beste nivåene.

Hvis du bruker et digitalt temperaturmåleinstrument og legger det på bunnen i riskokeren under hele prosessen
for å fordampe løsningsmidlet av, ser du at bare i den sene fasen av prosessen når vanndråpene kommer inn i
finalen i komfyren, temperaturen kommer rundt 100-110 ° C. Men tiden i dette området er stort sett ikke lang
nok for hele dekarboksyleringsprosessen. Etter dette varmer du oljen i en liten stålkanne på en varmeplate i
lengre tid. Så lenge ingen aktivitet (ikke flere gassbobler) du varmer og venter. Kontroller temperaturen og best
å ikke gå høyere enn 130 grader Celsius i rundt en halv time. Husk at THC har et kokepunkt på 157 grader C.
Så vær så snill å ikke risikere ved å overopphetes, ellers vil dine ønskede cannabinoider fordampe og brise vekk
...

I kjernen er det ikke viktig å få maksimal mengde dekarboksylering, så lenge du senere får nok olje i kroppen
din.  Interessant er  verdien av ett  gram per dag eller  mer du bør ta.  Selvfølgelig  hvor mye olje  du trenger
avhenger av hvor mange delta9THC som egentlig er i oljen - betyr hvor effektiv dekarboksyleringen var. Hvis
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du følger Ricks anbefaling og sørger for å ha oljen oppvarmet til 130 ° C lenge nok - vil alt gå bra. Det er
uavhengig hvilket løsningsmiddel du bruker. ” Stephan

“Hei JB, jeg fant denne Naphtha i mitt område ... (lenke) Det står ikke Light Naphtha ... ville dette fortsatt
fungere? Takk igjen for all hjelp og super info! ”

-  Det  skal  være  lett  alifatisk  nafta-  sjekk  HMS-databladet  for  å  se  om  det  er  rent  lett  nafta  uten
tilsetningsstoffer), shellitt i Australia, (teknisk eller industriell) bensin i Europa (bensin, ikke benzen, og ikke
typen  som  brukes  som  drivstoff  i  biler).  Den  selges  under  mange  forskjellige  navn.  Det  brukes  som
malingsfortynner,  løsningsmiddel,  avfettingsmiddel,  det  pleide  å  være  et  veldig  vanlig
husholdningsoppløsningsmiddel  eller  tekstilavfettingsmiddel,  det  kan  også  brukes  som  tennvæske  etc.
Kokepunkt rundt 60-80 ° C, jo lavere jo bedre .

Smør litt på en ren petriskål eller dypp fingeren i den, og hvis den fordamper i løpet av tretti sekunder og ikke
etterlater  oljeaktige rester,  bør den være ok å bruke.  Det er  mange leverandører,  jeg kan ikke fortelle  deg
hvilken som er best eller hva vi vil anbefale for øyeblikket, så vi gir bare generelle instruksjoner.

CAS-nummer 64742-49-0, rent, petroleumdestillat, uten tilsetningsstoffer, om mulig, og kokepunktet bør være
så lavt som mulig. De fleste raffinerier produserer det, bare spør dem hva de vil anbefale for urtekstrakter.

Det andre alternativet er 99% eller 99,99% isopropylalkohol eller den svært dyre alkoholen på 99% av mat.
Isopropylalkohol og alkohol av mat er ikke like effektive som løsningsmiddel som nafta, og de fjerner flere
plantematerialer og klorofyll i oljen, noe som gjør den mindre kraftig og smakfull, derfor anbefaler vi å bruke
nafta alltid når det er mulig/tilgjengelig. Beste hilsner, JB ”

Sp. Rick, i Mexico er "nafta" bare et av flere produktnavn av nafta -typen. For å unngå en dødelig feil, ville du
tilfeldigvis ha det vitenskapelige navnet på “nafta” du bruker, vær så snill?

A. Se etter ren lett nafta uten ekstra ingredienser. Det er i utgangspunktet det samme som Coleman-drivstoff
som du kan se på  bildet  nedenfor,  men se etter  nafta  uten  rustbeskyttende  tilsetningsstoffer  som er  tilsatt
Coleman-drivstoff.

Hvis du finner ut at lett alifatisk nafta er forbudt i ditt land (som for eksempel var tilfelle i Honduras), se etter
99% eller bedre 99,9% isopropylalkohol, bør den være lett å finne. 99% alkohol er det tredje løsningsmidlet vi
bruker, men vi ville gjøre alt for å unngå å bruke det fordi det fjerner for mye klorofyll og andre uønskede
plantematerialer.  Noen  liker  å  fryse  løsemidlet  og  utgangsmaterialet  når  de  bruker  isopropylalkohol  eller
alkohol som løsningsmiddel. Vi personlig bruker ikke disse løsningsmidlene med mindre vi må, og vi liker ikke
å stikke frossen, så vi fremmer faktisk ikke frysing, men noen sier at det bidrar til å forbedre kvaliteten på oljen.
Når du bruker ikke-polert rent lett nafta med lavt kokepunkt, trenger du ikke fryse noe, og du vil fortsatt få et
godt produkt hvis du følger instruksjonene. JB

“Hei JB, hva om det er allergi mot å bruke Naptha? Vi har et familiemedlem som har alvorlige allergiske
reaksjoner  på  ALLE små  ting,  spesielt  løsemidler.  Vi  vil  lage  olje  til  henne,  men  må  bruke  et  organisk
løsningsmiddel. Vi tenkte på å lage en organisk "måneskinn" som ble destillert flere ganger for å oppnå renhet,
men hva er tankene dine om dette? Hva er din anbefaling for alvorlig allergisk mot så mye? Hun kan ikke ta
legemidler i det hele tatt fordi hun er allergisk mot bindemidlene, hun lider SÅ mye på grunn av allergien mot
alt. Takk på forhånd!" Sara

- Vel, du kan bruke 99% alkohol, vi har aldri sagt at du ikke kan. Det er bare slik at etter vår erfaring er oljer
produsert med upolare løsningsmidler litt sterkere og inneholder vanligvis færre plantematerialer. Noen fryser
alkohol og knopp før behandling for å få olje som er mer gul. Så jeg antar at det er veien å gå for deg, Sara.

Høy THC eller høy CBD olje?
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"Jeg er litt forvirret. Vennen min har nyrekreft og kreft i lungene i stadium 4. Er det best å gi høy CBD -olje
eller THC -olje? CBD -oljen har bare et spor av THC? Jeg fikk ham et ti gram rør, og det har 18% CBD og
mindre enn 1% THC. Gjør jeg dette på feil måte? ”Richard

Mikees: Ja, det er ikke det, du må få den virkelige RSO.

-95-98% THC er ikke 18% CBD, er det? Fortell den som har levert det til deg om å slutte å gjøre det. Den høye
CBD -markedsføringshype kommer til å drepe mange intetanende pasienter som det ser ut, det er trist. Hvorfor
kan de ikke bare følge instruksjonene som virkelig fungerer? Bruken av høye CBD-oljer er svært begrenset, de
fungerer ikke så bra selv på hudforhold, jeg skjønner virkelig ikke hvorfor alle er så gung-ho om det CBD-
tullet. Ja, det er også en kraftig medisin, men bruken er egentlig bare begrenset sammenlignet med den virkelige
RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstremt potent og beroligende og euforisk; det er din beste olje, og det er det som
vil fungere best. Prøv dette først. Når du gjør det, vil du ikke røre eller gå i nærheten av den høye CBD -oljen,
og du vil kjenne forskjellen, og ingen vil rive deg av. RSO først. JB

“Jeg liker virkelig denne siden og informasjonen jeg kan lære av den. Imidlertid er det så skuffende å høre andre
cannabinoider i tillegg til at THC blir lagt ned som sekundær. Denne jenta, og foreldrene hennes, ser ikke CBD
som sekundær. Det har gitt henne livet. Var ikke THC som gjorde det, CBD. Slutt å drite over det, vær så snill.
Du fraråder folk å prøve høye CBD -stammer når de virkelig kan bli hjulpet av det. Den høye THC er ikke
svaret på alt, og det er derfor det er mer enn ett cannabinoid i anlegget. ” Tina

“JB svarte  om lungekreft,  ikke  Dravet  syndrom,  ingen driter  på  noe.  For  kreft  viser  pasientrapportene  og
vitenskapelige studier at THC er det som dreper kreft. Det er noen studier som sier at CBD er gunstig for noen
typer kreft, men få sammenlignet med studiene gjort med THC. Nå er anfall og andre forhold med høy CBD det
du leter etter. ” Kellin

- Kellin og Tina, oljene vi bruker, virker også på anfall. Og pasientene ville få uforlignelig bedre resultater hvis
de brukte den virkelige tingen og prøvde å kurere årsaken og ikke bare symptomene.

Jeg legger ikke ned CBD, det er en veldig kraftig medisin i seg selv, og jeg synes det er godt for eksempel å
tygge tyggegummi for barn etc.. Men hvis du vil ha den virkelige kraften, trenger du den mest brutalt potente
RSO og mye THC. Det er mitt perspektiv, og det vil ikke endre seg.

Bare prøv det på hudforhold og se om en brannskade eller et sår vil gro raskere med den virkelige RSO eller
med  en  lavgradig  høy  CBD-versjon  av  den.  Jeg  har  sett  det  med  mine  egne  øyne,  jeg  trenger  ikke  å
eksperimentere med høye CBD -oljer for meg selv. Jeg vil det beste for meg selv så vel som for pasientene
mine.

De fleste høye CBD-oljer er av sekundær kvalitet sammenlignet med den beste og mest narkotisk potente og
beroligende RSO med 95-98% THC.

Hovedproblemet ditt er at du kjøpte deg inn i den enkle cannabinoidteorien som Big Pharma presser på for at de
skal tjene penger på cannabismedisiner. Du vil egentlig ikke ha medisiner basert på enkelt cannabinoider, du vil
ha den mest brutalt kraftige og beroligende oljen for best resultat.

Og du kan dyrke plantene selv, og du kan lage oljen selv også, du trenger virkelig ikke å kjøpe den fra store
farmasøytiske selskaper som vil prøve å sette en enorm prislapp på dekarboksylert cannabisharpiks uten annen
grunn enn grådigheten deres .

Du vil sannsynligvis trenge kilo olje en dag - for deg selv eller din familie - hvor mye vil du betale per gram?
En bukk er for mye hvis plantene ble dyrket utendørs og i stor skala. Så ingen spesielle skatter, ingenting sånt.
100% legalisering er den eneste veien å gå,  og det må gjøres nå,  det er  ingen grunn til  å la hundrevis av
millioner pasienter over hele verden lide.

Argumenter gjerne om det; men det er omtrent alt du kan gjøre med det uansett. Beste hilsner, JB
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"Vær så snill, fortsett å forklare akkurat slik du har, jeg tar for eksempel notater og lærer så mye jeg kan av deg
om hva som er bra for hva og så videre. Jeg vil være klar og forberedt med riktig kunnskap for meg og min ...
Hvis du ikke fortalte om å trenge den høye THC -verdien, ville jeg trodd at alt var ok, jeg er takknemlig for
ALLE INFO. ” Vicky

“Rick har alltid hevdet at det er høy THC som er avgjørende for å gi deg den beste sjansen, det er åpenbart det
han hadde de beste resultatene med. Det er mange ting CBD kan være bedre for, det brukes vanligvis på barn
for Dravet syndrom, ADHD og alvorlig tvangslidelser fordi mange mennesker fortsatt er redde for å få barn
høye. THC er det som får deg høy. Jeg har funnet noen mennesker som bruker høy THC -olje til å behandle de
fleste mennesker, men hvis pasienten ikke reagerer som håpet, byttet de til høy CBD, og dette har fungert bedre.

Jeg antar at alle er forskjellige og alle kreftformer er forskjellige. Men til all nødvendig forskning er tillatt, er
det sannsynligvis best å holde seg til Ricks metode. Høy THC, dominerende indikasjon etter protokollen. Det
sies at hvis de starter med små og doble doser hver fjerde dag, kan pasienten raskt bygge opp en toleranse, og
den alvorlige døsigheten vil avta etter en liten stund på oljen. Ricks olje er 95-8% THC, men de psykoaktive
effektene vil ikke skade deg.

Og når jeg prøver å bestemme meg for hvem jeg vil følge, tror jeg ikke at noen har hatt mer erfaring med denne
medisinen enn Rick. Jeg har sett den nederlandske metoden og tenker bare på at hvis noen dør, hvorfor vil du
fortynne kuren? ” Nick

"Siden jeg har hørt om de høye CBD -oljene som hjelper anfall, har jeg alltid tenkt på at hvis foreldrene ville gi
barnet sitt en hybrid, men dominerer indicaolje, ville barnet helbrede. Jeg vet at CBD -oljene kontrollerer anfall
og jeg er så glad for at NOE kan hjelpe barn som Charlotte, men tenk meg helbredelsen som kan skje hvis THC
og det andre spekteret av cannabinoider i planten ble gitt. Så barnet ditt sover mye på grunn av THC, kroppen
vil tilpasse seg dosen. Jeg tror bare hele planten er den mest nyttige, ikke en som ble utpekt cannabinoid. ” Sara

"Mediene fokuserer stadig på å skille cannabinoider, men det er bevist at både THC og CBD dreper kreft og
krymper  svulster.  Rick  Simpson Oil  laget  av  Cannabis  Indica  er  medisinen  som herder  Landon og Brave
Mykayla og mange andre og alle kan klare det. Ikke la media få deg til å tro at du må vente på denne kuren,
eller skille CBD! THC fungerer også med vårt endocannabinoide system. Lær om kuren som alle kan lage. ”
Hanan

Er det trygt å bruke oljen?

“Sikkerheten til dette legemidlet er uforlignelig, og etter det jeg har sett, er det ikke farligere enn å drikke en
kopp  ferskvann.  Selv  om en  person  overdoser  dårlig,  er  det  ingen  skade  på  dem  når  effektene  av  oljen
forsvinner. Den vanligste bivirkningen vi har bemerket hos mennesker som inntar hampolje for sine medisinske
tilstander, er mye hvile og et smil om munnen.

I likhet med alle andre kraftige medisiner kan det føre til uønskede bivirkninger hvis noen mennesker får i seg
for mye. Selv om effektene som denne oljen kan produsere ikke utgjør en fare, er det de som ikke liker å bli høy
av en overdose. Selv om denne medisinen er trygg og de fleste ikke har problemer med bruken, bør man også ta
hensyn til at det vil være noen som vil oppleve problemer.

Det er grunnen til at jeg instruerer alle om å begynne med veldig små doser, og deretter øke mengden de får i
seg hver fjerde dag. Ved å gjøre det, gir det personen som tar dette stoffet muligheten til  å bygge opp sin
toleranse, og mange pasienter har rapportert at de ikke engang ble høye under behandlingen. Hvis hampolje
produseres  på riktig  måte  fra  svært  potente  beroligende  stammer  av cannabis  indica,  eller  ofte  når  den er
produsert av noen typer indica-dominerende sativa-kors, vil man oppdage at effekten av slike oljer vil fremme
døsighet og søvn, som åpenbart er en viktig del av helbredelsesprosessen.

Pasienter  bør  være  klar  over  det  faktum at  denne  oljen  også  kan  redusere  blodtrykket,  okulært  trykk  og
blodsukkernivå. Hvis enkeltpersoner tar medisiner for å behandle disse problemene, bør de i de fleste tilfeller
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kunne redusere  behovet  for  bruk av  legemidlene  de  for  tiden  bruker.  Jeg må informere  pasienter  som tar
blodtrykksmedisiner  om at  når  de  starter  oljen,  vil  blodtrykksproblemene  ofte  ikke  lenger  kreve  bruk  av
legemidler, og dette gjelder også for diabetikere og de som lider av glaukom.

Vær oppmerksom på  at  hvis  det  skal  inntas  olje  for  å  behandle  andre  tilstander  og  det  tas  sammen med
blodtrykksmedisiner, kan det i noen tilfeller føre pasientens blodtrykk for lavt ned. Selv om jeg ikke kjenner
noen som har opplevd dette som har påført noen virkelig skade, føler jeg likevel at man bør prøve å unngå
denne  situasjonen  hvis  det  er  mulig.  Så  sjekk blodtrykket  ditt  ofte,  og  hvis  det  ikke  lenger  er  behov  for
legemidler, ikke svelg det.

Det kan virke utrolig for noen individer at de kan slutte å bruke disse foreskrevne stoffene. Men når man har
innsett  helbredelsespotensialet  til  denne naturlige medisinen,  forstår de snart  at  denne fantastiske oljen kan
erstatte bruken av praktisk talt alle legemidler.

Hvordan tolereres oljen vanligvis?

Vi  har  alle  forskjellige  toleranser  for  kraftige  medisiner,  så  jeg  oppfordrer  pasientene  til  å  bli  i  sin  egen
komfortsone når de bestemmer hvilken dose de skal innta. De fleste menneskers toleranse bygger veldig raskt,
og i gjennomsnitt tar en normal person vanligvis omtrent 90 dager å få i seg 60-gram-behandlingen. 60 gram
riktig produsert olje ser ut til å kunne kurere de fleste kreftformer med mindre pasienten ble hardt skadet av det
medisinske systemet med kjemo og stråling, etc.

Pasienter som har lidd av kjemo og stråling krever mer olje for å fjerne skadene det medisinske systemet har
etterlatt seg. For det meste, når en person blir vant til oljeeffektene, ser det ut til at pasientene liker å ta stoffet.
Men på grunn av denne medisinens ikke-vanedannende natur, glemmer ofte de som bruker stoffet å ta dosene
riktig. Det er ikke slik at oljen får dem til å glemme, det er rett og slett fordi kroppene deres ikke føler behovet
for dets tilstedeværelse, og dette fremhever bare det faktum at stoffet virkelig er ikke vanedannende. For hvis
det  ikke  var  det,  er  det  lite  sannsynlig  at  pasienten  ville  glemme  å  ta  dosen  sin,  for  hvis  den  var
avhengighetsskapende, etter åtte timer, ville kroppen gråte etter stoffet.

Er det noen bivirkninger man bør bekymre seg for?

Noen pasienter  har  rapportert  at  de  opplevde angst  eller  paranoia  ved bruk av  denne medisinen.  Måter  å
håndtere dette vil bli diskutert når spørsmålet kommer opp litt lenger i denne boken.

De viktigste bivirkningene av hampolje som har blitt rapportert til meg er god helse, lykke og god natts søvn, så
hva mer kan noen spørre om et legemiddel de bruker?

Mange mennesker inntar et stort antall legemidler hver dag. Kan det være bra for kroppen?

Jeg aner ikke hvorfor de som ser de farlige bivirkningene av allopatiske legemidler i narkotikaannonser, fortsatt
vil vurdere å ta disse medisinene. Det ser ut til at mange mennesker vil gjøre som legen befaler, og mange av de
samme menneskene har en tendens til å avvise bruk av hampemedisin. Rett og slett på grunn av løgn har de blitt
fortalt  av  deres  regjeringer  og  de  som  står  i  skyggen  bak  legemiddelindustrien.  Ingen  dør  av  bruk  av
hampemedisin,  og det  er  ingen skade forårsaket.  Jeg skulle  ønske jeg kunne si  det  samme for  det  legene
foreskriver for oss hver dag, men dessverre er det neppe tilfelle.

Noen ganger er de forskjellige interaksjonene disse såkalte medisinene forårsaker nok til å sette oss i en tidlig
grav. Men selv om vi ikke opplever noen umiddelbare problemer, utgjør bruken av dem fortsatt en fare. Over
tid bygger kjemikalier og giftstoffer som disse medisinene inneholder i kroppen vår, og dette kan også føre til
alvorlige helseproblemer som ofte kan føre til døden. Selv enkle ting som aspirintabletter forårsaker tusenvis av
dødsfall over hele verden hvert år. Så jeg tror ikke noen av oss burde sette vår lit til farmasøytisk industri eller
noe de tilbyr. Hvis du ønsker å se ekte helbredende kraft, kan du vende deg til Moder Natur, for du finner svært
lite i en pillefabrikk som vil være til stor nytte.
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Hvordan sammenligner pasientene bivirkningene av hampolje med de fra kjemiske medisiner?

Det er ingen reell sammenligning mellom bivirkningene av hampolje og de giftige kjemikaliene det medisinske
systemet gir. Disse stoffene som legene leverer, er noe vi ikke bør ha i kroppen vår fordi de er levertoksiske.
Dette betyr at disse såkalte medisinene ikke bør inntas fordi de vil forgifte leveren vår og svekke dens funksjon.
I tillegg kan deres bruk forårsake en rekke andre helseproblemer som kan unngås hvis det ble brukt hampolje i
stedet.

Ved bruk av kjemiske medisiner utsetter vi oss ofte for bivirkninger som kan være enda verre enn det som
opprinnelig ble behandlet. Noen pasienter med sykdommer som kreft og diabetes etc. har til og med fortalt meg
at tilstandene deres var forårsaket av medisinene legene hadde gitt. Så det ser ut til at ofte er legene selv i det
minste delvis ansvarlige for pasientens nåværende medisinske situasjon. Mange pasienter har beskrevet for meg
i detalj de fryktelige bivirkningene de møtte forårsaket av medisinene de ble foreskrevet, så jeg ville prøve å
unngå bruk hvis det var mulig.

Siden kroppens kjemi og toleransen vår for mange andre stoffer  varierer  mye. Ofte  aner leger  ikke hvilke
effekter en opphopning av forskjellige kjemiske medisiner kan ha på vår helse og velvære. Ingen av oss er like,
og forskjellige medisiner blandet sammen er intet mindre enn en giftig kjemisk cocktail, som i noen tilfeller kan
ha helt uventede konsekvenser helsemessig for pasienten. Så hvordan ville en lege kunne faktorisere alle de
ukjente for å finne ut hva som er trygt og hva som er uakseptabelt?

Jeg tror ærlig at tilstander som Alzheimers og mange andre sykdommer ofte skyldes blandingen av kjemikalier
som legene deres foreskrev. Mange pasienter har fortalt meg om problemene de møtte med bruk av legemidler,
men når de sluttet å ta disse stoffene og begynte å innta oljen, forsvant problemene. For å oppsummere ting rett
og slett, hvis hampmedisiner blir produsert på riktig måte, er de ekstremt trygge og ufarlige å bruke, men det er
ikke det medisinske fagfolk gir.

Er det mulig å sammenligne effekten av allopatisk og empirisk medisin?

Når det gjelder meg, er det ingen sammenligning mellom allopatisk medisin og empirisk medisin. Allopatisk
medisin er for det meste bare en blanding av skadelige kjemikalier og giftstoffer som ingen bør innta. Empirisk
medisin (medisin fra planter) har blitt brukt i tusenvis av år, og medisiner produsert av hamp er uforlignelige
når det gjelder sikkerhet. Den medisinsk effektive og ufarlige hampharpiksen som oljen er produsert av, gjør
hampplanten til "Queen of all Empiric Medicine."

Gjennom årene har jeg vært i kontakt med mange pasienter som tok alt tilgjengelig for å behandle tilstandene
sine, og etter at alt annet hadde mislyktes, kom de til meg. Jeg tror pasientene som har brukt både allopatisk og
empirisk medisin er mer kvalifiserte  til  å snakke om forskjellen mellom kjemiske medisiner  og hampolje i
stedet for meg selv. Men dessverre er mange fortsatt redde for å stå frem, så jeg kan bare videresende det de har
rapportert.

De  fleste  av  disse  pasientene  fortalte  meg  direkte  at  de  ville  mye  tidligere  bruke  hampolje  i  stedet  for
medisinene legene ga. Rett og slett fordi det fungerte mye bedre, ikke hadde noen ubehagelige bivirkninger, og
på kort tid kunne mange gå tilbake til å leve et normalt liv. De opplevde ikke disse uttalte helbredende effektene
ved bruk av allopatiske medisiner, og de fleste mente at disse medisinene gjorde stor skade. Jeg tror dette sier
mye om hvorfor jeg nå ikke engang ville vurdere bruk av allopatiske medisiner, og i nær fremtid tror jeg mange
flere vil begynne å føle det samme.

Er det noen grunn til å være bekymret for avhengighet av THC?

Ekstrakter fra hampanlegget kan også brukes for å gjøre det lettere for de som er avhengige av farlige stoffer å
trekke seg fra bruken. Systemet forteller oss at marihuana har en gateway -effekt, noe som får de som bruker det
til å kaste livet sitt og bli avhengige av harde rusmidler. Uttalelser som dette er fullstendig tull. Hvordan kan
medisiner som er nyttige for å bryte avhengighet føre til at noen blir avhengige av de samme farlige stoffene
som forårsaker problemet?
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Jeg er  enig  i  at  hampolje  er  et  inngangsmedisin,  men det  er  en inngangsport  for  mennesker  som lider  av
avhengighet, og det tar ikke de som bruker det nedover veien til ødeleggelse, slik våre regjeringer vil ha oss til å
tro.  Når  du  virkelig  får  vite  hva  medisiner  produsert  fra  denne planten  kan gjøre,  vil  du  oppdage  at  den
medisinske bruken er ubegrenset.

La oss nå se på de “ødeleggende” effektene av en veldig stor overdose hampolje. Denne medisinen forårsaker
en halvkomatøs tilstand som kalles søvn, og når den produseres fra de riktige stammene, er den også et mye mer
effektivt smertestillende middel enn morfin. Hvis en vanlig person skulle ta altfor mye, ville de uten tvil sove
lenge, men når de våknet, ville de være uskadd og ikke bli avhengige.

Jeg har gitt denne medisinen til mange pasienter, men jeg vet ikke om noen tilstand som ville forhindre en
pasient i å bruke dette stoffet til god fordel; Likevel kan vi med tiden finne ut at det er de som ikke kan. Alt jeg
sier er at jeg ikke vet om medisiner som er mer effektive og trygge å bruke, og jeg er sikker på at det medisinske
systemet ikke bruker noe som de kan si det samme om. Se nå på effekten av hampolje og se på effekten av det
medisinske systemet gir. Jeg tror du vil være enig i at å ta det høyeste ut av hampemedisiner er omtrent den
styggeste unnskyldningen de kunne ha kommet med når du tenker på den skadelige og farlige naturen til stoffer
de bruker for å ta den.

Denne medisinen kan svelges, brukes lokalt, fordampes, eller du kan også bruke den i stikkpilleform med gode
resultater. Når du begynner å innta oljen, er små bittesmå doser tatt med omtrent åtte timers mellomrom best i
begynnelsen. Hvis du lider av en alvorlig tilstand og tar sterke smertestillende medisiner, bør du øke doseringen
så raskt som mulig og prøve å avbryte bruken av disse farlige stoffene.

For de som tror de trenger veiledning, siden legen din var den som satte deg på alle disse vanedannende, ekle
kjemikaliene i utgangspunktet, kan du be dem om råd om hvordan du best kan avbryte bruken av disse stoffene.
Hvis din egen lege ikke er villig til å hjelpe, ta kontakt med en naturopat eller homøopatisk utøver for råd. I
mange tilfeller tidligere har jeg sett folk gå av unødvendige medisiner alene uten råd fra noen.

Ved behandling med oljen kan mange pasienter som tar opiatbaserte medisiner umiddelbart kutte bruken av
disse farlige stoffene i to. I de fleste tilfeller kan pasienten i løpet av en til to uker gå helt av disse medisinene,
og de vil få mindre abstinenssymptomer.

Denne medisinen handler virkelig ikke om å få deg høy, den handler om å la deg bli helbredet av et naturlig
stoff som ikke skader. Hvorfor skulle vi som mennesker tillate andre å fortsette å nekte oss bruken av denne
medisinen? Den gratis medisinske bruken av hamp er den viktigste saken i vår tid, og siden så mange dør
unødvendig, blekner alle andre bekymringer til sammenligning. Hamp er medisin for massene som praktisk talt
alle kan vokse og produsere. Nå produserer utallige mennesker over hele verden sin egen medisin, og de oppnår
de samme resultatene som vi har beskrevet i vår informasjon. Tiden for forandring er nå nær, vær så snill å bli
med oss for å hjelpe til med å stoppe så mange menneskers lidelser og bringe håp til en ellers håpløs verden.

Hampplanten ble satt på denne jorden for at vi alle skal kunne bruke den fritt til mat, fiber, medisin, energi og
en  rekke  andre  bruksområder.  Ved  siste  telling  kan  over  50  000  forskjellige  ting  produseres  fra  denne
fantastiske planten. Når disse ulovlige restriksjonene fjernes, vil det sette folk tilbake til landet der de hører
hjemme. Nok en gang vil de komme i kontakt med naturen og bli mye mer selvforsynt. Millioner av jobber ville
da være der for å ta i jordvennlige hampbaserte næringer, og på kort tid kunne vi ha en hampebasert økonomi.
Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

“Da jeg begynte å ta oljen hadde jeg“ fryktelige ”bivirkninger, jeg må ha spist en halv eske smultringer !!! Ha
Ha Ha !!! Jeg skulle ønske jeg hadde litt mer, jeg sov fantastisk! Hver dag gledet jeg meg til natten slik at jeg
kunne sove. Jeg ville ta litt olje kl. 7.00, sovnet rundt kl. 9.30 og sov til kl. 8.30. Herlig!!!" Tom

"Ironisk  at  vi  daglig  hører  så  mange  historier  om  mennesker  som  bruker  cannabis  -konsentrater,  uten
skrekkhistorier,  ingen avhengighet,  ingen bivirkninger eller  relaterte dødsfall,  men lokale lovgivere kjemper
mot dyrking, bruk og salg av marihuana av hensyn til publikum sikkerhetshensyn ', som er en tildekning for
deres  lojalitet  til  Big  Pharma  og'  Booze-Barons  økonomiske  bestikkelser  for  å  begrense  veksten  av
cannabisindustrien i USA ... ”Raphael
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“Begynte å gi oljen til  min far denne uken. Avansert  prostatakreft  som har spredd seg til  noen flekker på
beinene. Så langt sover han mye og har fått tilbake appetitten. Han spiste ingenting på grunn av strålesmerter i
halsen. Noen av angsten hans har også slått til tilsynelatende munter gang i hodet!

Han får  fortsatt  smertestillende  medisiner  på sykehuset  som er  nyttige  for  akutte  smerter  til  ting er  under
kontroll. Doktorene vet ikke om oljen. Vi antydet til og med ideen om å kombinere olje med medisiner, men
leger kom tilbake med fabrikasjoner av uhyrlige bivirkninger. Ønsket å be dem om å vise oss studiene, men
ønsker ikke å sette farens løslatelse i fare ettersom vi har blitt markert som 'vanskelige' for å stille spørsmål ved
behovet for overdrevne medisiner som gjør ham verre og verre.

Jeg ville ikke ønske kreftbehandling på sykehuset på min verste fiende. Jeg hadde hørt skrekkhistoriene, men
jeg antar at på et eller annet plan trodde jeg at ting ville være annerledes for pappa. Håper inderlig at det ikke er
sent. ” Edmund

- Edmund, de hadde rett om mulige bivirkninger, men de ville være forårsaket av kjemikaliene de gir ham, ikke
av oljen. Jo før du får ham hjem og fyller ham full av olje, desto bedre er sjansen. Det er aldri for sent å
begynne med oljen, det eneste spørsmålet er om det ikke er for sent for det å komme foran sykdommen. Men
det er direkte knyttet til hvor mye olje du klarer å få i ham og hvor raskt.

Med dette sier jeg ikke at du ikke bør følge protokollen eller at du skal begynne med store doser. Få ham hjem,
følg protokollen og la oss håpe på det beste. JB

“Hei Jindrich, vil dele noen av“ bivirkningene ”av oljen. Først har jeg laget min egen en stund nå og også kjøpt
noen på en apotek (som min egen bedre!), Jeg har ingen spesiell tilstand eller sykdom, har sannsynligvis spist
nær 30 ml siden 2012, så ...

* kan ikke drikke alkohol mer ... ett glass vin og jeg er ute! Jeg prøvde ikke å slutte å drikke, men kroppen min
avviser det helt, og det faller veldig fint å være klar!

* Irisen i øynene mine er helt grønn ... ikke flere små brune prikker her og der (hvis du kjenner iridologi, er de
små prikkene en indikasjon på funksjonsfeil eller til og med sykdommer), så klare øyne betyr god helse! 

* Samme effekt for mine 10 år gamle gjeterhundklare øyne og mye energi! (Han har hatt omtrent 6 doser).
Oljen og alle de uventede bivirkningene !! Takk og Rick for all din innsats for å dele denne medisinen med
verden. Mye kjærlighet, Estelle "

“Jeg kan fortelle deg at jentehunden min (Shepherd dog) hadde kreft i melkekjertelen, store klumper. Jeg ga
henne  daglig  2  dråper  før  natten.  Om  3  uker  BORT  !!!  (Det  er  som  brystkreft  hos  mennesker  også
østrogenfølsomt !!!). OG det reddet vennen min, hun hadde blærekreft - Borte. SÅ GLAD for å kunne hjelpe
mennesker og dyr. ” Dolly

"Jeg gir alle tre hundene mine en dråpe olje daglig som forebyggende mot kreft etter å ha mistet hver hund
tidligere til kreft." Roger

"Jeg skrev nettopp i forrige uke om oppkast på oljen. Jeg stoppet endelig, og jeg bruker fremdeles den samme
oljepengen. Jeg føler meg bra nå. Jeg tror jeg avgifte alle farmasøytiske legemidler ut av systemet mitt. Det var
en elendig opplevelse, men detox er aldri morsomt. ” Robin

“Jeg vet ikke sikkert, men jeg antar at du tok for mye for tidlig. Det er noe som blir for høyt, og det kan få noen
til å kaste opp. Jeg vet dette av personlig erfaring. (Jeg skjønte bare at det hørtes nedlatende ut, jeg mente det
ikke sånn.) ”Tina

”Tina, jeg tenkte også på det og hadde mange spørsmål om hvorfor jeg var så syk. Jeg tror virkelig det var detox
på grunn av det som skjedde med meg i desember i fjor. Jeg ble fortalt av onkologen min at jeg var i de "siste
stadiene" jeg hadde gått tom for olje og hadde en IV Zometa for å styrke beinene mine. Det viste seg at oljen
fungerte som en allergipille og reddet meg fra effekten av Zometa. Av oljen ble jeg anorektisk, hadde store
smerter da Zometa gikk inn i beinene mine og kastet opp, fikk frysninger og ble innlagt på sykehus.
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Siden den hendelsen kunne jeg ikke engang sitte i  indisk stil  fordi ledd og hofter gjorde så vondt.  Da jeg
begynte på oljen igjen, hadde jeg det bra først, men ble gradvis syk. Jeg ble virkelig syk og da jeg kastet opp i
flere  dager og var elendig,  skjedde det noe merkelig,  alle  leddene mine ble ryddet ut  og jeg har ikke mer
leddsmerter etter 6 måneder. Jeg er fleksibel igjen. Jeg kan bare tro at oljen fikk det dritten ut av leddene mine
som kan bli hos deg i et år. ” Robin

“Det er veldig viktig å få så mye som mulig inn i en terminal pasient så snart som mulig. De fleste terminale
pasienter  har gjennomgått  kjemo/stråling,  smertestillende  midler,  etc.  Sørg for at  den er skikkelig laget  og
begynn å ta så mye som mulig så snart som mulig, og jeg ville ikke slutte å ta det i det minste før kreften er helt
borte! ” Bonny

"Når legene dine forteller deg" du er terminal ", vil du ikke prøve det som er der ute? Tenk på det ... Etter en
slik diagnose, hva har du å tape? Jeg har en niese som lever i dag ... på grunn av denne oljen ... Trenger jeg å si
mer? ” Carol

"Det er meg hennes niese. Det fungerte virkelig. ” Joanne

"Jeg gjorde en halvmaraton,  jeg samlet  inn $ 5000 til  kreftforskning. Lite  visste jeg at  det allerede var en
helbredende kur, og de ville ikke gi det til meg. De ga meg veldig sterk cellegift to ganger. De ødela leveren
min; de ødela nyrene mine. De sendte meg hjem for å dø i april i fjor. De sa at jeg ikke ville leve på seks uker.
Og her er jeg i dag, fremdeles i live, fordi jeg fant ut hvordan jeg lager min egen medisin, slik at jeg kunne være
her i dag.

Vi må fortelle alle om denne kuren. Alle trenger å vite: det er faktiske medisinske marihuana -produkter som vil
hjelpe deg å leve, og hjelpe vennene dine med å leve som har kreft. Alle trenger å vite: ingen trenger å dø av
kreft. Det er en kur, det har alltid vært en kur. De bare ... Big Pharma lar oss ikke ha det. Hvordan tør de ?!
Kreftforskning er en industri på flere milliarder dollar ... Og hva gjør de? De dreper mennesker som meg med
stoffene sine. Det er pisspreik! Det er en kur! Phoenix Tears olje fungerer! Fortell alle. Vær så snill!" Joanne

"Hei, jeg har tro på oljen og bruker den for tiden til min mor som har kreft, men jeg har et spørsmål, du sier at
du bør spise 2 gram på tre måneder, men mamma er veldig svak på grunn av sykdommen og bare tatt som en
unse og er i ferd med å møte tre måneder, men tar det fortsatt, og jeg vil vite om det er den samme effekten,
fordi du sa at det skulle være om tre måneder. Svar meg på meldingen fordi jeg er bekymret. ” Esmeralda

“Ikke bekymre deg for mye om hvor mye hun har tatt så langt. Bare prøv å få henne til å spise litt mer. Fortell
henne at hun skal spise et større stykke enn hun noen gang har gjort før, når hun sovner om natten, vil hun litt
etter litt kunne spise mer. Sørg for at hun spiser en større dose om natten, og hun vil bygge opp en toleranse
raskere. Faren min gjorde det samme de tre første månedene. Det tok lang tid før han var i stand til å spise over
et halvt gram om dagen, og kreften forsvant selv om han knapt spiste 1/4 gram om dagen (svulsten ble mindre).
Nå er han oppe i rundt et gram om dagen, og han har spist mer enn hundre gram på 10 måneder. Lykke til!"
Jose

Utskifting av medisiner

"Med min erfaring med oljen, vet jeg personlig ikke om en eneste farmasøytisk medisin som jeg ville være
villig til å bruke. Jeg har flere grunner til det, men den viktigste er at de ikke er nødvendige. Kroppen din kan
bare bearbeide det dine forfedre spiste; den er ikke klar til å behandle kjemikalier av noe slag, og forbruk av
kjemikalier vil til slutt føre til problemer. De kan hjelpe med tilstanden du lider av nå, men du betaler prisen
senere. Oljen resonerer med det menneskelige DNA og hjelper til med å regenerere og forynge celler i hele
kroppen. Oljen virker selektivt og angriper alt som er usunt i kroppen din. I tillegg gir ikke oljen skadelige
bivirkninger. I en liten overdrivelse sier vi gjerne at de eneste bivirkningene ved bruk av oljen er søvn, lykke og
helse. Det er ikke å si at en pasient ikke vil oppleve uvanlige tilstander av kropp og sinn, spesielt når de tar mer
olje enn de er vant til å ta. Men selv om de gjør det, hvis de bruker hampolje av høy kvalitet, vil de bare gå for å
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ta en lur og sove den. Det er ingen vits å prøve å bekjempe effekten av oljen, det er best å bare la den virke og
flyte med den. ”JB

“Ok, så jeg må dele dette. Jeg fikk litt olje fra en venn i en annen stat. Det første jeg tok var fra en apotek, og
jeg hadde en følelse av at det ikke var hva det skulle være. Jeg tok en ganske god dose hver få timer, og det så
ikke ut til å gjøre så mye. Da jeg fikk tingene fra vennen min i går, tenkte jeg at jeg kunne ta samme mengde
som jeg hadde hatt av apoteket. Gutten tok jeg feil! Dere tuller ikke når du sier start sakte! Når du har de
virkelige  tingene,  er  det  definitivt  sterkt!  Dessverre  hadde jeg  ikke  en god opplevelse  i  det  hele  tatt,  stor
paranoia og klarte ikke å sove hele natten. Sønnen min måtte faktisk komme og "passe" meg! Jeg er veldig
sliten i dag og føler fortsatt effektene, så jeg vil sannsynligvis ikke ta noen i dag, og hvis jeg gjør det, blir det
mindre enn et halvt korn ris! På den gode siden tror jeg ikke jeg har vondt i morges.

- Casey, lol.  Det er sannsynligvis litt  sativa i den nye batchen, så prøv å få en til. Olje produsert av det vi
anbefaler,  gjør ikke det. Jeg ville prøve en ny batch eller halvparten av det du tok. Noen ganger kan disse
ubehagelige følelsene oppstå hos noen, men når du først har lært hvordan du skal håndtere det, representerer det
ikke mye av et problem, som barnevakten din sannsynligvis kan bekrefte.

Men igjen,  som jeg  sier,  er  det  sannsynligvis  litt  energigivende sativa  i  oljen.  Men kanskje  det  har  bedre
smertestillende effekter enn den forrige oljen. Prøv å ta mindre og se hvordan det fungerer. Hvis du ikke liker
det andre gangen, så gi det til sønnen din for rekreasjonsformål eller bruk det lokalt (for skjønnhet osv.), Og få
ham  til  å  gi  deg  noe  mer  kraftfullt  og  beroligende  middel  som  vil  oppfylle  kravene  spesifisert  i  våre
"Retninger." Beste hilsner, JB

"Det fungerer for alle slags sykdommer og sykdommer. Hvis du tar det, se opp for kaliumnivået ditt, da det ser
ut  til  å  falle  hos  noen  mennesker.  For  alle  med  nyre-,  lever-  og  hjerteproblemer,  se  på  kjerteltilskudd  i
kombinasjon med RSO og q10 for regenererende effekter. ” Matthew

"Bare cannabinoider regulerer celler. De fleste salver/stoffer for sår er desinfeksjonsmidler og prøver bare å lage
en ideell situasjon for kroppen å helbrede. Cannabinoider er antibakterielle / soppdrepende / antivirale etc. etc.
og de regulerer cellene slik at de stygge skadede cellene blir regulert og ikke halv-ass reparert og kopiert. Med
andre ord er det mindre sannsynlig at du har arr etter bruk av cannabinoider på sår fordi celler er regulert med
følgende logikk:

Er jeg skadet litt? - Ja = Autofagi for å resirkulere/reparere cellen. Er jeg skadet mye? - Ja = Programmert
celledød (Apoptose)

Er jeg forbi min brukte etter dato? - Ja = Programmert celledød (Apoptose)

Er jeg ekstremt skadet? Ja = Nekrose. Når skaden er så alvorlig, med mindre cannabinoider påføres området, vil
de endogene cannabinoidene i blodet vanligvis ikke nå cellene og regulere dem, og det vil resultere i råttent
kjøtt / nekrose.

Kreft skyldes vanligvis en skadet celle som forblir uregulert fordi CB -reseptorene ikke fungerer på grunn av
skade.

Stoffer som er kjent for å forårsake kreft, er vanligvis stoffer som er trege til å gå ut av kroppen og forårsake en
konstant celleskade gjennom hele reisen.

Jo oftere cellene blir skadet, desto større er sjansen for at en celle vil eksistere uten fungerende CB -reseptorer. ”
Scott

Helbredelse av kreft med oljen
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Ut fra observasjoner av antall pasienter du har behandlet, er oljen effektiv for alle typer kreft, eller er du klar
over noen typer kreft som den ikke vil hjelpe med?

"Oljen  er  effektiv  i  behandlingen  av  alle  typer  hudkreft,  og  så  vidt  jeg  vet,  gjelder  det  samme for  indre
kreftformer og andre medisinske tilstander. Etter mange års erfaring med behandling av pasienter som led med
alle typer medisinske problemer. Jeg kan ærlig si at jeg ikke vet om noen tilstand som oljen ikke er en effektiv
behandling for.

Hampolje av høy kvalitet, når den er laget og brukt i henhold til instruksjonene mine, ser ut til å fungere på alle
typer kreft, og jeg er ikke klar over noen form for kreft som den ikke ville være effektiv å behandle. For en tid
siden hørte jeg om en studie som hevdet at THC kan forårsake en bestemt type kreft, men jeg tror dette bare var
mer propaganda som ble kastet inn for å hindre offentligheten i å lære sannheten. Jeg kan bare si at denne
studien må være feil, og jeg vil nå forklare hvorfor jeg kom til denne konklusjonen.

Enkelt sagt, de fleste undersøkelser forteller oss at kreft bare muterer celler som fikk formere seg på grunn av et
underliggende problem i pasientens kropp. THC dreper muterende celler. Så hvordan kan THC produsere selve
cellene som den er så god til å ødelegge?

Hvis du er ute etter behandlinger som kan forårsake kreft, trenger du ikke lete lenger enn kjemo og stråling.
Begge disse såkalte "behandlingene" er svært kreftfremkallende, så med andre ord kan og kan de forårsake
kreft. Selv en CT -skanning utsetter kroppen for en massiv dose stråling. Stråling får cellene til å mutere, og det
er det vi alle har blitt  fortalt at kreft er, som muterer celler. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske
planten

Kan oljen brukes sammen med kjemoterapi og stråling?

"Når pasienter stiller meg dette spørsmålet, forteller jeg dem at ja, oljen kan brukes sammen med kjemo og
stråling. Jeg er ikke i tvil om at bruk av denne oljen ville være veldig gunstig, og det ville gi dem en bedre
sjanse til å overleve effektene slike behandlinger gir. Likevel, hvorfor skulle noen i sitt rette sinn tenke på å ta
kjemo og stråling?

Kjemi og stråling helbreder  ikke kreft,  de forårsaker det,  og tidligere har  jeg nektet  å  gi  olje  til  folk som
planlegger å ta slike såkalte behandlinger. Hvorfor skal jeg risikere å gå i fengsel for å produsere oljen for noen
som planlegger å ta behandlinger som dette fra det medisinske systemet? Hvis en person velger å ta kjemo eller
stråling, for all del, er det deres valg. Men fra mitt perspektiv føler jeg at det ville være dumt fra min side å tilby
kuren, hvis disse personene er så opptatt av å la det medisinske systemet forgifte dem. Det er som å gi en
motgift mens du pumper gift i pasientens årer.

Tidligere har jeg gitt denne medisinen til pasienter som ønsker en effektiv behandling som ikke skader og gir
dem en veldig god sjanse til å overleve. Men jeg anser det meste av det medisinske systemet til å handle mer om
drap enn om medisin. Det er grunnen til at jeg forteller folk med alvorlige medisinske tilstander å ta oljen og
holde seg borte fra det medisinske systemet og legene deres.

Med mindre medisinsk fagpersonell begynner å oppføre seg rasjonelt overfor behandling av kreft, tror jeg det er
bedre at pasienten ikke søker råd i det hele tatt. Det medisinske systemet til slutt gjør vanligvis mye mer skade
enn godt og reduserer pasientens sjanse til å overleve. Skaden forårsaket og etterlatt av kjemo og stråling vil i de
fleste tilfeller føre til at pasienten dør, med mindre de får i seg store mengder olje for å avgifte seg selv. De aller
fleste som tar kjemo og stråling dør av effektene disse behandlingene forårsaker, og ikke av kreften de ble
behandlet for.

Som jeg sa, av min erfaring, ser det ut til at oljen virker på alle typer kreft, men jeg har hatt noen få mennesker
som kjøpte behandlingen og deretter nektet å ta den. Jeg kan ikke forklare deres oppførsel annet enn å si at det
til slutt ser ut til at de ikke var villige til å bryte med det medisinske systemet. Det har bare vært noen få som har
gjort dette, og så vidt jeg vet, døde alle disse pasientene til slutt. Jeg skulle ønske jeg kunne forklare hvorfor
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folk gjør tingene de gjør og hvorfor de er så hensynsløse med livet sitt. Men med mindre de er villige til å
utdanne seg om det medisinske systemet har i vente for dem, forventer jeg at dette vil fortsette. ” Rick Simpson,
Hamp: Den mest medisinske planten

Suksessrate for kreftpasienter?

"Når folk kommer til meg med en kreftdiagnose og de har nektet å ta cellegift eller stråling, er det nesten gitt at
de kan bli kurert med mindre de har ventet til de er på døden for å ta behandlingen, eller de nekter å innta oljen
på riktig måte.

Kreft kan til og med reverseres hos omtrent 75% av de som har blitt hardt skadet av det medisinske systemet
hvis de tar oljebehandlingen riktig. Imidlertid er det omtrent 1 av 4 som har blitt så hardt skadet at det beste man
kan håpe på er å gi dem en mye bedre livskvalitet  mens de fortsatt  er hos oss. Men for pasienter i denne
situasjonen gir inntak av olje fortsatt god mening, for det vil lette deres lidelse mye, og ofte vil de leve mye
lenger enn forventet.

Selv om du kan kurere kreften, vil til slutt skaden fra kjemoen og strålingen ofte føre til pasientens død med
mindre skaden som ble forårsaket kan repareres. Disse personene dør ikke av kreft; de dør faktisk av de såkalte
"medisinske behandlingene" de mottok fra det medisinske systemet. Som du kan se, har hampolje en fantastisk
suksessrate, spesielt når ingen leger er involvert. Men hvis det medisinske systemet ville begynne å oppføre seg
rasjonelt og bruke denne medisinen som de burde, tror jeg overlevelse kan øke enda mer.

Hvor mange mennesker du kjenner til har kurert seg selv med oljen?

Siden 2003 har jeg levert denne oljen til omtrent 5000 mennesker som led av alle typer medisinske problemer.
Mange av disse pasientene hadde flere medisinske problemer som trengte oppmerksomhet, men de fleste ble
kontrollert eller helbredet ved bruk av denne oljen. På grunn av ulovlig status for denne medisinen, førte jeg
ikke journal, men det er trygt å si at jeg har sett hundrevis av mennesker kurert med ytre og indre kreft, pluss et
stort antall andre tilstander.

I tillegg mottar jeg et stort antall e-poster hver uke fra hele verden, og forteller meg hvor mye denne oljen har
hjulpet pasienter i fjerne land. Da vi la instruksjonene på nettstedet vårt og brakte frem dokumentaren “Run
From the Cure”,  og forklarte  for  enkeltpersoner  overalt  hvordan de kan helbrede  seg selv,  vakte  det  mye
oppmerksomhet, og mange brukte denne informasjonen for å hjelpe de som trenger det med medisiner som
fungerte. Siden denne oljen er så lett å produsere, har allerede mange mennesker over hele verden opplevd
fordelene, og det er mitt håp at vi alle i nær fremtid vil ha frihet til å gjøre det samme. ” Rick Simpson, Hamp:
Den mest medisinske planten

Er det noen gang for sent å begynne å bruke oljen?

“Det er aldri for sent å begynne å bruke denne fantastiske medisinen. Selv mennesker som har blitt hardt skadet
av det medisinske systemet, har fortsatt en god sjanse til å komme seg. Vi hadde en herre med lungekreft som lå
på sykehuset og leger hadde gitt ham tjuefire timer å leve. Til tross for motstand fra det medisinske systemet, ga
sønnen ham en stor dose olje, og han forlot sykehuset dagen etter. Omtrent femten måneder senere døde denne
83 år gamle veteranen, men ikke av lungekreft, han døde på grunn av en eksisterende hjertesykdom som han
hadde lidd av i årevis. I løpet av de ekstra månedene han hadde levd, likte han en god livskvalitet, og han døde i
søvnen uten smerter. Er det ikke bedre enn å dø på et sykehus, drukne i din egen væske fra lungekreft?

Vi har hatt gode resultater i behandlingen av de som har stadium 4 -kreft og som ikke var forventet å leve.
Selvfølgelig kunne vi ikke redde dem alle, men en ting er sikkert, vi reddet mange flere enn det medisinske
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systemet kunne med sine vanvittige behandlinger og dystre overlevelse. Som jeg sa tidligere, er denne oljen
effektiv i behandlingen av alle typer kreft, men resultatene jeg ofte var vitne til hos de som lider av lungekreft
og  leukemi  var  virkelig  forbløffende.  Ofte  reagerer  denne  typen  kreftformer  veldig  dramatisk  på
oljebehandlingen, og det er ikke uvanlig at pasienter daglig ser forbedringer i tilstandene sine.

Jeg oppfordrer alltid de som tar oljen til å få den inn i systemet så raskt som mulig. Tanken er at jo raskere de
kan få i seg den THC-ladede oljen i kroppen, desto raskere kan de kurere kreften og andre tilstander. Dette vil
sikre at pasienten har en mye bedre sjanse til å overleve, men likevel vil de ikke bli skadet.

Jeg sier til alle med alvorlige livstruende tilstander: "Oljen vil enten redde livet ditt, eller det vil lette veien ut."
Selv om pasienten går bort, vil de gjøre det med verdighet, og effekten av alle de fryktelige smertestillende
medisinene kan unngås. Målet vårt er å redde så mange vi kan, men for de som ikke kan hjelpe, er det fortsatt
hyggelig å vite at de ikke trenger å gå gjennom en smertefull død som andre med de samme tilstandene må tåle
på sykehus. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Er noen vanskeligere å kurere enn andre?

"Folk som er  vanskeligst  å  kurere,  er  de  som har  latt  seg bli  alvorlig  skadet  av det  medisinske  systemet.
Kjemoterapi  og stråling  er  begge kreftfremkallende  behandlinger,  med andre  ord de forårsaker  kreft.  Hvis
pasienten kan overleve disse såkalte behandlingene, kan de være vitne til en reduksjon i størrelsen på en svulst.
Men til slutt forgifter disse behandlingene kroppen så sterkt at de ikke har noe immunsystem for å beskytte
dem. Dette i forbindelse med de kreftfremkallende effektene av selve behandlingene bidrar til å spre kreften til
andre steder i kroppen.

Siden pasienten ikke lenger har et immunsystem som fungerer som det skal for å beskytte dem, er de nå ute av
stand til å forsvare seg mot mange medisinske problemer som kan føre til deres død. Enhver rasjonell person
bør ikke ha problemer med å forstå hvorfor behandlingene fra det medisinske systemet ikke fungerer. Likevel
fortsetter legene å fortelle oss at det ikke finnes andre former for effektiv behandling. Jeg antar at dette beviser
at hvis du betaler leger og andre fagfolk nok penger til å ikke forstå noe, er de i de fleste tilfeller glad for å følge
det.

Jeg  må  også  nevne  det  faktum  at  ganske  ofte  pasienter  allerede  tar  medisiner  som  blokkerer
cannabinoidreseptorene, eller forstyrrer funksjonen til endocannabinoid -systemet. Slike medisiner inkluderer
Remonabant, Surinabant, Taranabant og Ibipenabant, for bare å nevne noen. Siden det var legene som foreskrev
disse stoffene i utgangspunktet, føler jeg at dette er noe som bør diskuteres med dem. Dette er en av grunnene til
at  jeg  sier  til  pasientene  å  gå  av  de  kjemiske  medisinene  så  snart  som  mulig.  Hvis  funksjonen  til
cannabinoidreseptorene er svekket, gjør det slike mennesker mye vanskeligere eller umulig å behandle.

Mange  mennesker  i  dag  synes  å  tro  at  tankene  våre  har  mye  å  gjøre  med  å  komme  seg  etter  alvorlige
sykdommer. De føler seg ofte sikre på at en positiv holdning og en sterk tro på behandlingen som brukes er
svært viktig når det gjelder helbredelse. Men de fleste som kom til meg trodde ikke da de begynte behandlingen
at denne oljen ville være til nytte. Så selv om jeg er enig i at kraften til positiv tenkning kan være nyttig, så det
ut til at de aller fleste av dem jeg behandlet kunne helbrede ganske bra uten det.

Jeg pleier å se på helbredelse vellykket som å ha mer å gjøre med riktig medisinering som brukes, snarere enn
tilstanden til en pasient. Jeg forventer at mange som tror på denne retorikken i new age vil ha en tendens til å
være uenige, men jeg har ingen grunn til å vri fakta om det jeg har vært vitne til. I tillegg har våre kjæledyr og
annet dyreliv også cannabinoidreseptorer i kroppen, slik at de også kan dra nytte av effekten av denne oljen. Jeg
har behandlet mange dyr, og selv om noen av disse skapningene var ganske intelligente, er jeg sikker på at
miraklene denne oljen produserte ikke hadde noe å gjøre med positiv tenkning. ” Rick Simpson, Hamp: Den
mest medisinske planten
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Leukemi

"Hvis du behandler noen som har leukemi med hampolje, gir det ofte resultater veldig raskt. Leukemi, etter min
erfaring, er en av de enkleste indre kreftene som kan kureres, og vi har sett spektakulære resultater med bruk av
denne oljen. Det første stedet THC går etter å ha kommet inn i kroppen er direkte inn i blodet. Hvis det er kreft i
blodet, vil det sannsynligvis ikke være tilstede lenge. Jeg har sett antall hvite blodlegemer hos de som lider av
leukemi falle dramatisk på to dager, og etter min mening føler jeg at det ikke finnes noen bedre behandling for
de som lider av denne tilstanden. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Behandling av hudkreft

"Hvis oljen produseres på riktig måte, vil den definitivt virke for å kurere hudkreft, og det tar vanligvis bare en
liten mengde olje for å utføre oppgaven. Påfør oljen på området som forårsaker problemet, og dekk den med et
bandasje. Påfør deretter frisk olje og et nytt bandasje hver tredje eller fjerde dag, og kreften bør snart forsvinne.

Jeg ber alltid pasientene om å fortsette behandlingen til kreften er borte, og deretter fortsette å behandle området
i omtrent to uker til, akkurat som om kreften fortsatt var der. Å gjøre dette vil sikre at alle kreftcellene er døde,
og jeg har aldri sett en hudkreft komme tilbake hvis instruksjonene mine blir fulgt.

Hvis du har hatt hudkreft ganske lenge og kreften er godt etablert, kan det ta litt tid å kurere, men vanligvis i
ganske alvorlige tilfeller vil hudkreft forsvinne på mindre enn en måned. I et ekstremt tilfelle kan det ta lengre
tid, men i så fall er det bare å fortsette behandlingen til den er helt helbredet. Mange mennesker kan kurere
hudkreft på kort tid, men alt avhenger av din egen helbredelseshastighet og hvor dypt innebygd kreften har blitt.

Hvor mange mennesker har kurert hudkreft ved å bruke hampoljen din?

Jeg har gitt oljen til hundrevis av mennesker med hudkreft. Vanligvis innen tre uker er kreften borte, og alt som
gjenstår er sunn, rosa hud. Jeg kan virkelig ikke gi deg et estimat av hvor mange pasienter som har brukt min
behandlingsmetode  for  å  kurere  slike  kreftformer.  Likevel,  siden  dette  blir  så  kjent,  forventer  jeg  at
hundretusener, om ikke millioner, over hele verden har kurert seg selv fra denne tilstanden på denne måten.

Kan du sammenligne denne behandlingen med standard prosedyrer?

Det er ingen sammenligning mellom behandling av hudkreft med hampolje og hva det medisinske systemet
pleier å kalle riktig behandling. Ganske ofte blir kirurgi utført, og noen ganger lykkes de med å fjerne alle
kreftcellene som er tilstede. Men å dømme ut fra de jeg har møtt, som måtte komme tilbake igjen og igjen for å
få det fjernet, vil jeg si at dette er ganske sjeldent. I altfor mange tilfeller må pasienter gå tilbake til legene sine
for å få disse operasjonene gjentatt igjen og igjen.

Selv når disse operasjonene utføres flere ganger, klarer det medisinske systemet ofte ikke å utrydde problemet.
Leger bruker også andre behandlinger for hudkreft, for eksempel flytende nitrogen og kremer som inneholder
kjemo. Disse behandlingene er vanligvis smertefulle, og i mange tilfeller fortsetter kreften å komme tilbake og
har en tendens til å bli mye verre.

Når hampolje brukes til å behandle hudkreft, dreper den bare de muterende kreftcellene, og tilstanden leges
vanligvis  raskt.  Denne  ufarlige  effektive  behandlingen  forårsaker  ingen  skade  på  friske  celler,  og  av  min
erfaring tror jeg at det er den mest fornuftige måten å behandle denne tilstanden på. Metoder som brukes av det
medisinske  systemet  er  minst  sagt  ubehagelige  til  sammenligning,  og  man  trenger  ikke  bekymre  seg  for
infeksjoner eller andre komplikasjoner når oljen brukes. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten
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Olje kontra kjemoterapi

Hva er de viktigste fordelene med denne behandlingen sammenlignet med cellegift, stråling eller andre 
kjemiske medisiner?

"Hampolje har tre hovedfordeler i forhold til såkalte konvensjonelle behandlinger. For det første gjør hampolje
ingen skade, for det andre virker det, og for det tredje dreper det ikke pasienten. Kjemoterapi, stråling og andre
giftige kjemiske medisiner gjør omfattende skade på kroppen og reduserer i alt for mange tilfeller sjansen for
overlevelse. I tillegg ender pasienter med slike behandlinger ofte med andre medisinske problemer forårsaket av
disse behandlingene selv.

Jeg kan egentlig ikke sammenligne hampemedisin med det medisinske systemet gir, siden jeg ikke anser det de
gir oss som medisin. Kjemiske medisiner er levertoksiske. Noe som bør gjøre det åpenbart for alle at slike
kjemikalier ikke bør være i kroppen vår, siden de er giftige og utgjør en fare for pasienten.

Kjemoterapi og stråling er begge kreftfremkallende, noe som betyr at disse behandlingene ikke bare er giftige,
men at de også kan forårsake kreft. Ofte kan størrelsen på en svulst reduseres ved bruk av cellegift eller
stråling,  men i  et  stort  antall  tilfeller  lar  den kreften enkelt  spre  seg.  På  grunn av  de  kreftfremkallende
effektene av slike behandlinger og deres giftige natur, ødelegger de immunsystemet når du trenger det som
mest. Etter min mening er det latterlig å kalle cellegift eller stråling for behandling for kreft eller en annen
tilstand, når de åpenbart ikke skal brukes i det hele tatt.

Kan bruk av oljen erstatte strålebehandling?

Begrepet strålebehandling høres ganske godartet ut. Det får det til å virke som om en pasient bare trenger å høre
på musikk på radioen, så blir de friske. Selvfølgelig, som de fleste av oss allerede vet, er dette langt fra det som
virkelig skjer, så la oss kalle det hva det egentlig er strålebehandling.

Jeg  tror  ikke  strålebehandling  er  bedre  enn  cellegift,  siden  begge  disse  behandlingene  er  giftige  og
kreftfremkallende. Hampemedisin bør være den første forsvarslinjen mot kreft og alle andre sykdommer, ikke
behandlinger som kan føre til at vi dør eller forverrer tilstandene våre.

Så langt jeg kan se, er det bare en raskere måte å dø på å la det medisinske systemet gjøre slike ødeleggende
ting mot kroppen vår. For noen fungerer kjemoterapi og stråling som en forsinkende taktikk, men til slutt er
skaden disse behandlingene gjør på kroppen din fryktelig. Hvis du er noen som tilfeldigvis har opplevd slike
behandlinger og deres varige effekter, kan du telle dine heldige stjerner fordi de aller fleste ikke er så heldige. I
tillegg vil jeg advare folk om at det er best å holde seg borte fra CT -skanning og slike ting, siden de også
utsetter pasienter for en massiv dose stråling som igjen kan forårsake kreft eller andre helseproblemer.

Hampolje er ikke giftig for kroppen, og når denne oljen brukes til å behandle kreft eller annen sykdom, skader
den ikke friske celler. Etter å ha tatt hampolje, setter det pasienten i en veldig avslappet tilstand, slik at de kan få
mer hvile og søvn, noe som fremmer helbredelse.

Fra  mitt  synspunkt  er  det  ingen  sammenligning  mellom kjemiske  medisiner  og  hampolje.  Kjemikalier  og
giftstoffer forårsaker skade og påvirker ditt velvære; de kan også ha alvorlige bivirkninger og kan til og med
føre til døden. Hampolje er ufarlig og oppmuntrer til god helse og rask helbredelse. Jeg liker å si at dette stoffet
fremmer livet, og fra min erfaring med bruk kan jeg faktisk rapportere at dette er tilfelle.

Vil du beskrive hvordan THC virker på kreftceller kontra friske celler?

For det  første  skader ikke THC friske celler,  men det kan ha ødeleggende effekter  på celler  som har blitt
kreftfremkallende.  De  fleste  individer  har  liten  kunnskap  om  hvordan  disse  cellene  oppfører  seg,  men  i
virkeligheten  prøver  kreftceller  å  begå  selvmord,  og  dette  er  et  veldokumentert  faktum.  Men  hvis
immunsystemet  vårt  er  blitt  kompromittert,  kan vi  ikke produsere nok naturlige  cannabinoider  til  å  stoppe
veksten. Når celler blir kreft, produserer de faktisk flere cannabinoidreseptorer, noe som gjør at de naturlige
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cannabinoidene som kroppen vår produserer lettere  kan komme inn.  De samme reseptorene vil  også godta
cannabinoider som THC som hampplanten produserer, og dette kan være til stor nytte for pasienten. Så hvis
kroppen din ikke produserer nok av disse naturlige stoffene til å stoppe kreftets vekst,

Ved å innta hampolje, gir den disse cannabinoider i overflod, og deretter kan sykdommen bringes under kontroll
og  kureres.  Kroppene  våre  produserer  kreftceller  hver  dag,  så  i  hovedsak  har  vi  alle  kreft,  men  hvis
immunsystemet vårt fungerer som det skal,  utgjør disse cellene liten eller  ingen fare for vårt velvære.  Når
immunforsvaret vårt blir svekket, er det ofte da kreft vil gjøre tilstedeværelsen kjent. Men hvis en person er klok
nok til å innta hampolje for å gi immunforsvaret et løft i stedet for å gå til det medisinske systemet, vil dets
tilstedeværelse ikke merkes lenge.

Vi har studert forskningsartikler om emnet, og jeg vil nå gi deg den vitenskapelige forklaringen på hvorfor THC
er  effektivt  for  behandling  av  kreft.  Når  hampolje  inntas  som  kreftmedisin,  forårsaker  THC  i  oljen  en
oppbygging av et fettmolekyl som kalles ceramid. Når ceramid kommer i kontakt med kreftceller, forårsaker det
programmert celledød, mens det ikke skader friske celler. Dette er måten det ble forklart i den vitenskapelige
forskningen vi har studert, men jeg har aldri sluttet å lete etter andre forklaringer.

Ved  hjelp  av  en  fantastisk  dame  ved  navn  Batya  Stark,  har  jeg  utviklet  en  ny  teori  som  involverer
pinealkjertelen og melatoninet den produserer. Fluor og mange av kjemikaliene som legene gir pluss andre ting
vi kommer i kontakt med, svekker ofte pinealkjertelens evne til å produsere melatonin. Melatonin er den største
antioksidanten som er kjent for mennesker, og den beveger seg til hver celle i kroppen vår. Pinealkjertelen og
melatonin den produserer kan spille en veldig dramatisk rolle for å opprettholde god helse og har faktisk mye å
gjøre med vår generelle følelse av velvære.

Når funksjonen til pinealkjertelen er svekket, reduseres dens evne til å produsere melatonin sterkt. Det har blitt
funnet at når vi blir eldre, reduseres melatoninnivået, og jeg føler at denne reduksjonen også kan ha en effekt på
utviklingen av kreft. Det er vitenskapelig bevist at bare røyking av hamp kan øke melatoninnivået mye. Kanskje
dette er en av grunnene til at personer som røyker hamp har lavere kreftfrekvens enn de som ikke gjør det. Tenk
nå på hva inntak av rå uforbrent olje ville gjøre for melatoninnivåene dine.

Etter det jeg kan forstå, fører cannabinoider i oljen til at pinealkjertelen går overstyrt og melatoninnivået øker
kraftig. Dette, i det minste delvis, er det vi tror forårsaker den fantastiske effekten denne medisinen har på så
mange tilstander, inkludert kreft. Hvis pinealkjertelen produserer store mengder melatonin, gjør det ingen skade
på kroppen, men det kan ha en ødeleggende effekt på sykdommen pasienten lider av. Når melatoninnivået
forblir høyt, kan sykdommen eller sykdommen som har plaget pasienten ofte bli kontrollert eller til og med
helbredet. I virkeligheten er jeg ikke lege, og jeg har heller ikke de nødvendige kvalifikasjonene for å bli det,
men jeg føler fortsatt at vi bør la tankene våre være åpne for andre forklaringer. Hvis jeg har rett om viktigheten
av melatonin, da kan det gi oss en ny måte å se på sykdomskontroll på, og det kan hjelpe til med å forklare
effekten av aldring som denne medisinen gir. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Kreft attester

Motto: Spontan remisjon av kreft ser ut til å skje overraskende ofte i nærvær av cannabisolje

"Venn har beinkreft. Har nettopp startet oljen i forrige uke, smertene er borte, han føler seg bedre. Onkologiske
leger er sjokkerte. ” Joe

"Litt gode nyheter i går. En mann vi nettopp hadde gitt noen gulvet legen hans da det ble funnet noen uker
senere at svulstene i lungene hans var borte, så vel som leveren som hadde krympet til bare et sted. Ett lite rør!
Vi har noen få på farten, og de har det bra. Jeg håper ting er bra. Phoenix Tears lever og har det bra. " Chris

“Oppdatering - Min 81 år gamle venn passerte 3 svulster sammen fra ansiktet (hudkreft) plateepitelkarsinom.
De hadde ingen sjanse mot verdens beste medisin. 5 uker på oljen, og han føler seg bedre enn han har gjort på
15 år. Appetitten er tilbake! Han vinner kampen !!! Vi vinner kampen! Jose
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Steve: Spiste han oljen og brukte den også lokalt?
Jose: Begge
Steve: Fantastisk Er det ikke fantastisk å vite at vi kan gjøre en forskjell i noens liv slik
Jose: Han begynte å gni 68% THC -olje blandet med olivenolje og kokosnøttolje på kinnet i 2 uker før den 
dukket opp. Han inntar den også uten olivenolje etter å ha gned den på innsiden av kinnet.
Jose: Hans lege ringte meg i går og fortalte meg at han også har hudkreft og ønsker at olje kan prøve seg selv.
Steve: Nå er det fantastiske nyheter om at legen ønsker hjelp. Godt gjort vennen min !!!! Og jeg er glad for at 
din 81 år gamle venn er tilbake for å nyte livet igjen.
Jose: Ja, det er virkelig fantastisk! Dr P vi vil kalle ham, er en kjent forfatter av et par bøker og en flott 
Naturopath Healer og en MD. Han har henvist 5 av pasientene sine til meg de siste 2 ukene. Alle terminale 
kreftpasienter. ”

“For to uker siden ga jeg en annen av min hud-/halskreftpasient/venn en helbredende olje for å innta og bruke
lokalt,  sammen med litt  kokosolje.  Tirsdag fortalte  han  meg at  huden på kinnet  hans  hadde åpnet  seg og
svulsten ble avslørt. Jeg ba ham fortsette å påføre oljen, men uten kokosolje, bare den rene helbredende oljen.
Han la helbredelsesoljen direkte på den eksponerte svulsten, og han sa: ”Bumpen som stakk ut forsvant dagen
etter. Det begynte å tømme i løpet av minutter etter å ha gned det på. Det siver ut - oljen trakk kreften ut som en
salve. ” Kreftsvulsten var der, nå er den borte ... To uker !!! ” Jose

"Et familiemedlem hadde svulster i halsen i golfballstørrelse innen 48 timer etter at oljen kastet opp svulstene
det virker. Det er dokumentert. Hjelper også med kvinnelige problemer. Ingen bryr seg om å finne kurer eller
hjelp for det som bare gir syntetiske hesthormoner, så lurer på hvorfor kvinner blir gale. ” Debra

“Hei  Rick  Simpson  og  Jindrich  Bayer,  jeg  ønsket  å  dele  noen  veldig  GLADE  GLADE  nyheter.  Mors
skanninger viste en "målbar" nedgang i  størrelsen på ALLE svulster i  lever og bukspyttkjertel.  I  tillegg er
svulsten i lungen hennes nå HELT, 100% BORT !!!

Det er så mye takk å gå rundt, men nummer én som fortjener mest kjærlighet er Rick for så åpent å dele denne
informasjonen med verden til å begynne med.

Takk Jindrich for alt du gjør, inkludert din støttende vennlighet og instruksjoner. Jeg vet at vi fremdeles går på
eggeskall med diagnosen/prognosen, men hvis ting fortsetter å forbedre seg (svulster krymper eller "løser" seg
som de kaller det uten ytterligere metastaser). Jeg vil til slutt sende deg henne før og etter medisinske rapporter,
slik at du kan se at du bidro til å redde livet til en utrolig, kjærlig, aktiv, givende kvinne, som utendørs plantet
urtehagen mens jeg skriver. : o). Mye kjærlighet, Barbara "

-Hei Barbara, takk, du gjorde dagen med e-posten din. Si hei til moren din for oss og sørg for at hun ikke går for
andre skanninger eller røntgenbilder eller andre kreftfremkallende tull. La henne gå etter hva hun føler, hun bør
spise 120-180g av oljen i løpet av seks måneder eller mindre. Hvis jeg var henne, ville jeg spist oljen hver dag
resten  av  livet  uansett,  kreft  har  en veldig  liten  sjanse når  det  er  olje  i  kroppen.  Vedlikeholdsdoser  er  en
ekstremt viktig del av denne metoden. Beste hilsner, Jindrich

“Moren min helbredet sin fase 3 småcellet lungekreft med oljen !! J Nevnte jeg at hun var kreftfri bare fire
måneder etter diagnosen? Vel, det er det som skjedde. J ”Dawn

“Faren min har også kreft i bukspyttkjertelen som spredte seg til leveren og lungene under cellegift, så spredte
det  seg igjen,  han var  veldig  uvel  og forverret  seg raskt.  Han startet  oljen  for  3  måneder  siden  den siste
skanningen mandag viser at alle de 7 stedene har forsvunnet og kreft i bukspyttkjertelen har krympet, han føler
seg 100% bedre og har livskvalitet tilbake. Oljen er virkelig fantastisk. ” Lisa

"Min far er også på oljen for kreft i bukspyttkjertelen som spredte seg til syv andre flekker, han har vært på
oljen i 5 måneder, alle syv flekkene som dukket opp mens de var på kjemo, har forsvunnet siden oljen startet og
kreft i bukspyttkjertelen har krympet, oljen lagret livet hans!" Lisa

"Hei, jeg ville bare oppdatere deg. Pappa har tatt en ny skanning siden oljen startet for 5 måneder siden for kreft
i bukspyttkjertelen. Siste skanning viste at kreften i bukspyttkjertelen hadde krympet og de andre 7 stedene som
hadde dukket opp mens han var på cellegift hadde forsvunnet siden oljen startet. Nye resultater viser at kreft i
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bukspyttkjertelen har krympet igjen, og det er ingen andre flekker som er fantastisk, med tanke på at det er
grunnen til at kreft i bukspyttkjertelen er så dødelig på grunn av hastigheten den sprer seg. Så åtte måneder på
fem av de månedene med å bruke oljepappa gjør det bra faktisk han føler seg bedre nå enn da han først ble
diagnostisert. Så takk igjen Rick, JB og alle som hjelper til med å få ut denne informasjonen hvis det ikke var
for oljen jeg ikke ville ha faren min! ” Lisa

“Min far var også kreft i bukspyttkjertelen i fase 4. Han hadde også 10 flekker på leveren ... det var slutten av
november 2012. Han har nå 1 flekk på leveren (.08) og 1 flekk i bukspyttkjertelen (8 mm). Vi slår dette. Legene
hans er sjokkert. Han går opp i vekt og alt i alt føles det bra. Cannabis -tilført olje er også bra. ” Angie

- Ikke lek med fortynnet medisin, Angie. Det er bra for aktuell bruk, men du vil ikke gi kreftpasienter infiserte
cannabisoljer som den eneste behandlingen. Full effekt fullspektret angrep fungerer best.

Spesielt for de som "må" ta en skanning "for se" hvordan det helbreder. Slike mennesker bør automatisk legge
til  ytterligere 60 g olje i  protokollen fordi de bare unødvendig har gjennomgått  en svært kreftfremkallende
prosedyre "for å se" hvordan de har det. Nysgjerrighet koster penger, beklager det.

Gratulerer og beste ønsker. Det er flott å se suksessen til mennesker som tenker annerledes. JB

“Jeg er et faktisk bevis på at RSO har en direkte effekt på MPNST og NF1. Medisinske journaler, MR, PET,
CAT -skanninger viser en betydelig reduksjon i svulststørrelse og aviditet. ” Kristyne

"Ok mine Peeps. I dag er dagen jeg bare hadde håpet på ville skje. Biopsiresultatene er inne. Corrie Yelland
HAR BARE MOTTATT AT HANS KREFT ER 100% HELT BORT !!!! JEG ER KREFTFREEEEEE !!!!!
Ikke engang noen dysplasi enn si det store C.

Til  mine utrolige,  fantastiske venner som samlet var ansvarlige for at jeg hadde råd til  medisinen = det er
absolutt ingen ord for å beskrive hvor takknemlig jeg er til hver og en av dere. Dere er fantastiske alle sammen!

Til Heather som først sendte meg RUN FRO THE CURE-Den videoen forandret bokstavelig talt livet mitt.
Hvem ville ha tykt det, hei? Jeg elsker deg! Til Rick Simpson, til Jindřich Bayer fra bunnen av mitt hjerte ...
TAKK for din kunnskap og din støtte. Jeg lever i dag på grunn av dere alle! Jeg er virkelig velsignet over å ha
så fantastisk familie og venner. ” Corrie

Hei  Jindrich,  bare  et  raskt  notat  for  å  fortelle  deg  at  jeg  så  legen  min  i  dag.  Rapporten  sier  at  kreften
(analkanalkreft) ikke lenger er påviselig. I fjor høst ble jeg fortalt at jeg hadde 2-4 måneder hvis jeg ikke gjorde
stråling. Jeg valgte å ikke stråle og prøve RSO i stedet. Tydeligvis fungerte det! Fra bunnen av hjertet mitt, takk,
takk, TAKK til Rick og til deg selv !!!! ” Corrie

"Min siste suksesshistorie. Dette er en kvinne i slutten av 50 -årene som ble diagnostisert med fase 3, men svært
nær fase 4 lungekreft. I dag mottok jeg dette: "Vel, moren min gikk på CT -skanning for en måned siden og fikk
resultatene tilbake for et par dager siden. Det er helt borte! Legen hennes leste dem og sa at den større massen er
klar, og at det ikke er noe igjen ...

Hun har KOL fremdeles, men vi skal jobbe med det og røykingen, lol ... Tusen takk for alle råd og kunnskap
om ting vi aldri var klar over. Alt kom sammen av en grunn, og vi er så glade. Gud velsigne deg og din familie."
Corrie

- Spontan remisjon av lungekreft ser ut til å skje overraskende ofte i nærvær av cannabisolje. JB

“Ok, alle mine fantastiske Peeps, dette kommer til å bli en lang lesning, men jeg tror jeg kan ha slått PAYDIRT
i går. Jeg har ikke sett tannlegen min siden september i fjor. På den tiden var jeg midt i kampen for livet mitt.
Tannlegen min ble fortalt at jeg hadde kreft. Vi hadde den vanlige samtalen, der jeg fortalte ham at jeg ikke
gjorde stråling og gjorde en "alternativ behandling". På den tiden hadde han spurt hva jeg gjorde. Jeg nølte med
å fortelle ham det, da han var kjent for sin "stivhet", men ba ham se på Run From the Cure. Han ringte meg
faktisk etter at han hadde sett det. Han sa at han som lege hadde en tendens til å være i boksen, at han hadde en
bror, (en lege) og en annen bror, (en farmakolog) og at de noen ganger "ikke har alle svarene."
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Spol frem til i går. Han var forbløffet over å se hvor godt jeg så ut, og øyeblikkelig målløs da jeg fortalte ham at
cannabisoljen hadde fungert. Han begynte å stille alle slags spørsmål. Mange av dem “vitenskapelige spørsmål”
som jeg ikke kunne svare på. Han spurte om kliniske studier, diff. sykdomstilstander behandlet med cannabis
osv. Han vil snakke med broren om meg selv, samt cannabis som en "kreftkur", og vil også at broren skal forske
på cannabis som medisin. Ville det være ok hvis han tok mitt mobilnummer og e -postadresse?

Her blir det stort. Hans bror, Dr. Jake Theissen, var tidligere dekan og var pioner i programmet Farmakologi
ved Waterloo University. Han er nå konsulent for legemiddelfirmaer og spesialiserer seg på "New Approaches
in Cancer Treatment." Han er sterkt knyttet til Canadian Cancer Society. (Det er også han som har blitt bedt av
regjeringen om å lede undersøkelsen av den utvannede kjemoskandalen.) John sa at broren ofte har sagt at det
må være noe bedre der ute for å behandle kreft. Noe naturlig, fremfor kjemisk. Jeg ba ham "se ikke lenger."
Cannabis er "noe naturlig".

Fingrene  krysset  peepsene mine.  Å ha noen denne innflytelsesrike  være på “vår  side”,  kan  være fryktelig
enormt!  Janet  Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh Avery,  Rick Simpson.
Cannabis Science, ville dere være ombord for å hjelpe meg med dette om nødvendig, og ville det være ok hvis
jeg ledet tannlegen min eller broren hans til dere?

Takk for at du leser Peeps. Fortsett å spre ordet ... CANNABIS OIL KILLS CANCER! ” Corrie

Sp. Har du noen gang sett RSO hjelpe til med å kurere prostatakreft? 

A. Selvfølgelig. Følg instruksjonene for best resultat. Her er et eksempel på hvordan det fungerer, og Dennis gir
også noen vitenskapelig forklaring om hvordan oljen fungerer. Følg likevel Ricks instruksjoner, spis oljen som
anvist  (lave  doser  som de  som Dennis  brukte,  er  kanskje  ikke  nok  for  andre  pasienter),  og  bruk  oljen  i
suppositorium. Beste hilsner, JB

"Tidlig  i  2013 ble  jeg  diagnostisert  med prostatakreft  som fikk  en Gleason 9  -vurdering.  Som mitt  første
alternativ tok jeg beslutningen om å prøve Rick Simpsons cannabisolje. Det meste av kreften var borte 90 dager
senere ifølge en annen biopsi, men svulsten var der fortsatt. Jeg bestemte meg for at dosen min var for liten,
som var en tiendedel gram per dag, så jeg bestemte meg for å gjøre det igjen i 90 dager. Denne gangen økte jeg
dosen til 3 tideler gram per dag de første 60 dagene og 5 tideler gram de siste tretti dagene bortsett fra den siste
dagen tok jeg et fullt gram. Den neste biopsien viste at svulsten var borte. Og enda bedre, kreften min var 99,9%
borte! Jeg takker Gud for at han ledet meg i cannabis direkte.

Før kreften hadde jeg vært veldig mot marihuana i noen form, men når du står overfor døden med den fryktelige
strålingen og kjemoen, tenkte jeg at jeg ikke hadde noe å tape. Urologen min sa at han aldri hadde sett noe
lignende, det var helt utenfor diagrammet. ” William

"Jeg  gikk  akkurat  ut  av  telefonen  med  urologen.  Min  mann  har  hatt  mange  medisinske  problemer  etter
prostatakreft for mange år siden. Han ble sendt inn for en biopsi for omtrent 2 måneder siden, men på grunn av
problemer i røret fra nyre til blære kunne de ikke gjøre en fullstendig biopsi. De fikk imidlertid nok vev til å se
at  prostatakreft  var  tilbake,  og  nå  var  det  kreftceller  på  blæreveggene.  De måtte  behandle  ham for  andre
problemer før de kunne gå tilbake og gjenoppta biopsien på grunn av andre medisinske problemer. Med store
vanskeligheter ble dette oppnådd i dag. Jeg tok nettopp telefonen med legen, og selv om han har nyreproblemer
på grunn av stråling og muligens  kan miste  en nyre,  ble  hun mer forvirret  av fraværet  av kreftcellen hun
oppdaget 2 måneder før. Ingen bevis på kreft, og hun kan ikke finne ut av det. Etter den første biopsien laget jeg
straks føniks -tårer. Vi har begge en ganske god toleranse, så i løpet av en uke til 10 dager hadde jeg ham på 1
gram dosen. En måned senere har vi ingen kreft til stede! Jeg er forbløffet selv om jeg aldri har tvilt på de
mirakuløse kreftene til det allmektige ugresset. Jeg har også en autoimmun sykdom som er sjelden (samme som
skuespilleren Harold Ramis). Jeg overrasker meg selv daglig, siden jeg har vært i remisjon i over 3 år, noe jeg
antar er ganske uvanlig. Jeg vet ikke hvorfor, men kanskje mitt daglige forbruk kan ha noe å gjøre med dette
også. 2 av legene mine er klar over behandlingene mine og støtter 100%. Så jeg er takknemlig Mr Simpson!
Takk for at du leder an! Jeg ville bare sende vitnesbyrdet mitt til deg fordi jeg er så takknemlig. Jeg vil donere
til saken din når han er hjemme, og jeg får ham til å bosette seg. Igjen takk fra bunnen av mitt hjerte! Med
vennlig hilsen DKS ”
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“Jeg har den samme sykdommen Harold Ramis døde fra forrige måned ... vaskulitt. Jeg har hatt det i over 15 år,
men ble faktisk endelig diagnostisert for omtrent 4 år siden da symptomene var så fryktelige at jeg ikke engang
kunne gå. Jeg har vært i remisjon nå i 3 år siden opprinnelig behandling av cytoksan (kjemo) og prednison.
Deretter på imuran for vedlikehold. Jeg ville slippe alle medisiner fordi bivirkningene for meg var verre enn
sykdommen. Legen min sa nei. Så jeg gjorde hva en annen hardhodet, sta mann ville gjøre ... Jeg tok meg av
dem med min egen tillatelse !!! Hehe. Steroider ned til 2 mg per dag nå. De er vanskelige å slutte !!! Siste
legebesøk, fordi jeg hadde det så bra, legen min tok meg endelig av medisinen jeg sluttet før (hun visste aldri at
jeg sluttet år før). Jeg vet ikke, men jeg har vært i remisjon i 3 år nå.

De fleste som lider av denne sykdommen har så mange problemer hele tiden, men jeg føler meg som en normal
person med bare noen få problemer sykdommen skapte i begynnelsen, som nevropati i føtter og hånd. Annet
enn det er jeg flink. Tren hver dag og løp. Alt jeg vet er at jeg som daglig cannabisbruker ser ut til å være en
veldig  heldig  person sammenlignet  med så mange andre som har  denne sykdommen og er  på en håndfull
fryktelige piller for å undertrykke immunsystemet og kontrollere sykdommen. Det eneste jeg vet er at cannabis
har bidratt til å få meg til å føle som jeg gjør i dag. Jeg har 100% støtte fra 2 av mine mange leger, den ene er
min nevrolog!

Det er veldig enkelt å lage din egen RSO. Jeg var nervøs først, så prøvde å lage en liten mengde først. Det viste
seg å være fantastisk, så med den kunnskapen laget jeg mer. Jeg fulgte nettopp Ricks oppskrift med litt hjelp fra
en venn! Fra et nylig Facebook -innlegg jeg skrev (jeg er UT om denne mirakuløse urten) har jeg hatt mange
private meldinger om suksessen familien min har hatt på jakt etter hjelp! Jeg er i ferd med å sette mine friske
voksne barn på vedlikehold bare for at de ikke skal ha sjanse til å få noe katastrofalt. Jeg elsker dette!!! Tusen
takk Mr. Simpson !!! Ditt engasjement for alle blir satt stor pris på av denne California -jenta !!! ” Deborah

“Min  mann  gjorde  Phoenix  Tears  -programmet  da  han  hadde  stadium  4  blærekreft.  Banerapporten  etter
operasjonen (som han IKKE ville ha hatt hvis vi hadde hatt mer tro på programmet) viste absolutt ingen kreft.
Jeg er ikke villig til å hevde suksess med Alzheimers, men for kreft er det absolutt ikke noe bedre alternativ. ”
Caren

“Hei igjen Rick! Jeg håper denne e-posten finner deg bra. Jeg skriver i dag for å spørre deg hvor lenge skal en
pasient ligge på oljen? Vi har en pasient med en enorm svulst. Han begynte 15. mars og har vært igjennom 40
gram så langt. Han har gått på 1,5 gram eller mer/dag siden dag 2. Stopper du ved den terapeutiske dosen på 60
gram?  Penger  er  en  faktor  for  denne  pasienten.  Han  har  ikke  betalt  noe  for  medisinen  sin  så  langt.
Omsorgspersonen deres har donert de første 60 gram olje, men kan ikke gi gratis medisin for alltid. Takk for
innspillet. Jeg verdsetter innsikten din. Med vennlig hilsen Janet ”

“Kjære Janet, Du sier at han har gått på 1,5 gram eller mer om dagen siden dag to. Oljen jeg produserer er så
sterk at det vanligvis tar en gjennomsnittlig person ca 5 uker å komme til det punktet hvor de kan få i seg 1
gram om dagen. Det kan være et problem med belastningen som ble brukt til å produsere denne oljen. Vanligvis
når pasienten har fått i seg 60 gram olje, er kreften borte. Men hvis det ikke er det, ville jeg fortsette å gi dem
oljen til den er det. Tiden det tar og mengden olje som kreves kan variere mye fra person til person. Vi er alle
forskjellige, og noen mennesker helbreder mye raskere enn andre. Vanligvis vil mennesker som har blitt hardt
skadet av kjemo og stråling kreve en lengre behandling og mer olje. Oljen må fjerne all skade disse såkalte
behandlingene har etterlatt seg. Mitt råd er å prøve å produsere oljen fra en annen sterk indica -stamme, men for
all del beholde ham på oljen, det er det eneste jeg vet som kan redde livet hans. Beste ønsker, Rick Simpson ”

“Jeg er ikke sikker på om dette er en suksess- Men jeg regner det sikkert som en! Bare hvis noen lurer på
hvorfor jeg har en mannlig stemme, er det ikke fordi jeg var en sigarettrøyker eller noe- jeg har aldri røkt, men
fordi jeg hadde fjernet skjoldbruskkjertelen. Jeg er 51 (og et halvt!) Og har brukt olje siden jeg var 20. Jeg
syntes alltid det var deilig å fordampe. For noen år siden- jeg begynte å ha problemer med å svelge, og legene
mine fant noder på skjoldbruskkjertelen. Noder på skjoldbruskkjertelen min som jeg måtte gå for krefttesting.
Når de gjør det- stikker de bare en stor assål i halsen din og kommer inn i nodene som skal testes. De gir deg
ingenting- ingen bedøvelse- på grunn av beliggenheten. Så- gjør dette et par ganger og se om du kan sitte stille.
Uansett- etter å ha blitt stukket 6x- og skjoldbruskkjertelen ble så stor at jeg hadde problemer med å svelge og
puste- fikk jeg fjernet skjoldbruskkjertelen. Med all kreften i familien min- tenkte jeg at jeg ville være foran
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kampen. Ingen kreft. Ingen. Jeg er den eneste i familien min som slipper unna kreft så langt. Jeg har drevet med
olje siden jeg var 20. Jeg har hatt omtrent alle kreftprøver der ute på grunn av familiehistorie- og nada så langt
Takk Gud! Du gjør regningen :-) ”Janet

“Hei Rick! Amy døde i morges. Amy sluttet å bruke oljen da tallene hennes kom merkelige. Du sa at noe ikke
luktet riktig. Vel, legene skrudde opp laboratorieresultatene hennes, og de var dårlige. Amy var så sliten (23
strålerunder, 3 eller 4 cellegift). Hun ga bare opp. Jeg tuller ikke. Hun hadde vært gjennom så mye før oss, at
hun følte at tiden var inne. Hun hadde rett. Uten oljen var det over. Uken før så hun så flott ut- jeg sverger! Hun
ville gå opp til to gram om dagen, og virkelig sparke dette. Så kom de forbannede testene tilbake, og hun var
ferdig. Jeg ba henne om å fortsette å ta det. Hvordan takler du dette? Jeg er ødelagt. Janet ”

“Kjære Janet, jeg vet hvordan du har det, kjære, jeg har opplevd det samme med noen få mennesker som jeg
hadde under behandling, og det er ikke en god følelse. Vi kan i det minste ta tak i at det vi gjorde hjalp, og det
er ikke vi som forårsaket skaden. Det er ofte veldig vanskelig å ikke bli dypt involvert med dem vi behandler,
og når noe slikt skjer, får det meg alltid til å kvele de som er ansvarlige. Jeg bryr meg ikke om hvor mye de
idiotiske legene synes om seg selv og yrket sitt, drap er drap, og før dette er over, kommer publikum til å se
dem alle for det de er. Jeg ser på det på denne måten Janet, vi kan ikke redde alle, men det vi gjør er å lette
lidelsen til utallige mennesker. Så alt vi kan gjøre er å fortsette, til vi kan bringe denne verden til fornuft. Du er
en  fantastisk  kvinne  med  et  stort  hjerte  og  det  du  gjør  betyr  så  mye  for  de  lidende  massene.  Så  prøv å
konsentrere  deg om alt  det  gode du har  gjort,  og  ikke  klandre  deg selv  for  andres  inkompetanse.  Det  er
mennesker som oss som gjør forskjellen og menneskene som oss som vil forandre denne verden, så ikke la noe
påvirke deg fra veien vi begge reiser. Beste ønsker, Rick Simpson ”

“Jeg delte Rick Simpsons Phoenix Tears på Facebook -veggen min mange ganger ... så en dag var en venn av
meg på hennes dødsseng med lymfom. Da hun så innleggene mine på oljen, begynte hun umiddelbart å ta oljen
og er nå KREFTFRI! Legene hennes er overrasket over at de fortalte henne at hun hadde tre måneder å leve…
DE VAR FEIL. ” Jamie

“Kjære Mr. Simpson, jeg har en pasient i USA som nylig har begynt på Phoenix Tears. Det er lovlig i vår stat.
Han er omtrent en måned inne i programmet, men har bedt om godt et gram om dagen fra den andre uken. Gjør
mer enn et gram om dagen noe godt? Jeg tok denne pasienten gratis, og jeg har en følelse av at han leker meg
litt. Han ønsket et gram om dagen siden uke to, og ønsket deretter to gram om dagen - og dette er ekstremt
potent. Jeg får sløyfe på et kvart gram. Vi bruker Buddha - 100% indica med over 15% THC -innhold. Hvordan
håndterer du pasienter som ønsker mer og mer? Takk, George ”

“Kjære doktor, jeg oppfordrer alle med en alvorlig tilstand til å ta oljen så raskt som mulig. Jo raskere de kan ta
det, desto raskere kan de bli helbredet. Jeg har sett noen få mennesker få i seg hele 60 gram -behandlingen på en
måned og kurere den endelige kreften. Men slike mennesker er sjeldne, og det er mer enn mulig at denne fyren
spiller deg. Jeg hadde et par mennesker som prøvde dette med meg, og jeg la løpet til dem. Jeg har ikke noe
imot å levere olje til de som trenger det medisinsk, men jeg vil ikke levere det til tullinger som er ute etter å lure
en svindel. Hvis du føler at denne fyren prøver å lure, kan du bare fortelle ham at han må finne på hampen selv
for å produsere medisinen. Hvis han er virkelig, vil han sannsynligvis prøve å gjøre nettopp det, hvis ikke, vil
du sannsynligvis aldri høre fra ham igjen. Du har ikke en endeløs tilførsel av denne oljen, og den må gå dit den
vil gjøre mest godt. Fortsett det gode arbeidet. Beste ønsker, Rick Simpson ”

“Jeg  behandler  en  kvinne  med  TERMINAL  kreft,  med  RS  hampolje,  og  hun  blir  endelig  bedre.  DET
FUNGERER!" voodootattooo

"Gjør det samme nå. 25% THC SKYWALKER OG, siste OG -olje var PSA -en min på 160. Etter 100 gram i
dag er det 7. ” Jimmy

“Hei Chris, oppdater ... kreften forsvinner ... hun fikk en telefon fra sin forvirrede onkolog i går formiddag.
Vanligvis har vi en ansikt til ansikt -avtale, men han ringte henne denne gangen for å informere henne om
resultatene av alle skanningene som ble gjort for noen uker siden.
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Lever - kreft  kan ikke lenger sees. Lungekreft,  den ene lungekreften forsvunnet og den andre lungekreften
redusert betydelig.  Bryst - han kommenterte ikke ... Han nevnte ikke brysttanken ... så mamma ringer ham
tilbake for noen spørsmål og avtaler en avtale for oss å gå inn og snakke med ham og se fortiden og nylige
skanninger. Jeg er redd hun ble litt sjokkert da doktoren begynte å snakke om lever- og lungekreft som forsvant,
og at hun glemte å spørre om brystområdet.

Alle skanninger var for en forhåndsvisning for en ny hormonterapi -sti ... men doktoren sier at hun ikke lenger
er en kandidat for hormonstudien ettersom en pasient må ha vekst i kreftområdet, og alle områdene hennes
vokser IKKE, men døende.

Vi er over månen med resultatene av oljen !!! Da jeg snakket med Rick for en måneds tid siden om min mor,
foreslo han at hun skulle gå på en 90 -dagers behandling, så vi planlegger det i begynnelsen av september. I
mellomtiden vil vi sette henne på en vedlikeholdsdose.

Wow! Hun visste fra starten av behandlingen at oljen virket på svulstene hennes, hun kunne føle at de krympet
og forsvant.  Vi  er  alle  så  takknemlige  for  at  du  introduserte  meg for  din  dokumentaridee  og  delte  denne
behandlingen. Jeg er hjemme i kveld hvis du har tid til å chatte. For alltid takknemlig, Cindy "

“Hei kjære Corrie ... Ville bare gi deg beskjed om at jeg ga oljen jeg hadde fra mamma til en venns venn som
har brystkreft ... Hun tok en måned, og det er i remisjon ... Noen kreftceller er død i svulsten ... Og legen var
overrasket og positiv og tilsynelatende hvis hun får bedre resultater neste gang vil hun begynne å gjøre noe med
oljen.  Jeg er så glad og takker Gud for at jeg lot  meg gi denne informasjonen om cannabisoljen til  denne
kvinnen .. :)) Så ønsket at mamma kunne ha tatt oljen hver dag ... ”

“Hei Rick, jeg har noen gode nyheter. Min mor tålte ikke mer psykisk erkjennelsen av at hun har kreft i brystet,
så hun ble operert. Imidlertid spiste hun 30g av dosen, og hun drakk noen urtete fra en fyr som har alle slags
medisinske urter, og hun la også bandasjene fra disse urter. Uansett, da leger tok den kreften ut, var den ikke
mer enn 7 mm stor og 100% vev, bare 1% var aktiv og ondartet og i døende fase. 3 leger så på dette, og de sa at
de aldri så noe slikt ... Så hvis hun gikk mer en eller to uker uten operasjonen, ville alt være borte. Nå tar hun
hver dag oljen i 1 og et halvt gram, og hun forstår nå at operasjonen var helt unødvendig.

Imidlertid  er  hun  mye  roligere  nå  da  hun  var,  fordi  hun  var  flau,  så  vi  kunne  ikke  snakke  henne  ut  av
operasjonen ... men nå er alt bra, og urter og olje gjorde jobben sin også. Uansett ga de dumme legene henne 23
radioterapier, men hun sa at hun ikke ville gjøre det og legen sa mellom linjene at hun har rett. Det er utrolig
hvor langt disse legene kommer. Alle sier hei, Rick. Tusen takk for anbefalingen, og tusen takk til Jindrich nok
en gang. " Sasa

"Rick ... en venn hadde nettopp fjernet en hjernesvulst fra hodet hans ... han har flekker i lungene ... de vil at
han skal ha cellegift og stråling ... ville tatt olje som sløsing mens han var på cellegift og stråling? Å se hvordan
han har det etter at hjernesvulsten ble fjernet er bemerkelsesverdig, han er 80 % bedre enn han var forrige uke
med den tingen i hodet ... Jeg vil fortelle ham at han ikke skal gjøre kjemo og stråling og gjøre oljen, men det er
det ikke mitt valg ... ”Sharon

- Sharon, det ville øke sjansene hans for å overleve. Men faktisk vil kjemoen bare føre til at han må spise 120-
180g av oljen etterpå  bare for å  angre skaden. Selvfølgelig,  det er  hvis han overlever  forgiftningen.  Beste
hilsner, JB

"For alle dere chuckleheads som tror Rick Simpson er svindel, bør dere vite at Michelle Aldrich nettopp har
kurert sin stadium 3 lungekreft med cannabisolje, levert av Valerie Corral og WAMM! Hvorfor kan ikke medier
og  leger  begynne  å  fortelle  sannheten  for  en  gangs  skyld  ?!  Cannabis  kurerer  kreft,  herregud  !!!  Og  de
uansvarlige menneskene er de som prøver å dempe denne virkeligheten, ikke mennesker som meg og Tommy
som vil at verden skal vite sannheten om cannabis og kreft. ” Steven

"Hei alle sammen, jeg har gode nyheter. Kona fikk sitt PET -skanneresultat mandag. Hun hadde kreft i 5 år etter
6 runder med cellegift og en stamcelletransplantasjon, så kom det fortsatt tilbake. For 6 måneder siden skulle

58



KUR FOR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

hun gjøre en ny transplantasjon, men den ble kansellert fordi de ikke fant noen donor. Så hun begynte på oljen.
På mandag fortalte legen oss at kreften var borte. Takk for oljen, Rick. Du er mannen, takk. " Luc

- Takk, Luc. Medisinsk dokumentasjon er mer enn velkommen. Hun bør holde på en vedlikeholdsdose, jeg ville
spise så mye olje som mulig når det var mulig.  La henne holde seg unna flere skanninger,  hvis mulig.  Et
vitnesbyrd på Youtube ville være flott. Beste hilsner, JB

“Året 2013 er nå borte, og jeg er glad jeg kan se 2014 som legene ikke trodde jeg kunne se året 2013. Men her
lever jeg fortsatt og har det bra. Noen få mennesker som jeg ikke har sett på flere år sa, wow, du lever fortsatt!
Ja, jeg lever fortsatt fordi jeg har brukt riktig urtemedisin (cannabisolje) for å drepe min uhelbredelige GBM -
hjernekreft.

Så takk Gud for at du viste meg måten å helbrede på. Og Dr Tiew Han for dine ferdigheter innen kraniotomi,
også Rick Simpson for å dele kunnskapen din om denne God Sent OIL, og min kone Cinimin Mansur for å ta
vare på meg, og mine engler for din ydmyke hjelp, og venner og familien min for deres fantastiske støtte og
kjærlighet. Uten dere alle er det umulig å se meg frisk igjen. Jeg føler meg så heldig og velsignet. Og ja, jeg tror
på engler.

Lykke til alle sammen for 2014, prøv å ikke stresse, vær lykkelig og vær sunn. ” Elia

“Jeg vil gjerne takke (xxx) for oljen som ble donert for kreften min !! Per nå er det ingen kreft i kroppen min !!
Det fungerer virkelig folkens, beviset er alt i min journal! Tusen takk og store rekvisitter til Tears !!! ” Becky

"Tommel opp til Jindrich, han hadde helt rett i at aktuell applikasjon ble påført direkte på huden i stedet for på
bandasjen. Forskjellen var som natt og dag. " Roland

-- Selvfølgelig. Tinkturer med 20-30-50% olje fungerer også bra, fordi de lett kommer under overflaten. I noen
tilfeller er hampfrøolje (eller sheasmør) og hampoljeblandinger også svært fordelaktige. Men logisk sett, jo mer
olje du får rett på såret, jo bedre. JB

"Jeg skrev før at vi hadde suksess med å behandle brystkreft. Nå sa leger til pasienten at resultatene hennes er så
gode at hun må gå på jobb. Pasienten sa TAKK GUD og legen sa at hun må takke ham for ikke å gud, og jeg
spør hva han gjorde, men fortsatte å fortelle henne at hun må ta kjemo og stråling ... gal doktor .. .

Men vi tok det til neste nivå, vi helbreder noens ansikt fordi det ble ødelagt med piller for 5 år siden. Denne
personen hadde store problemer med tarmen, og de tror at det først var kreft, og de ga henne noen sterke piller
som ødela ansiktet hennes, hun var som en frosk. Da sa de at det kan være Crohns sykdom og så videre og så
videre.

Poenget mitt er at denne personen prøvde å helbrede ansiktet hennes i 5 år uten å lykkes. Hun la hampolje på
ansiktet hennes 5 ganger, og igjen kan vi ikke tro hvordan huden hennes ser ut nå. OMG hun er så glad nå at
hun kan være seg selv igjen.

Jeg prøver å ta noen bilder, men hver tredje dag, men huden grodde så fort at jeg ikke kan vise deg hvordan
ansiktet hennes så ut før, men med hennes tillatelse vil vi i de følgende dagene vise hennes gamle bilder (bare
ansiktshuden) og ny slik at dere kan se forskjellen ... ”Jasmin

“Jeg er en 39 år gammel kvinne med 2 år og har møtt brystkreft. Denne oljen er min medisin og kur. Disse
menneskene er så fulle av grådighet. De aner ikke smerten og smerten vi og våre familier går gjennom. Bare
egoistisk grådighet. Karma. " Sally

“Vel, to uker ... Legen sa at jeg hadde en 2-3 cm svulst i blæren. Ville ta meg direkte til OR. Fikk den til å
forsvinne på mindre enn 14 dager. Bekreftet av CT -skanning. Diagnostisert 2/15, CT -skanning 2/29. Gersh

“Denne CT-skanningen ble utført 14 dager etter at en 2-3 cm svulst ble observert, via omfang, i blæren min. På
bare 14 dager, med kun essensiell cannabisolje, observeres ingen svulst i blæren. Bare cannabis ... 14 dager ...
borte. Lovgivere forstår dette. Ikke ta medisinen min. Dette er ikke bare en annen måte å bli full på. Denne
medisinen redder livet mitt. ” Gersh
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“OK ... Jeg mottok patologirapporten. Svulsten i blæren min hadde krympet før de tok den ut. Sist legen så den,
målte den ca 2,5 cm. Da de fjernet den, hadde den krympet til 0,5 cm. Jeg lurer på hva denne legen vil si om
det. ” Gersh

“Kjære Rick, Gud velsigne deg! Jeg har mistet min mor, min bestemor, kjære tanter og onkler og venner til
kreft gjennom årene. Men den som slo meg hardest var min nydelige, intelligente, fantastiske søster Kim. Hun
ble diagnostisert med stadium 4 lungekreft i juli 2010 i en alder av 42 år, og i februar 2011 var hun død. Jeg vet
ikke hvilke behandlinger hun benyttet  fordi hun ikke fortalte noen i familien at hun døde for sent, og eks-
mannen hennes narkotika gikk inn i hennes omsorg og låste familien ute. Jeg fant ikke ut om oljen før den siste
måneden, og jeg har forsket hardt siden den gang. Først trodde jeg at det var slangeolje, som mange andre ting,
men så langt har jeg listet opp 27 mennesker som hevder å ha kurert eller redusert kreften betydelig med den. 27
mennesker !!! Og det er bare på YouTube og nettblogger alene! Jeg skulle ønske jeg hadde visst om dette
tilbake i 1997, da mamma ble diagnostisert, eller i 2000 da bestemor min kom ut av remisjon, eller i 2010 da
søsteren min ble bedt om å gå hjem og dø, eller i fjor da min bror -lov ble diagnostisert med kreft i munn og
svelg og måtte få halve ansiktet fjernet og rekonstruert. Men nå gjør jeg det, takket være deg. Gud velsigne deg
og alt du elsker, og takk for at du jobber så hardt for å gjøre denne fantastiske medisinen tilgjengelig for alle. ”
Denise og takk for at du jobber så hardt for å gjøre denne fantastiske medisinen tilgjengelig for alle. ” Denise og
takk for at du jobber så hardt for å gjøre denne fantastiske medisinen tilgjengelig for alle. ” Denise

- Kjære Denise, hva skal jeg si? De drepte moren min med kjemo på grunn av tidlig småcellet lungekreft, så jeg
vet nøyaktig hvordan du har det. Ikke noe hyggelig. Hele tiden burde medisinen ha vært tilgjengelig og var ikke
bare fordi noen ønsker å tjene penger. C'est la vie, men ikke alle vil bare svelge det så fredelig som jeg har. Det
er en veldig traumatisk opplevelse når du finner ut om hva all oljen kan herde eller kontrollere og hva som har
blitt brukt i stedet for den.

Vennligst send meg listen over de online attestene, det kan være interessant og nyttig for andre som var like
hjernevasket  som jeg var før jeg møtte  Rick og fant ut  om den virkelige situasjonen innen "konvensjonell
medisin".

Takk for støtten og for å hjelpe oss med å spre ordet om denne medisinen. Etter to og et halvt års arbeid med
Rick, kan jeg bare si at riktig produsert og brukt olje gjør akkurat det han sier den gjør. JB

“Hei Corrie! FANTASTISKE nyheter nok en gang. Min venn ***** ***** du snakket med og sendte til *** i
Los Angeles, vel, han har gått på cannabisolje i omtrent to måneder nå, og han gikk for å få utført medisinske
skanninger  i  dag  og det  er  IKKE MER KREFT i  kroppen hans  !!!!!!!  ALT KLART!!!!!!!  Han er  utover
takknemlig for deg for meg for å fortelle ham om deg og utover takknemlig for at du fortalte ham om **** !!!

TAKK for alltid mer. Du er så god til å hjelpe alle disse menneskene du ikke engang kjenner og redde liv over
hele verden! Jeg kommer til å kjøre ned til Los Angeles for å jobbe med **** og prøve å stoppe all diaré og få
meg fra toalettet fra å gå 60-80 ganger om dagen. Hva med dette for enda en fantastisk rapport? Vi ELSKER
dette !! "

“Jeg vil  dele en kommentar  fra legen min i  dag.  Jeg har hatt  blæreinfeksjon lenge og legen har behandlet
infeksjonen. I dag tok han et førstehånds blikk med et kamera (ikke mye moro) OG det ser ut til at jeg har
restene av en blæremasse (svulst) som har DØDT på plass (hans ord ikke mitt) og får infeksjonen til å henge.

EN GANG TIL! HANS ORD IKKE MIN; Dr. sa: "Jeg har praktisert medisin i over 40 år og har aldri sett en
svulst dø på plass uten noen form for inngrep utenfra." Jeg har tatt olje av og på siden mars, men siden avlingen
kom inn har jeg dosert olje i omtrent 6 uker. Skal ha en liten ryddeoperasjon 8. oktober for å sikre at massen er
borte (hvis jeg ikke passerer den før da). Jeg HADDE noen tvil om oljen, men FOLKS JEG HAR IKKE TVILT
MER.

Jeg har nok knoppmateriale til å sminke omtrent 5 eller 6 gram olje. Materialet som brukes er Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. Jeg kan ikke fortelle deg hvor fornøyd jeg er med resultatene så langt. Jeg har ikke
fortalt doktoren min noe ennå, for i FLa vil noen Dr. nekte å behandle deg. Så foreløpig vet han ingenting. ”
John
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- Men du vet mer enn nok, John. Gratulerer. Jeg ville fortsette å ta oljen, og jeg ville forlate operasjonen for
senere. Ingen flere skanninger hvis det er mulig. Og jeg ville også ta oljen i suppositorieform, du vil alltid ha
oljen så nært som mulig det ømme stedet. Prøv også å lage oljen fra mer enn en stamme for best resultat, hvis
du kan. De beste ønsker til deg, JB

“Full  enighet  der  JB.  Og  understreker  forsinkelsen  ved  operasjonen.  Alt  invasivt  kroppsarbeid  tillater
infeksjoner i systemet. Gjennom dårlige vaner og total mangel på respekt for sine egne undringsmedisiner har vi
nå antibiotikaresistente kjøttspisende bakterier, som finnes på de fleste sykehus. RSO vil fikse det, men hva
med en kirurgisk "feiljobb"? Run From the Cure sier alt. ” Tielman

“For tre dager siden behandlet vi en venns basalcellekarsinom med RSO. Vi sjekket det i dag, og det hadde
nesten gått. Vi brukte RSO på nytt og dekket med et bandasje. Vi sjekker det om tre dager til og regner med at
det  er  borte  etter  resultatet  fra  de foregående 3 dagene.  Denne er på høyre hånd.  Tidligere  kreftformer  vi
helbredet for ham, var på venstre hånd. Hurra, det fungerer. " merke

-- Ja det gjør det. Vi ville ikke gjort det vi gjør hvis det ikke gjorde det. JB

“Jeg heter  George,  og jeg vil  gjerne gi deg mitt  vitnesbyrd.  I  en alder  av 82,  22.  desember 2010, ble  jeg
diagnostisert med kreft i spiserøret. Jeg ble fortalt at jeg ville ha 6 måneder til 2 år å leve, og muligens kan det
kreve en stint i halsen på et tidspunkt etter strålebehandling for å hjelpe med å svelge.

Før diagnosen hadde jeg problemer med å puste og svelge mat, hadde hevelse i begge beina og ble trett av lett
aktivitet.  Jeg hadde gjennomgått  strålebehandling tidlig i 2011. I september 2011 hadde jeg vanskelig for å
svelge og tygge fast mat. Jeg følte at jeg ble kvalt. Maten min måtte kuttes i små biter. Jeg foretrakk å spise
grøtaktig mat og Boost shakes i stedet. Jeg opplevde også alvorlig gass i magen. Gassen flettet gjennom magen
min som torden og lyn. Jeg begynte å oppleve svimmel episoder pustevansker, kortpustethet og svette. Balansen
min var dårlig, og jeg klarte ikke å komme meg veldig godt rundt. Det var vanskelig å bære dagligvarer til
suiten min uten ånde og svette.

Senere sendte en alvorlig episode av svimmelhet meg til sykehuset, og legen satte meg på en ny blodtrykkspille.
Kort tid etter sykehusoppholdet, kom en fremmed til meg og tilbød meg hampolje for å behandle kreften min og
ledet meg til Phoenix Tears -nettstedet for mer informasjon. Jeg var urolig i begynnelsen og livredd for å ta
hampolje, jeg har alltid trodd at cannabis var et inngangsmedisin som ville forårsake avhengighet og føre meg
til andre harde rusmidler. Etter å ha undersøkt Rick Simpsons hampolje bestemte jeg meg for at jeg skulle ta
behandlingen. Jeg innså under og etter behandlingen at hamp/cannabisolje er "inngangsporten" til bedre helse.

Etter min første dose -1/2 riskorn med hampolje, la jeg merke til at den virket i kroppen min med en gang.
 Jeg kjente den flyte gjennom kroppen min fra fingrene til tærne. 
 Jeg opplevde en følelse av avslapning, lykke og en forbedring av humoren min. 
 Beina mine føltes gummiaktige som etter 6 timer bleknet. 
 Pusten var roligere mens du hvilte og også mens du sov
 Etter dager/uker:
 Mine hauger/hemorroider forsvant.
 Smertene i skulderen redusert
 Kortpustethet redusert. 
 Fra den andre dagen ble oppbygging av gass og ubehag i magen beroliget og ble mer vanlig og fortsatte

behandlingen. 
 Jeg  reduserte  og  sluttet  å  ta  blodtrykkspiller  da  blodtrykket  mitt  ble  for  lavt.  Når  jeg  var  slukket  for

blodtrykkspiller, normaliserte jeg meg
 Hevelse i både ben og ankler ble betydelig redusert. 
 Dempet appetitten og regulerte vekten min - jeg mistet 26 kilo så langt. 
 Hudfarge forbedret
 Svimmelhet forsvant
 Hjerteslag virker mer vanlig og ikke så plagsomt, regnet med at jeg har uregelmessig hjerterytme siden

fødselen 
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 Tarmbevegelser ble mer regelmessige
 Opplevde bedre, mer avslappende søvn. 
 Balanse og koordinering forbedret
 Kunne komme seg bedre rundt uten åndepust. 
 Ble mer artikulert i samtaler
 Endret mitt syn på ting og forhøyet humøret
 Endret syn på marihuana
Generelt forsvant alle symptomer jeg opplevde før jeg tok hampoljebehandlingen.

Det tok meg 3 1/2 måned å fullføre behandlingen. Denne opplevelsen var ikke så ubehagelig. Det var imidlertid
en justering da jeg økte dosene, men etter en dag eller to ble alt justert. Jeg fulgte dosestigningene foreslått av
Rick Simpson mer eller mindre.

Etter 2 måneders behandling var besøket mitt hos onkologen overraskende. Han uttalte at hudfargen min så bra
ut,  blodtrykk  og  hjerterytme  var  normalt,  og  fordi  jeg  ikke  hadde  problemer  med  å  svelge,  var  det  ikke
nødvendig med en stint. Han uttalte også at røntgenbildet fra en tidligere avtale så bra ut og at jeg ikke trengte å
komme tilbake på minst 6 måneder. Normalt skulle jeg oppsøke onkolog hver tredje måned ...

Jeg tror at hampoljen drepte kreften min. Alle de andre helseforbedringene jeg opplevde fra hampoljen får meg
til å føle meg som en ny mann. Jeg er helt overrasket over miraklet med hampolje. Jeg er så takknemlig for at
jeg bestemte meg for å ta hampoljen.

Hampolje fornyet helsen min og forlenget livet mitt. Jeg takker deg, Rick Simpson, Gud velsigne deg! Fortsett
med det gode arbeidet! Jeg er helt overbevist om at hampolje kan redde liv. Takk skal du ha." George

“Mini-oppdatering for George ... Til dags dato har han gått ned 31 kilo, nå, for kort tid siden måtte han besøke
tannlegen på grunn av hans vektnedgang (han pleide å være omtrent 280 kilo). Han har lært at han kunne gå opp
i vekt ganske enkelt  hvis han ville  nå,  men han velger en sunnere lavere vekt  og livsstil),  han måtte  sette
protesene på nytt/justere. Tannlegen hans bemerket hvor godt han så ut og at fargen hans også var bedre.

Jeg må nevne at George sa at han fortsatt har hatt god pust, og ingen problemer med å kvele lenger, han hadde
en biff, potet og grønnsaker til kveldsmaten tidligere denne uken, og maten gikk ned mye, mye lettere enn noen
gang vant før "behandlingen". Han forteller oss at han besøkte fastlegen (vanlig lege) tidligere denne uken ...
Legen hans utbrøt "WOW !, er du sikker på at du er den samme George som jeg har sett før?" Doktoren sa også
at fargen hans har blitt bedre. George forteller meg at han senere viste legen sin hvor mye mer væske han mistet
i begge beina og fortalte at han tror det er nesten borte ... Så sa legen: "George, du har ikke lenger ødem."

Han har skaffet seg noen gamle medisinske infopapirer, og ble også fortalt (nå) at han skulle/ kunne prøve å få
et gammelt røntgen- og CT-skannebilde (på en plate) fra onkologen hans ved neste avtale (juni). Han prøver å
komme inn på sin onkologavtale tidligere nå ... med fastlegen sin hjelp nå. På det besøket vil han be om en MR.
Han har kommet langt nå ... men hans eneste virkelige problem for øyeblikket (ellers sier han at han ville være
flott !!) er at han har hatt uregelmessig hjerterytme siden fødselen, og i det siste har det steget litt  mer enn
vanlig.  Jeg  vet  ikke  om  hans  vekttap  utløser  hans  uregelmessige  hjerterytme  eller  spenningen  fra  denne
livsforandrende hendelsen eller hva som gjør dette sikkert, jeg vet bare at jeg vil at dette skal bli for løst for
ham. Han har nå en henvisning for å se en kardiolog angående hjerteslag etc. Også nylig ble fargen hans enda
bedre, han har et mer rødt/rosenrødt ansikt, og sirkulasjonen virker enda bedre. Vel, det er alt jeg kan få for
nå ... Peace 1 ”Frihet

“Vel, Rick og Jindrich, mitt harde arbeid og engasjement for RSO har endelig gitt resultater. Jeg har fulgt tårer
fra Rick og Phoenix siden 2004, og jeg trodde umiddelbart på oljens helbredende evner. Jeg spredte ordet og sto
100% bak det selv når folk lo og kalte meg gal. Jeg har nå kurert tre personer med terminal kreft, og min siste
pasient skylder jeg mye av æren for å faktisk gå gjennom det medisinske systemet og nekte all behandling der
og få det dokumentert at han brukte RSO for å kurere kreften ... begge lungene hans var fulle av kreft, og de ga
ham 3 måneder å leve da han først ble diagnostisert ... for 5 måneder siden. I dag er han offisielt kreftfri, og han
gikk faktisk opp 27 kilo. Kreftlegene er blåst over hans mirakuløse bedring på bare 5 måneder med knapt hjelp
fra dem og sier faktisk at han er friskere enn de er nå. Lol, han spiste oljen foran legene på sykehuset og bar
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rundt et Weed world magazine med en Phoenix -tårerartikkel i den som viste den til alle de andre pasientene og
spredte ordet om RSO. Jeg vil snart ha kopier av all sykehusdokumentasjon om at RSO kurert kreften hans ...
det står rett på papirene hans at han brukte hampolje til behandling. Jeg skal sette sammen en historie for ham så
raskt som mulig for å spre ordet så mye jeg kan. Jeg vet også om 25 andre mennesker som har sett RSO -
mirakelarbeidet for mange forskjellige sykdommer, og de jobber nå med å kurere seg selv også. .. ordet er
ute !!!! : ) På vegne av de helbredede og snart mange andre i mitt område vil jeg si TUSEN TAKK for guttens
harde arbeid og engasjement for gjenoppdagelsen av universalmiddelet  ... Dere er livreddere ... Bokstavelig
talt !! FRED OG KJÆRLIGHET fra PA ”Steve

“Hei, jeg må fortelle deg en historie om et mirakel som skjedde i går. Jeg har en venn og hun heter Shannon
O'Brien. Hun er en 17 -åring som overlever hjernekreft. Hun har hatt en ubrukelig svulst som vokser i omtrent
et år nå. Det hadde vokst til nesten hele størrelsen på hjernen hennes. Jeg delte RSO med henne, og i går viste
MR -resultatene at svulsten hadde krympet med nesten halvparten. Hun har tatt det siden 14. februar. Du må
forstå  at  dette  var  en Hail  Mary.  Jeg  er  så  takknemlig  for  at  ånden min  fant  historien  din,  og jeg  kunne
videreformidle den. ” Nadine

"Vennen min har blitt helt helbredet for tarmkreft i fire uker etter å ha tatt cannabisolje. Legene klør seg i hodet,
de klarer ikke finne ut av det. Denne mannen skulle gjennomgå en radikal operasjon 12. oktober, han hadde en
10% sjanse for å komme ut av operasjonen. 1. november ga legene ham en ren helseerklæring. Dette er de
samme legene som fortalte ham at han ikke ville være i live for å se jul. Halleluja. Lov herren for å ha plassert
denne ekstremt helbredende planten på denne jorden, for å helbrede alle som har nok tro til å bruke den. DET
FUNGERER." Sherrie

"Vel, jeg føler meg bedre. Har vært på RSO i omtrent 30 dager for hjernesvulst og diabetes. Blodsukkeret mitt
synker. Jeg stoppet insulin for 2 dager siden fordi blodsukkeret falt for lavt. ” Jeff

“Det ryddet også en annen venns brystkreftstadium 1. Gikk fra en svulst i en golfballstørrelse til mindre enn en
ert på to uker. 0,4 g to ganger om dagen, rå olje. En annen venn med hudkreft fjernet den med aktuell løsning
gidd direkte på huden.

På meg selv har jeg blitt kvitt infeksjon og hevelse i en dårlig tann, ryddet ut i lungene etter astma og fjernet to
funky flekker fra huden min som kan ha vært kreft eller ikke ... aldri fått det sjekket og det er borte ... oops.
Ingen kjemo, ingen stråling, ingen bivirkninger, ikke noe problem. ” Bruce

“Jeg brukte olje som jeg lagde selv ved å bruke Ricks videoinstruksjoner og helbredet meg for Stage 4 Diffuse
Large“ B ”Cell Lymphoma, en angivelig“ uhelbredelig ”follikulær kreft på bare 58 dager !! Siden den gang har
jeg fortsatt å lage oljen for meg selv og andre og sett over 10 bekreftede tilfeller  av lunge, bryst, prostata,
hjerne, tykktarm, leukemi, bukspyttkjertel, pasienter helbreder seg selv med mørkegrønne oljer !! Jeg lager olje
med begge bladene og blomstene på grunn av de spesielle antiinflammatoriske forbindelsene som KUN finnes i
de grønne bladene! Jeg mistet hele tykktarmen min i 1992. Jeg har fått en “pose” laget av tynntarmen min som
fungerer som vanlig rørleggerarbeid i 20 år som skulle ha ormet ut for 7 år siden! Ifølge min gastroenterolog
ved PAMF; han tilskriver den tunge bruken av cannabinoider til en sunn "pose" "i bedre form enn for 20 år
siden den dagen den ble lagt inn. "Han har hørt de samme resultatene fra mange andre pasienter som bruker
cannabinoider, og anbefaler det nå til pasientene sine!" Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil er fantastisk !! Takk for at du delte med verden hvordan du kan lage denne
fantastiske kuren til alle. Jeg fikk min venn Carmen til å ta oljen da hun fikk diagnosen Hodgkin lymfomkreft.
Hun har vært KREFTFRI i et år nå !!! Og min Addisons sykdom er borte uten spor av det, og legene kan ikke
forklare hvordan eller hvorfor, siden dette ALDRI har skjedd før. MEN jeg kan og jeg GJØR !!! Cannabis
CURES !!! ” Amy

“Hei, jeg tenkte bare at jeg ville dele med deg noen gode nyheter. Kreftpasienten jeg snakket med deg om
tidligere har nylig gjennomgått en CAT -skanning. Det er ingen svulster tilstede !!! Det var en svulst på brystet
som var omtrent på størrelse med en baseball. Den og de andre svulstene er helt borte! Det eneste som gjenstår
er litt arrvev. Han og jeg roser Gud for denne fantastiske medisinen. Cannabis, en fantastisk plante, en gave gitt
oss alle fra Gud. Vi bør alle takke Rick Simpson og ofrene han brakte for å gjøre folket bevisst på hva Guds
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plante kan gjøre. Pasienten har fått tilbake de 40 kiloene han mistet. Han ser sunnere og bedre ut enn jeg noen
gang har sett. Jeg er 100% sikker og tror at Rick Simpson -oljen, når den er laget og brukt riktig, kan kurere
kreft. Nå etter 12 års kamp mot denne sykdommen, denne pasienten er kreftfri. Vi kan bare gi vår ære til Gud
for dette.

Takk igjen Rick, for å være en standup -fyr som har gjort noen store ofre for folket. I et år nå har jeg spredt
ordet om hva RSO kan gjøre. Nå er jeg 100% sikker på at alt som ble sagt i videoene dine er sant blått. Jeg tar
en ny kreftpasient på trinn 4 og er veldig trygg på at han blir kreftfri om mindre enn et år. Jeg vil fortsette å spre
ordet så godt jeg kan. Jeg vil også hjelpe så mange mennesker jeg kan. Sannheten vil seire. Takk for alt du har
gjort og fortsatt gjør. Med vennlig hilsen, vokse gudinnen ”

“Denne kuren er en realitet  NÅ. De fortalte mamma at hun var stadium 4 lungekreft i  desember i fjor. 14
måneder senere ser hun ut og føler seg bedre enn hun har gjort på mange år! Takk for at du har ballene til å
holde fast i din tro. " CK

"Dr. Rondeau fortalte meg før jul at denne svarte flekken på ryggen min var melanom. Jeg gikk til ham etter at
det begynte å blø. Jeg kom hjem og begynte å sette knoppolje på ryggen, og jeg begynte også å spise olje jevnt.
Det tok mindre enn 2 uker, og flekken på ryggen ryddet opp, og jeg fortsatte å spise omtrent 2 gram olje. Knapt
et merke på ryggen min, og jeg føler meg fantastisk.

Philip hadde også ett års kontroll, og han har vært kreftfri i over et år. Så de kaller det kreftfritt. Han trenger
ikke oppsøke lege i minst 3 år. HAN TAR INGEN KJEMO OG INGEN STRÅLING, HAN TAR PÅ OM 4
AUR CANNABIS OLJE OG HAN SPISER STEDIG EN LITT BIT Nesten hver dag. IKKE MANNE SLAG
TERMEKREFT. RICK ER VÅR HELT. ” Fløyte Wood

“Kjæresten min og jeg har nylig laget oljen din og tilbudt den til en god venn som hadde et dårlig melanom på
foten. Vi forklarte hvordan du bruker oljen din, og i går ringte han for å utbryte sin overraskelse over at den var
helt borte! Med frisk ny hudvekst under. ” Gwendolyn

“Det er bare vanskelig å tro på folk som ikke har hatt en sjanse til å bli utdannet om helbredende kraft av
cannabisolje ... Jeg bor i området hvor Rick Simpson er fra, og vi har sett den helbredende kraften i 10 år. Det
kurerer kreft, diabetes, muskelsykdommer, tannsmerter, spesielt et mirakelmiddel for brannskader (du må se det
for å tro det).

Så langt er det ingenting vi har sett at det ikke vil fungere på, hvis det tas skikkelig og regelmessig. Spesielt bra
for hudkreft, kvalme, kramper i magen og hva man trenger. En god natts søvn. Det er ingenting som lindrer
stresslivet cannabisolje, og de fleste av våre interne problemer er forårsaket av stress. Så der går du. Lykke til
alle sammen. Det fungerer virkelig, du må bare stole på det. Sett din lit til Gud og Rick Simpson. ” Terry

“Alt jeg vet er at jeg var klar til å gå, kunne ikke mer, la historien min stå her, og engelen min gikk opp og
koblet meg til RSO -oljen. Jeg hadde sluttet å spise, og med bare noen få riskornstørrelser på oljen kunne jeg
føle forandringen inni meg. Før det var livet mitt på sofaen med varmepute, holdt nede drinker. Men den andre
dagen var jeg oppe, i isboksen, på jakt etter noe å spise, dusjet. For noen er det ikke så farlig, før tiden kommer
når du ikke kan stå lenge nok til å dusje. Jeg ble på den, gikk opp i vekt, begynte å leve igjen, og fikk virkelig
livet mitt tilbake. Bare beklage at jeg ikke visste om det før jeg ble operert. 56, et hvitt kvinnelig brystkreftoffer
Kathleen ”

“Min venns mor hadde brystkreft  3 ganger.  Hun brukte marihuana regelmessig,  men legen hennes fortalte
henne at hun ikke skulle bruke den når hun gikk gjennom cellegift. Hun lyttet til legen sin og sluttet å bruke
marihuana,  men hun ble aldri bedre. Tredje gang det kom tilbake ignorerte hun legen og brukte marihuana
under hele behandlingen og fortsetter å bruke den via Rick Simpson olje og matvarer. Hun har vært kreftfri i 5
år nå og har ingen tegn til at det kommer tilbake! ” Duane

“Jeg må bare dele denne gode nyheten med deg og dine følgende ... Min kones arbeidsvenn fortalte henne for
noen måneder siden at hennes manns kreft i bukspyttkjertelen hadde kommet tilbake for andre gang, min kone
og jeg visste allerede om RSO -en din, så vi legg dem på nettstedet ditt for å lære mer om det etc., vel, han
begynte  med det  med en gang og gikk i  går  tilbake  til  sykehuset  for  resultatene  av de siste  testene  sine,
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sykehuset  fortalte  ham ganske  mye at  han trenger  kjemo igjen,  men det  som faktisk  skjedde da de  så på
resultatene er at kreften definitivt hadde blitt mye mindre enn den var da de først la merke til at den hadde
kommet tilbake, nesten forsvunnet faktisk. De var forbløffet over hvordan det kunne ha krympet (de burde lære
om alle typer medisiner da, ikke bare de giftige). De sa at de vil fjerne det som er igjen, men jeg rådet ham til å
bare fortsette med de samme dosene han gjorde før, da det åpenbart har hatt en positiv effekt, og ikke gidder å
slippe slakterne noe sted i nærheten av ham. Jeg var imidlertid så glad for å høre nyhetene, og kunne ikke vente
med å gi deg beskjed. :)" Merke

- Godt gjort, Mark, Gå etter hvordan pasienten føler, skanning er ikke nødvendig i de fleste tilfeller. Hvis han
spiser 120-180g over seks måneder, har han ikke mye å bekymre seg for, ser det ut til. JB

"Det er tusenvis av dokumenterte bevis på at det faktisk kurerer kreft hos mennesker som nektet å ha noe å
gjøre med leger, bare oljen. Jeg hadde kreft i stadium 4. Jeg hadde bare tre måneder å leve, og det var for 14
måneder siden. Tom

“Bare for å gi deg beskjed, her er en oppdatering om onkelen min Tom. Hans nye PSA -nivå er 0,1 og stabilt.
Takk for at du ga oss kunnskapen for å redde livet hans. Han var på stadium 4 prostatakreft. Vi ønsker å avgi et
vitnesbyrd. Gud velsigne deg." Sherri

"Siden  jeg  kom  meg  etter  ulcerøs  kolitt  og  kreft,  har  min  gastroenterolog  nå  ALLE  pasientene  sine  på
cannabisprodukter fordi de er de kraftigste antiinflammatoriske stoffene han vet om ... og de fungerer BEDRE
ENN NOEN MEDISK HAN KAN FORESKRIVE !!!" Craig

"Jeg vet at det helbreder kreft ... Jeg kurerte mamma 3 ganger, og hun er nå kreftfri." Mc Jay

“Kjære Lara, jeg ville bare sende deg en melding som var veldig rask for å takke deg for alt du gjør. Jeg har
fulgt siden din i omtrent 6 måneder nå. (Beklager, dette er første gang vi snakker. Jeg antar at jeg ikke er en stor
snakker.) Selv om jeg veldig sjelden noen gang sier noe på siden din, har jeg satt stor pris på forskningen du har
gjort fordi den førte til meg gjør min egen forskning. En av tingene jeg lærte om da jeg først begynte å følge
innleggene dine, var hvordan cannabis kan kurere kreft. Dette slo godt inn for meg fordi moren min har vært
veldig syk med kreft i bukspyttkjertelen i omtrent et år nå. Hun var veldig dårlig en stund, og vi var veldig
livredde for at hun ikke ville komme gjennom. En dag leste jeg innlegget ditt om cannabisolje, og bestemte meg
for å spørre min mor om hun ville prøve det. Hun hadde aldri spist cannabis før, men på dette tidspunktet var
hun villig til å prøve hva som helst. Siden vi bor i Sør -California, kunne jeg bestille en 3 måneders levering av
cannabisolje fra en lokal forhandler. Vi fant ut at vi ville kutte ut kjemoen i noen måneder for å se om cannabis
fungerte alene. Utrolig nok så du at hun ble bedre med en gang. Hun følte seg bedre, hun var i stand til å spise
bedre, hun hadde mer energi, men hun var i stand til å få en god natts søvn uten å konstant våkne .. Hun var til
og med i stand til å gå over rommet uten hjelp fra en rullator for første gang i måneder. For bare noen få dager
siden tok vi henne med til spesialisten for å se hvor mye kreften hadde krympet. Hun har tatt denne oljen i 2
måneder og 2 uker per i dag, og jeg er glad for å kunngjøre at kreften hennes er nesten helt borte. Legen sa at
den bare var 5 prosent den størrelsen den en gang var. Da jeg fortalte ham hvordan det skjedde, kunne ikke
legen tro det. Jeg tror virkelig at du var med på å redde livet til mammaen min. Kampen er ikke over ennå, men
den er nesten over, og den er fullstendig vinnbar nå. Denne meldingen er fra meg og hele familien min ... Takk
for det du gjør Lara. Takk fra bunnen av våre hjerter. ♥ ”Dean

“Kjære CureYourOwnCancer.com, for en stund siden leste jeg om Rick Simpson Oil og bestemte meg for å
prøve å lage noen. Jeg har dyrket marihuana veldig lenge. Jeg brukte noen av de beste knoppene mine, og
sminket litt premium hampolje. Jeg prøvde det og kunne ikke tro det. Det var så kraftig at det var som ingenting
jeg noen gang har hatt.

Etter å ha prøvd det, visste jeg om en pasient som hadde kjempet mot kreft (Hodgkins lymfom) i omtrent 11 år
på det tidspunktet. Jeg tilbød meg å være hans medisinske marihuana omsorgsperson, og forsyne ham med oljen
uten kostnad for ham så lenge han ville ta oljen som anbefalt. På den tiden var han en fremmed for meg mer enn
mindre. Jeg hadde møtt ham omtrent et år før på et barmhjertighetsklubbmøte og da fikk jeg vite at han hadde
kreften. Jeg ville virkelig se om oljen kunne kurere kreft, som nevnt i Rick Simpsons “Run From the Cure”.
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Så, etter å ha kommet i kontakt med denne pasienten og presentert tilbudet for ham, arkiverte vi det riktige
papirarbeidet til  staten vår og begynte behandlingen. Vi satte den opp til  der han ville være i besittelse av
plantene, så til slutt ville han være i stand til å skaffe oljen til seg selv. Det var også en del av avtalen, at han
lærte å hjelpe seg selv. Vi begynte behandlingen. Først var det vanskelig for ham fordi oljen var så kraftig, og å
ta den tre ganger om dagen kan være ganske vanskelig.

Etter tre måneder begynte en svulst på øvre bryst å krympe. Etter fem måneder var svulsten helt borte. Deretter
gikk han inn for en CAT -skanning. Resultatene kom tilbake at han er kreftfri!  Legene har prøvd å kurere
kreften hans i minst 11 år. Chemo, benmargstransplantasjoner og så videre. Alt som trengs var omtrent et halvt
kilo premiumknopp konvertert til hampolje. Han har sine før og etter CAT -skanneresultater på disken (vil bli
levert til oss snart). Han har stått frem og snakket offentlig med folk. Faktisk er han nå en omsorgsperson som
hjelper andre pasienter med den helbredende hampoljen!

Denne historien er den virkelige avtalen, ingen BS jeg har to videoer (begge til høyre) som ble tatt på en lokal
cannabisleir. En video er bare min pasient. Den andre videoen er min pasient og andre pasienters vitnesbyrd.
Min pasient og jeg gir æren til Gud for dette miraklet. Vennlig hilsen GrowGoddess ”

“For  et  år  siden  ba  onkologen  oss  om å  kontakte  hospice  snart,  tykktarmskreft  var  tilbake  i  lungene  og
tykktarmen, hadde blitt fjernet fra tykktarmen i 09 og leveren i 11. Min mann insisterte på at de skulle prøve en
runde til  med kjemoterapi,  samtidig Da jeg oppdaget  cannabisolje,  begynte jeg å ta oljen samme dag som
kjemo. Tumormarkøren min var 17,6. Etter EN behandling (og 2 uker med olje) var tumormarkøren min 10,6.
Forrige fredag etter 2 behandlinger og 5 uker med olje, er tumormarkøren min 4,8. Sykepleieren min fortalte
meg at hun ikke visste hva jeg gjorde, men denne kjemoen skulle ikke gi disse resultatene. Jeg føler meg bedre
enn jeg har gjort på lenge. " Diane

"Jeg prøvde det, jeg hadde tykktarmskreft, kreft er borte !!!" Jean

"Kjære Rick, selv om jeg ikke kjenner deg personlig, føler jeg nesten at du ville være medlem av familien min
for hvor viktig din rolle allerede har vært for mitt liv og mitt liv i familien min!

Jeg vil aldri ha nok ord til å takke deg for ditt engasjement for å hjelpe hele menneskeheten i et totalt uselvisk
mål. Jeg bor i Slovenia, og jeg hørte at du vil være her i slutten av måneden, og jeg vil ikke gå glipp av sjansen
til å takke deg personlig for å gi hånden til helten min!

Min kjæreste mor har blitt diagnostisert for nesten 3 måneder siden med 4 -trinns småcellet lungekreft (en svulst
stor som tennisball i høyre lunge, med 2 metastaser på leveren og lymfeknuter). Bare noen få måneder før jeg
hadde den store flaks å komme over videoen din "Run From the Cure", og selv om jeg visste om de mange
fordelene med medisinsk marihuana, ble jeg sjokkert over åpenbaringen i filmen din, og jeg husker at jeg tenkte
"hvis det skjer med meg å ha en kreft, jeg vil helt sikkert gå for oljen. ” Da skjedde det ikke med meg, men med
kjæresten min mor, en veldig spesiell person som jeg alltid elsket ved siden av det faktum at hun er kjæresten
min mor!

Så vi bestemmer oss for å iverksette  tiltak umiddelbart,  og jeg var så heldig å finne alt  råmaterialet  for å
forberede medisinen! Selv om hun var åpen for tanken på å ta olje, begynte hun også med cellegift fordi hun på
den tiden var så redd for at hun ville gjøre alt for å bli kvitt denne skitne sykdommen.

Så først begynte hun med kjemo og fra dagen etter begynte hun også med olje. Hun kunne se den store anti-
kjemoeffekten etter bare 1 time etter at hun tok sin første dose olje. Det var utrolig, selv om vi visste at oljen
sannsynligvis ville fungere, forventet vi ikke en så rask forbedring! Etter 24 timer med kontinuerlig oppkast og
følelsen av at hun gikk bort, begynte hun å føle seg bedre fra alle synspunkter (ingen kvalme lenger, ingen
dårlig smak i munnen, stor appetitt, god søvn osv.) Og hun ble stadig bedre og bedre til neste cellegift.

Etter  3 runder med cellegift  og 35 ml olje,  hadde hun sin første  CT -skanning og resultatene var virkelig
oppmuntrende, den store svulsten på lungen hennes var nå halvparten av det den var på forrige CT, og av de 2
metastasene var det bare en igjen, og den var mindre!
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I denne perioden begynte jeg også å gjøre mye forskning på endocannabinoid -systemet og på egenskapene til
cannabinoider. Og det er utrolig å se hvor mange undersøkelser, studier og eksperimenter som finnes om emnet,
og det ser virkelig ut som om all vitenskapen støtter det du oppdaget nesten ved en tilfeldighet. I det siste åpnet
selv  National  Cancer  Institute  (of  America)  en  seksjon  på  nettstedet  deres  som  heter  “cannabis  og
cannabinoider”, og for bare en måned siden ble den oppdatert med mye dokumentasjon om THC og kreft.

Nå er grunnen til at jeg vil møte deg personlig (ved siden av det faktum at jeg må takke deg som du fortjener)
fordi jeg trenger hjelp til å overbevise kjæresten min til å slutte med denne tullkjemoen som, selv om hun får
kur fra kreft, skader henne enormt!

Jeg har beregnet at den 15. i denne måneden vil hun ha fullført behandlingen på 60 ml, men den 27. måtte hun
gå for den femte runden med kjemoterapi (som vil bli fulgt selv av en sjette!).

Så som du kan forstå, vil jeg unngå at hun går på en cellegift når hun allerede kan være kreftfri! Problemet er at
småcellet lungekreft er kjent for å svare godt i begynnelsen av kjemo (eller i det minste er det legene sier), så de
fortalte henne at det egentlig ikke er så overraskende de gode resultatene hun hadde på sin siste CT -skanning ...

Det jeg foreslo henne er å gjøre en ny CT -skanning før du går for den femte cellegift for å være sikker på at
hun ikke vil gjøre en cellegift på en ren kropp. Hun var enig, men jeg vet fortsatt at hun er redd for å gå imot det
legene sier ...

Jeg lurte på om det kanskje var mulig å ha et privat møte med deg før kongressen og før hennes femte runde
med kjemo. Jeg er sikker på at hun vil bli begeistret for å møte deg, og sannsynligvis vil du kunne finne den
riktige argumentasjonen og gi henne det rette insentivet til å slutte med kjemo!

Jeg kan tenke meg at du sannsynligvis er overbelastet med alle slags forespørsler om hjelp, så jeg ville helt
forstå hvis du ikke har tid og energi eller til og med ønsker å bli involvert i hver personlig trist historie du møter
på din vei ... Og uavhengig av din tilgjengelighet å møte personlig, jeg vil alltid være uendelig takknemlig for
det du har gjort for meg og for hele verden!

Takk fra bunnen av mitt hjerte. Jeg ønsker deg alt godt for livet ditt, og jeg håper du en dag også vil kunne gå
tilbake til et normalt liv i en normal verden! Respekt, xxx

PS Hvis du vil legge ut denne attesten, kan du gjerne gjøre det, men ikke merk eller bruk navnet mitt fordi vi
fortsatt bruker oljen og fortsatt bor i et forbudt land, så jeg har ikke råd til å bli fanget. Jeg vil uansett holde deg
oppdatert om utviklingen av behandlingen, og jeg vil gjerne gi deg en fullstendig historie med god avslutning.

“Xxx, hun burde spise 120–180 g olje av høy kvalitet  over seks måneder raskere, hvis hun kan. Ikke mer
cellegift, ikke mer CT -skanning hvis mulig - de er begge kreftfremkallende og vil spre kreften enda mer. Lag
suppositorier med 0,2-3 g olje i (smelt kakaosmør, tilsett olje, rør, hell i former, la avkjøle ved romtemperatur)
og la henne bruke dem to eller tre ganger om dagen i tillegg til oljen hun vil spise ( hvis hun kan ta det, hvis
ikke redusere den orale dosen litt). Hun bør også fordampe oljen flere ganger om dagen - hoste hjelper til med å
rense lungene og senere hoster hun også ut svulstene.

Når det gjelder å møte deg personlig, vil vi mer enn gjerne gjøre det, men vi gjør vanligvis en veldig kort
prosess med de som vil ta cellegift, vi kaster ikke bort tiden vår med å overtale dem lenger, beslutningen er opp
til dem. Fra vårt synspunkt er all informasjon de trenger på nettstedet vårt og i Ricks bøker. Hvis noen kom og
sa at de ville ta oljen med kjemo, ville vi ikke engang levere oljen til dem, noen andre vil mer enn gjerne spise
den uten den dødelige kjemoen. Enhver rasjonell person må vite at det ikke er bra å ta gift. Oljen vil gjøre en
mye bedre jobb uten kjemoen.

Så uansett, jo mer cellegift hun tar, desto mer olje må hun spise for å oppheve skaden - hvis hun overlever
kjemo, selvfølgelig, som du aldri vet på forhånd og hver injeksjon kan være den siste. Beklager å si det, men
slik er det.

Så, slik jeg ser på det, bør hun dunke oljen i henne og holde seg borte fra leger og behandlingene deres så mye
hun kan. Hun bør øke pH i kroppen, spise frø fra to epler hver dag og deretter spise oljen, ta den i suppositorier,
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fordampe oljen og kanskje også bruke den lokalt på brystet i en alkoholtinktur eller i en blanding med hampefrø
olje eller lignende. Bare følg instruksjonene på nettstedet vårt og i Ricks bok for best resultat. Sjekk også Ricks
Youtube -videoer - du vil stort sett høre de samme setningene som du ville høre fra ham eller oss personlig,
meldingen forblir den samme - og det er "Hold deg unna kjemo og stråling" så mye du muligens kan. Beste
hilsner, Jindrich Bayer ”

“Som noen som hadde gjennomgått kjemo som tenåring kan jeg fortelle deg at det ikke er en tur i parken !!! Når
jeg føler dette, kan jeg fortelle deg at vi prøver å finne en kur, og hvorfor ikke prøve alt vi kan for å finne det på
mindre smertefulle måter. Å gi gift for å drepe gift er ikke alltid svaret, prøv en naturlig kur og se hva som
skjer. ” Constance

“Vi må se noen virkelige endringer ... og foreldre skal ikke bli tvunget til å injisere gift til barnet sitt (kjemo)!
Hvis folk faktisk visste hva kjemo var, ville de andre gjette ved å pumpe det inn i kroppen. For ikke å snakke
om du er heldig og slår kreft bivirkningene for kjemo! Det er ekkelt! På tide å vekke Amerika og verden! " 46/7
Fighting for a Cure

“Hei Jindrich, i går var jeg ferdig med å lese Ricks bok. Flotte greier! Ærlig talt trenger jeg ikke mer bevis på
oljens virkelig magiske kraft!

Jeg  har  også  gjort  noen  eksperimenter,  og  hver  dag  oppdager  jeg  noe  nytt  denne  medisinen  kan  gjøre!
Fantastisk! Dessverre, selv om jeg er overbevist, og selv om kjæresten min er overbevist om at moren hennes på
en eller annen måte ikke er i stand til å "gi slipp" helt ...

Jeg prøver hele tiden å få frem gode argumenter, men jeg kan ikke bestemme for henne! Hun er den som har
kreft, og hun er den eneste som kan bestemme hva hun skal gjøre med livet hennes.

Jeg vet at hun blir helbredet uansett på slutten fordi vi vil fylle i henne så mye olje at det vil være umulig for
henne å dø. Men likevel føler jeg at det er så dumt og så farlig å leke med disse jævla kjemikaliene, spesielt når
du har tilgang til naturlig medisin som har vist seg å kurere kreft!

Jeg leste om din erfaring med kreft og det medisinske systemet ... Jeg beklager virkelig tapet ditt ... og nå forstår
jeg din holdning til den tradisjonelle såkalte "medisinen" bedre! " Luigi

- Hei Luigi, takk for fine ord om boken, og det er synd at du må gå igjennom. Det er hennes valg hvilken
behandling hun velger,  men jeg ville ikke gå i nærheten av chemo - bare les min mors historie for henne,
kanskje hun vil forstå at det å ta gift aldri er en god idé, spesielt når det ikke er underbygget eller nødvendig.
Hennes  sjanser  til  å  bare  overleve  kjemoen  vil  forbedre  seg sterkt  hvis  hun tar  oljen,  men igjen,  hvorfor
forårsake enda mer skade på hennes syke kropp? Det gir ingen mening i det hele tatt. Beste hilsner, Jindrich

"En venn satte meg ned for å se Run From the Cure for rundt to og et halvt år siden og tenkte at det kan hjelpe
psoriasis. Vi lagde oljen sammen- første gang for oss begge- innen tre uker var min plakkpsoriasis borte. Jeg har
laget oljen og inntatt den siden. Hvis jeg får i meg hver dag, og påfører oljen lokalt om natten på de enkelte
stedene som dukker opp tilfeldig, er psoriasis veldig kontrollert og nesten usynlig. På grunn av denne erfaringen
hoppet jeg inn med to fot og eier nå den første medisinske marihuana -virksomheten som er fullstendig statlig
lisensiert i Colorado. Et år i virksomheten min ble min far diagnostisert med stadium IV melanom- det hadde
spredt seg til  lungene og leveren.  Onkologen hans ga ham 3 til  12 måneder  og ba ham være forberedt på
hospice. Jeg startet ham umiddelbart på et RSO -regime, og fem måneder senere er kreften hans borte. Borte.
Det enkleste i verden! Takk Rick, for at du gjeninnførte denne fantastiske medisinen for verden! :-) ”Erica

"Cannabisolje kurerer kreft. Jeg er en brystkreftpasient på trinn 3 og bruker oljen for å kurere meg selv. ” Adele

"Ingen kjemo, ingen stråling ... RSO og diettendring ... RSO kurert magekreft uten noe av det ..." Dale

“Gjorde det, administrerte det til min 18 år gamle sønn ... Ingen tegn til kreft nå. Jeg skylder deg en enorm takk
Rick Simpson. Sønnen min ble diagnostisert i oktober med synovial sarkom etter å ha fjernet en svulst før han
tok en biopsi ... Fikk beskjed om at kreften fortsatt ville være der og kunne ha spredt seg til lungene på grunn av
den aggressive kreftformen det er ... Sist testresultater, de kan ikke finne noen spor av det til deres forvirring ...
Cannabisolje var en av mange ting jeg startet ham på nesten umiddelbart etter diagnoser. ” Amanda
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"En  nær  venn  av  meg  fikk  morfin  for  smerter  i  hjernesvulst.  Morfinet  selv  forårsaket  avhengighet,
tilbaketrekninger, og det gjorde ting bare verre under bruk. Cannabis i seg selv var den eneste medisinen som ga
lindring for abstinenssymptomer, depresjon, smerte og selve kreften. Meldingen din er det som reddet vennen
min. ” Jasper

"Jeg er så spent på oljen. Denne siste måneden var første gang jeg noen gang hadde lest eller hørt om det. Jeg er
henrykt ... Mr. Simpson, mange av oss takker deg for det uselviske og kjærlige arbeidet du har utført for hele
menneskeheten. Du er min definisjon av en humanitær !!! Jeg har meldt meg som frivillig hos Hospice siden
1998, jeg har sett mange lide og gå bort, selv i armene mine. Å tro at så mye av denne lidelsen kunne vært lettet,
er bokstavelig talt forferdelig ... ”Cindy

- Det er det sikkert, spesielt når man tenker på at all informasjon om "mirakuløse helbredende krefter" til Rick
Simpson-oljen er sann. Riktig produsert og brukt olje kan virkelig kurere kreft, diabetes og tusenvis av andre
tilstander. Det kan virkelig hjelpe mot smerter som morfin ikke vil berøre. Det virkelig forynge kroppen og
regrow muskler. Ordet mind boggling beskriver det ikke fullt ut, tror jeg. JB

"HERREGUD. Jeg fikk akkurat beskjed fra noen som jeg gir Phoenix tårer til som hadde, og jeg mener hadde
kreft i nyrene. Etter å ha tatt oljen i 90 dager viser den nyeste PET -skanningen at svulstene er borte. Dette er
utrolig. Jeg har sett Phoenix Tears kurere mange siden jeg har jobbet med det. Takk for at du hjelper meg å
hjelpe andre til å helbrede. ”

-  Gratulerer  og  takk  for  at  du  hjelper  andre,  Gregg.  Ikke  flere  skanninger,  bare  oljen.  Skanningen  er
kreftfremkallende, det kan føre til at kreften kommer tilbake, og hvem vil ha det? JB

“Hei kjære søte Rick Simpson og Jindrich Bayer, jeg håper du er både frisk og lykkelig. Med tanke på mengden
e -post du må få, er jeg sikker på at du ikke husker meg fra måneder siden, så jeg inkluderte våre tidligere
korrespondanser.

Mamma er i live og veldig frisk! Å si at vi er så takknemlige er en underdrivelse.

Ved diagnosen februar 2012 (stadium 4 bukspyttkjertel adenokarsinom med metastase i lever og lunge) var
prognosen 3 til 6 måneder med forventet alvorlig nedgang i helse i løpet av denne tidsrammen. I stedet lever
hun, lykkelig og frisk 10 måneder senere.

Jeg vet at dere begge er imot kjemo og det gjør vi også ... Men da de sa 3 måneder kastet vi ALT på det,
inkludert kjemo sammen med å starte RSO med en gang. Vi har blitt fortalt at ingen er like sunne som mor på
så mye Gemzar -kjemo som hun fikk. RSO måtte ha holdt henne frisk i løpet av den tiden.

Chemo stoppet for 6 uker siden da hun bestemte seg for at hun kunne føle begynnelsen på kjemoskade. Hun har
nå vært uten kjemo i 6 uker og har det bra.

Siden diagnosen i februar 2012, etter den første oppbyggingen, har hun tatt et gram RSO om dagen (ca. 300
gram totalt så langt).

Den siste skanningen utført mandag 12-17-12 viste mer svulstkrymping inkludert dokumentasjon på at noen av
svulstene  var  for  små  til  å  visualiseres  via  CT-skanning.  Det  var  utrolige  nyheter!  Så  på  tirsdag  fikk  vi
resultatene fra laboratoriearbeidet hennes. Etter å ha mottatt slike gode skanningsnyheter ble vi sjokkert over å
høre at hennes tumormarkørstest (CA19-9) hadde økt fra 285 til 2100. Har du noen gang sett dette skje før? Har
du noen forklaring på hvorfor eller hvordan markørene økte? Noen ideer i det hele tatt? Noen forslag? Dette
spørsmålet har gått til flere RSO -beslutningstakere, men foreløpig ikke noe fasitsvar.

Her  er  hennes  CA19-9-resultater  til  dags  dato.  Normalt  nivå  er  mindre  enn  37.  Det  ble  utført  en  ikke  -
tumormarkørstest ved første diagnose i februar. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5.240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ...
538; 10-8-12 ... 285 (Siste cellegift var 10-29-12); 12-17-12 ... 2.100. Eventuelle innspill du måtte ha vil bli
verdsatt av familien min! Mye kjærlighet, B ”

- Kjære B, CT-skanninger gir en massiv dose stråling, og det er det som kan ha forårsaket det, pluss at kjemoen
var totalt unødvendig. Jeg vil at hun skal spise 180g av oljen av beste kvalitet så raskt som mulig. Ingen flere
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CT -skanninger eller andre kreftfremkallende tull, bare oljen og så mye hun kan ta. Du må angre skaden fra
kjemoen og strålingen først, og det vil ta litt tid, det gjorde jobben bare vanskeligere for oljen. Som å gi en
motgift mens du pumper gift i blodårene, gir det ingen mening for meg i det hele tatt. Beste hilsner, Jindrich
Bayer

"Jeg ble kontaktet av en kvinne med brystkreft for omtrent 4 uker siden, og klarte å få henne pekt i riktig
retning. Hun har en ganske betydelig svulst (jeg tror hun kan ha mer enn en.) Og kan føle det. Det er bare 3 uker
siden hun begynte med oljen, og allerede svulsten er definitivt myk. Ikke verst på 3 uker! Jeg føler meg veldig
oppmuntret for henne, og jeg VET bare at denne damen blir nok en suksesshistorie. En kjærlighet." Corrie

“Min far er 89, har hudkreft i ansiktet. Tre ganger har jeg tatt ham til sykehuset for å få noen kutt, noe som
åpner ham for infeksjoner for ikke å snakke om å ta fra sykehjemmet og tilbake, det er vanskelig for ham. Jeg
begynte  med  cannabisolje  for  et  par  uker  siden.  Noen  av  disse  er  på  størrelse  med  babyfingeren  min  til
tommelen min. Det var 11 jeg har behandlet nå, det er 4 på størrelse med tommelen på babyfingeren. De dør
bare og faller av huden som er helbredet. Jeg er overrasket, som alle sykepleierne og legen. " Steve

“Jeg vil bare si at jeg er ekstremt glad for å kunngjøre at min svigerfar har søkt etter kreften hans har blitt helt
ren for andre gang etter at den første viste flekker på lungene. Vi startet ham på oljen rett etter at den første viste
flekker. Cannabis har tatt lungene hans og ryddet dem opp! Han ble fortalt at han trengte Chemo. Vi var imot
det og satte ham på oljen i stedet. Cannabis kurerer kreft !!! Jeg har også startet min lille pomeranian på oljen
fordi  han  har  en  kollapset  luftrør  og  medfødt  hjertesvikt.  Han  har  ikke  vært  på  vanlige  medisiner  siden
sommeren, og han har ikke hostet knapt i det hele tatt for første gang siden sommeren (han hostet konstant og
gaged selv på legemidlene hans gitt av legen). Han har mer energi og gjør det bedre enn han gjorde da han var
på medisinen. ” Karen

“Det kurerer livmorhalskreft også! Jeg hadde ikke råd til behandlinger (ikke engang EN ...) og gikk et år uten
noen form for medisinsk hjelp ... men jeg røk nesten hver dag ... så et år senere ved den årlige undersøkelsen,
lege og sykepleiere ble blåst bort ... de kunne ikke finne noe annet enn lett arr der kreften hadde vært ... Jeg er
100% fri for kreft nå ... takket være marihuana ... ikke leger ... ikke "medisin ”... ikke behandlinger ... men på
grunn av en ren, urte, NATURLIG plante ... jeg er et levende bevis ...

Legene sa at jeg burde ha vært på nivå 5 kreft fra å ha gått uten behandling ... men likevel var det BORT ... uten
hjelp fra dem ... de var så overveldet at de sendte meg til STATSHOSPITALET i LITTLE ROCK (UAMS) for
flere tester ... og UAMS fant ikke noe annet enn lett arrdannelse heller ... de sa at det var et mirakel ... Jeg tror
det bare var marihuana ... Legaliser det allerede. .. hjelpe mennesker ... er det ikke det menneskeheten BRUKER
å handle om? ” Monica

“Jeg er så takknemlig David Triplett la ut videoen hans der ute ... elsket videoen, og det var en av historiene
som fikk meg til å prøve cannabisolje på en hudkreft med basalcellekreft i pannen ... som nå er borte! ... Ikke
slutt å spre sannheten! ” Dee

“Jeg brukte cannabisolje til å behandle basalcellekarsinom på hodet på nakken og ansiktet. SUKSESSFULLT.
Dette er en ideell kreft å forske på. Den er tydelig synlig for det blotte øye, og eventuelle endringer som skjer er
lett å se. Jeg har prøvd å skape interesse for dette her i USA, men Feds har hvem som helst, og det virker som
om alle er livredde. Se hva du kan gjøre. ” Joseph Siler (første innlegg om CANNABIS CURES CANCERS!
Facebook -gruppen administrert av Kane Slater, 7. januar 2010)

"Jeg har  en klump i  låret  mitt,  det  pleide å  være hardt,  nesten 2 cm, nå er  det  mindre  enn halvparten  av
størrelsen og blir mykere (4 uker)." Katri

"Jeg fant ut at jeg er kreftfri etter å ha vært på oljen i fem måneder i strekk !!" Mimi

Q. JB, har du noe å helbrede visse svulsttyper som kalles "hemangioblastomer"? Jeg følger innleggene dine, så
vel som andre. Jeg har ALDRI sett en behandling av denne typen svulster annet enn eksisjon. Jeg har en haug
av dem. Graeme
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A. Ikke personlig, vi har absolutt ikke hatt en sjanse til å behandle alle diagnoser som er kjent for mennesker
personlig, men etter det jeg har lest om det nå, ser jeg ingen grunn til at oljen ikke skal hjelpe. Så vidt jeg vet,
kan de bare diagnostisere det ved hjelp av CT -skanninger, og slik jeg ser på det, bør alle som tar en CT -
skanning spise minst 60 g olje etterpå. Og hvis de spiser 60g før operasjonen, er jeg i de fleste tilfeller sikker på
at operasjonen ikke vil være nødvendig fordi svulstene ikke vil være der. Så jeg ville definitivt prøve oljen selv.
Alle gode ønsker, JB

"Det faktum at placebo helbreder noen mennesker, er grunn til å kaste medisin for alltid og studere placebo -
kunsten. Når du har sagt at du aldri gjør en placebostudie når du har en effektiv kur, har du rett, det ville drepe
halve pasientene dine, syke og grusomme. ” Christopher

- Det ville virkelig være sykt og grusomt, og det er derfor jeg personlig ikke vil gjøre det. Andre kan hvis de vil,
men jeg vil ikke. Jeg vil at det medisinske systemet skal begynne å bruke oljen som placebo - hvis de beviser at
det de vil bruke er tryggere og mer effektivt enn oljen (og mer moro/hyggelig for pasienten), kan de gå videre
og selge den . Hvis ikke, så ikke. Det er ganske enkelt og veldig rasjonelt, synes jeg. Og det er uansett slik det
kommer til å bli i fremtiden, så hvorfor vente? JB

“Det er aldri for sent å akseptere at cannabis rett og slett er medisin. Samtidig er det aldri for sent å begynne å
bruke oljen som medisin, uansett tilstanden din eller hvor alvorlig den er. Ved bruk av oljen er det vanligvis en
sjanse for pasienten, eller oljen vil gi dem maksimal livskvalitet til slutten. Og det er også mye. “JB

"Når pasienter som har tatt kjemo begynner å bruke oljen, er det første oljen må gjøre å avgifte kroppen. Så
noen ganger tar det 120–150 g olje før den begynner å angripe selve kreften. Det er virkelig ikke en god idé å ta
kjemo, spesielt når det er helt unødvendig med tanke på at det medisinske systemet har kjent om cannabis som
en kur mot kreft i flere titalls år. "JB

Q. 'Terminal' kreftpasienter: Starter du dem aggressivt på 1 gram om dagen eller jobber du med det i løpet av en
uke eller så? Råd fra erfaringer?

A. Nei, vi starter alltid med små doser og følger stort sett instruksjonene. Selvfølgelig, hvis de har tidligere
erfaring med cannabis og vet at det ikke er noe å være redd for, kan du noen ganger starte med en høyere dose.
Men du vet aldri hvordan pasienten kommer til å reagere på oljen, pluss at de vanligvis er på en blanding av
forskjellige  medisiner,  så det  kan være lurt  å være forsiktig  og se pasientens blodtrykk etc.  Den generelle
anbefalingen er å følge instruksjonene, den mindre formelle er - følg instinkt og dømmekraft, og når pasienten
har "ingenting å tape",

Jeg ville ikke nøle med å gi dem en høy dose når det er nødvendig (akutte ryggsmerter etc.). Et gram virkelig
høyverdig olje kan få en uerfaren bruker veldig veldig høy. Noen ganger ville dette hampinduserte komma være
fordelaktig, og jeg er sikker på at det vil bli brukt på den måten for anestesi før operasjonen før eller siden
uansett,  men akkurat  nå ønsker  vi at  pasientene skal bo i  komfortsonen så mye som mulig.  Jeg håper jeg
forklarte det godt. Beste hilsner, JB ”

“Corrie, vennen min, du hjalp meg med ***. Jeg har gitt ham medisin for nevroendokrine svulster. Han har vært
på medisinen i 1 måned, og det begynner å krympe. Det var så stort at det presset seg på magen, men nå er det
på det punktet at han kan spise igjen, og legen sa at han aldri har sett en svulst som den krympe så RASKT. Det
skremte ham og alt blodarbeid kom tilbake normalt, så en annen på vei til å bli kurert, og det er UTROLIG. Og
du er FANTASTISK og Gud er stor. ”

“Jeg  har  en  venn  som har  hjernekreft  og  jeg  har  Cml.  Oljen  fungerer  for  oss  begge  !!!  Vennen  min  er
førstehånds bevis i mine øyne på at denne oljen er et mirakel ... Jeg hadde min tvil før, men ikke nå! Ta oljen,
den fungerer! " Tyler

“Jeg ble spurt i fjor av min mors venn om jeg kunne lage et 6 -måneders kurs med hampolje til moren hennes,
av cannabis av høyeste kvalitet. Hun hadde kreft i nakken. Jeg lagde oljen til henne etter Youtube -rådet, så la
jeg den ut til Russland. Hun brukte det første 6 måneders kurset med fantastiske resultater og ba om ytterligere
6 måneders dose, jeg sendte en ny belastning over til henne, og nå 14 måneder senere er hun ved god helse. Du
gjør fantastisk arbeid, Rick. Takk skal du ha." Gareth
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“Hei,  jeg  heter  Alysa  Erwin  og  jeg  er  16  år  gammel.  I  2011  fikk  jeg  diagnosen  stadium  3  anaplastisk
astrocytom.  Vi  (familien  min  og jeg)  tok  beslutningen  om å  bruke  et  cannabis  -konsentrat.  University  of
Michigan fortalte oss at jeg sannsynligvis ikke ville overleve mer enn et par år, og selve kreften var ubrukelig
fordi den befant seg i en edderkoppformasjon. I januar i fjor gikk jeg på vanlig MR ved University of Michigan.
Alle svulstene er borte. ”

"Jeg ble diagnostisert med kreft igjen. Tredje gang. Trinn 4 bein- og levermets, fra brystkreft. Krefthistorien
min begynte for snart  7 år siden,  jeg er en av de heldige som har overlevd mengden kjemo jeg har utsatt
kroppen for, for ikke å snakke om strålingen. Denne tredje diagnosen fikk meg til å overbevise om at jeg var
ferdig for; Jeg mener hvem som overlever denne typen diagnose ??

Så jeg søkte etter mirakler og jeg fant Rick Simpson. Jeg var sikker på at denne mannen ikke snakket sant, så
jeg så dypere. Jeg begynte å få kontakt med mennesker i Michigan og lærte mer om Rick Simpson Oil eller
cannabisolje og resultatet folk akkurat som meg opplevde, som var overlevelse, remisjon, kur !!

På dette tidspunktet har jeg ingenting å tape, så jeg rakte ut og ba om hjelp. Jeg begynte å innta et gram daglig
av medisinen min, og gikk sakte opp til den dosen. Hvile ble en stor del av dagen min, og det var akkurat det
min kampkropp trengte. Den eneste bivirkningen jeg noen gang har opplevd var mengden og den fantastiske
søvnkvaliteten jeg fikk. Det pluss at blodtrykksreguleringen min og smertene mine nå er under kontroll.

For mindre enn et år siden ble jeg diagnostisert med stadium 4 bein- og leverkreft med utallige svulster (så
mange at de bare sluttet å telle), jeg ble bedt om å få orden på tingene mine. (Det tar fortsatt pusten fra meg.)
Spol  frem til  i  dag,  og jeg er  centimeter  unna remisjon.  PET -skanningen min  forrige  uke var  negativ  ...
Negativ! Jeg har aldri hatt en av dem før. Det betyr at det ikke er kreft. Den eneste grunnen til at jeg ikke er i
fullstendig remisjon er fordi det er et par skygger på beinene mine ved katteskanningen, men jeg fortsetter
behandlingen og også de vil snart være borte. Dette er intet mindre enn et mirakel, utallige svulster til et par
skygger som ikke engang dukker opp på en PET -skanning.

Folk sier kanskje vær forsiktig med ordet kur ... Men jeg mener, det er hva det er. Jeg er her, og jeg blir friskere
for hver dag, og John har hjulpet meg med å komme dit. Han tok meg inn da jeg ringte til ham og ba om hjelp.
Han og hans gruppe har tatt seg tid til å sette seg ned med meg for å forsikre meg om at jeg er utdannet om
alvorligheten av dette legemidlet og engasjementet det tar på alle våre deler for å gjøre dette mulig. For meg og
deg er dette et spørsmål om liv og død. Jeg håper alle tar det så alvorlig! Vi vil være avhengige av denne
medisinen resten av livet.

Michigan Cannabis Club har ivaretatt mine medisinske behov og utdanningsbehov. Dette er en seriøs gruppe,
og de trenger seriøs støtte, velsignet deg John Roberts, ofrene dine har holdt meg i live. Vennligst hjelp dem nå,
så de kan fortsette å hjelpe så mange. Takk skal du ha!!"

- Denne oppdateringen ble lagt ut for flere måneder siden, og hun er nå i full remisjon. Michigan Cancer -
prosjekt

"Jeg er en 68 år gammel mann som levde i  det jeg anså som et normalt  sunt liv  uten store problemer og
opprettholdt meg selv med et årlig influensaskudd og kontroller. Kroppsfunksjonene mine var fine og alt virket
ok til jeg våknet en morgen med forferdelig magesmerter.

Tenker det var vedlegg eller brokk min kone skyndte meg til nødstilfelle. Jeg ble operert akutt 2 timer senere,
15. august 2012, og det var en massiv svulst på tykktarmen min som ble fjernet sammen med 14 lymfeknuter.
En uke senere brøt innsiden opp og forgiftet meg, og det førte til en ny operasjon.

Begynte å føle meg bedre 4 dager senere, var jeg på beina og fikk sakte mobilitet tilbake og jeg begynte å blø
ut. Tilbake for operasjon nummer 3 og et døgn senere fikk et mildt hjerteinfarkt.

Kort tid  etter  de -33 dagene på ICU- ble  jeg utskrevet  og fikk en OSTOMY BAG. Posen var  hos meg 8
måneder, og en reverseringsoperasjon ble utført uten komplikasjoner. Kirurgen sa at kreften ikke hadde spredt
seg utover nodene.
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Til  tross  for  det  marsjerte  de  meg  til  kreftklinikken  og  begynte  å  diskutere  kjemo  og  stråling  som  en
"oppfølging".  Standard  protokoll  sa  de.  BULLSHIT  sa  jeg!  Det  blir  ingen  stråling  av  kroppen  min  eller
forgiftning av den mer med kjemo eller stråling. Onkologen ved Kreftklinikken argumenterte ikke og skisserte
oppfølging hver tredje måned i et år, noe som medførte CT-skanning og blodarbeid.

Jeg hentet materialet som beskrevet av Rick Simpson og produserte RSO. Etter å ha fulgt alle instruksjonene for
ekstraksjonsprosessen og brukt Nafta som løsemiddel, hadde jeg ferdig olje i sprøyter og begynte å innta den to
ganger om dagen, en liten mengde hver gang.

Jeg fullførte min fjerde oppfølging på Kreftklinikken, og de uttalte at CT-skanningen IKKE viser noe som kan
indikere tilstedeværelsen av KREFT. Blodarbeidet viste CEA -nivå på 1,4, men hva faen, alle har en eller to
kreftceller i dem. De anser alt 5+ for å skape bekymring. Jeg forbereder nå en ny batch og vil innta daglig som
et forebyggende tiltak.

Til ALLE som nå lider av kreft, foreslår jeg at du gjør det samme. Vi har ingenting å tape og alt å vinne. ”
Gerry

"Er det for sent å redde noen som har stadium 4 og allerede er hud og bein, og knapt kan gå lenger fra tap av
styrke?" Falle

"Det er aldri for sent. Mange mirakler har blitt sett ved bruk av denne oljen. Hvis det ikke kan redde dem, vil
det minste gjøre å lindre lidelsen uten de harde bivirkningene av legemidler. Vær oppmerksom på at hvis de
starter med høye doser, vil det være mye søvn til toleransen er bygget opp. Det er veldig potent. ” Nick

"Jeg er en to ganger brystkreftkriger. Jeg vil gjerne være et levende bevis på at oljen din hjelper til med å redde
liv. ” Michelle

“Jeg også, kreft i skjoldbruskkjertelen !!” Michelle

“Dawn: Si hva du vil om meg, venn med meg, døm meg ... Argumentet ditt er ugyldig! Dette er den siste
skanningen mamma noen gang vil få !!! CANNABIS DREPER KREFT!

Stacy: Hvilket stadium var moren din? Jeg vet at du postet det en gang før, men jeg glemmer det. Det er en 
fantastisk rapport med en gang !!
Dawn: Stacy, det var fase 3 småcellet karsinom i lungen. 5 svulster med små mets til det øvre lymfesystemet.
Debbie: Det er så fantastisk! Jeg har aldri hørt om noen som kurerer små celler, selv med alle de vanlige 
protokollene. Dette er bemerkelsesverdig! Du reddet ikke bare din mors liv, men dette vil redde andre liv fordi 
det er bevis på at cannabis virker. Tusen takk for at du deler dette!
Dawn: Debbie, hun gjorde alt, cannabisolje - kjemostråling MEN ble kurert før kjemo- og strålebehandlingene 
hennes ble gjort, så hun nektet den gjenværende behandlingen og ble sittende med oljen ... Som hun fortsatt tar 
og vil ta HVER DAG for resten av livet!
Steve: sier "dette er mest kompatibelt med endringer etter stråling". Hadde hun strålebehandling?
Dawn: Steve, ja hun gjorde det, men hun ble aldri ferdig ... Dr er gulvet! "

“Pasient: Linda V., Servicedato: 16.11.2013, Fremgangsmåte: CT -BRYST MED KONTRAST

En CT av brystet ble utført ... Sammenligning er gjort med tidligere bryst CT fra 7/8/13

INDIKASJON: Dette er en 64 år gammel kvinne med historie med lungekreft ...

FINN: Det er økt interstitial endring og interlobulær septal fortykning ... som er forbedret i forhold til tidligere
undersøkelse ... Ingen klare mediastinale bløtvevsknuter eller mediastinal adenopati er påvist. Det er ingen klare
bevis på aksillær lymfadenopati eller hillar lymfadenopati. Bortsett fra endringer i poststrålingen i det mediale
aspektet  av  høyre  øvre  lap,  er  det  ikke  påvist  ytterligere  parenkymale  lungeopasitet  eller  mistenkelige
lungeknuter. Luftrøret og hovedbronkiene er patent. Det er ingen pleural effusjon. Hjertestørrelsen er normal.
Det er ingen perikardial effusjon. De visualiserte delene av øvre del av magen er umerkelige. Det er ingen fokalt
aggressiv lucent eller sklerotisk osseøs lesjon.
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INNTRYKK: Forbedring av endringer i poststråling i høyre bakke og medialt aspekt av høyre øvre lap. Ingen
klare bevis på tilbakevendende eller gjenværende sykdom. ”

“Olje reverserte all strålingsskade og helbredet uten tro ... Medisinsk marihuana REDdet meg og holder meg
borte fra fem apotek. Jeg mistet den høyre nyren min etter kjemo, og den begynner å gripe til det gjør vondt å ha
hud på meg ... og i løpet av minutter etter å ha spist oljene i en tinktur som jeg får anfallene til å stoppe og holde
meg borte i flere måneder ... Utrolig og det er bare en av oljene som reverserte nerveskader i øynene mine
forårsaket av kjemo der jeg ble diagnostisert med DrDeramus, og ved mitt siste besøk for bare 6 måneder siden
viser det ingen tegn til DrDeramus i det hele tatt, og synet mitt er bedre når jeg medisinerer ... "Teresa

“Tanten min, med stadium 4 glioblastom, gikk fra rullestol til å gå etter bare tre doser! Hennes venstre side var
lammet i over en måned. Men nå fullt funksjonell !! Så spent!" Nicolette

“Jeg jobbet på kollektiv og i mange år og hadde hudkreft på venstre arm på grunn av å henge den ut av vinduet
mens jeg kjørte. Nå vet jeg at ingen trenger å tro meg, men jeg begynte å legge RSO -olje på den hver dag, og
jeg sverger på at den er borte. Det tok et par måneder, men det har virkelig gått der det har vært i mange år. ”
Randy

“Dette har forandret livet mitt etter å ha blitt diagnostisert med CML (kronisk myelogen leukemi) for nesten et
år siden, og jeg så på videoen Run From the Cure om hvordan cannabisolje helbredet terminale kreftpasienter.
Vel,  jeg er  et  levende bevis på at  det  fungerer.  Det  har  endret  kreftnivået  mitt.  Ikke helbredet  ennå,  men
forhåpentligvis en dag snart kan jeg si at jeg er en overlevende, så med mindre du har gått en kilometer i noen
kreftpasienters sko, ikke begynn å bashe noe du ikke vet noe om. ” Denise

"Jeg tror. Vennen min ble diagnostisert med 3 typer kreft. Han fikk 3 uker å leve. Nå 2 år senere er han nede i 1
slag og gjør det bra. ” Sandra

“Min bror hadde lymfom, mage, metastisert i ryggraden. Medisinene de ga ham holdt ham våken hele natten
hver dag og dag og fikk aldri sove eller spise i flere uker. Ett gram oljepille, og han får sove i 18 timer og spise
av hjertens lyst. En uke senere er han 78% kreftfri. Legen var forvirret. Vi fortalte ham ikke det fordi han var i
en ikke -medisinsk tilstand, men cannabis reddet livet hans og vårt. Nå et år senere MY BROTHER BEAT
LYMPHOMA! Ingen gjør det ... uten cannabis. ” Errl

"Jeg har for øyeblikket kreft i stadium 4. Jeg har hatt leverablation og reseksjon samt folfox -kjemo. Jeg har
brukt olje- og svulstmarkørene gikk fra 1200 -tallet til 3. Alle med -teamet sa NSD. Ingen tegn til sykdom. " Jim

“Jeg ble kvitt 5 av svulstene mine ved å bruke cannabisolje ... var interessant å se legene stå overfor da han ikke
kunne finne de 5 av de opprinnelige svulstene ... hvor ble de av? Gjør det noe? Takk cannabisolje. " Kelly

“Jeg hadde et stort hetteglass med det, for en stund siden. Jeg ville ta en dråpe om dagen. Personen som ga det
til meg ba om det tilbake. Det endte med at han ga den til en kvinne som ble borte fra kreft. Hun kunne ikke
spise, drikke, enn si faktisk leve. Hun veide mindre enn 70 kg. Venninnen min ga henne oljen ... voila! Hun
begynte å spise, drikke og fortsatte kampen ...  vellykket.  Jeg tror sterkt på de helbredende egenskapene til
cannabis. ” Tara

“I dag fikk jeg beskjed om en mann jeg donerte et stort beløp til. Han hadde en kreftsvulst i halsen. Helt har
vært sondefôr siden begynnelsen av april 2013. Den syke mannens kone ringer alle i tårer. Etter 4 uker med å ha
tatt olje 2 ganger om dagen er det borte. Helt borte ... Han har spist fast mat ... Ingen nye behandlinger eller nye
medisiner, bare RSO. Del kunnskapen, redde et liv. ” Jared

“Dean: Tanten min brukte cellegift. Samme resultater. DØD.

Stephen: Beklager tapet ditt. Jeg har sett hampolje trekke hudkreft ut av min gudmor. Jeg tror du fortsatt må ta
det tidlig. Jeg er sikker på at cannabis hjalp. ”

“Jeg fikk akkurat beskjed om at min 16 år gamle pasient som HAR ikke-Hodgkins lymfom er KLAR! Svulster
er borte, laboratoriene er normale. " Janet
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“Mottatt en telefon fra en dødssyk pasient. Hun behandler med RSO i et par måneder nå. Tarmkreft. Dr. Ted
hadde at hun hadde måneder å leve. Jindřich Bayer, jeg er glad for å kunne rapportere at han sist Dr. Appt ga
henne den beste julegaven noensinne. Han fortalte henne at jeg ikke finner kreft, og du kan leve !!!! Det er en
julegave. Takk Jesus!!!! Aldri si aldri ... ”Raymond

“Jeg har hatt to venner som overlevde kreft ved å gjøre den berømte Simpsons Oil! Den ene hadde lungekreft
og fikk 6 måneder å leve, han har levd i 7 år nå, og den andre har gått gjennom kreft to ganger, den siste var
kreft i  eggstokkene, og jeg er glad for å si at for 2 uker siden, ikke mer kreft! Begge gangene brukte hun
cannabisoljen !! ” Vicki-Jane

“Jeg har fulgt Ricks side omtrent et år nå, helt siden mamma fikk diagnosen småcellet lungekreft.  Hun ble
diagnostisert  i  mars i fjor og begynte med cellegift  kort tid etter.  Hun utholdt kjemoterapi og bryststråling
gjennom sommeren og ble veldig syk ettersom radium brente halsen hennes slik at hun ikke kunne svelge/spise
osv. Hun ble innlagt på sykehus i  nesten to måneder.  Hun hadde deretter  litt  hjernestråling (forebyggende,
bleh:/) hele denne tiden vi hadde forsket stort og hadde begynt på reisen vår for å få alt sammen til å produsere
vår egen olje fra bunnen av. Som vi lyktes med å gjøre -ja!

Så etter de to første dagene med hjernestråling ble hun veldig syk av det, så vi tok beslutningen om at hun skulle
starte oljen (oktober). Fra den aller  første dosen så hun seg aldri tilbake !!!! Hun seilte gjennom resten av
hjernestrengen  og  overrasket  leger  over  at  hun  ikke  hadde  migrene  eller  alvorlig  oppkast  eller  tap  av
hukommelse osv. Osv.! Hun fløy!

Så etter kontrollen hennes i oktober viste det stor reduksjon i lungesvulst, men den var der fortsatt. De ønsket å
se henne igjen i januar for å bestemme de neste trinnene. Så vi pløyde videre gjennom november og desember
og ga henne olje og ingen annen behandling. Hun hadde et mindre tilbakeslag i julen og ble deprimert og kastet
opp i to uker, men vi la henne tilbake på de rå veganske smoothiene og hvetegresset, og hun har virkelig pigget
seg og ser glødende ut. Hennes store kontroll etter hennes siste skanning var i går, gjett hva ... Moren min er
KREFTFRI !!!! Den er forsvunnet !!!! Hvor fantastisk er det !!!! ” via Janet

“For omtrent 6 måneder siden ble mamma diagnostisert med metastatisk melanom med 6 kreftformer på begge
lungene. Legene fortalte oss at kjemo og stråling ikke ville gjøre noe, og sa at de hadde en ny behandling de
hadde hatt som hadde lykkes med å stoppe svulster fra å vokse og kanskje utvide livet hennes i et par år til. Vi
startet den nye behandlingen og bivirkningene var fryktelige, så vi stoppet. Omtrent en uke senere nevnte en
venn av meg dokumentaren din på Youtube, Run From the Cure.

Etter  å ha sett  dette  bestemte  jeg meg for  hvilken skade som kan komme av å  prøve? Hei,  hvis det  ikke
fungerer, kommer hun til å dø uansett. For å kutte en lang historie kort mamma har fått i seg oljen i omtrent 3
måneder, og hun hadde skannet for 2 dager siden, og 5 av de 6 svulstene er HELT borte, og den siste er halve
størrelsen den var.

Jeg kan ikke uttrykke takknemlighet jeg har for informasjonen din og reddet min mors liv. Det er fryktelig å
tenke på alle mennesker og barn i verden som lider og dør når en enkel plante kan fikse alt dette. Jeg er nå fast
bestemt på å spre ordet og kanskje dyrke noen av mine egne og lage olje til folk jeg kjenner som trenger hjelp.
Takk igjen og lykke til i fremtiden med alt. " via Janet

“Eggstokkreft, 5,5” svulst, 90 dager å leve, spredt til magen ... Inntatt 90 gram på 38 dager. Ingen kreft lenger.
Har all dokumentasjon man trenger å tro, men folk har ikke det! Gud velsigne deg St. Simpson for at du hjelper
oss å beholde mammaen vår !!! ” Larry

"Jeg har noen ganske fantastiske nyheter folkens. En av mine Peeps tilbake østover ga en, tell det ... Ett glass
olje til en venn som hadde en massiv svulst viklet rundt halspulsåren. Han ignorerte det bare, vokste håret langt
for å skjule det etter hvert som det ble større og større. Hans bror, en lege, savnet hva han skulle gjøre da
pasienten nektet  kjemo/stråling.  Jeg klarte ikke å ignorere det lenger, for to dager siden tok de ham inn på
operasjonsrommet for en omfattende operasjon. Flere spesialister/ kirurger var til stede da dette kom til å bli en
svært farlig, lang og komplisert operasjon. De ville prøve å fjerne så mye som mulig av svulsten og måtte ta en
vene fra beinet og transplantere til nakken. De åpnet nakken hans, og VOILA svulsten var fullstendig innkapslet
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og løsrevet fra halspulsåre. De nådde bokstavelig talt inn og dro den ut! Legene er overrasket og ønsker en
detaljert rapport om alt han gjorde. Det blir ikke en lang liste folkens. Bare saft og ett glass olje. ” Corrie

“Olje er fantastisk !! En venn av meg hadde cyster på eggstokkene ... hun ble operert for å fjerne en og en
måned senere var hun tilbake for bare å oppdage at hun hadde mer! En måned gikk og det doblet seg i størrelse,
og hun ble fortalt om det skjer noe som kommer tilbake, og de vil gjøre akuttoperasjon! Fyren hennes lagde litt
olje til henne ... hun tok den i 3 uker ... til sin overraskelse da hun gikk på neste ultralyd var den nesten borte !!!
” Jolie

“For 1 år siden i dag fortalte noen som stod meg nær at han hadde dødelig kreft. Han ble fortalt at han har åtte
måneder  igjen.  I  løpet  av  5  dager  ga  jeg  ham  litt  cannabisolje  å  spise  ved  å  spise  en  halv  bit  av  en
riskornstørrelse av oljen. I løpet av 6 uker var det en reduksjon i størrelsen på svulsten hans, og det var ingen
tegn til at den spredte seg som de sa at den ville.

Jeg er glad for å si at svulsten var på størrelse med en stor grapefrukt og i dag på størrelse med en eikenøtt.
Cannabisoljen har reddet livet hans. Han vil fortsette å spise oljen til den er borte. Det kurerer ikke bare hans
terminale kreft, men det har også hatt en fantastisk effekt på helsen hans. Han var pre-diabetiker og overvektig,
og han er nå nede i perfekt vekt og er lykkelig enn noensinne!

Jeg oppfordrer alle til å se på cannabisoljeterapi. Vennligst se -> RICK SIMPSON "RUN FRO THE CURE" -
videoen på Youtube ... Det kan bare redde livet ditt eller noen du kjenner. Gi dem livets gave! ” Jose

Bevis

"Rick Simpson Oil har full vitenskapelig troverdighet hvis du gidder å lese den vitenskapelige litteraturen"
Robert Melamede, også kjent som Dr. Bob

"Inhiberingen  av  celleoverlevelsesveien  fører  til  defosforylering  av  Bad,  og  translokasjon  av  dette  Bcl-2-
proteinet til mitokondriene, og deretter til apoptose." Ummmm, Laymans vilkår takk ??? ” Sjanse

- Det betyr: "Cannabis dreper kreftceller," Chance. JB

Hvorfor skal jeg forvente at leger støtter påstanden om at cannabis kurerer kreft? 

A. Vel, fordi det helbreder kreft, og det er alt det er. THC forårsaker apoptose, så overraskende forårsaker det
apoptose i alle kreftformer. Hvorfor? Vel, fordi dekarboksylert olje på en eller annen måte kommer inn i alle
cellene i kroppen hvis den inntas i riktige mengder. Endocannabinoid -systemet regulerer immunsystemet, så
når du får immunsystemet til å fungere riktig, kan det også bekjempe kreft. Ikke mye for dette, egentlig, det er
virkelig offensivt enkelt.

Riktig produsert høykvalitetsolje er uansett den beste sjansen pasienten har (kirurgi vil være nødvendig i noen
få livstruende tilfeller, kanskje). Og hvis du vet om et behandlingsalternativ som er tryggere, mer effektivt og
morsommere for pasienten enn oljen, så fortell oss det. Det er ingen.

Se  på  hva  Mechoulam  og  Pacher  sier:  “Inflammasjon/vevsskade  utløser  raske  økninger  i  lokale
endocannabinoidnivåer,  som igjen regulerer  signalresponser i  immun- og andre celler  som modulerer  deres
kritiske  funksjoner.  Endringer  i  endokannabinoidnivåer  og/eller  CB2 -reseptoruttrykk  har  blitt  rapportert  i
nesten  alle  sykdommer  som  påvirker  mennesker,  alt  fra  kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,
nevrodegenerativ, psykiatrisk, bein, hud, autoimmun, lungesykdommer til smerte og kreft og modulerende CB2
reseptoraktivitet  har  et  enormt  terapeutisk  potensial  i  disse  patologiene.  ”  http:  //www.ncbi.nlm.nih.
gov/pubmed/21295074

Og hvordan gjør du alt dette? Vel, med oljen. Du balanserer nivåene eller setter dem i en overdrive, når det er
nødvendig. Du kan spise oljen, gni den på, fordampe den og ta den i stikkpiller, og mellom disse fire metodene
kan du finne en måte å hjelpe hver eneste pasient på denne planeten. Senere vil leger injisere svulstene med
oljen og krympe dem på rekordtid på den måten (anbefales ikke hjemme).
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Og hvorfor foreslo jeg hudkreft (eller diabetiske sår eller brannskader)? Fordi du kan se hva som skjer der, og
det tar vanligvis ikke lang tid å kurere dem med oljen, noen uker maks i de fleste tilfeller. Da er det bare å innse
at det samme som skjer etter aktuell applikasjon på huden din skjer inne i kroppen din når du får i deg oljen.
Igjen, offensivt enkelt, men det er en veldig presis forklaring til slutt. Og så gå tilbake til det Mechoulam skrev:
“Endringer i endocannabinoidnivåer og/eller CB2 -reseptoruttrykk har blitt rapportert i nesten alle sykdommer
som påvirker  mennesker,  alt  fra  kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,  nevrodegenerativ,  psykiatrisk,
bein, hud, autoimmun, lungesykdommer mot smerte og kreft, og modulerende CB2 -reseptoraktivitet har et
enormt terapeutisk potensial i disse patologiene. ”

- Når jeg vet alt det, skal jeg modulere CB2-reseptoraktiviteten min umiddelbart. JB

"Det helbredet meg for kreft ... Stage 4 hjerne ... Så ja." Krystall

"Å si at det kurerer kreft er en ganske farlig og illusiv overvurdering av et ellers gyldig punkt som fortjener mer
forskning. Men nei, nei, nei. Cannabis helbreder ikke kreft. Det er ingen definitiv og ingen reell kur mot kreft
for øyeblikket, og bare en rekke innbilte medisinske, matmessige og psykologiske anstrengelser kan bidra til å
redusere risikoen for død av kreft. Cannabis kurerer ikke kreft, og dette må pasientene vite. ” Davide

"RSO dreper kreft, kompis ... Røyker det, nei, men RSO ja." Kevin

"Vær så snill å hjelpe meg her, venn ..." Jeff

"Først av alt," kreft "er alt fra en cyste til nevroblastom, så" kurerer kreft "er generisk, illusivt, uspesifikt. Da har
cannabis en veldig god effekt på celleduplisering,  noe som sikkert  hjelper,  men ikke systematisk helbreder
svulster.  Igjen,  alle  typer  kreft  er  forskjellige,  og cannabis  har vist  en eller  annen måte  positiv  respons på
brystkreft,  som er  en  type  o  -karsinom,  som også  er  mye  og  veldig  effektivt  behandlet  av  konvensjonell
medisin. Når det er sagt, er jeg HELT for å legalisere cannabis, men selv om jeg er veldig åpen for alternative
behandlinger, må jeg finne meg selv uenig i denne pompøse påstanden. ” Davide

“Jindrich Bayer, hjelp, vær så snill !!!” Kevin

"Å si at cannabis viser en positiv respons i bekjempelse av visse typer svulster, er en påstand jeg kan godta."
Davide

- Davide, godta hva du vil, det er ok med meg. Ja, det er svært lite harde data tilgjengelig om Rick Simpson -
oljen, men det skyldes bare korrupsjonen i det medisinske systemet og deres pengemestere. Dette vil endre seg
veldig snart når Colorado og Washington begynner å levere dataene sine. I tillegg begynner Israel og Nederland
å teste oljen nå, Tsjekkia vil trolig bli med veldig snart.

Så langt vi vet, og fra vår praktiske erfaring med tusenvis av pasienter, ser det ut til at oljen virker på alle typer
kreft mye bedre enn noe som for øyeblikket tilbys av det medisinske systemet. Hvis du vil ha bevis, lag litt olje
og finn noen med hudkreft og se hva som skjer når oljen påføres den. Beste hilsner, JB

"Gjør det selv, vi spurte Rick hvor vi kan få det, og etter en stund innså vi at siden vi bor langt unna Amerika og
vi ikke kan reise et sted for å få det på grunn av økonomiske begrensninger, så vi nettopp på videoen som 100
ganger , praktisk talt lagret det, fant cannabis fra en lokal leverandør, kjøpte riskoker, alkohol, til og med et
termometer for å være sikker på temperaturen. Det var lettere enn vi trodde, VI SKAPTE DET SELV, kjæresten
min har  tatt  det  i  4  dager  nå  ...  Vi  får  vente  og  se.  Vi  har  lest  medisinske  tidsskrifter  og sett  på  mange
dokumentarer,  alle  funnene  er  de  samme  (kliniske  studier  gjort  ved  UCLA,  Harvard  ...)  -  oljen  dreper
kreftceller! Så vi bestemte oss for å klare det fordi du tross alt aldri kan nå før du prøver det! ” Ioanna

"Det faktum at placebo helbreder noen mennesker, er grunn til å kaste medisin for alltid og studere placebo -
kunsten. Når du har sagt at du aldri gjør en placebostudie når du har en effektiv kur, har du rett, det ville drepe
halve pasientene dine, syke og grusomme. ” Christopher

- Det ville virkelig være sykt og grusomt, Christopher, og det er derfor jeg personlig ikke vil gjøre det. Andre
kan hvis de vil, men jeg vil ikke. Jeg vil at det medisinske systemet skal begynne å bruke oljen som placebo -
hvis de beviser at det de vil bruke er tryggere og mer effektivt enn oljen (og mer moro/hyggelig for pasienten),
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kan de gå videre og selge den . Hvis ikke, så ikke. Det er ganske enkelt og veldig rasjonelt, synes jeg. Og det er
uansett slik det kommer til å bli i fremtiden, så hvorfor vente? JB

"Hei Kim, jeg utfordrer deg til å bevise at cannabis som en giftfri livreddende medisin er" retorikk ". Lykke til
med dette. JEG BRUKTE Å HØRE akkurat som du gjør. Da bestemte jeg meg for at jeg skulle blåse hull
gjennom denne "retorikken" fordi dette MÅ VÆRE BULLSHIT ... gutt tok jeg feil. Jeg mener DØD FEIL. Du
kan ikke nekte de vitenskapelige 100% JERNKLEDTE FAKTAENE. Jeg kunne ikke gjøre det, og du vil ikke
gjøre det heller. FAKTA er FAKTA, og dette er en FAKTA, Kim. AMA og Big Pharma er kriminelle. De har
bevisst tillatt at denne fantastiske gaven fra Gud ble demonisert og løy om RENE RESULTATER! De har tillatt
familiemedlemmene dine å lide og dø, Kim. Hvis du tror at disse Petro Chemicals at de kjøper er medisin,
tenker du best igjen. Du vil oppdage litt "retorikk", snakk med legen din, snakk med American Cancer Society,
snakk  med  giftpilleprodusentene  dine.  Vær  oppmerksom  på,  Kim,  ALLE  PILLER  DERE  KRAVEN  ER
“SIKKER”  IKKE ER!  Finn  meg  en  som ikke  er  giftig,  bare  EN!  Likevel  har  vi  her  en  IKKE  GIFTIG
VEGETABIL som produserer den kraftigste medisinen på JORDEN som har blitt bevist for å kurere sykdom og
våre "helsepersonell" og regjeringen har funnet det passende å nekte oss denne livreddende grønnsaken, slik at
vi  kan  lide  og  dø OG bli  satt  i  fengsel  for  å  gjøre  ting  enda tryggere  i  samfunnet  ...  Vil  du snakke om
“RETORISK” ??? Jeg håper dette innlegget åpner øynene dine for SANNHETEN. Hvis ikke, RIP Kim, er det
ikke noe håp for deg og din type,  du har "kliniske endocannabinoid mangler."  Slå opp, det er  sant. ” Dan
Likevel har vi her en IKKE GIFTIG VEGETABIL som produserer den kraftigste medisinen på JORDEN som
har blitt bevist for å kurere sykdom og våre "helsepersonell" og regjeringen har funnet det passende å nekte oss
denne livreddende grønnsaken, slik at vi kan lide og dø OG bli satt i fengsel for å gjøre ting enda tryggere i
samfunnet  ...  Vil  du  snakke  om  “RETORISK”  ???  Jeg  håper  dette  innlegget  åpner  øynene  dine  for
SANNHETEN. Hvis ikke, RIP Kim, er det ikke noe håp for deg og din type, du har "kliniske endocannabinoid
mangler." Slå opp, det er sant. ” Dan Likevel har vi her en IKKE GIFTIG VEGETABIL som produserer den
kraftigste  medisinen  på  JORDEN  som  har  blitt  bevist  for  å  kurere  sykdom  og  våre  "helsepersonell"  og
regjeringen har funnet det passende å nekte oss denne livreddende grønnsaken, slik at vi kan lide og dø OG bli
satt i fengsel for å gjøre ting enda tryggere i samfunnet ... Vil du snakke om “RETORISK” ??? Jeg håper dette
innlegget åpner øynene dine for SANNHETEN. Hvis ikke, RIP Kim, er det ikke noe håp for deg og din type, du
har "kliniske endocannabinoid mangler." Slå opp, det er sant. ” Dan Vil du snakke om “RETORISK” ??? Jeg
håper dette innlegget åpner øynene dine for SANNHETEN. Hvis ikke, RIP Kim, er det ikke noe håp for deg og
din  type,  du  har  "kliniske  endocannabinoid  mangler."  Slå  opp,  det  er  sant.  ”  Dan  Vil  du  snakke  om
“RETORISK” ??? Jeg håper dette innlegget åpner øynene dine for SANNHETEN. Hvis ikke, RIP Kim, er det
ikke noe håp for deg og din type, du har "kliniske endocannabinoid mangler." Slå opp, det er sant. ” Dan

"Min mann har rett.  Jeg har 4 PET -skanninger som beviser det. Da jeg var tung på oljen, svulstene mine
forsvant som en galning. Da jeg måtte redusere dosen min, er de mer stabile enn å krympe. Jeg har synlige bevis
på at ting fungerer. ” Maria

“Høres ut som en bedrag for å tjene penger. Du tror virkelig at loven kommer til å la meg dyrke hamp for å lage
litt olje? Bli ekte fyr. Jeg har leukemi, og jeg tror ikke et ord av det du sier. Din vanvittige svindelartist som ber
om de syke burde settes i fengsel. Hvis du er så sikker på at dette fungerer, må du gjøre noen virkelige kliniske
studier. Mange land lar deg gjøre det, ikke bruk noen Lame Ass FDA -unnskyldning! ”Steven

- Steven, jo før du kommer på oljen, jo bedre blir det for deg. Ikke klandre meg for mangelen på vitenskapelige
studier om oljen,  egentlig.  Hvis det medisinske systemet virkelig gjorde det de skulle gjøre, ville disse åtti
vitnesbyrdene alene ha vært alt de måtte se for å gjennomføre alle de titalls eller hundretusener av studier som
må utføres.

Rick og jeg har virkelig ikke råd til å gjennomføre alle disse studiene, det er langt utenfor budsjettet vårt, pluss
at vi ikke kan gjennomføre dem lovlig og måten vi vil gjennomføre dem på, så det er virkelig opp til andre å
gjøre jobben sin nå. Så vidt jeg vet, er det stater der medisinsk marihuana er tillatt, jeg vet ikke hvorfor de ikke
har utført en studie ennå. For eksempel på hudkreft, vil det bli gjort om noen få måneder, bare med lokal bruk
av oljen. Men det ser ikke ut til å skje, eller jeg vet ikke om slike studier.
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Men det  er  vitenskapelig  bevis  for  å  sikkerhetskopiere  alt  vi  sier,  bare  undersøk,  sjekk PubMed og koble
prikkene til deg selv.

Jeg håper det vil tilfredsstille dine vitenskapelige behov, og jeg håper du kommer på oljen før legene dine får
sjansen til å drepe deg med kjemisk gift, noe som aldri hadde vært tillatt hvis det ble testet i en skikkelig og
etisk medisinsk studie. JB

"Forskerne konkluderte med:" Dataene som er rapportert her, er de første som vi er klar over for å demonstrere
den kritiske rollen til CB1 (cannabinoid) reseptorer og endocannabinoider i etiologien til PTSD hos mennesker.
Som sådan gir de et grunnlag for å utvikle og validere informative biomarkører for PTSD-sårbarhet, samt å lede
den rasjonelle utviklingen av neste generasjon av bevisbaserte behandlinger for PTSD. ”

Men ikke forvent at føderale tjenestemenn vil hjelpe til med å gå videre med denne prosessen. I 2011 blokkerte
føderale administratorer etterforskere ved University of Arizona i Phoenix fra å gjennomføre en FDA-godkjent,
placebokontrollert klinisk studie for å evaluere bruken av cannabis hos 50 pasienter med PTSD. Vitenskapelig
integritet? Ikke når det gjelder marihuana. Ikke på langt hold. "

- Ikke skyld oss for mangelen på medisinske studier om cannabisolje. Jo før du vil innse at ja, det er en gruppe
mennesker som virkelig kontrollerer denne verden, og at de rett og slett vil gjøre alt for å forsinke comebacket
av cannabis, desto bedre for deg. Det betyr ikke at vi ikke vil presse cannabismedisinen gjennom, det betyr bare
at det kommer til å ta lengre tid enn nødvendig eller forventet. JB

"Jeg tror sterkt på oljen. Min manns sønn hadde leukemi, legene ga ham 4 måneder. Han levde i 2,5 år alt på
grunn av oljen han inntok i eplemos. Takk til Rick Simpson !!! Gud velsigne deg." Terri

“4 dager uten å få ny jobb. Ingen bivirkninger, tilbaketrekninger og ikke bite folk i hodet! Det er din forskning,
lol. Spre ordet! Vi trenger dette. Vi skylder menneskeheten å gjøre verden til et bedre sted. Dette er starten :)
”Christina

“I april i fjor, etter å ha vært fem år fri for brystkreft, ble jeg diagnostisert igjen. Denne gangen var det trinn 4,
terminal med mets til ryggrad, ribbe, lymfeknuter, brystben og bryst. Jeg ble i utgangspunktet tilbudt palliativ
behandling og fortalte at de ville prøve å holde meg unna altfor mye smerte ... for å gå hjem og ordne opp i
sakene mine. Jeg hadde mye vondt, og de foreskrev stadig flere giftige smertestillende midler med VELDIG
stygge bivirkninger (Percocet, hydromorfon og dexymethason). Jeg kunne ikke fungere på disse.

Mannen min begynte å lese dette på internett, og jeg var mildt sagt skeptisk, men tenkte at jeg bokstavelig talt
ikke hadde noe å tape ved å prøve det. Tygger en veldig liten mengde White Widow 3x daglig. I forrige uke
fikk jeg nyheten om at beinmøtene mine helt har gått. I dag ble jeg fortalt at MR viser VESENTLIG krymping
av myke vevssvulster. Ikke så skeptisk nå og føler meg bra, ingen smerte. ” Julia

"Det helbreder kreft, jeg er et levende bevis. Fase 4 bein og lever møter utallige svulster, brukte oljen og er nå
kreftfri. ” Laura

“Hei Jindrich, i går var jeg ferdig med å lese Ricks bok. Flotte greier! Ærlig talt trenger jeg ikke mer bevis på
oljens virkelig magiske kraft! Jeg har også gjort noen eksperimenter, og hver dag oppdager jeg noe nytt denne
medisinen kan gjøre! Fantastisk!

Dessverre, selv om jeg er overbevist, og selv om kjæresten min er overbevist om at moren hennes på en eller
annen måte ikke er i stand til å "gi slipp" helt ...

Jeg prøver hele tiden å få frem gode argumenter, men jeg kan ikke bestemme for henne! Hun er den som har
kreft, og hun er den eneste som kan bestemme hva hun skal gjøre med livet hennes.

Jeg vet at hun blir helbredet uansett på slutten fordi vi vil fylle i henne så mye olje at det vil være umulig for
henne å dø. Men jeg føler fortsatt at det er så dumt og så farlig å leke med disse kjemikaliene, spesielt når du
har tilgang til naturlig medisin som har vist seg å kurere kreft!

Jeg leste om din erfaring med kreft og det medisinske systemet ... Jeg beklager virkelig tapet ditt ... og nå forstår
jeg din holdning til den tradisjonelle såkalte "medisinen" bedre! " Luigi
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- Hei Luigi, takk for fine ord om boken, og det er synd at du må gå igjennom. Det er hennes valg hvilken
behandling hun velger,  men jeg ville ikke gå i nærheten av chemo - bare les min mors historie for henne,
kanskje hun vil forstå at det å ta gift aldri er en god idé, spesielt når det ikke er underbygget eller nødvendig.
Hennes  sjanser  til  å  bare  overleve  kjemoen  vil  forbedre  seg sterkt  hvis  hun tar  oljen,  men igjen,  hvorfor
forårsake enda mer skade på hennes syke kropp? Det gir ingen mening i det hele tatt. Beste hilsner, Jindrich

“Dette er kampen mange gode mennesker må håndtere, en uvitende lege som tror han/hun vet mer uten noen
gang å gå videre med ny utvikling og eksisterende informasjon om cannabis, cannabinoider og evnen til å drepe
kreft uten å skade pasienten. Hvor vanvittig fra vårt perspektiv at de ville kreve gift over noe så trygt, hvorfor?
Er det uvitenhet eller løper de redde?

Jeg har sett en lege En gang i fem år siden jeg lærte om denne oljen for IBS, og det var noe jeg ikke kunne gjøre
selv. En forflyttet pinkie og jeg brukte oljen for aldri å bli smittet, fjernet stingene uten lidelse, og hver gang jeg
påførte den, forsvant smerten umiddelbart på grunn av at betennelse ble fjernet. Det ble helbredet på 2 1/2 til 3
måneder i stedet for fysioterapi og ca 9 måneder til et år for helbredelse. Jeg har sett med mine egne øyne gang
på gang, og ingen kan ta det fra meg. ” Covey

“Leger er IKKE forskere og praktiserer heller ikke vitenskap. Hvis de gjorde det, ville de kreve at regjeringen
ga dem tilgang til marihuana. Årsaken er en nå bevist del av kroppen, endocannabinoid -systemet, har blitt
ignorert  fullstendig  av  det  amerikanske  medisinske  samfunnet.  Mens  andre  land  forsker  mer  og  mer  på
marihuana  og  spesifikt  kreftbehandling,  drives  amerikansk  medisinsk  etablering  av  Big  Pharma,  store
forsikringer  og  store  penger.  Legene  har  gitt  kontroll  over  håndverket  sitt  til  ikke-leger  og  fryktbaserte
politikere. De vil bruke år på å prøve å finne alternativer under kontroll av patentadvokater, mens de truer med
potensielle kurer.

Hvis marihuana ble gjemt i en dyp jungel, kontrollert av en analfabetstamme, ville Big Pharma være den første
som kontrollerte produksjonen, patentere sine 64 forskjellige cannabinoidforbindelser og deretter snu seg til
leger for å 'forskrive' den. Men den største stammen i USA begynner allerede å rope ut sannheten. Synd for Big
Pharma at denne stammen ikke er til salgs. ” Bryan

- Dette beviset er  hos oss. Og vi deler det. Den medisinske gjengen [som ikke lenger skal behandles med
respekt] av stoffpusher, som jobber for insentiver, blir avslørt. De slynger seg i lommeboken. De er klar over
hva som skjer, og deres lekekamerat FDA går ned med dem. Ikke annerledes enn noen form for tyranni vi har
møtt før vi aksepterte at denne gangen er det hjemlig. Vi gjør dette for oss selv. Det er en kur mot kreft, det er
ingen kur for måten medisin blir  tvunget på oss for øyeblikket,  med mindre vi stemmer med lommene og
stemmesedlene våre! ” Thielman

“Jeg har sett slektninger, venner, avvise og dø så raskt etter å ha blitt tvunget til å bruke titusenvis av dollar for å
bli sakte drept når kuren vokser rett ut fra Moder Jord. Kom igjen nå, våkne opp og lukter tullet. Ikke hopp på
stereotyper og gjør noen REAL research. ” Amy Jane

"Jeg vet at  jeg heller  vil  ha RSO enn kjemo/rad ...  Morsomt hvordan noen mennesker kan ringe RSO når
bivirkningene av alt annet kan gi deg svært liten livskvalitet." Kerry

"Det må være lett tilgjengelig. Det MÅ være tilgjengelig "Jo mer jeg leser, jo mer fascinert er jeg." Shelley

"Alle  kreftformer  er  uregulerte  celler.  Cellen  må  bare  reguleres.  Hvis  kroppen  hans  ikke  kan  regulere
kreftcellene, kan kreftcellene ha ødelagt/skadet CB -reseptorer. Når en fyto-cannabinoider (fyto = plantebasert)
kommer i kontakt med en uregulert celle, kan den signalere til kreftcellen via flere gateways enn bare CB 1/2
reseptorene. Slik lykkes et fyto-cannabinoid der et endogent cannabinoid mislykkes.

Her er noen notater om prosessen med hvordan cannabinoider regulerer kreftceller: Kreft

1) Kreft er en uregulert celle. 
2) Inducing Apoptosis Regulerer kreftcellen. 
3) Cannabinoider induserer apoptose i celler. 

80



KUR FOR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

Kreft  er  definert  som  "en  bred  gruppe  av  forskjellige  sykdommer,  ALLE  som  involverer  UREGULERT
Cellevekst." https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Spørsmål:  Hvordan  regulerer  vi  celler?  A:  Via  Apoptosis.  Apoptose:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Process “Apoptosis (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/også pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] er prosessen med
programmert celledød (PCD) som kan forekomme i flercellede organismer. [4] Biokjemiske hendelser fører til
karakteristiske celleforandringer (morfologi) og død. ”

“Apoptoseprosessen styres av et mangfoldig spekter av cellesignaler,  som kan stamme enten ekstracellulært
(ekstrinsiske induktorer) eller intracellulært (iboende induktorer). Ekstracellulære signaler kan omfatte toksiner,
[13] hormoner, vekstfaktorer, nitrogenoksid [14] eller cytokiner, som enten må krysse plasmamembranen eller
transdusere for å få en respons. Disse signalene kan påvirke apoptose positivt (dvs. utløse) eller negativt (dvs.
undertrykke, hemme eller dempe).

Hvordan får vi en kreftcelle til å gå gjennom apoptose?

Vi  trenger  cannabinoider/endocannabinoider  for  å  signalere  til  cannabinoidreseptorer  (CB1R,  CB2R)  for  å
indusere apoptose (det har lenge vært mistanke om at det er mer enn 2 reseptorer):

Hva er en CBR? (Cannabinoid -reseptor):

“Cannabinoidreseptorer  aktiveres  av  tre  hovedgrupper  av  ligander,  endocannabinoider  (produsert  av
pattedyrskroppen),  plantekannabinoider  (for  eksempel  THC,  produsert  av  cannabisplanten)  og  syntetiske
cannabinoider  (for  eksempel  HU-210).  Alle  endocannabinoider  og  plantekannabinoider  er  lipofile,  dvs.
fettløselige, forbindelser. " http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kan cannabinoider signalere til en CBR for å indusere apoptose?

"Studier av disse sykdomsmodellene sammen med mange in vitro -eksperimenter viser at cannabinoider utøver
sine  immunsuppressive  egenskaper  på  fire  hovedmåter:  (1)  induksjon  av  apoptose,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagi - Rett meg hvis jeg tar feil, men etter det jeg forstår:

Autofagi  er  en  prosess  der  en  celle  kan  repareres  eller  resirkuleres.  Vanligvis  med  kreftceller  er  de  bare
programmert til å dø, men Autophagy kan fortsatt spille en rolle i denne prosessen.

Det er som om du har en resirkuleringsbeholder og en søppelcontainer, og du samler på forskjellige avfall og
organiserer det i de to beholderne. Noen ganger må du resirkulere, noen ganger må du bare kaste bort noe. ”
Scott

"I den nye studien oppdaget Chen og teamet hans at Δ9-THC-behandling forårsaket en økning i nivået av et
enzym som kalles cyclooxygenase-2 (COX-2) i musen hippocampus, en hjerne-region involvert i læring og
minne.  Legemidler  eller  genetiske  teknikker  som  reduserte  COX-2-nivåer  hos  mus  forhindret
hukommelsesproblemer og neuronale abnormiteter forårsaket av gjentatt eksponering av Δ9-THC. Fordi COX-
2  er  hemmet  av  reseptfrie  smertestillende  midler  som ibuprofen,  foreslår  funnene  en  enkel  strategi  for  å
forhindre bivirkninger av marihuana.

Forskerne  oppdaget  også  at  Δ9-THC-behandling  reduserte  nevronskader  i  en  musemodell  av  Alzheimers
sykdom, og denne fordelaktige effekten vedvarte da dyrene samtidig ble behandlet med en COX-2-hemmer.
"Det er for tiden ingen effektive medisiner tilgjengelig for å forebygge og behandle Alzheimers sykdom eller
stoppe sykdomsutviklingen,"  sier Chen. "Våre resultater  tyder på at uønskede bivirkninger  av cannabis kan
elimineres  eller  reduseres,  samtidig  som de beholder  de gunstige effektene,  ved å administrere  en COX-2-
hemmer sammen med Δ9-THC for behandling av uhåndterlige medisinske tilstander som Alzheimers sykdom."
http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Ny regjeringsfinansiert cannabis-/kreftstudie SJOKKER vitenskapelig samfunn ...
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THC, cannabis 'viktigste psykoaktive ingrediens, kan faktisk endre den menneskelige genetiske koden for å
forhindre kreft og inflammatoriske sykdommer. Hva?!!!! Hva hva!!!????

Rick Simpson og hans sjefalv, den tsjekkiske aktivisten Jindřich Bayer, har sagt dette i mange måneder, og jeg
var høflig, men hånet i hemmelighet på tanken, fordi det hørtes ut som en haug med hokus-pokus for meg (og
på grunn av andre mindre tekniske uenigheter jeg har hatt med deres perspektiv). . . Medisiner kan ikke endre
DNA, ikke sant? FEIL, tilsynelatende! HELT [SOV]! ” Alan Gordon

"Bakgrunn: Cannabinoider induserer kraftige myeloid-avledede suppressorceller (MDSC) in vivo. Resultater:
Funksjonell MDSC indusert av THC viser tydelig miRNA -ekspresjonsmønster. Konklusjon: Spesifikt miRNA
kan spille viktige roller i MDSC -utvikling og funksjon ved å regulere målgener som er involvert i myeloid
celledifferensiering.  Betydning:  Velg miRNA kan være viktige  molekylære  mål  for å  manipulere  MDSC -
aktivitet  ved  kreft  og  inflammatoriske  sykdommer.  "
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- OK, uansett hva dette betyr, dette er utenfor min kompetanse. Det sier sannsynligvis at cannabinoider kan
kurere kreft, og de gjør det på en eller annen måte via genmodifisering. Og at mer forskning er nødvendig, som
alltid.

Alt jeg sier er at selve tanken på en sak er den minste partikkelen av saken, og oljen kan fikse tanker også.
Gener er fortsatt for store. Forskningen bør fokusere på hva cannabinoider gjør med de minste partiklene i
kroppen vår, atomer, kvarker, strenger osv. Det er der problemene starter, i de minste partiklene, det er det du
må fikse hvis du virkelig vil fikse problemene. JB

Informasjon om helbredelse av andre sykdommer Hudforhold

"Etter min erfaring med min nåværende forbudte hampkosmetikk, der vi brukte olje fra industrielle 
hampknopper, som er mye svakere sammenlignet med oljen du lager, fant vi at hamp i utgangspunktet 
er en kur fordi det kan brukes på nesten alle tilstand. Kan du bekrefte dette?

Historien kaller hamp et universalmiddel, som betyr helbredelse, og tidligere ble det brukt til å behandle en lang
rekke medisinske problemer. Fra min erfaring med å se hampolje brukt til ulike medisinske tilstander, kaller jeg
også hamp for helbredelse. Hamp er nyttig i behandlingen av praktisk talt enhver sykdom eller tilstand; det
fremmer helbredelse av hele kroppen uten å gjøre noen skade. Så for meg og mange andre har dette blitt den
ultimate medisinen, og jeg tror bestemt at det ikke er noe bedre.

I verden vi lever i i dag er mange til og med redde for å gå ut i solen, men denne medisinen blander seg godt
med hudkremer og solkrem, så hvorfor gjemme seg i mørket? Ville det ikke vært fint å gå ut i solen igjen og
nyte livet uten å bekymre deg for ting som hudkreft? Du vedder på det og nå kan dette fantastiske stoffet gjøre
alt mulig. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Burns

"Jeg vet av egen erfaring at det ikke finnes noen bedre behandling for alvorlige brannskader enn hampolje. Hvis
olje påføres en brenning, tar den smerten bort i løpet av minutter og fremskynder helingsprosessen sterkt. Hvis
sykehus ville bruke hampolje i sine brenningsenheter, kunne menneskelig lidelse reduseres sterkt.

Da jeg begynte å produsere oljen, inntok jeg mange skadelige medisiner foreskrevet av leger som påvirket mine
resonnementsevner,  så tankene mine var ikke veldig klare. Denne endrede tilstanden førte til  at jeg var litt
uforsiktig,  og  dette  resulterte  i  en  eksplosjon  og  brann  som  etterlot  høyre  hånd  med  alvorlige
tredjegradsforbrenninger.
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Når jeg sier alvorlig, mener jeg alvorlig, tre fjerdedeler av min høyre hånd hadde bokstavelig talt smeltet og
hang nå i nisser. Kjæresten min Leah kom ned, og etter at hun så på brenningen tok hun en saks og klippet av
alt det døde kjøttet. Jeg vet at dette høres grusomt ut, men det hun fjernet var dødt, så i virkeligheten følte jeg
ingenting.

På elleve dager ble hånden min helt helbredet og etterlot ingen arr. Den eneste måten du kunne fortelle at jeg til
og med hadde pådratt meg en skade, var tilstedeværelsen av all den nye rosa huden som var synlig og til og med
hårsekkene vokste tilbake.

Se nå hva som skjer i disse brenningsenhetene som vårt medisinske system tilbyr. Barn og voksne som har hatt
alvorlige brannskader, vil oppdage at brannskader er lite mer enn torturkamre, som tilsynelatende ikke gir slutt
på  lidelsen.  Disse  pasientene  er  utsatt  for  infeksjoner,  mange  smertefulle  operasjoner  som  involverer
hudtransplantasjoner, og til slutt er de vanligvis fortsatt veldig arr.

Den essensielle oljen til hampplanten er et naturlig bedøvelsesmiddel og et naturlig antibiotikum. Når du setter
oljen fra hampplanten rett på en brenning, er smerten borte i 5 minutter og helbredelsen begynner. Ut fra det jeg
har sett dette stoffet gjøre for å helbrede brannskaden jeg pådro meg og andre som har fått lignende skader, tror
jeg bestemt at denne fantastiske medisinen muligens kan vokse på nytt ansiktet eller andre deler av kroppen for
de som har lidd alvorlig brenne.

Hvis oljen kan vokse hånden min på nytt og ikke etterlate arr, så hvorfor ikke en fot eller et ansikt? Så hvis de
som driver brenningsenheter virkelig vil hjelpe pasientene sine og lette lidelsen, er det kanskje på tide at de
begynner å bruke noe som fungerer. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

“Jeg fikk 3. graders kokende oljebrann på fingrene søndag morgen. Store blemmer og veldig vondt. Jeg husket å
lese RSO er fantastisk for å helbrede brannskader, så jeg prøvde det. OMG folkens, brenningen er helt borte på
bare 40 timer. Ingen tegn til det i det hele tatt. Jeg påførte en større mengde RSO på blemmene, en filet fersk
Aloe Vera og et bandasje. Gjentatt 12 timer senere. Du trenger ikke den tredje applikasjonen. ” Bobbi

“Min svigerdatter friterte svinekoteletter og dyppet i utgangspunktet fingrene i den kokende varme oljen opp til
den første knoken, og de ble hvite som kokt kylling. Vi la RSO på dem og smertene var borte på omtrent et
minutt eller så, hun belagte dem 2 x om dagen med RSO. De helbredet veldig raskt på bare noen få dager, og
det var ingen hudtap eller arr i det hele tatt. Det er fantastisk at vi nå holder litt i kjøleskapet på kjøkkenet, så
hvis noen blir brent (spesielt barna), vil vi bruke RSO umiddelbart,  det er ikke nødvendig å føle den typen
smerte når vi har en naturlig plante som vil ta vare på den . ” Debra

“Brukte den på alvorlig solbrenthet. Fungerte bra, jeg har sett det helbrede et knivsår på mindre enn en uke. Det
kurerer også halitose. Jeg har brukt det i seks måneder eller så og ble helt anfallsmedisinert. Da jeg løp ut fikk
jeg et mindre anfall. Jeg er heldig som får medisiner som dette, jeg anbefaler det for nervesmerter. ” Jack

"Jeg bruker en vedovn til varme, så brannskader på håndleddet har fulgt meg mange kaldere måneder. Gjorde
en dyp skolding i fjor høst, ikke sluttet å være våken ennå. Jeg fikk RSO -olje før, så jeg påførte en klatt, dekket
forbrenningen, og på to dager var området en rosa, ren flekk, uten blemmer eller brannutseende i det hele tatt!
Jeg er solgt 100%! ” Janine

Arr

“Jeg har sett brannskader helet ved bruk av denne oljen som burde ha etterlatt fryktelige arr. Men etterpå var det
bare sunt rosa hud som var igjen, og ifølge det medisinske systemet burde slike ting ikke være mulig. Gjennom
historien har hamp alltid hatt et rykte for å ha evnen til å helbrede sår mens det etterlater lite eller ingen arr
etterpå.
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Jeg  har  levert  denne  oljen  til  mange  mennesker  som hadde  dårlige  hudfarger  og  arrdannelsesproblemer  i
ansiktet. Etter behandling med oljen var forbedringen i hudfargene forbløffende. Selv arr som har vært der i
årevis kan helt eller for det meste fjernes ganske enkelt ved å behandle det berørte området med olje.

Dette kan oppnås på omtrent samme måte som man ville behandle hudkreft: Bare påfør oljen på arret og dekk
til med et bandasje. Fortsett å gjenta dette til  arret forsvinner, og med tiden vil området som ble behandlet
blande seg med det omkringliggende vevet.

Jeg kom i kontakt med en mann i Tsjekkia som hadde et fryktelig arr i ansiktet som så ut som om det var
forårsaket av et sverd. Etter at han behandlet området med olje, hadde jeg veldig vanskelig for å fortelle hvor
arret hadde vært. Fra mitt perspektiv kan de som er blitt vansirret av skremming hjelpe og behandlingen er
smertefri, så hvis du har et ekkelt arr, vet du nå hvordan du skal håndtere det. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medisinske planten

Sår, vorter, føflekker

"Sår i kroppen kan helbredes ved å innta oljen. Usunne sår, vorter og føflekker på kroppen kan fjernes ved
ganske enkelt å påføre olje og dekke dem med et bandasje. Oljen går etter usunne eller muterende celler og
ødelegger dem smertefritt i de fleste tilfeller. Ganske ofte kan vorter og føflekker bli usunne, da vil de vanligvis
bli mørkere i fargen og begynne å vokse. Hvis du har noe slikt å håndtere, kan leger ofte fjerne problemet, men i
mange tilfeller  kommer det bare tilbake.  For å kvitte  seg med slike ting på en fornuftig måte,  prøv denne
medisinen.

Tidligere har jeg til og med behandlet mennesker som led med plantarvorter på føttene, og denne typen vorter
utvikler røtter, som vanligvis bare kan utryddes ved en omfattende operasjon. I stedet for å la det medisinske
systemet kutte føttene til bånd, må du ganske enkelt påføre en dråpe olje på hodet på vorten og dekke med et
bandasje. Prøv å holde bandasjen på plass i omtrent tre dager, og påfør deretter oljen og en annen bandasje på
nytt. Vanligvis etter å ha gjort dette tre til fire ganger, har rotene til vorten blitt ødelagt og vortenes hode faller
bare  av.  Når  oljen  brukes  til  å  behandle  denne  tilstanden,  skjer  alt  dette  smertefritt,  så  hvis  du  lider  av
plantervorter, hvorfor gå gjennom torturen som det medisinske systemet har for deg, helbred deg selv på en
fornuftig måte. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

"Leddene mine flair opp på fingrene og voila, gni litt olje på, smertene er borte. Brant meg på brenntønnen i
forrige uke, 3 tommer svart, boblende hud på innsiden av håndleddet. Liten mengde olje, bandasje, to dager
senere, fantastisk rosa hud. Påført igjen, samme, to dager senere, og det ble helbredet ... UP av Mi. ~ Takk !!!!!
” Janine

“Jeg har brukt olje i RSO-stil på en heksevorte i ansiktet mitt. 2 applikasjoner dekket med bandassistent og det
er nesten borte! ” Leslie

“Jeg har brukt oljeolje på cannabis på brannsår og kutt, og de helbreder i løpet av et par dager. Aldri sett noe
lignende. Jeg vet at RSO til og med ville vært bedre. Cannabis ble brukt til å behandle alt før regjeringen vår ble
grådig. ” David

"Jeg brente meg på et eksosrør ganske bra, og jeg la litt cannabisolje fylt med druekjerneekstrakt, og det grodde
på mindre enn en uke og nesten ikke smerte eller irritasjon og INGEN arr!" Daniel

"Jeg  har  mange  skremminger  fra  en  hudtilstand  som jeg  fikk  forferdelig  medisin  i  nesten  6  måneder.  Å
overraskelse! Noen uker etter  behandling er huden min dårlig igjen.  Dette  er  godt å vite.  Jeg var redd for
medisiner, humørsyk, tørr flassende hud, svette, herregud det var forferdelig. Kommer ikke til å se doktoren
igjen. " Nikki

“Dear Sir, jeg er en gammel hippie fra 60-tallet og bor i nr. California. Har hybertisert en rekke Train Wreck og
White Widow i 8-9 år med utmerkede resultater. Jeg så at Rick også har brukt White Widow.
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Jeg hjelper for tiden en Hospice -pasient med rekonvalesens, hvem var/er? dør av de siste stadiene av MRSA
som instruert av min gamle lege Dr. Ronald Sand ... Jeg startet ham på tinkturer jeg har laget og ga kaker fra
både vann til spiring og bare smørekstraksjoner for fire måneder siden.

En annen voksen brorvenn jeg går i Unity Church med viste meg til nettstedet ditt for bare tre uker siden nå.
Har startet Jason på 'JOY GREASE', og han har gått gjennom sitt første rør og er nå på sitt andre. For litt over
en måned siden var ballene hans på størrelse med en veldig stor melon større enn en softball ... Siden han spiste
mine bakevarer og nå rett på “Magic Grease”, blir han bedre for hver dag og gonadene hans har nesten gått
tilbake til normal størrelse ... De sier at det ikke finnes noen kur mot MRSA ???

Jason har hatt veldig store store liggesår på ryggen siden han ikke kan legge seg på siden eller magen. Han
forteller meg nå at de avtar, og da legen vår dukket opp med et annet team på slep, kunne de ikke forstå hvorfor
han ikke var død eller hvorfor han ble bedre. Jeg har ikke fortalt legen om min/vår hampoljebehandling ennå,
men kommer snart hver dag ... jeg vil virkelig ha tillatelse fra legen til å behandle sårene nå med oljen lokalt, er
du ikke enig ??? Hvis vi kan stoppe MRSA hos en pasient som bare hadde måneder å leve, bare tenk på hva
dette kan eller burde jeg si SKAL si til det medisinske samfunnet. Fred og respekt, Craig ”

“Min mann hadde et 30 år arr etter en brannskade som krevde hudtransplantasjon ... Så jeg tenkte, aha, et annet
sted å eksperimentere med dette fantastiske produktet. Vel, han hadde mindre enn null tro på at det ville gjøre
noe ... Etter noen få applikasjoner er det morphing, han har nå pigment der det ikke hadde vært noen. Hårvekst
der ingen har vokst på 30 år. ” Rebecca

“Jeg hadde andre graders brannskader i ansiktet  og på armene etter  en husbrann. Jeg la RSO blandet med
kakaosmør over alt i en måned, og du kan knapt se at jeg noen gang ble brent. Det er utrolig hvor raskt det
fungerer, og det er den beste smertestillende medisinen jeg noensinne har hatt. ” Amerikansk

"Jeg hadde en føflekk i hodebunnen som begynte å klø nylig. Jeg påførte en dab en gang om dagen i noen
dager, og føflekken begynte faktisk å krympe! Snakk om fantastisk. " Amanda

"Jeg er troende ... fikser gikt ... det må bringe yin og yang i balanse fordi jeg trodde jeg var lykkelig før, men i
det siste finner jeg en følelse av lykke som kommer dypt inne ... Takk Rick Simpson." Irving

“Siden jeg var 11 (jeg er nå nesten 30) har jeg utviklet en slags sopp på huden min, hovedsakelig rundt halsen
og ryggen. Disse røde runde flekkene vises på huden min hvert år, og jeg har tatt alt det er å ta for å behandle
hudtilstanden min. Medisinene dermatologene foreskriver tar 5-6 dager å fjerne disse flekkene og ytterligere 5
dager for å eliminere dem helt.

Her om dagen la jeg merke til at disse flekkene begynte å vise seg nok en gang, MEN denne gangen bestemte
jeg meg for å legge litt cannabisolje på det ... og det var virkelig magisk !!! Jeg brukte den bare 2 ganger, og
flekkene er alle borte. Jeg kunne ikke tro mine egne øyne! Ikke flere piller og kremer og spesielle sjampoer for
meg! Nå lagde jeg kokosnøttolje infisert med cannabisolje, og jeg vil fortsette å bruke den i en uke eller så for å
sikre at flekkene ikke dukker opp igjen. Tusen takk RS & JB for all hjelp og informasjon, jeg vil være evig
takknemlig. ” Ioanna

- I 2002 var jeg i en fryktelig ulykke. Jeg hadde sårskader overalt og mistet en del av et bein i armen. Etter hud-
og bentransplantater ble jeg nesten helbredet og fikk en infeksjon i armen. Det viste seg å være en beininfeksjon
og måtte begynne på nytt. På grunn av det når jeg får kutt/brannskader (jeg er en sveiser) vil de alltid bli smittet.
Det siste året fikk jeg en fryktelig forbrenning fra en dampledning på jobben på magen. Ved å holde den ren og
bruke oljen ble den helbredet på bare en berøring over en UKE! Mine små sveiseskader kan vare 4-6 uker. Ikke
lenger med oljen min. Skru Neosporin, jeg bruker OLJE! ” Chris

“Poison eføy på armen min ... Utslett og brannskader borte i løpet av 5 minutter… Ingen støt, ingen utslett,
ingen smerter… Jeg brukte ett korn RSO med litt kokosolje… Borte på fem minutter !!!” Estelle

“Jeg fikk gift eik i ansiktet mitt, etter den andre dagen var det fra pannen til nakken, store kløende flekker, rå og
noen blødninger fra riper. Jeg blandet litt olje med litt kokosolje for å gjøre det enkelt å spre. Jeg tok den på og
umiddelbart lettet fra kløe og smerter, innen en time var råheten og betennelsen borte, neste morgen var den
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ikke synlig med mindre du virkelig så. Det løftet sikkert noen øyenbryn og endelig fikk noen skeptikere se hva
jeg alltid snakker om. Cannabis helbredende kraft! ” Cindy-lee

"Artritt psoriasis på mindre enn en måned ... J" Giulliana

“Min psoriasis forsvant etter at jeg begynte å spise oljen ... Bare å bruke oljen lokalt hjalp ikke min så mye-
forsvant  ikke  helt  før  jeg  begynte  å  bruke  den  oralt.  Den  har  ikke  kommet  tilbake  ennå.  Jeg  er  på  en
vedlikeholdsdose nå, så jeg HÅPER det er nok til å holde psoriasis unna. Jeg har ikke hatt tegn til det på nesten
4 måneder. Legene fortalte meg at det aldri ville forsvinne helt, og at den eneste gangen det ville "rydde opp"
var da jeg var virkelig syk og immunsystemet mitt hadde andre ting å kjempe mot. Vel ... jeg føler meg ikke
syk, og dritten er borte! ” Lindsay

“Har også kurert senebetennelse om noen dager. Selv en 7 måneder gammel skade. Bare gni litt pottesmør eller
RSO på det smertefulle området en gang om dagen. Utrolig dritt. Jeg brukte RSO på en 3. grads forbrenning sist
søndag-tirsdag, ingen tegn til forbrenning etter 40 timers behandling. Skulle ønske jeg hadde brukt det i det
andre det skjedde. Det ville ha spart meg for timer med store smerter og holdt is på den. ” Bobbi

“Hva kan det ikke hjelpe? Gjennom studiene er mulighetene uendelige. Jeg har en cyste på høyre side av kinnet
mitt i ansiktet. Fem dager med å ta oljen (inntak) krympet cysten raskt. Oljen var laget av frostige blader og en
liten knopp som ble gjennomvåt i stadig klar. Blandingen satt i 2 uker. Første natt av oljen hadde cysten en
prikkende følelse. Fem dager senere borte. Oljen fungerer. Det er altfor mye bevis, og vitenskapen bak det hele
er fantastisk. Det er kjemiske forbindelser der ute som reagerer på alle våre reseptorer i nervesystemet er et
naturverk.  Den fantastiske  delen  er  at  alt  finnes  i  en  plante.  CANNABIS.  Det  er  på tide  å  se  hvor  langt
mennesker kan gå. Det er på tide å utvikle seg. Dr. Dank ”Jeremy

“Første gang jeg lagde oljen (tilført kokosnøttolje) var for aktuell behandling av en eldre nabos rygg. Hun hadde
sår overalt som klødde veldig. Veggedyr er utelukket, det samme var scabbies, flukter, skeeters og slikt fordi
hun ikke ble påvirket andre steder enn ryggen, og det er ingen tegn til critteraktivitet på sengen hennes. Vet du
hva sønnen hennes gjorde ??? Han sprayet madrassen tungt med kjemikalier for å bli kvitt insekter som ikke
eksisterte. Jeg ga henne en ny madrass med de eksplisitte instruksjonene om at den IKKE skal sprøytes. Hun
måtte gå til sykehuset for blødende sår, og mens hun var der, uttrykte hun problemet med ryggen, og du vet hva
legene fortalte henne å gjøre ??? Vask hår og kropp for lus, hun har ingen lus. Så hvem tror du jeg skal lytte til
for å hjelpe henne? Legene? NEI. Jeg lagde oljen, behandlet henne tilbake med det, og det skjer forbedring og
helbredelse. ” Michele

“Morning Scot, snakket med søsteren min i går kveld og hun sier at hun er helbredet !!!!! Medisinen kurerte
helvetesildene hennes :) Hun sier hun føler seg fantastisk. Ville bare være 100% sikker før jeg skrev til deg.
Tusen takk for hjelpen. "

"Jenta med helvetesild hadde noe annet som skjedde med henne, og hun fortalte aldri familien hva som var galt.
Her er det, hun sendte det til meg:

“Hei igjen, fant bare ut i går at søsteren min vokste på skjoldbruskkjertelen for et år siden, men fortalte det ikke
til familien vår. Tilsynelatende fortalte legen henne at de ville holde et øye med det, og hvis det vokste, ville de
operere. Det var ikke stort nok til å få en biopsi av det. Uansett, hun hadde legetime hos meg den siste uken og
fant ut at svulsten har sluttet å vokse. Hun tror medisinen stoppet veksten. Er ikke det fantastiske nyheter? Hun
fortsetter å ta det i håp om at hennes neste avtale vil bevise at oljen dreper svulster. Vil fortelle deg mer når det
skjer. " Skotte

“I går fikk jeg en kvinne i gang med medisinen. Dette er hennes rapport fra den første dagen. Rett og slett
fantastisk! Her er min første rapport:

Våknet med eksem på leppen i går morges og la litt olje på den. Stikkingen stoppet på omtrent 10 minutter.
Ømhet var borte på 30 minutter. Hevelsen var nede på noen timer. Blærer på leppen min er omtrent halvparten
borte i dag - det tar vanligvis 2 uker før de blir helbredet. Puster dampene fra oljen på leppen min. La merke til
at smerter som har vært i min høyre bihule i flere uker har stoppet og nesen min sluttet å løpe. Har bare nyset en
gang siden i går Merket at trettheten min ikke var så dyp som vanlig. La merke til at jeg følte meg avslappet og
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at den engstelige kanten var borte. La merke til redusert kroppssmerte om kvelden - Normalt har jeg så mye
smerter  i  kroppen  om  kvelden  at  jeg  ikke  kan  sitte  stille  (ankelnerve  og  muskelsmerter,
kne/skulder/albue/håndledd/tommelsmerter redusert betydelig).

Dessuten får jeg en veldig lys glød for hver dose. Har ingen problemer med å jobbe eller fokusere og ville ikke
nøle med å kjøre. Jeg er veldig klar, selv om jeg glemte å ta Citicoline i morges. Jeg legger omtrent et halvt
korn olje på en Craisen og tar det sånn. "

Q. Hei JB! Jeg ville spørre deg om noe, jeg lurte på om RSO ville hjelpe min mors brannskader fra stråling?
Hun bestemte seg for å fortsette med den "konvensjonelle" behandlingen, og nå har hun brystet, i mangel av
andre ord, knullet. Det er vondt bare å se på det. Jeg husker at enten du eller Rick en gang ble brent, antar jeg
mens jeg forberedte RSO, og viste bilder av hvordan oljen fungerer også på brannskader. Så, ville det gjøre noe
godt for henne?

A. Hei Enrique, selvfølgelig, gni oljen eller en hampsalve på brystet og ryggen. Selvfølgelig bør hun spise oljen
og holde seg borte fra leger og alle andre former for unødvendig skade. JB

“Mamma (72) har hatt smertefull sprukket hud på de fleste fingertuppene i omtrent 2 år nå ... veldig smertefullt.
Legen sier: "Jepp det kommer med alderen." Dufuss !!! Vi blandet en veldig liten mengde olje med aquaphor ...
en behandling, over natten ... borte! Hennes smertefulle sprekker er helbredet og fortsetter å være bra i over en
uke nå! FANTASTISK!" Dolly

“Jeg brukte oljen på et nytt åpent operasjonssår. I september 2012 hadde jeg fjernet 2 Basal Cell Carcinoma -
svulster fra ansiktet mitt. Den ene var stor og var matertumoren som spredte den. I tillegg ble en intern svulst i
kinnet skrapt for en biopsi. Da jeg kom hjem og avduket såret mitt, hadde jeg et krater i ansiktet.

De første 4 dagene blandet jeg sheasmør og olje og påførte det. Jeg byttet deretter til  rett olje og har ikke
stoppet. Da jeg gikk til postavtalen min, var legen som trodde jeg skulle ha plastisk kirurgi overrasket over
helbredelsen min. Jeg bestemte meg for å fortelle henne sannheten, at jeg ikke hadde brukt reseptet, at jeg hadde
helbredet den med cannabisolje. Hun hadde hørt om Rick Simpson og Phoenix Tears, hun dømte meg ikke og
sa at jeg skulle fortsette det gode arbeidet.

I løpet av en måned går jeg til min andre operasjon, handlingsplan for å helbrede dette såret ...

Cannabis olje. Skal jeg fortelle denne kirurgen? På min Post op avtale! I kjærlighet og lys. " Patti-Jo

- Patti, det vil ikke være noen operasjon nødvendig hvis du fortsetter med oljen. Eller utsett ytterligere 60 g om
nødvendig,  men  hold  deg  borte  fra  kirurgi  og  leger,  hvis  det  er  mulig.  Det  er  en  trist  forutsetning  for
behandlingens suksess i mange tilfeller. JB

“RSO har gjort min psoriasis nesten ikke-eksisterende. Jeg har fått i meg en vedlikeholdsdose i tre år nå, og
huden min er klar, tankene mine er klare og jeg har aldri vært friskere. ” Erica

"Jeg har sett noen i nærheten av meg bruke Ricks olje på en alvorlig brenning som ville ha etterlatt et ekkelt arr,
og innen en uke etter påføring av oljen var det borte og ingen tegn til et arr eller at det ble brent." Janice

“Vi har datteren min på oljen nå. Hun har psoriasis på både albuer, underarmer og ett kne. Tok bilder i starten.
Så langt er de tørre, skjellete områdene borte. Huden er rød, men glatt i stedet for hevet og betent. Mindre
områder på utsiden har ryddet helt. Vi er overbevist om at dette kommer til å fungere. Vi tar bilder annenhver
dag eller når det er merkbar forbedring. Alt dette på mindre enn en uke ved å bruke oljen lokalt. Tusen takk for
at du gjorde bevisstheten til denne medisinen som til slutt vil helbrede nasjonene Rick og JB. Jeg deler innlegg
hver dag og forteller alle som vil lytte. Det begynner å synke inn. ” Ron

Spørsmål: Virker disse blandingene mot akne? 

A. Jennifer, oljen fungerer for "alle slags hudforhold." Det betyr å inkludere akne. Beste hilsner, JB

“(Jeg fant om oljen) For tre måneder siden søkte jeg på internett etter en kur mot akne og rosacea. Det ryddet
opp med det samme! Jeg tilfører isoolje til kokosnøttolje for å bruke den i ansiktet og på halsen en gang om
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dagen. Mannen min sier at jeg ser 15 år yngre ut! Tusen takk for at du delte denne informasjonen. Gud velsigne
dere alle. Fortsett det gode arbeidet." Toni

“Det fungerer også for inngrodde hår i ansiktet.  Jeg brukte den på min 23 år gamle sønn med suksess i 2
applikasjoner. EN KJÆRLIGHET." Patti-Jo

“Charlie går. Ingen smertestillende medisiner. Han står høyt. Hans skritt er rette og brede. Han kan løpe hoppe
og leke. Nakken hans er nesten 90 prosent helbredet. Det har ikke sett slik ut på to år. Han spiste en banan,
pizza, en halv sandwich, stekt ris, yoghurt og mer i går. Han har ALDRI spist så mye. (…)

Charlies høyre kne var det verste. Det er omtrent 50 prosent bedre. Den venstre er nesten helbredet helt bortsett
fra det faktum at han klø den den andre natten og blærte den opp igjen. Men ikke noe stort ... Den største
endringen er såret i nakken og under armhulene. Nakken er omtrent helbredet like godt som armhulene.

Jeg bruker en liten dråpe olje i g-røret før bad. Det har også hjulpet med smerter i kneet. Hvis knærne gjør
vondt, får han den dråpen. Jeg tilfører ikke tylenol eller ibuprofen. Det gjør susen. Jeg lager også min egen
salve. Jeg har en vannmaskin som filtrerer vann og skiller alkalisk vann fra surt. Siden surt oksygenert vann er
så godt for huden og også er et antibakterielt, finner jeg surt vann og blander det med metocelullose for å lage
en salve.

Jeg legger til konsentratet for å lage en salve som er lik konsistensen av vaselin. Jeg smører dressene hans med
dette og bruker det på sårene hans. DETTE alene gjør en utrolig forskjell med smerte, kløe og helbredelse. Jeg
sender deg bilder snart. Jeg har tatt dem hver forandring. Jeg tror oljen vil vare i en måned til, men siden dette
er første gang jeg noensinne har gjort dette, er jeg ikke sikker. Jeg er begeistret. Appetitten har aldri vært så god.
Han spiste mer mat i går enn han har spist hele året. ” Trisha

“Hei Rick og venner, jeg har en venn som har hatt denne sår (ca. 2 tommer på 4 tommer i diameter) på venstre
skulderblad for å ha pågått i 4 år nå, eeeking infeksjon, uten skorpe på stedet, bare en ren rå åpning, under
overflaten kan du føle en hard klump i baseballstørrelsen som er følsom for berøring.

Han har lokalt påført oljen 8 ganger på 7 måneder med ca 2 helger også ved intern bruk.

Skabb og arrklump er borte, åpent sår er skåret over og vennen min føler seg velsignet over å ha fått sjansen til
å bruke oljen. ” Rebecca

“I går klippet jeg fingeren på en blender på jobben. Klokken 03.00 våknet jeg av en bankende finger at jeg
prøvde is, peroksid, neosporin. Ingenting fungerte. Det banket fortsatt. Jeg husket da å høre at olje ville hjelpe
cellegenerering og stoppet smerter og helbredet arr og hudproblemer, så hvorfor ikke prøve det. Så jeg tok en
dråpe og spredte den rundt hele fingertuppen. I løpet av 1 minutt var smertene 80% borte. Innen 30 min. Jeg var
i stand til å sveipe fingeren min med bare litt ømhet, men ingen ekte smerte. Jeg er solgt. 12 timer senere søkte
jeg på nytt og har ingen smerter siden. ” Rebecca

“Hei  Rick,  jeg vil  beholde navnet  mitt  konfidensielt  hvis  du legger  ut  dette  (som jeg  ikke har noe imot).
Kjæresten min hadde en skikkelig grov oppvekst og ty til  å kutte håndleddene da hun ble deprimert,  dette
problemet er år etter år, men noen ganske stygge arr på håndleddet gjenstår. Det er ekstremt synlig og bobler ut
ganske mye, det er det første mange legger merke til når de først møter henne, hun vil ikke ha noe mer enn å bli
kvitt dem.

Så spørsmålet mitt er om oljen kan bli kvitt arrene? Eller i det minste bidra til å gjøre dem mindre synlige? Jeg
elsker det du gjør, og jeg skulle ønske jeg visste om oljen da bestefaren min ble syk av kreft, du er en helt for
alle livene du har vært med å redde! ”

- Kjære XXX, begynn å påføre oljen lokalt på arrene, de vil mest sannsynlig forsvinne i løpet av uker eller
måneder. Jeg ville også få henne på oljen også, det vil hjelpe med PTSD fra alle minnene om det hun gikk
gjennom, det vil også forbedre søvnkvaliteten. Ta bilder og videoer hvis du ikke har noe imot det, arret vil
virkelig forsvinne - enten helt eller så vil de neppe være synlige. Beste hilsner, Jindrich Bayer
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“Hei Rand, jeg har det samme problemet med bensårene. Først fordi jeg var før diabetes. Men jeg fant ut at jeg
er veldig følsom for insekter og myggstikk. Jeg legger oljen på dem og legger på et plaster over natten, og
bittene er helbredet. ” Michelle

- Hva oljen kan gjøre for mygg- eller flåttbitt er rett og slett fantastisk. Prøv det, og du vil se hvorfor vi sier at
ingen skal forlate  huset  deres med mindre de har  olje  på seg.  Oljen har  så mange bruksområder  at  det  er
uansvarlig å prøve å leve uten den. JB

"Spis oljen ...  Jeg har tatt  oljen i  to måneder,  psoriasis min er nesten 80% klar,  og jeg trenger ikke bruke
medisin i det hele tatt ... Og tok leddgikt også bort ..." Giuliana

"Jeg har brukt en cannabis olivenolje-blanding, og i løpet av en uke begynte psoriasis å rydde. Dessverre hadde
jeg bare litt, og jeg hadde ikke nok til å ta det mer både internt og eksternt. OBSERVER, jeg hadde ikke engang
ekte RSO, men en cannabisolje laget på olivenolje. ” Teemu

- La oss håpe du får litt mer olje snart, Teemu. Det er best å bruke det lokalt for å kontrollere symptomene og
også for å spise oljen, du vil også fjerne den underliggende årsaken til problemet. Beste hilsner, JB

“Det fungerer bra på myggstikk og tannpine også. Datteren min ble bitt, ikke tuller, minst 50 ganger av mygg på
15 minutter MED AV! Deep Woods insektspray på. Jeg prøvde et bananskall, deodorant, aloe vera, dermaplast
og hydrokortison. Ingenting av det brakte hevelsen ned (hun er allergisk mot myggstikk de svulmer dårlig) eller
ga  henne  lindring.  I  desperasjon  skrapte  jeg  harpiksen  ut  av  en  fordamper,  blandet  den  med  bare  litt
kokosnøttolje slik at den spredte seg lettere og “smurte” bena ned med den. I løpet av omtrent en halv time var
all hevelsen nede, og mens hun fortsatt hadde røde prikker der bitene var, plaget de henne ikke. Jeg unngikk å gi
henne Benedryl.

Jeg hadde en abscess i munnen min, og jeg pakket harpiksen fra dampen rundt den berørte tannen, og igjen
innen omtrent en halv time gikk hevelsen ned, og jeg kunne helbrede den, ingen problemer med den siden. Jeg
pakket den imidlertid to dager for å være sikker. Nå kan jeg si at pakking av harpiksen (hvis du har en Vapir
No2 inne i kjeglen der du endrer skjermen, samler nesten ren hasj, konsentrert også.) Rundt tannen min ble jeg
utrolig høy, sannsynligvis høyere enn jeg noen gang har vært i mitt liv .

Jeg sendte til og med sms til mannen min fra stua for å be ham om hjelp til å komme seg til soverommet. Sub-
flerspråklige medisiner fungerer imidlertid bedre, og derfor sprayer de nitro under tungen hvis de mistenker et
hjerteinfarkt. Alt er i orden nå, men jeg døde ikke av en overdose, jeg våknet ikke fryktelig bakrus og best av alt
... jeg trengte ikke å ta store mengder Tylenol eller Advil og gjøre enda mer skade på min mage og lever.

Jeg vet at harpiksen ikke er den mest effektive måten, og jeg var ikke engang sikker på om det ville fungere,
men det var det jeg måtte jobbe med siden jeg bor i en ulovlig stat. Jeg tenkte at det ikke kunne skade. Jeg kan
ikke vente med å leve i en tilstand der jeg fritt kan dyrke mitt eget organiske utgangsmateriale av høyest mulig
kvalitet, lage min egen olje og helbrede meg selv og hele familien min ... inkludert min nesten 2 år gamle datter
som har vært har gått gjennom helvete det siste året fordi ingen kan finne ut hva som er galt med henne.

De tror nå hun har en proteinlidelse, men det er bare en annen ting de kaster rundt fordi de ikke har peiling på
hva som faktisk er galt. Å få henne på oljen kan bare redde livet hennes.

Selv om jeg gjerne vil ha en nøyaktig diagnose, så vet jeg hva jeg behandler, men konklusjonen er at jeg bare
vil at babyen min skal føle seg bedre, og hvis det betyr at jeg slår et konvensjonelt samfunn, så er det det jeg vil
gjøre. Sara

“Takk er ikke nok for det du har gjort. Jeg sitter her med olje på min gift eik. Jeg hadde ALDRI prøvd uten deg.
Det  varte  i  over  2  måneder  og  rørte  nesten  100% av  kroppen  min  i  fjor  på  grunn  av  at  noen  startet  et
børsteskudd, så jeg vil nå få det overalt og verre sier de fordi vi ikke bygger immunitet mot denne.

For en dag siden dukket det opp. Så, oljen i går kveld,  stoppet ikke kløen i det hele tatt.  Men jeg ser det
helbrede arr daglig, så jeg har tro. I morges, 24 timer etter første påføring, ser jeg at det virket og helbreder
skadet  hud  fra  riper.  Så  med  litt  sinkoksidpasta  over  oljen  min  tror  jeg  at  jeg  nettopp  har  funnet  1#
hjelpemiddelet for gift eik.
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Jeg kan faktisk ikke vente til neste sesong for å se om oljen kanskje helbreder for å reparere dette problemet for
livet. Jeg skal gi deg beskjed. Ville det ikke vært flott? Igjen takk for alt du gjør. " Rebecca

- Oljen kan fikse det også. Det er en kur eller kontroll for alle medisinske problemer. Jo før den blir brukt, jo
raskere vil den fikse det som må fikses, det er omtrent alt det er. JB

“Jeg vil at folk skal vite at RSO ryddet opp i en enorm blemme mannen min fikk på hælen mens han lå i sengen
så lenge fra å være så syk. Jeg la oljen på den og i løpet av en uke var den borte. Jeg var helt redd for at det
skulle utvikle seg til noe mye mer alvorlig. Det dekket hele hælen hans. Takk Rick Simpson for alt du gjør. "
Susan

"Som mekaniker har jeg brukt oljen på noen ganske dårlige kutt, og du har 100% rett ... Det helbreder huden
raskere enn noe annet." Cory

"Herdet min HPV på to uker med bare tre aktuelle applikasjoner." Miles

“Jeg er i ferd med å behandle en ekkel føflekk som har blitt svart. Hver morgen påfører jeg en sjenerøs mengde
rett på føflekken og dekker deretter med et plaster. Om 3 uker kan jeg visuelt se at føflekken krymper. Det
fungerer.  Jeg  spiser  også  litt  hver  dag  ...  hvilken  forskjell  i  energinivå.  MEDISINSK BLISS GJENNOM
CANNABIS !!!!!!! ” Beau

“Jeg innrømmer det ... jeg er klønete ... Jeg har en dårlig vane med å stikke tindene på pitchgaffelen i foten min.
RSO direkte på stedet, dekk med plaster, smerter forsvunnet på sekunder, helbredet på 3 dager. ” Heather

“Jeg har sett en mye mindre kraftig balsamversjon av oljen som ødelegger psoriasis i løpet av dager, reduserer
hevelse på eggstokkene den første dagen i løpet av 20 minutter, og forhindrer arrdannelse og smerter når den
påføres umiddelbart på mindre brannskader. Får meg virkelig til å lure på hva oljen kan gjøre ... ”Beres

“Jeg hadde et av de verste tilfellene av fotsopp da jeg var 10 år, skulle ønske jeg hadde oljen. Men jeg har det
nå. Alt er vel 47 år senere. Herder det meste. » Donald

“Min svigerdatter friterte svinekoteletter og dyppet i utgangspunktet fingrene i den kokende varme oljen opp til
den første knoken, og de ble hvite som kokt kylling.

Vi la RSO på dem og smertene var borte på omtrent et minutt eller så, hun belagte dem 2 x om dagen med RSO.
De helbredet veldig raskt på bare noen få dager, og det var ingen hudtap eller arr i det hele tatt.

Det er fantastisk at vi nå holder litt i kjøleskapet på kjøkkenet, så hvis noen blir brent (spesielt barna), vil vi
bruke RSO umiddelbart, det er ikke nødvendig å føle den typen smerte når vi har en naturlig plante som vil ta
vare på den . ” Debra

"Jeg hadde en liten mengde klumper på albuen min, behandlet dem med oljen ... En uke senere er albuen min
glatt og uten støt ... Jeg tror de var vorter, men fordi jeg ikke tror på leger kunne jeg ikke" ikke fortelle deg det
helt sikkert. " Carla

- Uansett hva som er galt med huden din, bare påfør oljen, dekk den med et plaster og påfør oljen hver dag eller
to eller når plasteret faller av. Brannskader, vorter, eksem, psoriasis - oljen bryr seg ikke om hva den er og vil
fikse den, bare gi den tid og olje. JB

“Vennen min hadde en cyste i ansiktet, og etter å ha tatt oljen i noen dager var den borte. Og han inntok det uten
å bruke det lokalt. ” Jonathan

“Ikke en kreftpasient, men jeg hadde en infeksjon i hælen som ikke ville svare på behandling. Jeg hadde til og
med et sårbehandlingsteknisk arbeid på det ... han fikk infeksjonen til å slutte å spre seg, men den ville fortsatt
ikke gro. Jeg smurte oljen på den, og på EN dag var rødheten mindre. Dag to og rødhet borte. Dag tre og
infeksjonen ser ut som hud igjen! Fantastisk helbredende olje! ” Tammie

“Jeg jobbet for et basseng- og spa -selskap ... Jeg har lys hud, ute hele dagen. Jeg hadde noen vanvittige flekker
som dukket opp i ansiktet, hodet og armen som alltid var ut av førerruten. Oljen ryddet disse stedene i løpet av
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noen uker! Jeg inntar nå 5 gram ren THC hver dag for å bekjempe sykdom og for å holde immunsystemet mitt
sterkt. BTW ingen influensa skutt noensinne! Ingen influensa siden jeg var liten. " Jay

"Jeg vet at gutta her alltid sier bruk den rene RSO, og jeg er en veldig stor fan av det. Imidlertid vil jeg bare gi
folk beskjed om at en kokosnøttoljeinfusjon laget med sukkerblader har erstattet neosporin for oss helt, jeg har
ikke måtte kjøpe det på 2 år. Det fungerer bedre og raskere, og jeg kan slather det over folks hender og ansikt,
og jeg trenger ikke å bekymre meg for at de skal bli syke hvis de ved et uhell spiser det. ” Tina

- Tina, ingenting fungerer bedre og raskere enn ren RSO, men jeg vet hva du prøver å si. Selvfølgelig kan
mindre potente former for cannabismedisin  også gjøre underverker.  Problemet er at  suksessen ikke er like
pålitelig som med ufortynnet, mest potent RSO.

Cannabis -kosmetikk vil snart erstatte de fleste tilgjengelige kosmetikkene, nemlig etter at kvinner har funnet ut
hva oljen kan gjøre for deres skjønnhet. Hampfrøolje, kokosnøttolje og sheasmør er mine favorittbærere, men
man kan bruke det som er populært lokalt der de bor og tilsette oljen. 20-30% RSO i kremer virker vidunderlig,
men 0,01-1% kan også være til stor nytte for mindre alvorlige tilstander og daglig vedlikehold. JB

“Kjæresten min er svært allergisk mot myggstikk, og i går kveld hadde hun en på tinningen ... den var enorm,
uansett foreslo jeg å få plaster og legge RSO som vi hadde laget av cannabisblader på bittet. Da vi våknet i
morges var støtet fullstendig forsvunnet. ”

- Takk, Jimmy. Jeg er sikker på at denne informasjonen vil hjelpe mange mennesker. Myggsesongen er her. Og
oljen fungerer også som et avstøtende middel, prøv den. Det er alltid bedre å forhindre at det oppstår problemer,
selv om det er så enkelt å fikse dem med oljen. Oljen kan brukes lokalt på alt som klør, brenner eller gjør vondt.
Jo før du påfører oljen, jo tidligere kan problemene forsvinne. Husk det. JB

Sp. Hvor lenge kan oljen vare? For alltid? Hva er den beste oppbevaringen, kjøleskap, fryser, pantry? Takk.

A. I en sprøyte og hvis den oppbevares på et mørkt kaldt sted, vil oljen vare i mange år, spesielt hvis du klarer å
beskytte oljen mot besøkende og familie, nemlig kvinner, fordi de ser ut til å like å innta oljen enda mer enn
menn. 

I det øyeblikket kvinner i familien din får vite om de foryngende effektene av oljen og hva den gjør med rynker,
trenger du ikke å bekymre deg for hvor lenge oljen vil vare, den vil alltid bli spist eller brukt lokalt veldig raskt.
Hvis du vil bevare oljetilførselen, ikke fortell kvinner at kosmetikk med 20-30% av oljen vil gjøre mirakler for
deres hudfarge og få dem til å se så unge ut som fysisk mulig, ellers vil de ganske enkelt ta det fra deg nei
uansett hva du vil prøve å si eller gjøre, og du trenger ikke å bekymre deg for hvor lenge oljen vil vare.

Dette er ikke (ment som) en sexistisk kommentar, jeg informerer bare om det jeg har sett skje mange ganger,
det er bare en observasjon og et forsøk på å trekke oppmerksomheten til hva oljen kan gjøre for din hudfarge
uavhengig av kjønn. JB

“Hvis kvinner visste at det reverserte aldrende hud og reparerte skadet hud (som i denne personens tilfelle) ville
støtte  for  legalisering  av  cannabis  gå  gjennom  taket!  Hele  økonomien  har  blomstret  på  grunn  av
undertrykkelsen av denne fantastiske naturmedisinen, og vi vil alle se den smuldre sammen etter hvert som flere
og flere blir informerte og bare begynner å medisinere seg selv. ” Gil

Spørsmål: Påfører du det i ansiktet ditt for rynkebehandling> eller tar du det oralt eller begge deler? ” Toni

A. Både for best resultat, men bare aktuell applikasjon kan gjøre mye også. JB

“Leste jeg rynker? Det hjelper RYNKLER? : 0 ”Margie

Kronisk smerte

“Hvis  du  har  de  riktige  variantene  å  lage  oljen  av,  er  det  ingenting  bedre  for  kronisk  smertelindring  enn
hampolje.  Oljene  fra  mange  typer  hamp  er  et  fantastisk  naturlig  smertestillende  middel  som  ikke  er
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vanedannende eller  skadelig.  Det medisinske systemet  gir  kroniske smertelidende farlige,  vanedannende og
skadelige medisiner for å kontrollere smerten. Jeg innrømmer at slike medisiner er litt effektive, men alt de gjør
er å maskere smerten, men gir ingen helbredende effekt. Når du tar hampolje for kroniske smerter, reduserer det
ikke bare smerten, det går faktisk på jobb med å prøve å helbrede årsaken til lidelsen din. For alle som lider av
kroniske smerter, er hampolje den desidert beste behandlingen, siden den er ikke vanedannende og ikke skader
resten av kroppen din.

Jeg har  sett  mennesker  med beinkreft  i  smerte  da morfin  og alle  de andre smertestillende  medisinene  det
medisinske systemet ikke bruker, kunne drepe smerten. Men hampoljen tok den under kontroll i løpet av timer,
og de klarte å komme av disse skadelige stoffene veldig raskt med få abstinenssymptomer. Jeg har også gitt
denne medisinen til mange pasienter med kroniske smerter, og noen av resultatene har vært virkelig fantastiske.
Det var ikke uvanlig at jeg mottok rapporter fra folk dagen etter, og fortalte meg at de ikke lenger lider.

Som jeg sa, har hampolje evnen til å eliminere smerte, men det går også på jobb for å helbrede årsaken. Igjen,
tanken er å få av disse farlige avhengighetsskapende legemidlene så raskt som mulig og erstatte dem med bruk
av  denne  oljen.  Realistisk  sett  er  det  ingen  sammenligning  mellom  hampolje  og  legemidler.  De  fleste
smertestillende  medisiner  levert  av  vårt  medisinske  system  er  farlige,  vanedannende  og  dødelige,  mens
hampolje ikke utgjør noen avhengighet eller fare for pasienten.

Hvis en pasient tar morfin eller andre opiater for å kontrollere smerten, foreslår jeg at de begynner med doser på
størrelse med et stykke kornet tørr ris. Øk deretter mengden du inntar så raskt som mulig, mens du reduserer
inntaket av disse stoffene til du ikke har behov for medisiner i det hele tatt. Det er et stort antall mennesker som
har tatt medisiner som legene deres har foreskrevet i årevis, og de har gjort lite eller ingenting for å hjelpe. Hvis
du vil vite hvordan det er å føle deg bra igjen, kan du prøve oljen og la galskapen i det medisinske systemet
ligge igjen. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Ryggsmerter, skoliose

Har du hatt noen pasienter som opplevde lindring av ryggsmerter eller skoliose?

“Produsenten av dokumentaren vår” Run From the Cure ”Christian Laurette hadde slitt med skoliose i årevis.
For rundt tretten år siden tilbød det medisinske systemet å gjøre en operasjon, men de ville bare gi Christian en
50/50 sjanse til å gå igjen. Med odds som dette følte han at det eneste alternativet var å leve med smerten.
Nesten daglig kollapset han i smerte av skoliosen, og han hadde mer eller mindre overbevist seg selv om at
ingenting kunne hjelpe. Jeg ga ham hampolje, og i løpet av timer rapporterte han at han ikke opplevde flere
ryggsmerter.

Jeg forklarte ham at han hadde levd sitt liv med en tilstand som ikke tillot ham å trene slik en normal person
burde,  derfor  var  ryggmuskulaturen  veldig  svak.  Som forventet,  etter  å  ha  tatt  oljen  som anvist,  fungerer
Christian nå normalt  uten smerter,  ryggmuskulaturen har  styrket seg og han kan nå gå uten oljen i  lengre
perioder. Christian er bare en av mange med ryggproblemer som har funnet en effektiv kur eller kontroll ved
bruk av denne medisinen for å lette  deres ubehag. Etter  min mening er det ikke nødvendig for noen å gå
gjennom livet i en konstant smerte. Hvis du har ryggproblemer av noen art, er jeg sikker på at bruk av denne
medisinen vil være til stor fordel for de fleste som har disse tilstandene. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medisinske planten

Diabetes

“Diabetikere som nettopp har blitt diagnostisert, er vanligvis ganske enkle å kurere, og på kort tid er de ofte fri
for sykdommen. Men hos pasienter som har hatt denne tilstanden lenge og har lidd av sykdommen i mange år,
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vil det ofte ta lengre tid. Selv hos sterkt skadede pasienter, hvis olje av høy kvalitet tas riktig, trenger de ikke
lenger insulin innen seks uker. Dessverre kan skaden denne sykdommen forårsaker i kroppen vår ta betydelig
lengre tid å helbrede, men med tiden kan det meste også repareres.

Det ser ut til at oljen ofte kan forynge bukspyttkjertelen ganske raskt, slik at den igjen kan fungere skikkelig. Vi
kunne først bevise dette på en diabetiker jeg hadde behandlet for kreft. På slutten av kreftbehandlingen gikk han
helt av oljen i ti dager. Til min overraskelse forble blodsukkernivået normalt, og han spiste mange ting som en
diabetiker ikke burde. Denne mannen hadde vært diabetiker i over tretti år, og han hadde tatt to injeksjoner med
insulin om dagen. Så etter at han ikke hadde tatt olje på ti dager og blodsukkernivået forble normalt, ble det
åpenbart at bukspyttkjertelen måtte fungere skikkelig igjen.

Jeg sier alltid til pasienter at jeg ikke er lege, men jeg tror det ville være i deres beste interesse hvis de kunne
slippe  de  kjemiske  medisinene  de  bruker  for  andre  forhold.  Ganske  ofte  kan  visse  medisiner  hindre
oljebehandlingens effektivitet, og oljens bruk vil vanligvis erstatte disse medisinene uansett.

Jeg har fått rapporter fra pasienter som lider av både type 1 og type 2 diabetes som sier at oljen hadde behandlet
dem vellykket. For eksempel har jeg møtt pasienter som har injisert insulin i tretti år, og etter å ha startet oljen,
hadde de ikke lenger behov for å ta disse injeksjonene innen seks uker. Samtidig sa andre rapporter jeg mottok
fra noen at de bare lyktes med å senke insulininntaket. Men de uttalte også at ved bruk av oljen gjorde den også
andre fantastiske ting som forbedret deres generelle helse.

Måten jeg ser på det, gå av insulin og få bukspyttkjertelen til å kontrollere blodsukkernivået igjen er målet.
Likevel, selv om dette ikke kan oppnås helt, vil effektene av oljen fortsatt være svært gunstig for pasientens
kropp. Siden denne sykdommen forårsaker sirkulasjonsproblemer og andre komplikasjoner, er det ofte umulig å
helbrede en infeksjon forårsaket  av en skade ved bruk av de medisinske systemene såkalte  konvensjonelle
metoder.  For  eksempel,  hvis  en  diabetiker  får  en infeksjon på  foten og den nekter  å  gro ordentlig,  er  det
medisinske systemets svar å fjerne foten eller i det minste delen som hadde blitt infisert.

Jeg har  kjent  til  diabetikere  personlig  som hadde gjort  dette,  og på  kort  tid  må de vanligvis  fjernes  fordi
infeksjonen fortsetter å komme inn. For en fryktelig utsikt for en diabetiker å møte og det som gjør det enda
verre er at disse operasjonene er helt unødvendig.

På den tiden visste jeg ingenting om hampeplantens helbredende evner, og alt jeg kunne gjøre var å se på
plagene  disse  pasientene  måtte  gjennomgå;  men  siden  har  jeg  endelig  lært  sannheten.  Hvis  oljen  brukes
eksternt, vil den helbrede diabetiske sår på veldig kort tid, slik at du kan forestille deg fordelene en diabetiker
får når dette stoffet inntas. Jeg har gjort denne informasjonen tilgjengelig i årevis, men leger velger likevel å
ignorere bruken av denne medisinen og fortsette å lemleste pasientene sine. Dette er en av grunnene til at jeg
ikke har bruk for det medisinske systemet og alle disse såkalte legene som lever av lidelsene våre.

Etter å ha tatt oljebehandlingen, oppfører mange diabetikere som har gått på diett i flere år som et barn i en
godteributikk. Plutselig kan de igjen spise mat som en diabetiker ikke bør, og noen pasienter har en tendens til å
overindulge seg selv. Etter hvert som oljen går, kan oljen reversere skader som har blitt påført diabetikere, for
eksempel dårlig sirkulasjon, etc. Oljen vil også helbrede de stygge infeksjonene som diabetikere må håndtere på
en fornuftig måte, og fra det vi har vitne til, hampolje av høy kvalitet er effektiv i behandlingen av alle typer
diabetes. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

"Oljen forynger bukspyttkjertelen, og tro det eller ei, den begynner ofte å produsere insulin selv etter mange års
inaktivitet. Mange pasienter kan slutte å skyte insulin etter flere uker på oljen. Oljen hjelper også med å kurere
eller kontrollere alle de andre diabetesrelaterte problemene i kroppen.

Jeg ville spise oljen og/eller bruke den i et stikkpiller. Røyking eller fordampning kan også bidra til å redusere
blodsukkernivået, men effektene er svært begrensede sammenlignet med inntak av oljen. Jeg ville brukt oljen
lokalt for diabetiske sår, bare påfør oljen, dekk den med et bandasje og gjenta dette hver tredje dag til såret er
helbredet.  Jeg  ville  blande  hampfrøolje  med  ekstraktet  og  bruke  den  til  massasje,  noe  som  vil  fremme
blodsirkulasjonen og forhindre hevelse og andre ubehag. Jeg vil også inkludere hampefrø og hampfrøolje i
kostholdet mitt. ” JB
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Hjerte, blodtrykk

Har du hatt noen nyttige rapporter om hampolje og hjertesykdommer?

"For de med hjerteproblemer som begynner behandling med oljen, bør de være klar over at oljen ofte kan øke
hjertefrekvensen til en pasient blir helt komfortabel med bruk. Økningen i hjertefrekvensen er vanligvis bare
liten, men jeg føler at pasienten burde vite at det kan skje.

Denne medisinen er effektiv for å redusere kolesterolnivået og forbedrer blodsirkulasjonen, slik at det i seg selv
ville  være  til  stor  nytte  for  pasientens  hjerte.  Hjertet  er  absolutt  et  vitalt  organ,  og  etter  vår  erfaring  kan
hampolje forynge vitale organer. Selv om jeg aldri har fortalt folk å slutte å ta hjertemedisiner, har mange gjort
det uten noen skadelige effekter. Jeg føler at hampoljens effekt på hjertesykdommer krever mer forskning, men
etter det vi har sett, ser denne medisinen ut til å være veldig gunstig for hjertet.

Kan oljen regulere blodtrykket?

Hampolje kan faktisk regulere blodtrykket. Jeg bruker den selv til å hjelpe meg med å sove og til å regulere mitt
eget blodtrykk. Når jeg starter behandling med hampolje, sier jeg til pasienter som allerede tar medisiner for
denne tilstanden for å holde et godt øye med blodtrykket. De fleste som brukte legemidler for å kontrollere
blodtrykket, trenger dem ikke lenger når de starter behandling med hampolje.

Siden  hampolje  reduserer  blodtrykket,  vil  alle  som  prøver  å  fortsette  å  bruke  farmasøytiske
blodtrykksmedisiner, sannsynligvis finne at kombinasjonen av de to driver blodtrykket for lavt. Det er en god
idé å unngå denne situasjonen, og med bruk av bærbare blodtrykksmålere som er tilgjengelige i dag, kan dette
enkelt oppnås.

Kan det hjelpe med andre indre organsykdommer?

Etter det jeg har sett med bruk av hampolje, kan mange indre organforhold og tilhørende problemer kontrolleres
eller  kureres. Når et indre organ forynges og helbredes, kan det igjen gjenoppta sine plikter i kroppen vår.
Personlig synes jeg det er mye mer fornuftig å forynge våre egne vitale organer ved bruk av denne oljen, i stedet
for å gjennomgå en organtransplantasjon med alle de tilhørende farene og deretter bruke resten av livet på å ta
medisiner slik at organet ikke vil bli avvist. I noen tilfeller kan en organtransplantasjon være det eneste svaret,
men hvis denne medisinen ble brukt riktig for å forynge vitale organer, tror jeg at det ville være mye mindre
behov for transplantasjoner. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

“Hjertet er et indre organ og oljen forynger vitale organer. Når pasienter begynner å bruke oljen, reduserer de
vanligvis dosene av hjertemedisinen til en halv, og de fleste slutter å bruke medisinene så snart de føler at de
kan slutte å bruke dem. Oljen er veldig gunstig for hjertet.

Oljen kan veldig  enkelt  regulere  blodtrykk og arytmi.  Det  senker  vanligvis  blodtrykket,  så de som bruker
blodtrykksmedisiner  bør  være  forsiktige  med  bruk  av  oljen  til  de  blir  vant  til  det.  En  kombinasjon  av
blodtrykksmedisiner  og  oljen  kan føre  til  at  trykket  blir  for  lavt,  og derfor  er  det  en  god idé  å  overvåke
blodtrykket ved hjelp av en blodtrykksmåler. I mange tilfeller øker oljen pulsen litt.

Dette området krever mye mer forskning, så pasienter bør følge sin sunne fornuft når de begynner med oljen,
men de bør også holde kontakten med legen sin for å sikre at hjertet.

Hjertepasienter bør sjekke de elektriske ledningene i hjemmet eller jobben.

Hjertet jobber med elektromagnetiske impulser, og derfor bør de unngå å bo i elektromagnetiske felt så mye
som mulig.

Jeg ville spise oljen, og jeg ville også bruke den i stikkpiller. Når det gjelder aktuell applikasjon, gjør det aldri
vondt, men jeg kan ikke si hvor nyttig det egentlig er for øyeblikket. Som alltid ville jeg brukt hamp på alle
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mulige måter. Jeg vil også inkludere hampfrø og hampfrøolje i kostholdet mitt, både frø og olje er kjent for å ha
svært gunstige effekter på mange hjertesykdommer.

Hvis jeg var lege og skulle utføre en hjerte-relatert operasjon eller transplantasjon, etc., ville jeg prøve å forynge
orgelet med minst 60 g olje. Hvis 60 g ikke ville bringe pasienten til en tilstrekkelig helsetilstand, ville jeg
fortsatt fortsette å gi dem oljen. ” JB

Astma

"Selv røykegryte er gunstig for mange astmatikere, men inntak av olje eller fordampning er en mye mer effektiv
og medisinsk måte å behandle denne tilstanden på.  Å bruke oljen i  stikkpiller  er  også veldig effektivt  for
personer med pusteproblemer, og derfor kan denne metoden også være nyttig. Vi kjenner mange mennesker
som har astma som har blitt hjulpet med bruk av denne medisinen, og jeg kan ærlig si at jeg ikke er klar over
noen behandling for denne tilstanden som er mer effektiv. Selv de som lider av slike ting som KOL har opplevd
fantastiske forbedringer i evnen til å puste skikkelig ved bruk av denne medisinen. Hvis du opplever noen form
for pusteproblemer, prøv oljen, og jeg er sikker på at du ikke kommer til å angre. ” Rick Simpson, Hamp: Den
mest medisinske planten

“Man  kan  forvente  at  fordampning  av  oljen  er  den  beste  behandlingen  for  astma  eller  pusteproblemer.
Overraskende fant vi ut at hampoljesuppositorier er ekstremt effektive til å åpne luftveier. Vanligvis, innen 30
minutter etter at en pasient har tatt et stikkpiller, rapporterer de at de føler at lungene åpnet seg og at de kan
puste mye lettere. Selvfølgelig, som med alle andre sykdommer, ville jeg få i meg en standard 60 g dose over
tre måneder, og så ville jeg bli på et gram om dagen til jeg ville føle meg helt frisk. Da ville jeg selvfølgelig
forbli  på  en  vedlikeholdsdose  resten  av livet.  Jeg ville  brukt  oljen  oralt,  topisk  på halsen  og  brystet  og  i
stikkpilleform. " JB

Barn og oljen

Spesielt mødre vil bekymre seg hvis det er trygt å gi olje til barn. Er det trygt da?

"Jeg anser hampolje for å være helt trygg i behandlingen av barn i alle aldersgrupper som lider av kreft og andre
sykdommer. Jeg vet virkelig ikke hvordan leger som behandler små barn på onkologiske enheter kan leve med
seg selv. Vet de ikke skaden de gjør på disse små med stråling, kjemo og andre skadelige, giftige kjemikalier?

Alle som noen gang har studert medisin kjenner effekten av slike behandlinger og er klar over det faktum at det
er mye mer sannsynlig at  de vil  forårsake død ved bruk av disse behandlingene,  snarere enn en kur. Hvis
foreldre bare ville ta seg tid til å forstå hva det medisinske systemet har tenkt å gjøre med barna sine, er jeg
sikker på at de fleste helst vil ha dem behandlet med hampolje, fordi det er et naturlig stoff som er trygt å bruke
og ikke vil forårsake skade på barnet.

Når jeg visste hva jeg gjør med det medisinske systemet, ville jeg aldri la dem få tak i noen av mine barn. I
tilfelle noen prøvde å tvinge meg til å gjøre noe annet, ville situasjonen umiddelbart bli veldig stygg.

Jeg tror det er helt naturlig at alle foreldre vil beskytte barna sine og holde dem unna. Hvis jeg trodde det
medisinske systemet utgjorde en fare som barnets forelder, ville jeg føle at jeg burde ha rett til å velge andre
behandlingsmetoder. Nylig i USA og Canada har det vært tilfeller der myndighetene tok barn og tvang dem til å
ta cellegift mot både barnets og foreldrenes ønsker. Det virker som om vi som voksne har rett til å avvise deres
vanvittige behandlinger, men barna våre har ikke det. Siden kjemoterapi rett og slett er gift, hvis noen skulle gå
imot min vilje og administrere noe slikt til et barn av meg, kan det sannsynligvis sies at de ikke ville ha en
veldig lys fremtid.
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Etter min mening er alle som ville gjort noe slikt uten foreldrenes samtykke skyldig i drapsforsøk, og hvis
barnet skulle dø, ville de da være ansvarlig for deres død. Jeg bryr meg ikke om hvordan du velger å se på det,
gift er gift, og hvis en lege administrerer disse stoffene, er de like skyldige som jeg ville være hvis jeg skulle
gjøre det samme. Bare fordi leger bruker hvite strøk, betyr ikke det at de har rett til å skade pasientene sine;
faktisk strider det mot deres egen hippokratiske ed. Hvis jeg var dem, ville jeg begynne å praktisere medisin på
riktig måte før noen knyttet til pasientene de har skadet, bestemmer seg for å søke gjengjeldelse mot dem.

Hvordan kan hampolje brukes i sykdomsforebygging? Nok en gang, ville det også være trygt å gi oljen til 
barn?

Jeg vet ikke noe bedre enn hampolje for å forhindre sykdommer, og jeg anser også at denne medisinen er helt
trygg i behandlingen av barn. Jeg har ofte uttalt at hvis barn fikk små doser hampolje, kan sykdommer som
diabetes, MS, kreft og mange andre forhindres i å oppstå i de fleste tilfeller.

Hvis  det  gis  små doser  olje  til  barn,  vil  THC og tilhørende cannabinoider  bygge seg opp i  systemene og
forhindre sykdom. Jeg snakker ikke om å få barn høyt; dette handler om å gi barn eller mennesker i alle aldre en
ufarlig, ikke-avhengighetsskapende medisin for å forhindre medisinske problemer i fremtiden.

Det er ingen logisk grunn til at vi skal forhindres i å dyrke og produsere vår egen medisin for å behandle de vi
elsker. Bør barna våre eller til og med vi selv lide og dø fordi legemiddelfirmaer ønsker å tjene mer penger? Når
det er en naturlig medisin tilgjengelig for å lette våre medisinske problemer som de fleste har lite problemer
med å produsere? Det er på tide å kysse farmasøytiske selskaper farvel og finne ut hva Mother Nature kan tilby
for å holde oss selv og barna våre friske.

Hvordan dosere hampolje for barn?

Når det gjelder doser,  er  barn ikke annerledes  enn voksne,  og de har alle  forskjellige toleranser for denne
medisinen. For å forhindre sykdommer hos barn, ville det bare kreves små doser en gang om dagen omtrent en
time før sengetid, så sjansen for å få et barn høy ville være veldig fjern. Igjen forårsaker hampolje ingen skade,
så  jeg  vet  ikke  hvorfor  noen  ville  nøle  med  å  gi  den  til  barna  sine.  I  tillegg  kan  du  forestille  deg  alle
hverdagslige skader som finner sted som vi nå kunne behandle oss selv om oljen var tilgjengelig. Ting som
brannsår, kutt, riper, sår, infeksjoner, insektbitt,  etc. kan behandles så enkelt og effektivt med lokal bruk av
denne oljen.

Etter mine erfaringer med denne medisinen, ville det være det første jeg ville gi barnet mitt  for interne og
eksterne forhold. Likevel ville jeg definitivt nøle og tenke meg om to ganger før jeg lot dem få i seg kjemiske
medisiner. Faktisk, å vite hva jeg gjør med medisinsk industri, ville jeg ikke engang vurdere noe slikt.

Det krever erfaring med de helbredende effektene av hampolje for å komme til denne tankegangen, men uten
tvil vil du også bli omvendt etter å ha sett hva den kan gjøre. Jeg er overbevist om at hvis barn og mennesker i
alle aldre skulle ta små doser av denne oljen med jevne mellomrom, kunne de alle leve lenger og være mye mer
sunne. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Sp. Er det en alder at de kan starte dette? Sønnen min er 3 og har dårlig eksem og det er kaldt en god del av året
her. ” Roxanne

A. Roxanne, det er helt trygt å gi oljen til barn, selv til nyfødte, spesielt når den brukes lokalt i en blanding med
hampfrøolje eller sheasmør. Det er en god strategi å blande hampfrøolje med oljen (1% olje vil gjøre det, men
20-30% ville være ideelt) og deretter legge noen dråper av det til badet hver dag. Det vil etterlate en tynn film
på hele kroppen, og det er vanligvis alt som trengs (eller i det minste for vedlikehold). Ta bilder og videoer,
forbedringen vil være veldig veldig rask. Kløen og irritasjonen vil forsvinne i løpet av sekunder eller minutter,
og eksemet bør ganske enkelt forsvinne innen en uke eller mer. Beste hilsner, JB
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“Den røyken er IKKE sunn for barn eller mamas ... dumme mamas og hva forteller du barna dine? Olje eller
nada! Spesielt for barn! " Naia

- Jeg ville ikke vært så radikal, røyking eller fordampning har også gunstige effekter, for eksempel mot kvalme
hos gravide. Det vil ikke skade ungen. JB

“Røyk er ikke så stor ... spesielt hvis du har tendenser til allergi ... bare sier. Jeg klarer ikke røyk! Barna er
heller ikke i stand til å vite når de skal stoppe ... om det er sukker, koffein, mat osv. Du må være deres guide.
Jeg synes ikke det er en god idé å tenke på cannabisrøyking for tenåringer. Bare sier det. Bare min mening fra
det jeg har sett. Kan også distrahere fra skolearbeid og viktige spørsmål. ” Naia

- Jeg pleide å bli distrahert fra skolearbeid og viktige saker også, og vi hadde ikke noe cannabis tilgjengelig for
oss i det hele tatt. Alt som trengs for meg var å se en pen jente et sted rundt, og det var det for skolearbeid og
saker som var viktige for andre, men ikke for meg.

Hvis du styrer hvor mye te barna dine drikker, må du selvfølgelig kontrollere hvor mye cannabis de skal ta eller
innta. Lykke til med det. Det er en forgjeves innsats, men jeg er sikker på at det vil holde mange mennesker
opptatt  de neste årene til  de innser hvor trygt cannabis er, og at det er praktisk talt  umulig å overdose det
dødelig.

Så hvem bryr seg om hvor mye av det noen får i seg? Jeg gjør ikke. Jeg bryr meg ikke engang om hvor mange
kopper te eller kaffe folk drikker om dagen, tenk deg det. Hvorfor skulle jeg? Det er ikke min sak. Og det er
ingen sak for noen hvor mye av denne livreddende og forebyggende medisinen noen får i seg.

Jo mer olje du har i deg og jo oftere jo bedre for helsen din. Det er den eneste regelen som virkelig gjelder. Til
mennesker i alle aldre, inkludert barn og gravide mødre. Hvis du ikke liker denne ideen, kom deg over den, lær
å leve med den, det er det beste du kan gjøre. Ingen regulering av cannabis vil fungere, det kan ganske enkelt
ikke reguleres uansett. I tillegg er det ingen grunn til å regulere det. JB

“Jeg  er  så  glad  for  endelig  å  kunne  kunngjøre  at  min  søte  lille  gutt  bruker  cannabis  for  å  bekjempe
bivirkningene av kjemo og stråling OG for å sikre at han ikke vokser noen nye svulster! Denne medisinen har
hjulpet ham enormt. Før han fikk denne medisinen, kastet han stadig opp, han ville ikke spise, han var veldig
sløv og grinete ... nå spiser han, han holder maten nede, han går opp i vekt og alle som har vært rundt ham vet
hvor absolutt glad han er. "

- Vel, uten giften i kroppen hans ville det gått mye bedre med ungen. Det gir egentlig ingen mening å bruke
kjemo og stråling sammen med oljen, det er som å gi pasienten en motgift mens han pumper gift i venene. Olje
bare for best resultat. Leger burde vite dette, det er ikke så vanskelig å forstå at det ikke er en god idé å gi barn
gift når det ikke er nødvendig. JB

Q. “Jeg er en alenemor på 29 år. Sønnen min er nå 8 år og lever med moderat autisme. Jeg ville ikke forandre
min meg for noe i denne verden, bortsett fra for å gjøre livet hans litt lettere. Jeg lurte på om du har fått noen
andre foreldre som spurte om oljen? Eller noen suksesshistorier med autisme/Asperger? Hva slags dosering
ville jeg se på hvis jeg bestemte meg for å gå denne ruten? Jeg setter pris på all informasjon! Takk skal du ha.
Fra en frustrert mamma og liten gutt. ”

A. "Oljen er omtrent det eneste som kan fungere," sa Rick da jeg leste dette for ham. Doseringsinstruksjoner og
annen informasjon om hvordan man produserer og bruker oljen er på nettstedet vårt og i Ricks e-bok. Jeg har
hjulpet ganske mange autistiske barn tidligere, og denne medisinen gjør underverker for dem.

Barn elsker å ta denne medisinen, de er ikke fordommer, de vet ikke at de "gjør noe galt", og foreldre liker det
godt når de har tid til seg selv. For best resultat, som alltid, ville jeg begynne med en standard 60 g behandling,
ingen piller, og så ville jeg beholde ungen på en vedlikeholdsdose i en mengde han valgte resten av hans lange
og fredelige liv. Og ungen fra videoen burde gjøre akkurat det samme, hvis det er mulig. Beste hilsner, JB

Sp. Min kone har sterke smerter i korsryggen på grunn av å være gravid i 7 måneder. Hun beskriver det som en
nervøs rykk som er ekstremt smertefull. Jeg prøvde å se deg rundt på nettstedet ditt og her. Vil RSO dramatisk
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hjelpe smerten? Har du en lenke til et tidligere emne om dette emnet? Jeg er bekymret hvis de setter henne på
kodein, vil det skade barnet

A. Jeg vil at hun skal få i seg en liten dose olje og påføre oljen lokalt på ryggen. Gi henne en massasje med en
blanding av olje og hampfrøolje. Ja, det er en god sjanse for at kodein kan skade barnet. Oljen kan ikke og vil
ikke skade barnet på noen måte. JB

“Hva  er  den  yngste  personen  du  er  klar  over  å  bli  behandlet  med  RSO?  Er  det  en  pediatrisk
behandlingsprotokoll? Selv om vi hittil har lyktes med å svinge bestemors mening og kunne kurere bestefar. Jeg
har en 2 år gammel med ukjente mageproblemer (ja, hun har gått i "medisinsk" behandling i over et år, og alle
pillene, kremene, lotionene og Big Pharma -drinkene har mislyktes. De lener seg nå mot et proteinsyndrom.
Tydeligvis en 25lb barn kan ikke håndtere samme dosering som en 175lb mann, så anbefaler du det i det hele
tatt for pediatriske applikasjoner? ”Sara

- Gravide mødre bør bruke oljen og deretter øke dosen når de føder. Etter fødselen bør mødre spise små doser
av oljen for å sikre at barnet utvikler seg optimalt.

Så hvis du spør meg, var min yngste pasient minus åtte måneder gammel og har det fortsatt bra, han er den best
utviklede gutten i barnehagen og begynte å snakke før de fleste andre. Moren hans brukte oljen før hun fødte
ham, og ungen ble også gitt oljen etter vaksinasjon med en heksavaksine for å sikre at de farlige kjemikaliene
skylles ut av kroppen hans så raskt som mulig.

Cannabisolje er en trygg medisin for mennesker i alle aldre. Hvis du har problemer med å forstå dette, kan du se
hva oljen gjør for eksem eller bleieutslett, og deretter komme tilbake og fortelle meg at du aldri ville gi cannabis
til barnet ditt. Alt du vil høre fra meg er at en forelder som ikke ville gi cannabis som medisin til barnet sitt,
enten er dårlig feilinformert, eller at de er psykopatiske sadister som liker å se andre lide.

Vet du hvor effektiv oljen er mot tannpine? Vil du gi barnet olje for å bekjempe smerten forbundet med å vokse
tenner? Jeg ville. Uten å nøle i det hele tatt.

Dosering for barn er i utgangspunktet det samme som for voksne når du behandler noe alvorlig. Start med en
liten dose tre ganger om dagen, venne pasienten til det, øk dosen hver fjerde dag eller så praktisk som mulig, og
prøv alltid å få så mye medisin i pasienten så raskt som rimelig mulig, samtidig som du sørger for at de blir
værende i komfortsonen. JB

"En sykepleiervenn brukte det på bleieutslett på trinn 3, borte over natten!" Alice

- For de som mener at barn ikke skal bruke cannabis. Hvilken annen medisin vil du gi dem hvis ikke denne
eldste, sikreste naturmedisinen som har blitt brukt i tusenvis av år? Eller skal du se barna lide av alle eksemene
og utslettene uten grunn? Det er ikke hyggelig å gjøre, vil jeg si. Spesielt når det er en så enkel løsning på alle
disse hudproblemene.

Er det greit å se barna skrike av smerte når du bare kan gi dem en dråpe olje og de vil være smertefrie? Hm? JB

"Nevrokirurgen så på Spencers siste MR, og sa:" Den store svulsten på pinealkjertelen, og det er ingen tvil om
at  det  var  en  stor  svulst,  er  borte  !!!!  "  Deretter  fortsatte  han  med  å  si:  “Hjernestammetumoren  er  totalt
forkalket !! Det er veldig lite sannsynlig at det kommer til å vokse, noensinne! ” Deretter sa han: "Jeg tror IKKE
at han har noen svulster på ryggraden, disse små lysene ser IKKE ut som svulster for meg."

Jeg fant ut hvorfor Spencers mentale status har forbedret seg så drastisk, er fordi pineal svulsten er BORTE !!!
Neuroen prøvde å si at det var kjemoen, men jeg påpekte at den svulsten fortsatt var totalt uendret, 30 dager
ETTER at vi stoppet kjemoen !! Hans svar? "Vel, jeg antar at han er en heldig gutt,  hvis svulst MAGISK
forsvant !!!"

Magi? Nei. Chemo? NEI, og det kan vi bevise. Jeg nevnte ikke cannabisolje. Han insisterte VELDIG på at vi
skulle gjøre en ny MR umiddelbart for å bekrefte hans meninger. Han sa at han skulle ringe kontoret sitt aller
andre gang vi bestilte  time for MR. Så der har du det folkens! Nevrolog bekreftet,  CANNABIS DREPER
KREFT KREFT Peeps! » Corrie
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"Kan administratoren gi meg råd om hva slags dosering han skal gi til en åtteåring som er sendt hjem for å dø?"
Ricardo

- Start med en liten dose, se hvordan ungen reagerer og deretter opp dosen så raskt som ungen kan ta den. Tre
ganger om dagen. Vanligvis er de fulle av piller når de blir sendt hjem for å dø, så du vil avgifte dem først fordi
du ikke vet hva interaksjonen vil gjøre, vanligvis er det ikke veldig hyggelig hva samspillet med de dødelige
kjemikaliene gjør. Men det er fordi oljen prøver å rense bordet slik at det kan begynne å fungere.

Eller, hvis du ikke har noe å tape, kan du også starte med en stor mengde olje og sette pasienten i en tilstand av
kontrollert koma på den måten. Det er det jeg sannsynligvis ville gjort, men det er opp til foreldrene hvilken
behandlingsretning de velger.

Alt jeg vet er at aggressive sykdommer bør behandles aggressivt. Og jeg vet også at generelt sett, jo mer olje du
klarer å få inn i pasienten og jo raskere du gjør det, desto større er sjansen for suksess og overlevelse. Men jeg
vet også at doseringsinstruksjonene er nevnt av en grunn.

Hvis det var barnet mitt, ville jeg fylt ham full av olje, det vet jeg helt sikkert. Gutten ville svømme i den, og jeg
ville mest sannsynlig ikke la noen lege komme i nærheten av ham eller henne. Men det er meg, og jeg vet hva
jeg skal gjøre. Beste hilsner, JB

Suppositorier

Suppositorier med Rick Simpson Oil (RSO) er en velsignelse for alle kvinner med PMS-relaterte problemer, så
vel som for alle med hemorroider, Crohns, tarm- og tarmproblemer etc. De er også gode for å puste og for
lungesykdommer, for ikke å nevne influensakontroll. De gir en veldig behagelig, langvarig følelse i kroppen.
Jeg har ikke sett noen ennå som ikke likte å ta dem etter at de overvant de første nølingene. ” JB

HVORDAN LAGER VI TILGJENGELSER?

Smelt kakaosmør, tilsett olje, ca 1-2g olje per 100g smeltet kakaosmør til å begynne med. Øk deretter dosen
hver fjerde dag til pasienten bruker omtrent 0,33 g olje i hvert suppositorium.

1 g (totalvekt) suppositorier for barn, 2 g for voksne, 3 g (baller) for vaginale problemer.

0,01-0,02g olje per stikkpiller vil fungere godt for nybegynnere. Hvis du starter noen med 0,05 g i en suppo, vil
de sannsynligvis ikke føle det mye heller, men det er bedre å starte med en liten dose (for de som aldri har
prøvd hamp tidligere  osv.).  Doser  på  opptil  0,005 g  THC tolereres  vanligvis  med  ingen eller  knapt  noen
symptomer i det hele tatt.

Den virkelige RSO er veldig potent, og du vet aldri nøyaktig hvordan en pasient vil reagere (blodtrykk etc.),
men stikkpiller ville være en god måte å venne folk til oljen.

Det interessante med stikkpiller er hvordan de ser ut til å åpne lungene og gjøre pusten mye lettere i løpet av 20
minutter - en drøm som går i oppfyllelse for mange med KOL eller astma etc. Pasienter har også brukt dem til å
behandle psoriasis, høyt blodtrykk, Crohns, PMS -kramper etc.

Du kan også tilsette andre naturlige oljer til suppositoriene, det kommer an på hva du vil ha dem til og hva
formålet er. Bare til noen naturmedisinske nettsteder og les hva forskjellige essensielle oljer gjør, og du kan
eksperimentere så mye du synes nødvendig.

Suppositorier er også en fin måte å behandle pasienter som ikke kan spise oljen eller av en eller annen grunn
ikke kan holde den i magen.

Så langt jeg er bekymret, er det den beste og hyggeligste måten å bruke hamp på å dømme etter effektene. Det
høres og ser morsomt ut først, det innrømmer jeg, men de som har prøvd er enige. Kanskje det åpner chakraene
nedenfra og opp, hvem vet, men det føles absolutt bra.
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Kvinner  vil  gjerne  ta  suppositoriene  -  de  hjelper  også  med  alle  slags  bakterielle  og  virusinfeksjoner,
"partnerutveksling av mikrobiologisk informasjon", allergi mot kondomer og smøremidler som brukes på dem,
osv. Nevnte jeg hvor sterkt oljen tar seg av ( nivåer) hormonelle ubalanser? Beste hilsner, Jindrich Bayer

"Suppositorier med RSO kan også brukes til alle slags vaginale problemer, inkludert men ikke begrenset til
gjærinfeksjoner,  HPV,  kondylomata,  herpes  og  mange  andre  sykdommer  eller  infeksjoner  man  ikke
nødvendigvis trenger å lide av. Spesielt når de kan tas vare på så lett ved bruk av oljen. ” JB

“Kan du gi meg råd om hvorvidt hampolje er trygt å bruke under graviditet? Det er ikke mye info der ute som
jeg kan finne. Vennen min har nettopp blitt fortalt at hun har en navlecyste som kan forårsake blodpropper som
kan føre til at babyen hennes dør. Jeg har sett effekten av hampolje og det gode det kan gjøre, jeg er bare
usikker på om det er trygt under graviditet. ” Christine

- Kjære Christine, selvfølgelig er det trygt å bruke det, hamp har blitt brukt under graviditet og for smerter også
i århundrer. Jeg anbefaler at hun lager suppositorier med 0,01-0,06g olje i hver (start med 1-2g olje per 100g
kakaosmør). Cysten vil forsvinne i løpet av flere uker, eller den gjør det vanligvis. Tre ganger om dagen, og
ingen bekymringer, oljen vil ikke skade barnet. Beste hilsner, JB

“JB, jeg er enig med suppositoriet, men hvilken type kakaosmør bruker du? Skal jeg få uraffinert rent, ubleket
kakaosmør? Vil også kokosolje fungere som en stikkpillebase? ” Sara

- Vel, det er opp til deg hvilket merke eller hvilken type kakaosmør du skal velge. Kokosolje kan være for
rennende. Kakaosmør fungerer bedre som stikkpillebase. JB

“Kan noen ha noen ideer om hvordan man gir hampoljen til noen gjennom et fôringsrør? Jeg har blandet den
med olivenolje for at den ikke skal bli så tykk, men jeg er fortsatt redd for at den tetter røret. Noen ideer?"
Steven Havre

- Steven, det er alltid best å finne en måte å administrere ufortynnet olje på, det er den beste måten å gå. Når du
ikke finner en måte, kan du blande den med pasientens mat og få dem til å spise den på den måten. Ja, det kan
tette røret, nemlig hvis oljen har en tykk konsistens. Noen oljer er tykke, noen er mer rennende. Men når du
varmer dem opp til kroppstemperatur, bør de være rennende nok til ikke å tette røret.

En annen måte er å gi den til pasienter i suppositorier med kakaosmør. Likevel er å spise oljen den foretrukne
måten å ta denne medisinen på, når det er mulig. Det er mange måter å administrere oljen på, og det er ofte
veldig individuelt, så prøv å finne en måte som passer best for pasienten. Beste hilsner, JB

"Nøyaktig!  Jeg  behandler  moren  min,  hun  har  kreft  i  halsen  og  har  suksessivt  administrert  det  gjennom
fôringsrøret, varm det litt og jeg blander det med kokosolje! Aldri har tettet røret! ” Steve

“Jeg gir den til sønnen min gjennom fôringsrøret hans når han ikke vil svelge det - jeg heller veldig varmt vann
på oljen i en kopp, så forsvinner det, så tilsetter jeg litt kjøligere vann (ikke for mye) slik at vannet blir ikke for
varmt, hell det deretter i røret. Det har fungert ganske bra, selv om oljen noen ganger strekker røret litt, men det
har aldri blitt blokkert. Hemmeligheten er å helle den ned mens den fortsatt er veldig varm. ” Angela

"Jeg vet at det høres forferdelig ut, men litt coca cola gjennom røret for å skylle det etter administrering av
viskøse ting, eller bare for å rengjøre tresko generelt fungerer bra. En gammel RN -standby. " Ellen

Kirurgi eller olje?

"Du ville aldri ta puppene mine når jeg får i meg RSO !!" Chloe

"Selve  ideen  om  at  brystkreft  er  en"  prosent  risiko  "er  en  fullstendig  løgn.  I  virkeligheten  har  alle
kreftmikrotumorer i kroppen, inkludert meg selv. Kreft er ikke en sykdom du bare "får" som å bli tilfeldig
truffet  av  lyn.  Det  er  noe  du  må  "klare"  eller  "forhindre"  dag  for  dag,  måltid  etter  måltid,  gjennom  et
livsstilsvalg  som  involverer  vitamin  D-tilskudd,  ernæring,  supermat,  grønnsaksjuice  og  unngåelse  av
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kreftfremkallende kjemikalier og stråling. Så når en lege sier at du har en "sjanse" for å få kreft, betyr det at du
ikke har kontroll over kreft, og det er en ren løgn. Kreftkvakking, med andre ord. "

- Når du har en "sjanse" for å få kreft, er det bare å sette på oljen. Det er et mye sunnere og tryggere alternativ. ”
JB

"Se på kreft eller en annen alvorlig sykdom som om det var en brann. Jo større brannen er, jo mer kraft trenger
du for å slukke den.

Så vil du heller bruke hundre bøtter med vann (RSO) eller et glass vann (andre typer olje) hvis ditt eget hus
brant? Eller vil du se profesjonelle brannmenn komme og hjelpe deg med det? Det er det jeg foretrekker, men
de nåværende brannmennene, dvs. leger, har ikke engang lov til å bruke vann for å slukke alle brannene, og de
vet ikke engang hvordan de skal bruke det etter alle de tiårene med indoktrinering, hjernevask og ikke bruk av
cannabis i medisin.

Er det fornuftig for deg at noen ville sende ekspertbrannmenn til en stor brann i byen og ikke lot dem bruke
vann, det vil  si den mest grunnleggende og tradisjonelle  formen for å bekjempe brann? Ikke til  meg. Men
likevel er det nettopp det som makthaverne gjorde mot det medisinske systemet vi har i dag.

Mange branner, ingen vann, dvs. masse ekstraarbeid for brannmenn/leger som ikke kan gjøre jobben sin best
mulig. Det er ikke sånn det skal være, tror jeg. De burde ha det beste utstyret og de beste verktøyene for jobben
sin, ikke sant? Det er det jeg ville gjort hvis jeg var deres leder/regjering. Er det noe galt med å se på det på
denne måten? Jeg tror ikke det. ” JB
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PMS, overgangsalder

"Dette er en ting som spesielt hamp og hampolje er det beste som finnes, uten noen. Du vil ganske enkelt ikke
finne noe som kan eller ville hjelpe bedre enn hamp. Det vil bidra til å gjenopprette hormonbalansen og ta
kanten av aggresjonen, humørsvingninger, etc. Det vil også bidra til å lette premenstruelle smerter og kramper,
urolige følelser, angst, etc.

Hvis jeg så en kvinne begynne å  oppføre seg merkelig  på grunn av PMS-relaterte  hormonelle  ubalanser  i
kroppen hennes, ville jeg gitt henne hamp umiddelbart på alle måter eller former eller former tilgjengelig. Jeg
ser ingen grunn til at noen skal lide unødvendig. For ikke å snakke om at når en lider, lider alle rundt dem som
følge av dette, slik alle som har måttet forholde seg til en førmenstruell kvinne kan bekrefte. Jeg ville få henne
til å spise oljen, bruke den i et stikkpiller, og jeg ville ikke forsømme aktuell bruk på magen og ryggen. Hun vil
like det fordi det vil fjerne smerten og forbedre huden hennes på disse delene. Jeg ville også røyke litt olje med
henne slik at hun visste at hun “ikke er alene” og at noen bryr seg.

Med hamp trenger ikke menstruasjon å være en frustrerende og ubehagelig opplevelse for alle involverte. ”JB

Q. Damn it, JB ... det gikk bra med henne, inntil anti-østrogenskuddene. De gjør henne dødssyk.

A. Overraskelse, overraskelse, Valerie. "Hold deg unna leger" er spilleregelen for øyeblikket. Vi sier det ikke av
glede, det er en realitet. Pasientene gjør det vanligvis bra med oljen til medisinske eksperter griper inn og skruer
opp med noen unødvendige svært alternative og eksperimentelle kjemiske medisiner. Så til legene lærer å bruke
denne medisinen riktig, er det virkelig tryggest å holde seg borte fra dem (hvis omstendighetene tillater det,
selvfølgelig). Hun trenger ikke skuddene, hun trenger å innta så mye olje som hun kan så raskt hun kan for å
fjerne  skadene fra tidligere  medisinske behandlinger  og for  å  få tilstanden under  kontroll.  Hvis  oljen ikke
hjelper, er det svært lite sannsynlig at noe annet ville gjort. JB

Regulering av kroppsvekt

"Hampolje er en flott avgiftning, og det er ikke uvanlig at mennesker som er overvektige mister mange kilo
under behandlingen. Det er nesten som om oljen vet hva du skal veie, og over tid vil den bringe kroppen din til
det nivået. I mitt eget tilfelle tok oljen omtrent 30 kilo av meg, men jeg har sett mange mennesker miste mye
mer.

Når du inntar hampolje, er det ikke som å være på diett. Du kan spise så mye du vil og hva du vil. Oljen ser ut
til naturlig å dempe appetitten på en overvektig person, og jeg vet ingen bedre eller sikrere måte å gå ned i vekt
på. I tillegg kan det stimulere appetitten til en person som trenger å gå opp i vekt.

Det er akkurat som jeg sa, oljen ønsker å bringe kroppen tilbake til en sunn vekt uansett om du er undervektig
eller overvektig. Hvis du vil spise en diett, er det ditt valg, men jeg vil helst ikke spise kaninmat hele tiden.

I tillegg finner jeg i min alder virkelig ingen glede i å gjøre alle slags øvelser, så hvis jeg ville gå ned i vekt ville
dette ikke vært et alternativ. Hvis jeg vil gå ned noen kilo, vet jeg hvordan jeg kan gjøre det uten dietter eller
trening,  og  nå  er  du  også  klar  over  hvordan  dette  kan  oppnås  selv.  Når  denne  fantastiske  oljen  blir  mer
tilgjengelig, på kort tid, vil de som nå er overvektige eller undervektige sannsynligvis ikke forbli slik lenge. Å
være overvektig kan føre til en tidlig død, så hvis du bærer noen kilo ekstra, vet du nå hvordan du skal håndtere
problemet.

Mener du det alvorlig at det kan ta av overvekt uten trening?

Ja, hampolje kan gå ned i vekt uten trening, og jeg er et levende bevis. Hvis jeg tar av meg skjorten, ser jeg ut
som noen som har trent veldig mye, og kroppen min er i riktig vekt for en mann på min høyde.
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Da  jeg  var  yngre,  svømte  jeg  mye,  men  nå  siden  jeg  mistet  den  overvekten  jeg  bar,  kan  du  se  alle
magemusklene igjen. Jeg har ikke engang kjærlighetshåndtak, bare et muskelbånd på hver side, og jeg gjør
ingen øvelser. Hvis du vil oppleve det samme, er det bare å følge eksemplet mitt, og snart begynner kroppen din
å se ut som den burde. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

“Sønnen min bruker Simpson -olje til Crohns, men jeg hører at den kan hjelpe til med å gå ned i vekt. I så fall
hvordan? " Krystal

- Ja, det kan, spis oljen og du går ned i vekt hvis du er overvektig og går opp i vekt når du er undervektig. Ikke
spør meg hvorfor, ikke spør meg hvordan det er mulig, jeg vet ikke svaret. Det skjer rett og slett. Jeg gikk ned
50 kilo selv på oljen og tro meg at jeg prøvde mitt beste for å motbevise Rick. Men jeg mislyktes, og oljen fikk
muskler igjen. Det var rart og vanskelig å tro, jeg innrømmer. Men jeg har ikke noe imot at jeg mistet all den
vekten uten en dråpe svette og uten trening. Faktisk var det ganske hyggelig, og jeg hadde ikke noe imot den
gode søvnen som kom som den eneste bemerkelsesverdige bivirkningen ved å bruke oljen. JB

Angst, paranoia

"Jeg tror angst og paranoia ved bruk av dette legemidlet kan reduseres sterkt hvis systemet bare ville slutte å
arrestere folk for å bruke det. Når jeg begynner behandlingen med oljen, sier jeg til pasientene: "Hvis oljen gjør
deg søvnig, ikke kjemp mot den."

Noen mennesker kan bli engstelige mens de prøver å overvinne den avslappende effekten av denne medisinen
når det de egentlig burde gjøre er å slappe av og ikke bekjempe disse effektene. Mange varianter av hamp har et
veldig lavt potensial  til  å forårsake angst, men det er noen stammer som gjør det. Hvis pasienter føler seg
ukomfortable  med oljen de prøver å bruke i  slike tilfeller,  anbefaler  jeg dem ofte å lage medisinen fra en
stamme som vil forårsake færre problemer.

Hvis bruken av denne medisinen bare var lovlig, er jeg sikker på at den ville fjerne mye av angsten knyttet til
bruken. Noen belastninger kan også produsere mer angst enn andre, så hvis du opplever slike følelser, kan det å
eliminere  problemet  bare  eliminere  belastninger.  Mange  synes  bruk  av  stoffer  som  mørk  sjokolade  og
cayennepepper er ganske effektive for å redusere angsten og redusere pulsen. Det viktigste å huske ved bruk av
denne medisinen er å huske på at det er den tryggeste medisinen på jorden.

Bruken  av  dette  stoffet  gjør  ingen  skade,  og  hvis  pasienten  opplever  angst,  skyldes  det  ganske  ofte  av
pasientene  selv  fordi  de  blir  opparbeidet  uten  grunn.  Eller  ofte  kan  farmasøytiske  legemidler  en  pasient
unødvendig prøver å innta, gi et problem som kan gi dem symptomer på angst. Men dette er lett å rette opp i de
fleste tilfeller ved ganske enkelt å slippe av disse skadelige kjemiske medisinene. I tillegg er det også et naturlig
stoff som kroppen vår produserer kalt citikolin som også skal være effektivt for å behandle angst. Jeg blir fortalt
at citicoline er tilgjengelig i 70 land, så hvis du bare går på internett, bør du ha lite problemer med å finne det du
trenger.

Det tar litt tid å bli vant til hampoljens effekter, og nybegynnere kan oppleve angst. Men i løpet av kort tid vil
de fleste bli komfortable med bruken, og angsten vil bare forsvinne. Faktisk, når pasientene blir vant til oljens
effekter, ler de ofte om måten det hadde skremt dem så ille i begynnelsen.

Ganske ofte blir  jeg fortsatt  kontaktet  av pasienter  som prøvde å bruke en sativa -stamme for å produsere
medisinen sin, og ofte kan effekten av en sterk sativa forårsake angst. Dette fortsetter å skje, selv om jeg mange
ganger har uttalt at slike stammer ikke skal brukes fordi de er for energigivende.

Du vil ikke at en pasient skal få energi, du må bruke en sterk beroligende indikator for å hjelpe ham eller henne
med å slappe av og helbrede mens han sover. Jeg hater å se at folk kaster bort tid og penger på å prøve å
produsere olje fra feil stammer, men det er ofte det som skjer når instruksjonene våre ikke blir fulgt. Med litt
innsats er jeg sikker på at vi kan utvikle gode medisinske varianter som ikke produserer angst i det hele tatt.
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Men dette kan ikke oppnås på riktig måte før vi har friheten til å gjøre den enkle forskningen som kreves. ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Depresjon

"Jeg har funnet ut at både sativa- og indica -stammer er effektive i behandlingen av depresjon. Likevel bruker
jeg sjelden sativa -stammer for å behandle mennesker på grunn av deres energigivende effekter.  De fleste
pasientene  som  kommer  til  meg  har  en  alvorlig  sykdom,  og  jeg  vil  ikke  at  de  skal  få  energi  under
helbredelsesprosessen.

Jeg synes søvn og hvile  som en god indicaolje  gir  er  den mest fordelaktige for de aller  fleste  medisinske
tilstander. Olje fra en god indica -variant er svært effektiv i behandlingen av depresjon og kan ofte eliminere
dette problemet på veldig kort tid. De fleste som har kommet til meg var i en deprimert tilstand på grunn av
andre forhold de led av. Når tilstanden er kurert eller under kontroll, forsvinner den deprimerte tilstanden de
opplevde. " Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Multippel sklerose (MS)

Hva er dine erfaringer med å kurere multippel sklerose? Mange vet allerede at hamp kan hjelpe, men vet 
ikke hvordan de skal bruke det.

"Nylig mottok vi en rapport fra en dame som lider av MS som inntok to gram hampolje av høy kvalitet for et år
siden for tilstanden hennes. Effekten av oljebehandlingen var veldig vellykket, og selv om hun ikke har fått i
seg olje  det  siste året,  er  hun ved god helse.  Av min erfaring er  multippel  sklerose ofte  herdbar,  men for
mennesker  som har  lidd  i  mange  år  med denne tilstanden,  vil  det  ta  tid  å  angre  skaden sykdommen har
forårsaket. Mange MS -pasienter røyker hamp for lindring, men bruk av hamp på denne måten vil ikke kurere
dem, og sykdommen vil fortsette å utvikle seg.

Den eneste måten jeg vet hvordan jeg skal behandle MS og skaden forbundet med denne sykdommen effektivt,
er å innta oljen med jevne mellomrom til den er herdet eller kontrollert.  Hvis du har MS, gjør deg selv en
tjeneste og prøv denne medisinen. Livet skal handle om å leve, ikke å lide, så hvorfor skal en pasient la denne
tilstanden ødelegge livet deres når den kan behandles på en effektiv måte? Jeg vet om pasienter med denne
lidelsen som ikke lenger kunne gå ordentlig, men etter bare noen få uker med å få i seg oljen, kunne de gå
normalt igjen. MS er bare en av mange tilstander som leger sier ikke kan kureres, i stedet forteller de oss at de
bare kan håndtere symptomene, mens sykdommen selv fortsetter å ta sin toll. Hvis du vil bevise at legen din tar
feil, prøv oljen og begynn å leve for en forandring, og når du gjør det, Jeg er sikker på at du vil innse at fyren i
den hvite kappen ikke alltid har alle svarene. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Avhengighet

"Jeg har nylig observert at en dødelig syk morfinavhengig kreftpasient går ut av morfin" COLD TURKEY ". Da
morfin  ble  sluppet,  ble  hun  sulten;  var  ikke  lenger  forstoppet;  sov  veldig  godt  og  smertene  hennes  ble
kontrollert langt bedre.

Hun blir  også sammenhengende nok en gang. FANTASTISK. Hvis jeg ikke hadde sett  denne 180 graders
forandringen  selv,  hadde  jeg  ALDRI  trodd  det.  Jeg  har  aldri  før  vært  marihuana,  men  denne  personlige
observasjonen gjorde meg til en troende. ” Janice
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“En ting jeg har lagt merke til nå som jeg har tatt RSO i 3 måneder nå, det ble nesten kvitt suget etter alkohol.
Jeg pleide å ha en drink eller 2 hver kveld, men nå vil jeg sjelden ha en drink, og når jeg gjør det, drikker jeg
ikke så mye, jeg la også merke til at buksene mine har vært mye løsere. Jeg har gått ned 10 kg. Det eneste jeg
gjør mindre av er å drikke alkohol.

Jeg spiser fremdeles det samme og nipper fortsatt til blandede nøtter, kaker osv. Om natten når jeg får i meg
munnen, og jeg kan til og med spise mer enn før oljen. Ja oljen kan gjøre deg sulten.

Så enten mangel på alkohol eller olje har fått meg til å gå ned 10 kg på 3 måneder. Og jeg var egentlig ikke
overvektig, 5 '10 “og omtrent 198 kg. Da jeg var yngre, var jeg alltid rundt 186 kg og i form. Nå er jeg nede på
187lb sist  jeg sjekket.  Uansett  fikk oljen eller  mangelen på alkohol meg til  å gå ned i  vekt.  Bare en glad
bivirkning. " Scott

“Opiater gjør meg forstoppet, kvalm, er vanskelig å få riktig dose for effektiv lindring. De gjør meg "woozy",
gjør det utrygt å kjøre og fortsette og fortsette. Marihuana gjør det ikke. Nok sagt." Fred

"15 års opiatavhengighet herdet av oljen. Jeg hadde ikke prøvd det hvis det ikke var for Rick. Så jeg må si at jeg
virkelig skylder ham livet mitt, så jeg er nå en av hans største støttespillere. Jeg hadde alltid røkt, men det hjalp
aldri med smerten jeg ville få av å være på piller. Jeg ville bare dø så mange ganger fordi jeg ikke lenger hadde
ansvaret for livet mitt. Jeg kan si på grunn av RSO. Jeg er IKKE på morfin, oksy, perc, vic eller suboksin ... det
fikk meg av alt !!!!! Og jeg er 40 n føler 20 igjen. Min leddgikt jeg pleide å føle hver morgen er nå Borte. Jeg
har tatt oljen internt 10 ganger, og livet mitt har begynt igjen. Det finnes ikke ord for å uttrykke hvor takknemlig
jeg er. Hvis du er på piller, start med å ta oljen din om natten med mindre du har en uke til å bare sove, så ville
jeg gå den veien. Pm meg hvis du har spørsmål. " Rebecca

"Cannabis fikk meg fra Benzos etter over 30 års avhengighet for mer enn 158 år siden, uten at jeg hadde holdt
på som jeg var, hadde jeg vært død nå ..." Phil

"Jeg slipper alle smertestillende medisiner og kan nå fungere - jeg skulle ønske flere kunne stole på naturens
kraft!" Saksøke

Sover, søvnløshet

"Når det gjelder søvnløshet, er det ingenting bedre enn riktig produsert olje fra en god indica -stamme for å gi
en person den søvnen de trenger. Virkningen av hodeskaden etterlot meg det som best kan beskrives som en
stemmegaffel som ble gal inne i hodet mitt. Denne høye lyden gjorde det umulig for meg å sove, og jeg klarte
ikke å få resten jeg trengte. Det medisinske systemet ga meg mange forskjellige medisiner for denne tilstanden,
men ingenting fungerte. Ofte satt jeg igjen med fryktelige bivirkninger av bruk av disse stoffene som forårsaket
meg mer nød enn tilstanden jeg lider av.

Jeg fant ut at bare røyking av hamp tillot meg å hvile mer enn noen av pillene det medisinske systemet ga meg.
Da jeg begynte å innta hampolje, fikk jeg enda mer lettelse, og det var ikke uvanlig at jeg fikk åtte til tolv timers
uavbrutt søvn.

I mange år før jeg tok oljen, ville jeg stå opp mer sliten enn når jeg hadde lagt meg og jeg fikk veldig lite hvile
om natten. Så plutselig etter å ha tatt oljen begynte jeg å våkne om morgenen godt uthvilt og uthvilt.

Etter  hvert  som mange av oss blir  eldre,  begynner vi å oppleve søvnproblemer,  og dette kan ha en veldig
skadelig effekt på vår generelle helse og velvære. Legene kan gi deg sovepiller, men hvis du virkelig visste hva
de var laget av, tviler jeg på at du ville ha dem i kroppen din.

En god natts søvn er ikke noe som er bare hyggelig å ha, det er en nødvendighet hvis du vil forbli aktiv og sunn,
og det er ikke noe bedre enn hampolje for å gi kroppen den hvile du trenger. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medisinske planten

“Aaryn: Jeg tror at jeg spiste litt for stort stykke ... men det er ikke ille! Det er kanskje på tide å sove.
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- Hvordan var søvnen, Aaryn? JB

Aaryn: Flott! Jeg hviler fortsatt! Jeg oppdager at det hjelper på depresjonen og angsten min allerede. Oljen får
meg til å le, lol.

Jeg hadde en annen pasient her som jeg viste hvordan jeg lager oljen, og han har også angst. Han lo også. Det
var flott.

Jeg spiser en risstørrelse 4 ganger om dagen de siste 2 dagene, og jeg har måttet inhalere medisinen sjeldnere,
og har minimalt med smerter.

- Det er slik behandling av alvorlig sykdom skal se ut, ikke sant? Pasienten sover, våkner uthvilt, ler mye om
seg selv og dumheten i hele situasjonen, opplever ikke stress, angst eller bivirkninger av kjemiske medisiner
osv. Jeg personlig ville absolutt likt dette veldig godt. ” JB

"Jeg er på hampolje for flere forhold, og jeg har aldri sovet så godt eller følt meg så bra ... Takk Rick Simpson
og JB for at du fikk beskjeden om at denne planten gjør underverker for alt man kan tenke seg !! Bare gjør det
folk og se selv! Det er den eneste måten du vil bli en sann troende, stol på meg !! ” Val

- Takk, Val. Det er sant at ingenting slår personlig erfaring med hva oljen kan gjøre. Når du først har prøvd det,
for eksempel på en brenning eller en myggstikk og kløen og smerten vil forsvinne på sekunder, kan alle fortelle
deg hva de vil, og du vil vite at de kan fortelle deg hva de vil, men oljen vil fortsatt være den beste medisinen
som finnes. Og du vil ha en bøtte med den hjemme, i tilfelle noe skulle skje.

Du trenger ikke stole på et ord vi sier, bare lag oljen, finn noen med brannskader, hudkreft, diabetisk sår, bruk
det deretter lokalt og se hva som skjer. Husk så at det samme vil skje inne i kroppen din når du får i deg oljen,
og det er omtrent alt du trenger å vite, egentlig. JB

"Noen mennesker er bare uvitende og redde ...  På grunn av Rick Simpson har jeg selv klart  å gå ned på
smertestillende medisiner betraktelig, jeg mener jeg tok 60 mg OxyContin 3 om morgenen og 3 ved sengetid og
hadde tatt dem i over 8 år ... Det sugde!

Siden jeg begynte med oljen, tok jeg bare 1 om morgenen og 1 om kvelden! Snakk om et mirakel i hvert fall
slik jeg ser det! Legene fortalte meg at jeg aldri ville være i stand til å gå ned eller kunne slutte å ta dem. Gutt,
gjorde "Rick Simpson", og jeg beviser at legene mine tar feil.

Jeg gjør det, og jeg føler meg bedre enn jeg tok de jævla giftpillene! Selv om jeg hadde en så høy dose av
OxyContin, opplevde jeg fortsatt smerter, dag ut og dag inn, ikke sovende og ikke spiste ...

I dag er jeg smertefri, sover normalt og spiser mer! Og jeg stopper ikke søket etter å komme av disse pillene.
Jeg håper at når jeg har vært på oljen i en måned, vil jeg være helt av! Ønsk meg lykke til! ”Nancy

Jeg har faktisk schizofreni, og jeg bruker medisinsk cannabis for bivirkninger knyttet til  tilstanden min, for
eksempel angst og søvnløshet. Medisinen virker, siden jeg begynte å medisinere oftere har jeg kunnet sove, noe
jeg ikke kunne før.

Mange av symptomene mine vises når jeg mangler  søvn.  Aldri  har jeg opplevd stemmer  mens jeg brukte
cannabis, jeg føler at det faktisk beskytter meg mot dem ... “Jose

- Jeg er enig, Jose, søvnmangel er årsaken til mange psykiske tilstander. Ganske logisk, når man ikke har fått
nok søvn, føler man seg ikke så godt som han/hun ville etter ti timer med forfriskende søvn etter å ha spist
oljen. JB

“Jo mer beroligende, jo bedre. Jeg bruker den om natten før jeg legger meg og det fungerer. Jeg sover nå 8 timer
rett ut. Hvile har vært det aller beste for meg. Styrken på 80% og oppover tar en stund før du blir vant til det,
men du kommer dit. Start med 0,01 ml som anvist og arbeid opp derfra. Jeg prøvde en 0,025 for å starte ... neste
gang tok jeg bare 0,01 ml. 0,025 ml satte meg på sofaen i 10 timer. Vær forsiktig, men husk å ta den. Som jeg sa
Nattetid er riktig tid for meg. Kan fungere i løpet av dagen og REST om natten. ” John
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“Jeg gir oljen til forloveden min (Jason), og han blir ikke tatt så mye, og det gjør ham så sliten. Han sover det
meste av dagen. Jeg kommer til å ta ham av det for en dag eller to bare for å se hvilke endringer det gjør ... så
kanskje gi ham en liten bit som 1/2 et ris ris (i det minste var det vi har lest) kanskje vi støttet det for raskt for
ham. " Jason

- Jason, den søvnige følelsen er ok,  og du vil  at  pasienten skal  sove så mye som mulig.  Den beroligende
effekten vil forsvinne om noen uker, men det er ikke noe uønsket, tvert imot. Beste hilsner, JB

Spørsmål: Lag noen i dag for en mann som de hvite strøkene har sagt at han har to uker å leve på, og at de ikke
kan gjøre noe mer for ham. Jeg håper å ha gode nyheter for alle snart. Prøver å også få ham til å slutte å røyke
og til å endre kostholdet og mer for å gi immunforsvaret en sjanse til å kjempe. Takk Rick og JB for din
kunnskap og for å gi oss en ekte kur.

A: Dave, la ham røyke, det spiller ingen rolle om han spiser oljen. Dessuten kommer han til å sove mye, så han
kommer til å røyke så mye uansett.

Når det gjelder å endre dietten nå, vel, han burde endre det rimelig, men ikke drastisk, la ham spise det han
føler. Ikke nødvendigvis en pølse, men noe rimelig, Øk kroppens pH, få ham til å spise frø fra to epler hver dag.
Det viktigste er å få så mye olje i ham som mulig så raskt som mulig. Det er fortsatt en sjanse. Kombiner å spise
olje,  suppositorier,  fordampe  og  aktuell  bruk  for  best  resultat.  Selv  om han  ikke  klarer  det,  vil  han  leve
maksimal livskvalitet til slutten, og det er også veldig viktig. Jeg er sikker på at det vil ta mer enn to uker, men
vi får se. Leger har ikke alltid rett i sine spådommer når oljen spiller inn. Beste hilsner, JB

“Jeg sover veldig godt, og lengre enn vanlig. Når jeg er oppe, føler jeg meg veldig uthvilt, ikke groggy som når
jeg røyker. ” Terry

“Jeg sover godt og drømmer, men jeg våkner groggy. Tar timer å komme på, og så varer det lenge, lenge. Jeg
bruker den hver kveld. Det fjerner smerter i leddgikt og lar meg sove. " Katherine

"Jeg  har  kreft  og  søvnapné.  Ikke  bare  får  jeg  fantastisk  søvn,  jeg  våkner  ikke  av  hetetokter.  Det  er  en
velsignelse. ” Stephanie

"Det føles som å være lykkelig død!" Mal

"Mitt sinn uten det er som en trafikkork i New York. Med den - letter den til en Zen -hagestat mens den fortsatt
fungerer på et normalt nivå. ” Andris

“Jeg har hatt en søvnforstyrrelse i 20 år, RSO -olje har hjulpet meg med å sove for første gang, og jeg er
smertefri når jeg våkner! Jippi!" Bonnie

"Jeg har en diskusprolaps som presser på isjiasnerven og forårsaker alvorlig smerte fra nedre del av ryggen ned
til venstre ben til tærne. Jeg tok 3 ibuprofen hver fjerde time, bare for å komme meg ut av sengen og kunne gå.
Jeg begynte å ta oljen for snart to uker siden for smerter og betennelser. Jeg krever nå ingen ibuprofen, jeg sover
bedre enn jeg noen gang har hatt. Mine kolleger har kommentert mitt bedre humør og generelle lykke. JEG
FØLER MEG BRA!" Jennifer

Har gitt min 14 år gamle Pit oljen i 4 uker nå for kreft. Noen ganger blir hun litt "rykende" og full når jeg gir
henne for mye, men når hektiskheten forsvinner, sover hun som en valp.

Hun nektet å ta veterinærmedisin, så vi fikk litt olje i stedet. Fremdeles tidlige dager, men jeg registrerer hennes
fremgang. Det tok omtrent en uke før hun ble vant til oljen og utviklet appetitt igjen. Jeg er sjalu, ettersom vi på
dette stadiet bare har råd til oljen for hennes kjærlighet alles vakre historier! ”

“Jeg har sosial fobi (bedre betegnet som sosial angstlidelse), depresjon og søvnløshet. Aldri tatt oljen, fordi jeg
ikke finner den her hvor jeg bor, kan heller ikke dyrke og trekke ut den selv ... men jeg røyket omtrent ti ganger,
det jeg følte var at etter den første gangen kunne jeg sov nå når jeg følte meg sliten, jeg hadde min "helt-uten-
depressive måned", følte meg aldri så lykkelig (uten depresjon) og med all den vitaliteten til og med å ta de
mest potente medisinene (som fører meg til andre helseproblemer ) for det, min sosiale angst (fobi) minket mye,
og jeg trengte ikke å være "høy" for å føle det, hvis jeg hadde røkt 1 eller 2 dager før jeg måtte gå ut og snakke
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med andre mennesker , bli på et offentlig sted (det denne lidelsen umuliggjør), NÅ KUNNE JEG GJØRE DET,
føltes levende igjen som en "normal person", ingen medisiner gjorde det. Problemet er, på grunn av lover,
urtenes forrang, pluss sosial forforståelse og uvitenhet om planten, kan jeg ikke engang røyke den lenger, vil
ikke bli "høy", vil bare leve igjen uten de livsbegrensende problemene, det er mye anonymt mennesker som
lever som meg med en slags fobi og andre lidelser, og jeg tror oljen kan være løsningen. ” Pablo

"Du kan spørre Rick og eller JB, vi har funnet ut at bruk av et produkt som er 20-30% sativa er en av de beste
kombinasjonene for angstrelaterte problemer." Brewster

-  Vi liker  å jobbe med indica dominante sativa-kryss med 20%THC eller  mer,  akkurat  av disse grunnene.
Effekten  av  de  beste  oljene  er  ekstremt  kraftig  og  beroligende,  men  likevel  euforisk  og  enda  bedre
afrodisiakum. Når du gir en pasient en medisin med slike effekter, kan du være nesten sikker på at de vil like å
ta  den.  Hvem ville  ikke? Du sover  godt,  du våkner  godt  uthvilt,  euforisk og full  av lyst  til  å  gjøre noen
lykkelige. Hvem ville ikke like det? JB

“Jeg setter pris på å lære om RSO hver dag og hva den har gjort for mennesker/ dyr. Hvis denne oljen gjør det
de sier, må den skrives fra det høyeste fjellet - ikke stilles ned. Jeg har ikke hatt personlig erfaring med det, men
ville sikkert gjort det hvis jeg eller noen jeg brydde meg om, trengte det.

I mellomtiden leser jeg så mange innlegg jeg kan. Jeg har ennå ikke lest  et  innlegg som sier:  "Takk Rick
Simpson - jeg ble helt steinet, det var kult, dude."

- Takk for støtten, Debbie Nolan, jeg er sikker på at du vil skrive et innlegg som vil si akkurat det veldig snart.
Følelsen i kroppen når man inntar den riktige dosen av riktig RSO for dem, kan bare beskrives som "veldig
kul." Eller ekstremt kult. Eller kanskje utrolig kult. Det er en av de hyggeligste følelsene man kan oppleve, den
er veldig naturlig, beroligende og beroligende.

Som vi sier, har de beste oljene en veldig beroligende, men likevel euforisk effekt ved inntak. Så du sover godt,
og så våkner du og fniser som et barn. Og når du sover godt og våkner og fniser, er det mer sannsynlig at du
føler deg godt og uthvilt enn når du ikke sover godt og ikke våkner. Og når du føler deg vel og uthvilt, vil
kroppen din logisk helbrede og prestere bedre. Ingen rakettvitenskap, som alltid med cannabismedisin. JB

"Selv om endocannabinoid -systemet påvirker en rekke biologiske prosesser (for eksempel appetitt og søvn),
mener eksperter at dets overordnede funksjon er å regulere homeostase.

Homeostase er et sentralt element i biologien til alle levende ting og beskrives best som evnen til å opprettholde
stabile indre forhold som er nødvendige for å overleve. Sykdom er ganske enkelt et resultat av et aspekt av svikt
i å oppnå homeostase, noe som gjør endocannabinoid -systemet til et unikt mål for medisinske applikasjoner.

-Med andre ord, alt handler om balansen. Ikke noe nytt. JB

Glaukom, gjenopprette synet

"DrDeramus og virkningen av det kan bringes under kontroll ganske enkelt i de fleste tilfeller siden mange
varianter av hamp er effektive for å redusere øyetrykket dramatisk. Det er ikke uvanlig at en person som lider av
glaukom som bruker hampolje, ser en betydelig forbedring av synet. Mange pasienter må til og med skifte
brillene fordi de gamle reseptbelagte linsene nå er for sterke.

Synes du det er fornuftig at øyeleger ikke engang vil nevne cannabis, selv om det har vært kjent for å være
effektivt siden minst 1800 -tallet?
Igjen er hampolje laget av de riktige stammene en veldig effektiv behandling for glaukom, og jeg vet ikke noe
bedre eller sikrere for å redusere okulært trykk. Effekten hamp har på okulært trykk har vært kjent i svært lang
tid, men det medisinske systemet prøver å unngå å diskutere bruk av hamp for glaukom. Dessverre ser det ut til
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at mange leger i dag handler mye mer om penger enn om helbredelse. Jeg kan ikke forklare hvordan en øyelege
kan sitte der og se en pasient sakte bli blind og ikke fortelle pasienten hva hamp kan gjøre for tilstanden deres.
Altfor ofte, til slutt, mister pasientene synet helt fordi de blindt stolte på legenes råd. Å få en pasient til å miste
evnen til å se riktig, ser ikke ut til å bety så mye for mange øyeleger. Ennå, Jeg synes det de gjør er skammelig,
og jeg synes veldig synd på dem som har blitt  frarøvet  synet  sitt  uten annen grunn enn grådighet.  ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

"Jeg har nettopp laget  en omgang" hampolje  "for  et  par  netter  siden og en mengde smør.  Jeg har gitt  en
hjernesvulstpasient oljen, før hun tok oljen var hun nesten blind. Etter en måned med å ha tatt oljen, var synet
nesten fullstendig restaurert.  Du vil ikke få de samme resultatene av smør. Du får medisinske resultater fra
smør, men oljen er en mye mer konsentrert form for medisiner, og den fungerer for nesten alt, ting er bare
fantastisk. “Dion

“Tatt muntlig er å gjenopprette min mors syn. Hun er juridisk blind på venstre øye. En skade etterlot henne uten
linse og flere operasjoner etterlot henne glaukom. Hun har vært på RSO i halvannet år nå- bruker det daglig.
Hun la aldri merke til hvor mye syn som kom tilbake før hun sminket seg. Hun har vært blind på det øyet i 40
år, så hun har lært seg selv hvordan hun skal sminke øyet med lukkede øyne. Det var den eneste måten hun
kunne bruke det på det gode øye på, var å lukke det gode øyet og la henne bli helt blind. Sist gang hun lukket
det gode øyet, begynte hun å se og fokusere ut av det blinde øye. Hun sminker seg bare ved anledninger, så hun
er ikke helt sikker på hvor lenge det var før synet begynte å komme tilbake, men etter å ha vært på oljen i over
et år kan hun nå lage bilder, farger, og til og med lese visse ting fra hennes dårlige øye! Jeg holdt opp en pose
med Lays Chips, og fra andre siden av bordet kunne hun lese legginger. Hun tror at hvis hun hadde et nytt
objektiv, ville synet bli fullstendig gjenopprettet. For å få et nytt objektiv må hun settes på en organdonorliste-
Jeg er ikke sikker på at forsikringen hennes vil dekke noe sånt for nå- Denne oljen har gitt henne et mirakel- et
mirakel av syn der det en gang bare var mørke ! Så jeg vil si INGEN DROPS NØDVENDIG- Bare en jevn
tilførsel! Nå, begynn å plante kuren din! Å ja- hun har INGEN BEVIS for GLAUCOMA! Lindsay For å få et
nytt objektiv må hun settes på en organdonorliste- Jeg er ikke sikker på at forsikringen hennes vil dekke noe
sånt for nå- Denne oljen har gitt henne et mirakel- et mirakel av syn der det en gang bare var mørke ! Så jeg vil
si INGEN DROPS NØDVENDIG- Bare en jevn tilførsel! Nå, begynn å plante kuren din! Å ja- hun har INGEN
BEVIS for GLAUCOMA! Lindsay For å få et nytt objektiv må hun settes på en organdonorliste- Jeg er ikke
sikker på at forsikringen hennes vil dekke noe sånt for nå- Denne oljen har gitt henne et mirakel- et mirakel av
syn der det en gang bare var mørke ! Så jeg vil si INGEN DROPS NØDVENDIG- Bare en jevn tilførsel! Nå,
begynn å plante kuren din! Å ja- hun har INGEN BEVIS for GLAUCOMA! Lindsay

Sjeldne eller ikke-så vanlige sykdommer og sykdommer

Q. Hei Rick/JB, har du noen gang hørt om en sjelden sykdom Porphyria? Har du i så fall behandlet noen med
RSO og hva var resultatene?

A. Nei, det har jeg ikke. Men av det jeg har lest om det å dømme, ser jeg ingen grunn til at oljen ikke skal hjelpe
til med å kurere den eller kontrollere den. Det vil definitivt hjelpe med symptomer på denne sjeldne og absolutt
veldig ubehagelige tilstanden.

Jeg ville følge protokollen på nettstedet vårt, jeg ville spise oljen og bruke den i stikkpiller (på den måten vil
den gå rett i blodet). Jeg ville brukt oljen lokalt i en tinktur eller salve for hudforhold/manifestasjoner (det vil
fjerne all kløe og annet ubehag).

Jeg ville spise minst 60 g over to eller tre måneder, jeg ville ikke brukt noen kjemikalier, jeg ville bare følge
Rick Simpsons instruksjoner. Hvis 60 g ikke vil kurere det eller få det under kontroll, ville jeg spist ytterligere
120 g. Og hvis det ikke ville gi tilfredsstillende resultater, ville jeg bare begynne å dunke oljen i meg, en to -tre
gram om dagen eller enda mer hvis jeg kunne ta det, og jeg ville bare spise så mye som jeg ville ha så raskt som
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mulig . Hvorfor? For når oljen ikke hjelper deg, er det ganske usannsynlig at du finner noe annet som vil gjøre
det. Også aggressive sykdommer bør behandles aggressivt. Beste hilsner, JB

“Så gode nyheter JB & RICK !!! Jeg dro til legen i dag for å få testresultatene mine! Skjoldbruskkjertelen min
som var underaktiv og medisinert i 22 år er nå over aktiv! Jeg har bare spist RSO på heltid selv i en måned, jeg
gnir også en tinktur rett inn i halsen på meg, og jeg fordamper også RSO! Jeg er så ekstatisk glad for dette!

Han er en veldig kul lege som har vært der og støttet meg gjennom alt dette og vet godt, JEG ER I FAKTA Å
BRUKE RSO OLJE! Siden han er legen, vil han fortsatt gjøre en ultralyd på skjoldbruskkjertelen min for å se
etter knuter! Hva synes du om ultralyd?

Jeg kommer alltid til å ta denne oljen med stolthet for resten av dagene. Dette føles riktig, det er hele poenget
riktig! Reseptbelagte legemidler er ONDE! Jeg har også mange helseproblemer som jeg for tiden behandler
med denne fantastiske oljen! Chiari misdannelse type 1 av hjernestammen også jeg har alvorlig carpal tunnel og
mye mer!

Jeg er 45 år ung i dag, føler meg ikke helt slått og vondt som jeg pleide å føle! Nevnte jeg at jeg også hadde
hjernekirurgi for 7 måneder siden, og jeg har ikke brukt narkotika siden operasjonen på grunn av leversvikt fra
stoffene! Jeg er virkelig et bevis på at denne oljen er fra GUD! Dette er alt vi bør spise som medisin!

Takk JB og Rick for alt du gjør fra bunnen av mitt hjerte! Ikke flere skjoldbruskmedisiner,  YAY !!!!!!!! ”
Margene

- Gratulerer, Margene. Når det gjelder ultralyd, vel, jeg tror du vet svaret. Jo mindre skanning jo bedre, det er alt
jeg kan si.

Jeg personlig ville ikke gått i nærheten av noen som ikke ville fortelle meg om oljen på 22 år, men hvis du tror
at disse menneskene fortsatt har noe å fortelle deg, kan du gjerne snakke med dem, nemlig hvis du virkelig er
interessert i hva de har å si om medisin. Men det er omtrent alt jeg ville la dem gjøre, bare snakke, på den måten
kan de ikke skade deg så mye som de ville. Snakken ble oversatt til et "behov" for å få i seg noen piller etter
eget valg.

Beste  ønsker  og  hold  deg unna  de  som brukte  22  år  på  å  gi  deg  feil  råd.  Vær  glad  for  at  du  overlevde
“behandlingene”, andre var ikke så heldige. JB

"Kan cannabisolje brukes til å behandle rabies?" Aami

- Aami, ja, men det vil trolig kreve å sette pasienten i koma en stund, med svært høye doser av oljen, spesielt i
avanserte tilfeller. JB

“Min omsorgsperson har en pasient som har diagnosen Lupus og kvikksølvforgiftning i hele kroppen. Etter
omtrent  et  år  med å ha brukt  sin  hjemmelagde olje,  har  kvikksølvforgiftning  helt  forsvunnet  og Lupus er
forbanna nesten borte. Hårsekkene har blitt tatt annenhver uke for å se nøyaktig hva og hvor mye giftstoffer
som er i kroppen hennes for oppdateringene av suksessen hennes. Det er virkelig fantastisk hva som kan kureres
naturlig. Koster litt, men fortsatt sunnere og verdt et liv! ” Jesse

"Jeg ble diagnostisert med primær myeloid fibrose, tok medisiner som hjalp, men var ikke fornøyd på grunn av
økende  smerter  og  ingen  appetitt  og  redusert  blodtall,  økt  miltstørrelse,  søvnløshet.  Etter  å  ha  tatt  denne
medisinen i ett år og ikke følt noen reell grunnendring, bestemte jeg meg for å prøve RSO, bare 1 måned på
oljen, smerten min er fraværende, appetitten har kommet tilbake, blodtallet stiger, sover som en stein. ” Aguae

"Jeg bruker den til å behandle min medisinske avvik ... flere sykehus i mitt område sier at det ikke burde være
mulig ... men RSO er fantastisk ... Jeg avviser en VP -shunt i kroppen min, jeg har en bindevevssykdom og flere
andre sjeldne problemer ...  4 hjerneoperasjoner på 36 dager, og jeg nektet  å fylle narkotika ... utelukkende
medisinsk marihuana, RSO og pust ... Jeg har aldri helbredet så raskt i livet mitt ... selv som laboratoriene mine
viser kroppen min er så ødelagt at smertene mine faktisk ikke er så verst ... ”Katie

“Følgende  er  fra  en  herre  som var  involvert  i  en  alvorlig  bilulykke  i  1977.  Han led  av  ansiktslammelse,
tårekanaler fungerte ikke, han måtte bruke øyesmøremidler, delvis synstap på det ene øyet. I tillegg hadde han
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en hodeskade som resulterte i hukommelsesproblemer, taleproblemer. Han gikk med en stokk og tilbrakte alle
de siste årene med smerter. Dette er fra en melding han sendte. == “Oljen reparerer meg på mobilnivå. Alt
arrvevet  til  høyre  for  meg er  borte!  Jeg har  nå  bevegelse  av  høyre øye.  Jeg  kan til  og  med smile,  nå  er
lammelsen i ansiktet mitt borte. Alt dette har skjedd de siste 6 månedene. En gang på grunn av smerten fra
svulsten økte jeg dosen til et gram og en 11/2 gram per dag dosert gjennom dagen. For et par måneder siden så
jeg på TV, og jeg skjønte at jeg kunne se høyre side av nesen min. Første gang jeg har sett det siden 1977. Jeg
begynte å trene det. Jeg har nå full bevegelse. ” Cannabis Oil ... ikke bare for kreft Peeps. ” Corrie

Dyr - attester

"Jeg behandlet hundens svulst på øret med RSO ... Det var STORT og nå er det Borte !!!!" Andrea

“Hunden min har østersarkom (beinkreft). Jeg fikk amputert beinet for en uke siden, og han skal begynne med
cellegift om en uke. Med kreften sprer den seg vanligvis til lungene, 95% av hundene dør av lungekreft i løpet
av et år. Hvis det var hunden din, ville du startet oljen nå og fortsatt gjort kjemoen, eller ingen kjemo og rett
olje? For mennesker starter du med et riskorn, med en 70 lb hund, ville du begynne med en tredjedel av det to
ganger daglig? Takk for at du leser dette, og jeg venter spent på svaret ditt. " Eda

“Eda, oljen reddet vår dyrebare hund Sophie. Hun var døende. Gi hunden din oljen ASAP ... Chemo vil drepe
henne. Bønner med deg ... ”Brewster

“Jeg har nettopp fått  veldig gode nyheter om hunden til  vennene mine som jeg bare måtte  dele! For noen
måneder siden hadde hennes pitbull Maximus en svulst inne i det ene bakbenet som vokste ute av kontroll.
Veterinæren fortalte vennen min at hun måtte betale over 3 000 kroner for å få amputtet benet, ellers ville det
spre seg og han ville dø innen et år. Dette var for ca 4 måneder siden. Da jeg så statusen hans for den planlagte
operasjonen, sendte jeg en melding til henne og foreslo å mate ham cannabisolje i stedet. Hun tenkte at hun ville
prøve den naturlige behandlingen før hun gjorde noe drastisk og irreversibelt som amputasjon. Heldigvis for
henne (og Maximus) hadde hun allerede et cannabis -kort siden hun bodde i California. Så hun dro til en apotek
for cannabis  og hentet  noen. Hun matet  ham en dråpe olje  på størrelse  med en ert,  to ganger daglig med
måltidene.  Med en  gang  sa  hun  at  hun la  merke  til  at  han  hadde  mindre  smerter  og  følte  seg  mye  mer
komfortabel. Dessuten gikk spisevanene tilbake til det normale. Etter noen uker kunne han til og med løpe uten
å halte, så hun avbrøt operasjonen og holdt seg til den naturlige behandlingen. Hun kom akkurat hjem fra en
veterinærkontroll i dag, og fant ut at svulsten hans er HELT BORT. Ingen spor av svulsten har blitt etterlatt.
Veterinæren ble virkelig sjokkert da hun fortalte ham hvordan hun hadde kurert ham.

FYI: Dette er den tredje  hunden jeg vet om som har blitt  reddet av cannabisolje.  Jeg kjenner også mange
mennesker  som  har  blitt  reddet.  Hvis  du  fortsatt  tror  Cannabis  ikke  helbreder  kreft,  har  du  ikke  vært
oppmerksom. Jeg har kjent sannheten i mange år nå, og jeg har aldri funnet noen, dyr eller mennesker, som
cannabisolje ikke har klart å redde. ” Lara

“Noen barns lymfom T-celle CLCT-1 kreft er borte! Vi vil bare gå til veterinæren for tester hver tredje uke for
CBC for å måle kalsiumnivåer og FNA for å overvåke rødt-hvitt blodtall for kreft-t-celler. Hun trenger ikke
lenger foreskrevet medisin, men vi vil beholde henne på Rick Simpson Oil som helbredet kreften hver dag
resten av livet. Vi er en takknemlig familie. ” Noen barn trenger et mirakel

“Fantastisk historie!  Jeg lager  og tar  RSO for helsevedlikehold  siden familien  min har hatt  mye kreft.  Jeg
begynte å gi den til hundene mine, i tillegg til at de begge har små svulster, og min Shetland -fårehund har
Discoid Lupus, en form for hundelupus. Det er utrolig! På et par uker har en av hundens svulster krympet med
70%, og den andre hunden med lupus gjør det fantastisk! For første gang på mange år har hennes røde, hovne
og  smertefulle  nese  helbredet!  Jeg  har  prøvd  resepter,  steroider,  kosthold  og  ingenting  har  hjulpet.  RSO
helbreder hundens lupus, jeg vet at den også kan hjelpe mennesker! “Ashley

“Katten  min  fikk  1/4  -1/3  kornris  i  størrelse  2-3  ganger  om  dagen  for  å  behandle  og  søte  sin  kroniske
inflammatoriske UVI når flere runder med væske, antibiotika og medisiner ikke kunne sette ham på et rått
kosthold, og han er ikke hadde det gjentatt. Selvfølgelig for kreft vil du bruke en høyere dose. Vanligvis prøver
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jeg å finne dosen som ikke ser ut til å påvirke dem for mye drastisk - det vil aldri skade dem, men en eier vil
legge merke til søvnighet, inkontinens, muligens litt fyll. Selvfølgelig bryr du deg ikke om kreft - bare arbeid
dem opp så raskt du kan til høyere doser gradvis.

Dette er for "vedlikehold" - for eksempel hunden min som hadde fjernet et øye fra DrDeramus (og gjør det
FANTASTISK) har en risiko for at det andre øyet får glaukom, så jeg doserer henne minst to ganger om dagen
med litt olje og har funnet en god dose som ikke forårsaker inkontinens etc. men hun får fremdeles oljen. Jeg
fikk henne til å ta mer før øyet enuc for smerter. Jeg føler virkelig at oljen hjalp henne mer enn konvensjonelle
smertestillende også etter operasjonen - den første dagen eller 2 hadde hun 1-2 doser veterinærmedisin, så gikk
jeg til bare RSO, dagen etter operasjonen hadde hun allerede ønsket å spille ball igjen og var & er en glad jente.
Chloe vil faktisk slikke RSO av fingeren min - i motsetning til katten min som hater det. LOL (…)

Jeg finner ikke at RSO forårsaker angst hos dyr - lysfølsomhet kan merkes ved høyere doser.

Jeg brukte til og med RSO på ilderen min - han var veldig gammel og våknet en dag av at han plutselig var
veldig svak, kanskje han hadde et slag. Jeg ga ham små doser RSO utover dagen for å bare la ham sove - den
kvelden så det ut til  at  han våknet - ristet  på hodet og oppførte seg som hundene mine gjør når de spiser
cannabis.Jeg lot ham sove og skjønte hva kroppen hans ville gjør i det minste han ikke har smerter eller lidelser
- jeg hadde en halv ide om at han ville våkne ok - dessverre gikk han bort, men livskvaliteten til den siste dagen
var flott, så jeg føler RSO ga ham den beste siste dagen mulig. Jeg vet at han ikke hadde smerter, og han sov
veldig fredelig,  og jeg vet  at  det  ikke var  for mye RSO da han hadde blitt  dosert  om morgenen og tidlig
ettermiddag, så ingenting og jeg hadde sjekket ham veldig sent den kvelden han sov bare - han kunne våkne,
men han ville bare sove. ”

Whitney - Beste livskvalitet til slutten, det er det som også betyr mye når oljen er involvert. Takk, JB

“I går ble Chloe, min 8 år gamle steriliserte kvinnelige Heeler foxterrier, diagnostisert med DrDeramus på det
ene øyet. Trykket var veldig høyt på det ene øyet hennes, og hun kan være blind i det permanent. Vi gjorde
akuttbehandling med IV -væsker og mannitol, og hun tar et par medisiner. Presset falt noe, men ikke mye, og
hun nyter ikke tilpasningen til livet halvblind akkurat nå. Jeg vil behandle henne med RSO ettersom det har
vært utrolig for min venn og jeg sin egen smerte, og jeg tror virkelig på oljen og historiene folk forteller her er
utrolig. Jeg vil ikke at Chloe skal ende opp med å få glaukom på det andre øyet, og jeg vil helbrede alt jeg kan i
det berørte øyet. Jeg forstår at mange kjæledyr har blitt hjulpet av oljen, og jeg ville være så glad hvis Chloe
kunne gjenopprette synet eller til og med et syn i det berørte øyet ... Takk for hjelp eller råd!

- Whitney, bare få henne på oljen. Noen oljer er bedre for glaukom enn andre. Den enkleste måten å finne ut om
hvor effektivt det kan være, er å ta en dose og se på øynene dine om morgenen. Hvis de er rene, se etter en
annen stamme eller kombinasjon av stammer, hvis du har mange ting å rengjøre på dem, er det mest sannsynlig
en god belastning for å senke intraokulært trykk. Beste hilsner, JB

“Takk JB! I går trodde jeg at vi gjorde noen utrolige fremskritt, øyet var klart (jeg trakk tupp ut av dem hele
dagen) og eleven var ikke helt utvidet og selv om den ikke stemte overens med pupillen til det andre øyet trodde
jeg den reagerte på lys, men i morges ser det overskyet ut igjen. Kanskje i sterkt lys som i går vil det se bedre ut
... Hvor mye og hvor ofte anbefaler du at jeg doserer henne? Så langt har jeg gjort en veldig liten dose på erter,
hun er bare 30# og det ser ut til  å påvirke henne, disse hundene elsket alltid å spise stilker og blader eller
kakerlakker, få røyken osv. Så jeg kan fortelle når hun er påvirket av oljen også, og det ser ut til å påvirke henne
litt som om hun spiste stilker, men det bekymrer meg ikke, men jeg føler at det betyr at det fungerer. Whitney

- Whitney, jeg ville gi det til henne med noe godt to eller tre ganger om dagen. Jo mer du får i henne og jo
raskere, jo bedre. Selv måtte hun sove en dag eller to, hvem bryr seg. En liten hampindusert koma kan ikke
skade. JB

"Høres bra ut for meg! Det skal jeg gjøre i dag. I går var hun også ganske flau. Takk for så raskt svar JB! ”
Whitney
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“Hunden min spiste en del av en plante i går fordi han visste at det ville hjelpe magen etter at han hadde fått i
seg  kyllingmiddagsfett  og  spist  en  haug  med  det  hun  gikk  mye  og  senere  gjennom  og  deretter  hvilte
komfortabelt. Gjett hva som var i puke -potten hennes. Smart hund. " Donna

“Hei JB, jeg gir RSO til hestene mine. Faktisk hadde jeg en skrekk i forrige uke med vallaken min som har vært
syk, jeg ga ham omtrent 1/3 gram av ISO -oljen vår, og han var så STOINED !! Han ble bedøvet. Så ... det
fungerer på hester, og hvis en 1/3 av gram er det beroligende på en hest, tenk deg de helbredende egenskapene.
Det tok ham omtrent 24 timer å kvitte seg med effekten. Jeg kuttet den orale doseringen til omtrent et riskorn
for vedlikehold. ” Heather

"Tror det var tilbake på 70 -tallet FDA først rapporterte at cannabis drepte kreftceller ... alt jeg vet er at kattens
magekreft ser ut til å være borte, hun spiser nå godt, legger på seg og løper rundt som en ny kattunge ..." Tony

“Jeg har gitt min 19 år gamle katt malt karboksylisert cannabis siden desember 2011. Hun var veldig sløv,
rennende poop, tegn på kattens senilitet ... en bekjent som jobbet hos en veterinær foreslo at jeg ga henne 1/4
aspirin, 1/ 4 t metamucil ... gjorde det i noen dager, og bestemte meg for å prøve cannabis ... jeg drysser en liten
mengde i hennes våte mat hver par dager ... hun er fortsatt hos oss !!! ” Lori

“JB, vi har laget henne flere omganger ettersom vi lager henne en ny omgang hver 2. måned, ettersom hun tar 1
cc/dag. Vi har brukt 2 forskjellige stammer. Hun bruker for tiden den samme batchen som kurert kreften til
katten min. ” Charlie

“Jeg må takke deg. Min elskede katt på 14 år fikk diagnosen 1. juni med plateepitelkarsinom. Jeg kurerte ham
med RSO på en uke! Veterinæren sier at det er et mirakel. Jeg tok ham tilbake til ham 8. juni, og han spurte meg
om det var den samme katten, fordi svulsten i munnen hans nesten var borte, og han forventet fullt ut at jeg var
tilbake for at han skulle legge ham ned. Nå er han nesten helt frisk. Jeg elsker ham inderlig og måtte takke deg
for at du deler hvordan du lager medisinen GRATIS GRATIS! ”

“Katten min ble diagnostisert med en‘ raskt voksende, aggressiv, ubehandlingsbar, ubrukelig ’kreftform i juni i
fjor,  et  plateepitelkarsinom i septumet,  som er så stygg som det høres ut. Han fikk maks 1-3 måneder,  og
veterinæren min foreslo forsiktig at jeg 'la ham gå nå'. Jeg gråt, tenkte på det og bestemte meg for at jeg bare
ikke kunne se ham dø. Jeg gikk på nettet, oppdaget at det er mange kur mot kreft. Begynte å gi ham en rekke
kosttilskudd osv. Han gjorde det bra, men kreften vokste fortsatt og påvirket pusten. Svulsten begynte endelig å
vokse til den andre siden av nesen, og i desember begynte han å gå nedoverbakke. Jeg tenkte, ok, det er på tide
nå.

Så oppdaget jeg cannabis og hvordan det kan drepe kreft. Lang historie kort, Ted har tatt RSO siden desember
nå. Det var litt av en situasjon i begynnelsen å få en riktig liten dose, fordi han er en katt. Og mye mindre enn et
menneske. Han sover MYE bedre, pusten er bedre når han sover, appetitten har kommet tilbake, men ikke til det
den pleide å være. Dette er en pågående reise, og jeg vet ikke hvordan det kommer til å ende.

Svulsten ser imidlertid ut til å flate ut, men veldig sakte. Jeg tror at hvis dette ikke hadde vært så ekkel kreft,
hadde han sannsynligvis blitt helbredet for måneder siden. Veterinæren min er glad og imponert over hvordan
han har det. Så jeg tar det bare dag for dag og er glad for at de fleste av de dagene ser ut til å være gode dager.
Hans maksimale utløpsdato var i september i fjor, så han har det bra. " Anne-Marie Leidl

"Jippi!!!! Jeg har også en cannabispus. Høykvalitets cannabisolje reddet meg til å måtte betale 4800 dollar til
veterinærene til slakteren ... Jeg mener ... operere kattens øre for å fjerne en svulst. Hurra for Cannabis Kitties n
Cannines! ” LinZy

“RSO-ish stoff reddet et hundre kilos hundeliv-en etylekstraktert olje som ellers var identisk med RSO, brukes
til å redde hunden min som hadde drukket naboens frostvæske. Veterinæren sa over telefonen at hun var ferdig,
for sent, og sannsynligvis ikke ville overleve den 40 minutter lange kjøreturen for å bli avlivet, og jeg ble rådet
til å gjøre henne komfortabel.

Min lojale følgesvenn skummet ved munnen, fikk hyppige anfall, var veldig overopphetet og halsen så hoven at
hun knapt kunne puste, falt inn og ut av bevisstheten. - definitivt døende, ingen tvil.
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I et forsøk på å lette hennes passasje fra denne verden, varmte jeg opp et 1/2 gram olje i en ts smør og stakk det
bokstavelig talt ned i halsen med fingeren min og presset en åpning i hoven i halsen. I løpet av ti minutter var
hun  ikke  lenger  munnskummende,  feberen  hadde  brutt,  hun  pustet  normalt,  alle  kramper  og  anfall  hadde
stoppet.

Hun drakk vann ivrig, og la seg deretter til å sove i 12 timer og våknet i tilsynelatende perfekt tilstand, løp og
lekte i løpet av minutter etter å ha våknet. Jeg fortalte veterinæren min og ba henne om å publisere hendelsen i
en casestudie, og hun nektet og hevdet at cannabis er giftig for hunder! ” Alan

“Vi bruker den på vår 14 år gamle chihuahua som har anfall. For noen måneder siden trodde vi at hun ikke kom
til å vare lenge, så jeg tenkte hvorfor ikke prøve litt olje? I løpet av en dag var hun som en helt ny hund! Hun
spiste bedre og følte seg frisk og ville spille! Disse tingene fungerer virkelig for mange ting! ” Mindy

“Vi mottok en valp som hadde blitt tråkket av et veldig stort menneske. Hun er en leke -chihuahua, hun hadde
en fir -fire -tommers welt som dekket hele hennes nedre halvdel. Hun ble skikkelig dårlig og begynte å bli kald,
så jeg bestemte meg for at det å prøve tårene ikke kunne skade henne for mye.

Da jeg først doserte henne, klarte hun knapt å bevege hodet. Jeg er imidlertid ekstremt glad for å fortelle deg at
etter en uke med tårer tre ganger om dagen, er hun en glad, sunn og yippy liten rumpe. Takk Rick og JB for å
avsløre oss for sannheten. Min kone og jeg tror tårene reddet henne.

La oss ikke glemme at jeg doserte en leke -chihuahua som var under et kilo med et gram RSO, 3 ganger om
dagen. Det er 3 gram om dagen til en valp som veide mindre enn et kilo, og som lå ved døden fordi han ble
tråkket på av en gutt på over 300 kg. Hvis cannabis faktisk var giftig, ville kaimana ikke fortsatt være med oss,
løpende og hoppet for ugressrøyk. ”

“Ga det til vår den gang 13 år gamle for å hjelpe henne med leddgikt i bakben og hofter ... overraskelse, vi fikk
ikke bare en fjærete hund, men også 4 valper. Hun burde på ingen måte ha kunnet ha en liter, og alle er friske og
har det bra! Elsker RSO! ” Julie

“Hunden min hadde et hudproblem (utslett som fikk ham til å rive ut pelsen) og en gjentatt ørebetennelse. Jeg
hadde ikke RSO, men ga ham en tinktur som vennen min laget. Pelsen hans har vokst tilbake og ørebetennelsen
har ryddet opp. Hvis tinkturen fungerte så bra, tenker jeg med RSO at jeg helt kunne kurere ham. Så jeg vil si at
ja, RSO ville fungere på en hunds kreft så vel som det gjør på mennesker. Velsigne deg Rick og deg også, JB. "
Bette

- Takk, Bette.  Tanken din er logisk og korrekt. Dyr har raskere metabolisme, og så herder oljen dem mye
raskere enn det herder mennesker. Det er en glede å kurere dyr med oljen, de elsker å ta den. JB

"Jeg bruker den på hundene mine. Bare litt mindre enn vi ville. Jeg har en 12 åring som ble påkjørt og måtte
fjerne hoften. Ikke erstattet ... fjernet! 4 uker i ...

Ikke noe arr etter operasjonen, går, fortsatt med halte, men kommer meg helt fint, og jeg brukte oljen i stedet for
smertestillende medisiner ... Det fungerte kjempebra! (…) Jeg har en 9 år gammel Rotty som har hjerteorm,
fryktelige allergier, veldig lav energi og mister håret på halen. Starter ham på det i dag ... Bare reddet en 10 år
gammel chihuahua som har 3 svulster, og jeg vet at dette vil fikse henne helt opp !!! “Dolly Durbin

“RSO OIL Hundekjeks og med aktuell salve på kreftsårene på beinet var det 1/2 størrelsen på en dollarregning.
Hun begynte å gråte og reiste seg og ristingen var dårlig. Jeg visste at RSO ville fungere ... Dagen etter stod hun
opp uten gråt og risting, og hun løp rundt på gården noen dager senere med sin lille kompis Nugget, rotterrier.
Det var 6 måneder siden. Hun er som en 6 år gammel hund nå, ikke 12 år. Det er en av så mange historier jeg
har vært vitne til de siste 2 årene.

Historien min er mye lengre ...  RSO reddet livet  mitt.  Ingen flere  opiater.  Og veldig lite  smerter de fleste
ganger. Takk Rick Simpson ... Fred være med deg. ” Ron Youngblood
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Spørsmål: Kjære venner, håper dette finner dere godt ut. Jeg gir min 8 år gamle, 40 lb. hund RSO for svulstene
som vokser på høyre side av kroppen hans. I dag er hans første behandlingsdag, og han er slått ut og sover. Jeg
ga ham omtrent mengden av et riskorn. Er dette for mye? Hvor lenge og hvor ofte vil du anbefale

Jeg gir ham olje? Jeg er på oljen selv. Etter hvert som tiden går, blir jeg mer og mer vant til det "høye". Jeg må
opereres neste måned, og jeg planlegger å bruke RSO for smerter og restitusjon. Hvis jeg klarer det, holder jeg
på resten av livet. Velsignelser ~ Tusen takk

A. Catherine, jeg ville utsette operasjonen hvis det er mulig til du spiser 180 g olje i gram per dag (eller mer) i
tre doser. Gi hunden halvparten av det hvis du tror at han ikke er komfortabel med det han fikk nå. Å sove er en
del av helbredelsesprosessen, det er ingenting å bekymre seg for, og det er et tegn på at oljen er beroligende,
noe du vil ha. Jo sterkere og beroligende, jo bedre. Beste hilsner, JB

"Sender deg på oppdateringen om at hunden min får diagnosen beinkreft. 1. juni har det gått syv måneder, siste
røntgen viser ingen spredning til lungene. De fant et intakt brudd i nærheten av svulststedet i beinet, de vet ikke
hva de skal gjøre med det. Normalt må disse hundene som har pause, legge dem fra seg. De har konkludert med
at de månedlige infusjonene av stoffet Zometa holder det intakt, så de vil fortsette henne i rettssaken, mens hun
vil motta månedlige infusjoner av Zometa. Men No Cancer Spread og de kan ikke plukke opp svulsten som var
der for 7 måneder siden. Trodde bare du ville vite det. Denne aggressive kreften tar normalt hundens liv innen
4-6 måneder etter diagnosen. Her er hun, 7 måneder, INGEN kreft spredt seg. Et intakt brudd, men fortsatt går
som om ingenting er galt. ” Linda

“Etter 9 uker har hudkreftene på hunden min forsvunnet HELT !! Vedlikeholdsdose nå for livstesten. Som jeg
føler vil nå ikke bare være mer behagelig for ham, men også et lengre liv. VELSIGNELSER RS & JB !! > ;-)
”Goblin

“Hunden min hadde 3 uker å leve. Massecelle svulster over hele hans rasekrevende pit bull kropp ... Etter 3 uker
krymper svulstene på ISO/RSO. Jeg sverger. Han har tisset seg selv et par ganger, men han visste at det var til
det bedre. Han er fortsatt på det. Selv når de forsvinner, skal jeg fortsatt gjøre ham til medisinen hans. Elsker
deg, JB og Rick. ” Bocaj

“Har gitt min 14 år gamle Pit oljen i 4 uker nå for kreft. Noen ganger blir hun litt "rykende" og full når jeg gir
henne for mye, men når hektiskheten forsvinner, sover hun som en valp. Hun nektet å ta veterinærmedisin, så vi
fikk litt olje i stedet. Fremdeles tidlige dager, men jeg registrerer hennes fremgang. Det tok omtrent en uke før
hun ble vant til oljen og utviklet appetitt igjen. Jeg er sjalu, siden vi på dette stadiet bare har råd til oljen for
henne. Elsker alles vakre historier! ” Janine

“Jeg har sett effekten førstehånds av en hund som tar RSO ... De første dagene var Ruby (en 12 år gammel
hund) syk og ristet litt, bekymringsfulle symptomer hvis du er skeptisk til emnet, men jeg kan forsikre deg du 1
måned i behandling og hunden hopper rundt full av liv og løper opp trapper og hopper opp på sengen og stolene
fulle av energi hele tiden veldig leken igjen. Øynene pleide å være rennende og ha et grått deksel nå er det helt
tilbake til det normale. Ruby hadde en ganske stor vekst på innsiden av beinet sitt der i mange år, og nå etter å
ha spist olje falt det nesten av !!!

Takket være Rick Simpson xxx velsigne denne oljen, den fungerer virkelig, hvorfor er det INGEN vitnesbyrd
som sier at den ikke gjør det?? ” Brett

“I dag er dag 3 for behandling på hunden min med RSO (Rick Simpson Oil) som er et cannabis -konsentrat for
medisinsk behandling for mange alvorlige plager. Hun er 13 år gammel og for omtrent 7 måneder siden fikk
hun noe som forårsaket  ekstrem snørret,  stort  slim og noen dager  var hun sløv.  Slo det  opp på nettet,  sa
"kennelhoste eller hjørnetann", så jeg hadde litt antibiotika her og startet henne på et kurs. Hjalp ikke i det hele
tatt, så vi tok henne med til veterinæren.

Selvfølgelig ønsket de å gjøre blodarbeid, røntgen og slim screening. Omtrent 500 i veterinærregninger, avviste
jeg, så vi startet henne på et bredt antibiotika som heller ikke rørte det på en måned. Tok henne tilbake og fikk
ytterligere to sterkere antibiotika, gikk en måned på dem religiøst. Ikke rørt det heller!
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Så da prøvde veterinæren en soppdrepende medisin ... RIKTE HELT IKKE HENNE SYKDOMEN !! Det er
vanskelig  å  avgjøre  hva  som er  rettferdiggjort  i  å  bruke  på  en  13  år  gammel  hund ...  Så  jeg  stoppet  all
medisinering for omtrent en måned siden for å la kroppen komme seg og startet henne på RSO for bare 3 dager
siden, totalt 6 behandlinger, og hun er en helt ny hund!

Ingen snørr, ingen hoste, hun har munchies og generelt har vi sett en bemerkelsesverdig forbedring. Utrolig
egentlig. Fra min personlige erfaring kan jeg bekrefte at dette er noen fantastiske surrealistiske medisiner. Takk
fra bunnen av mitt hjerte! " Overlevelse

“Hunden min er en 13 år gammel belgisk gjeter. For noen år siden dukket det opp en liten klump på siden. Det
begynte plutselig å vokse i en alarmerende hastighet for noen måneder siden. Dessverre ble han diagnostisert
med kreft  ...  og ikke  bare  den ene  klumpen.  Ved undersøkelse  hadde han mange.  Han hadde også  andre
problemer ... Hovedsakelig leddgikt og hoftedysfasi. Kirurgi var ikke et alternativ, da det var tvilsomt om han
ville  overleve bedøvelsen.  Jeg orket ikke se ham lide ...  han kunne knapt gå og hadde sluttet  å spise.  Jeg
bestemte meg for å prøve å gi ham cannabisolje som et siste forsøk på å hjelpe ham. Min partner Pat og jeg ga
ham en liten mengde (omtrent på størrelse med et riskorn) på en kake. Det påvirket ham virkelig ... han var
ustabil på føttene og sov i flere timer.

Vi justerte doseringen de neste dagene og la merke til at appetitten hans ble bedre med en gang. Han begynte
også å bevege seg mye lettere og holdningen hans var mye lysere. Etter hvert som dagene gikk, økte vi sakte
dosen. Det har gått 3 uker, og jeg kjenner ham nesten ikke som den samme hunden. Han er glad! Waging halen,
leken, spiser, og best av alt svulsten er halve størrelsen den var før vi begynte på oljen !!!! Jeg vil fortsette
behandlingen (vi er så heldige å kunne levere vår egen olje) og holde deg informert. Jeg forventer å se disse
svulstene forsvinne helt !!!!!!!! ” Josie

"Jeg har en nabo som har fjernet svulster hos hunden sin innen en måned ved å mate medisinen til henne.
Fortsett og ja, veldig små doser ettersom Rick har uttalt at stoffskiftet er veldig høyt, så de blir bedre mye
raskere enn vi gjør. ” Covey

“Jeg helbredet vår ilder for insulinoma som skapte kreft i bukspyttkjertelen. Kom på det peeps, din "furrige
familie" trenger deg. Her er Flower under behandlingen, hun er litt tversøyd her og klar for en god søvn ..! ”
Hempy

"Ja, jeg kurerte katten min for kreft i juni, da veterinæren sa at han skulle legge ham. Bare matet ham oljen, og i
løpet av 10 dager var den dødelige svulsten borte! Veterinæren sa at det var et mirakel! ” Charlie

“GUD VELSIGNER JB og Rick Simpson for din lojalitet til menneskene som trenger deg mest. Jeg skal lage
min egen når jeg kan for å hjelpe folk jeg kjenner som trenger det desperat. Datteren min laget litt av trim for en
svulst på hunden hennes. Fire dagers bruk sa hun at det så ut som om det var i ferd med å falle av. Jeg venter
fortsatt på de endelige resultatene. GUD før en KEMIST! ” Greg

Livskvalitet

Kan hampolje forbedre levealderen?

"Hvis vi alle tok små doser hampolje med jevne mellomrom, er jeg overbevist om at vi ville leve lenger og være
mye sunnere. Lengre levetid ville være veldig gunstig for menneskeheten, siden det ville tillate de som har
fantastiske talenter å oppnå så mye mer. Altfor ofte i dagens verden blir en person bare god til det de gjør, og de
blir rammet av medisinske problemer som avslutter karrieren.

Vi fikk alle denne opplevelsen kalt liv for å utvide våre evner og horisonter, slik at arten vår kan utvikle seg til
et høyere nivå. I tillegg ble vi utstyrt med denne fantastiske planten for å både bevare og beskytte kroppen vår
mot sykdom. Det er umulig for meg å forstå at  menneskeslekten lenger kan ignorere plantens helbredende
potensial. Nå som sannheten om hampens helbredende krefter er tilgjengelig, ville vi være litt tilbakeholdne i
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våre  plikter  overfor  både  oss  selv  og  våre  nærmeste  hvis  vi  ikke  krevde  denne  medisinen  gratis  bruk
umiddelbart.

Hvis du eller noen andre på denne jorden ønsker å leve lenger i en tilstand av utmerket helse for å oppnå det
maksimale potensialet vi er i stand til, ser jeg ikke hvordan noen kunne føle at de har rett til å pålegge oss sin
vilje eller prøve å tvinge noen til å avstå fra medisinsk bruk av denne planten. Siden livet skal handle om å leve
og nå du har funnet en måte å  unngå all  unødvendig lidelse,  ønsker jeg dere alle  en veldig lang og sunn
tilværelse.

Du må ha hørt så mange som sa til deg: “Dette kan ikke fungere, ingenting vil hjelpe. Legen sa at jeg vil lide 
av dette resten av livet ... "

Et stort antall pasienter har kommet til meg med medisinske tilstander som legene deres ikke lyktes med å
behandle,  og de følte at situasjonen var håpløs. Ganske ofte har folk ikke engang en diagnose på hva som
egentlig er galt med dem fordi legene i virkeligheten ikke kunne gi dem et svar. De fleste av disse pasientene
som jeg ga olje til, trodde ikke at hamp kunne hjelpe tilstandene før de prøvde behandlingen. Jeg har vært i
kontakt med tusenvis av individer, som var helt overrasket over hva denne medisinen gjorde for forholdene
deres. Hvis hampolje ikke kan kurere tilstanden din, vil du mer enn sannsynlig finne at denne oljen er den
desidert beste kontrollen.

Leger forteller oss gjerne at mange sykdommer og tilstander er uhelbredelige,  men denne medisinen er lite
oppmerksom på legenes meninger og utfører ofte det som regnes som medisinske mirakler.  Hvis du har et
medisinsk problem, prøv oljen, og det er en god sjanse for at du vil se miraklene den kan produsere selv.

Er det fornuftig å ikke gi folk hampebaserte medisiner?

Det gir absolutt ingen mening å forby hampens medisinske bruk for publikum, og i virkeligheten har ingen rett
til å gjøre slikt. Den eneste grunnen til at hamp noen gang var forbudt i utgangspunktet, var på grunn av at det
utgjorde en reell fare for mange store pengeproblemer. Å begrense medisinsk bruk av den mest medisinske
planten på jorden til de som bor på denne planeten, kan bare betegnes som en forbrytelse mot menneskeheten.
Det  ser  ut  til  at  regjeringene  for  øyeblikket  fortsatt  er  villige  til  å  la  sine  rike  venner  som  eier
legemiddelfirmaene ha sin gang, men til slutt vil de ikke være i stand til å holde sannheten om denne medisinen
tilbake.

Når hamp kommer tilbake til vanlig medisin, vil den ødelegge all korrupsjon som noen gang har stått imot den
gratis medisinske bruken. Denne planten blir raskt anerkjent igjen som den største helbredende planten som
eksisterer, og medisiner produsert av den vil forandre medisinens ansikt for alltid. Snart vil publikum avvise
kjemikaliene og giftstoffene vi for øyeblikket kaller medisiner, og de vil kreve bruk av dette naturlige stoffet,
slik at de kan helbrede seg selv fornuftig.

Tror du at folk i politiet ikke skjønner at de før eller siden kan trenge denne medisinen for seg selv?

Mange mennesker i politiet vet definitivt at hampemedisin virker, og de bør alle innse at de ikke har rett til å
forstyrre medisinsk bruk. Faktisk har jeg levert denne medisinen til en god del av dem som selv driver politiet i
samfunnet vårt. RCMP -offiserer har til og med sendt pasienter til meg for behandling, som døde av terminal
kreft, så mange offiserer er klar over at dette naturlige stoffet virker. Politiet er ikke annerledes enn oss når det
gjelder sykdom, de er også redde for kreft og andre alvorlige tilstander.

Likevel ser det ut til at politiet har veldig vanskelig for å få hodet rundt det faktum at regjeringens politikk mot
hampemedisin dreper dem og deres familier også. De fleste politifolk prøver å slette feilen sin i angrepene de
utfører mot dem som bruker hampemedisin ved å si at de bare gjør jobben sin. Men det er samme linje som de
som jobbet i Hitlers dødsleirer brukte, og det rettferdiggjorde ikke deres oppførsel da, og det rettferdiggjør
heller ikke oppførselen til politistyrker i dag.
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Det er på tide at politiet våkner til virkeligheten av det de gjør. Synes politifolk det er galt at publikum dyrker
den mest medisinske planten på jorden for å produsere denne medisinen? Eller ville de selv ikke letet etter
denne oljen hvis de hadde en kjær som døde og trengte behandling? Jeg forventer at de ville gjøre det, så
kanskje det er på tide at politiet begynner å rette pistolene mot de virkelige kriminelle.

For å nekte bruk av hampemedisin for offentligheten er en forbrytelse, og politiet må slutte å håndheve lover
som ble innført mot bruk av hamp til medisinske behov. Hamp er ganske enkelt en naturlig ufarlig helbredende
plante. Så hvordan kan politiet eller noen andre tro at de har rett til å frata noen med et alvorlig medisinsk
problem fri bruk av dette stoffet? ”Rick Simpson, Hamp: Den mest medisinske planten

Hvorfor kalles det RSO?

“Rick begynte ikke å kalle det RSO, andre gjorde det. Det er et godt begrep, ettersom det leder folk til Ricks
informasjon om metoder og materialer. Rick er med rette bekymret for at folk kaller olje som ikke er laget med
hans metoder og anbefalte utgangsmaterialkvaliteter Phoenix Tears eller RSO. Han vet hva som fungerte i hans
omfattende erfaring med å behandle pasienter, og han vil sørge for at veldig syke mennesker får det han vet
fungerer, og ikke noe som "kan være like bra" med samme navn ... "Matthew

"Uten Rick og videoen hans ville jeg ikke ha visst at den helbreder kreft ... selv om jeg har vært bruker og
vokser i omtrent 27 år visste jeg ikke at den hadde disse egenskapene i den ... nå takker jeg Rick Simpson. .. og
uten hans dristighet og ærlighet ville vi alle leve i mørket om det ... derfor tror jeg at RSO er et godt navn på
oljen ... men RSO må gjøres til RS -instruksjoner ... ikke noen lukter ideen om hva som er best ... hvis det ikke
er ødelagt - ikke fikser det. ” Peter

“Jack Herer begynte å kalle det Rick Simpson Oil eller RSO. Rick ønsket ikke å kalle det sånn, og det tok litt tid
å overbevise ham om at det faktisk er en god idé. Trikset er at det er mange hamp/cannabisoljer der ute, og det
er mange måter å produsere en olje eller ekstrakt på, og mange pasienter har blitt lurt til å kjøpe oljer eller
ekstrakter av dårligere kvalitet.

RSO er produsert ved hjelp av en bestemt metode, fra spesifikke materialer, og på en bestemt måte, så det bør
kalles det det er - RSO. RSO er ikke BHO (butan honningolje), RSO er dekarboksylert og veldig potent og
beroligende. Den beste RSO er 95-98% THC, 1-2% CBD og ekstremt potent og beroligende. De fleste andre
typer ekstraksjon vil ganske enkelt ikke produsere en olje som er dekarboksylert og så kraftig og krever mye
ekstra  arbeid.  Vi  behandler  vanligvis  store  mengder  cannabis  og  Ricks  metode  er  veldig  effektiv  og
strømlinjeformet  for  behandling  av  store  mengder  cannabis.  Du  kan  behandle  et  halvt  kilo  cannabis  og
produsere oljen på mindre enn to timer ved å bruke utstyr som er lett å finne i de fleste deler av verden. Poenget
er å gjøre medisinen så raskt som mulig, slik at pasienten slipper å vente. ”JB

“Jeg bryr meg ikke om hva det heter !!! Vennligst kall det hva du vil, men ikke kast en mann som Rick som har
reddet tusenvis av liv og har gitt hele sitt liv til å spre ordet. Det er bare ikke riktig !! " Donna

"Jeg kaller det" hampolje "hele tiden, for det er det det er, det er i ordboken, bare et annet ord for cannabis. Det
er et gammeldags begrep, men ikke minst et riktig begrep. Vi vet alle hva han snakker om. ” Dion

"Magien er i det globulære hodet til trichomen. Ingen andre steder finnes THC på anlegget. Anlegget produserer
THC for  å  beskytte  sine  reproduktive  deler.  Jo  nærmere  du  kommer  til  disse  delene,  knoppene,  jo  flere
trikomer. Derfor har knopper mest mulig medisin. Det er vitenskap, ikke spekulasjoner. Takk igjen Rick for at
du inspirerte meg til å lage den beste oljen jeg kan. Vakker klar ravolje. ” Toni

“Så mye som mais? Vi er alle uenige JB. Billigere ville vært fint, men kom igjen nå. ” Rick

- Rick, hvis det ble dyrket cannabis på tusenvis av hektar åker, hvor mye vil du betale for det? 20 dollar kiloen?
Eller mindre?
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Du må virkelig begynne å tenke i tonn med cannabis fremfor gram. Etterspørselen etter oljen vil være så stor at
det ikke er mulig å dyrke hele planten bare i "medisinske drivhus". De mest potente og beroligende stammene
må dyrkes på millioner hektar land over hele verden.

For eksempel, når damene virkelig forstår hva oljen kan gjøre med hud og rynker, vil de kreve 20-30% av den
beste oljen i alle sine kosmetiske produkter, og plutselig vil det bli etterspørsel etter millioner av tonn av kun
den beste oljen for kosmetikk. Legg deretter til noen flere hundre millioner tonn olje til sykehus.

Du  trenger  5-8  kilo  tørr  knopp  for  å  produsere  et  kilo  av  oljen.  En  kilo  av  oljen  vil  produsere  5  kilo
kosmetikkprodukter - det vil si 100 glass med 50 g salve/krem/lotion/leppestift/ansiktskrem/sjampo. Og hundre
krukker med hampesalver/kremer/lotioner/leppestifter/ansiktskremer/sjampo er ingenting, du kan gi bort det lett
på en dag, du vil alltid finne noen som kan bruke dem.

Så igjen, begynn å tenke i tonn, ikke i gram. Jeg vet at dagens priser er mye høyere. Jeg er ikke fornøyd med
dem, og jeg vil gjøre alt jeg kan for å få prisen på tørr utendørs knopp fra et åker til omtrent 10-20 dollar kiloen.
Fordi den prisen ville gi sysselsetting og godt arbeid til millioner av bønder over hele verden. Og det ville
medføre en veldig positiv endring i livet til oss alle. JB

“La meg oppsummere det meste som skjer rundt Rick Simpson -oljen. Instruksjonene forteller folk til A, B, C
og D. Folk leser dem og spør - hvis jeg ikke gjør A, vil B, C og D fortsatt fungere? Hvis jeg ikke gjør B, vil A,
C og D fortsatt fungere? Hvis jeg ikke gjør C, vil A, B og D fungere? Hva om jeg ikke gjør D, vil A, B og C
fortsatt  fungere? Og hva om jeg gjør A, B, C og D, annerledes,  vil  det fremdeles produsere den virkelige
tingen?

Det generelle svaret er: nei, det vil det ikke. Hvis du ønsker å produsere RSO, følger du instruksjonene til ordet.
Hvis du vil produsere noe annet, følger du andre instruksjoner. Men vær så snill, ikke gjør oss ansvarlige når du
produserer en annen type olje og behandlingen mislykkes og ender opp med unødig død av en pasient.

Hvis du gjør A, B, C og D, vil oljen fungere best mulig. Det er derfor instruksjonene er der. Hvis du ikke gjør
det, vil det eller ikke fungere. Det er så enkelt som det, ikke sant?

Hva vil du personlig få hvis du trenger medisinen? Noe som har vist seg å fungere så bra eller noe annet, bare
slik at den som lagde oljen kunne bevise eller motbevise hans hypotese eller "metode"? Det er ditt liv som står
på spill. Så vær forsiktig, tenk selv og lær av dem som har gått denne veien før deg.

Beste ønsker til deg. Jindrich Bayer ”
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Vi håper denne boken hjalp deg. 
Nå er det din tur til å hjelpe oss å hjelpe andre.

Å  lage  denne  boken  og  dele  informasjonen  er  et  kjærlighetsarbeid.
Dessverre betaler kjærligheten ikke regningene.

Vi jobber med å oversette denne boken til 300+ språk, og skrive 10 flere
forskjellige bøker om emnet.

Vi stoler på støtte fra mennesker som deg for å hjelpe med kostnadene ved
oversettelser, forskning, etc.

Vennligst  hjelp  nå  ved  å  gå  tilbake  til  nettstedet  på
http://www.hempcures.work og  klikk  på  DONER  via  PayPal  -knappen
nedenfor og doner det du føler er verdt for deg og dine nærmeste.

Alternativt  kan  du  bruke  PayPal  til  å  sende  en  donasjon  direkte  til
DONATE@HEMPCURES.WORK eller du kan donere via BitCoin til: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Vi setter pris på støtten din og ønsker deg og dine nærmeste et sunt og 
lykkelig hamp-tilført liv.
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